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Протокол Рика Симпсона

„Почните  људе  са  малим  дозама,  величине  пола  зрна  сувог  краткозрнатог  пиринча.  Иако  је  уље
безопасно, мање је боље него више за оне који започињу лечење. У почетку узимајте само мрвицу ове
невероватне супстанце сваких осам сати, затим редовно повећавајте дозу свака четири дана и ускоро ће
вам се толеранција повећати. Ако особа каже да није осетила њене ефекте или да су је осетили само
мало, сматрала бих да је ово добра доза за почетника. Само желите да унесете мало лека у њихов систем
како би могли да се навикну.

Никада не знате тачно како ће особа реаговати, па поступите полако и повећавајте дозу свака четири
дана, све док пацијент не унесе укупно један грам свака 24 сата. Најбољи начин да се то постигне је да
им се дају дозе које су једнаке отприлике трећини грама сваких осам сати, када се навикну на његову
употребу. Ипак, желео бих да подсетим оне који имају потешкоћа да се њихова доза може повећавати
спорије, али за најбоље резултате треба је унети што је брже могуће.

Ово су упутства за дозирање које Рицк препоручује, ако пацијент може довољно брзо изградити своју
толеранцију. Ако се поштује овај протокол, многи пацијенти могу за три недеље да напредују до те мере
да могу да унесу трећину грама сваких 8 сати. Али просечно је већини пацијената потребно четири до
пет недеља пре него што унесу ову количину по дози, након чега могу наставити да узимају један грам
дневно док се не излече или док се њихово стање не стави под контролу.

Рицк воли да испоручује овај лек у пластичним шприцевима који немају игле, већ постоји само мали
отвор кроз  који  се  уље може исцедити.  Он каже да  давање уља на  овај  начин олакшава  пацијенту
мерење доза и спречава стране супстанце да загађују лекове.

Најлакши начин за већину људи да схвате количину коју би требало да унесу је да је упореде са нечим
попут краткозрнатог сувог пиринча. Доза за почетнике требала би бити отприлике половина величине
једног од ових зрна пиринча или дуга око једне осмине инча, ова количина би била једнака приближно
једној четвртини капи. У неким случајевима, они са врло ниском толеранцијом могу чак открити да им
је то можда превише да се у почетку удобно носе, па би, ако је потребно, могли почети са још мање.

Дозе ове величине треба уносити три пута дневно, рано ујутру, средином поподнева и око сат времена
пре него што пацијент оде у кревет. Све што почетник треба да уради је да истисне еквивалент пола
зрна сувог пиринча из пластичног шприца и то је њихова доза. Иако говоримо о врло малој количини и
неће наштетити пацијенту, због своје јачине ова супстанца се мора користити с поштовањем.

После  четири  дана  на  овој  дози,  она  се  затим  удвостручује  на  дозе  које  су  једнаке  величини зрна
пиринча, или дозе које су дугачке око четвртине инча када се истисну из шприца. Затим се, четири дана
касније,  доза  поново  удвостручује  и  то  се  наставља  свака  четири  дана  све  док  пацијент  не  унесе
еквивалент шеснаест зрна пиринча по дози. Ова количина једнака је осам до девет капи уља по дози,
што је отприлике једна трећина грама.

Један мл је само нешто више од једног грама тежине, па ако пацијенти желе, могу користити ово мерење
да одреде своју дозу.  У том тренутку пацијенти обично настављају  са овом дозом док не постигну
жељени ефекат са својим здравственим стањем. Биће пацијената који неће моћи тако брзо повећати
своју дозу, али Рицк их позива да је узму што је брже могуће, тако да им уље може олакшати патњу.
Осим тога, бит ће оних који могу брже узети овај лијек и Рицк нема проблема с тим, све док је пацијенту
угодно да га узима брже, то једноставно значи да ће се брже излијечити.

У стварности, Рицк сматра да би пацијенти требали остати у властитој зони удобности када је у питању
употреба овог лијека. Али и даље мисли да свако са озбиљним стањем не би требало да се игра са овом
супстанцом, јер ако се не узме како треба, можда неће моћи да превазиђе стање које је намеравало да
лечи.

Будући да је овај лек тако безбедан за употребу, обично не меримо дозе тачно, али за оне који воле
тачна мерења и поседују скале довољне тачности, почните са око 0,01 г (10 мг) или мање три пута
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дневно за прву четири дана. Затим, ако можете, удвостручите на 0,02 г (20 мг) четири дана, затим на
0,04 г (40 мг) четири дана, 0,08 г (80 мг) четири дана, 0,16 г (160 мг) четири дана , а затим 0,32 грама
(320 мг). Ово би био идеалан распоред дозирања за оне који могу брзо да унесу ову супстанцу. Такође је
добро знати да се дозе од 1-5 мг обично толеришу без симптома.

Када добијете  висококвалитетне  врсте  Индица пупољака  за  рад,  произведено  уље ће  бити изузетно
седативно. Ово је ефекат који ће уље имати ако сте произвели право „уље Рицка Симпсона“ и нема
разлога за бригу. Пацијенти једноставно заспу и на крају ће се пробудити. Неки ће се у почетку можда
осећати помало напушени, али неће бити повређени, а обично у року од сат времена након устајања тај
осећај  поспаности  нестаје.  Ако  се  уље  производи  од  сатива  сорти  конопље,  очекујте  невоље  и
дуготрајну енергизирану сатива високу енергију. Не желите да људи са озбиљним стањима као што је
рак покушавају  да узму уље са овим ефектима и пацијент неће добити лековиту корист коју добар
показатељ може пружити. Не воле сви бити високи и медицински није поанта да се превише дрогирате
овом супстанцом.

Поента је да се лек уноси пацијенту три пута дневно. Пацијент га може једноставно ставити на прст, а
затим га остругати по зубима. Затим, попијте хладну воду или чај и требало би да их буде прилично
лако прогутати.  Неки сојеви производе екстракт који нема пријатан укус, али с тим се лако носити.
Једноставно ставите дозу пацијената на мали комад хлеба и преклопите је, па је ставите у уста и дајте им
да попијете воде. Исто се може учинити и уз употребу банана или других врста воћа. Идеја је да се уље
што пре унесе у пацијента, али Рицк и даље воли да види да остају у својој зони удобности.

Сви смо различити и наша толеранција на овај лек ће се разликовати од особе до особе, па се побрините
да пацијент буде задовољан количином коју уноси. Уз многа озбиљна стања, важно је да пацијенти брзо
прогутају  овај  лек,  како би имали веће шансе да преживе.  Као што сам већ споменуо,  иако је  уље
безопасно,  ако  се  узме  превише,  често  се  пацијентима  не  свиђа  искуство.  Зато  полако  повећавајте
њихову дозу; на тај начин ће им бити угодно при употреби.

Ипак, како волимо рећи, агресивне болести треба лијечити агресивно, па да имам нешто што је опасно
по  живот,  прогутао  бих  што  је  могуће  више  екстракта  у  најкраћем  могућем  временском  периоду.
Мислим да се исплати припремити, па би они који могу требали почети да се навикавају на дејство уља
што је пре могуће, јер ће тада знати шта могу очекивати, ако икада затребају веће дозе.

Стандардни третман за враћање доброг здравља вашем телу је 60 грама висококвалитетног уља унесеног
у периоду од три месеца. За оне који су узимали хемотерапију и зрачење, добра је идеја да унесу 120 до
180 грама уља што је пре могуће. Обично 60 г може излечити озбиљан рак, али онима који су оштећени
медицинским системом често је потребно више да се спријечи повратак рака и да се пониште штете које
су ови третмани оставили за собом.

Када пацијент поново буде здрав, можете смањити дозу на један или два грама месечно или онолико
колико пацијент воли да уноси; из наше перспективе, што више то боље. Не прескачите дозе одржавања
јер су важне за одржавање здравља. Грам месечно или кап дневно после посла увече не звучи много,
али, према Рику, требало би да буде довољно да ваше тело буде здраво.

Осим тога, воли да пацијенти користе друге природне ствари попут семенки јабуке и пшеничне траве
заједно  са  третманом  уља.  Из  мог  искуства,  такође  бих  препоручио  пацијентима  да  једу  семенке
конопље, јер је уље које садрже тако хранљиво и добро за организам.

Рицк  такође  верује  да  би  пацијенти  требало  да  покушају  да  подигну  пХ тела  што  је  брже  могуће
уношењем ствари попут лубенице или лимуновог сока итд. Он каже да је то од највеће важности и да то
може дати пацијенту много боље шансе за преживљавање.

Пацијенти би такође требало да почну да једу више сировог воћа и поврћа и да једу мање меса, посебно
прерађених сорти, које садрже више токсина. Рицк чврсто верује у употребу машина за сокове и сматра
да велике дозе витамина Ц такође могу бити од велике користи.
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ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛ РИЦК СИМПСОН

Ово је протокол Рика Симпсона и то је разлог зашто ће његово име бити познато заувек. То је вероватно
најважније откриће свих времена и благотворни ефекат онога што нам је овај човек дао не може се
преценити. Каква корист од савремене медицине и технологије када не функционише? Ако желите да
видите резултате, испробајте Рицкову методу лечења.

Критиковани смо што ово уље називамо леком за све, али како бисте друго могли назвати супстанцу
која се може успешно користити за лечење толико здравствених проблема? Чини се да неки мисле да
речи излечити значе да ће ово уље обезбедити вечни живот, али то није била Рикова намера. Свакако,
овај лек вам може продужити живот и можда ћете живети много дуже са његовом употребом, у то нема
сумње. Ипак, то не значи да ће обезбедити вечни живот.

Ово уље још увек није легално доступно већини па ће бити потребно много времена да се утврди колико
додатних година може да обезбеди. За сада не гледамо на овај лек као на еликсир бесмртности и чврсто
верујемо  да  вас  не  чини  отпорним  на  метке.  Ипак,  како  Рицк  каже,  ако  икада  пронађемо  кључ
бесмртности, сигуран је да ће конопља бити главни састојак.

Молимо вас  да  не  мислите  да  док га  користите  не  можете  заразити  вирус.  Још увек  можете да  се
ухватите као што је грип, али се његови ефекти могу знатно умањити и опоравићете се много брже. У
случају пандемије или нечег сличног,  ако унесете или већ уносите дивно уље које ова биљка може
пружити,  ваше шансе за опстанак би се дефинитивно увелике повећале.  " Јиндрицх Баиер, Пхоеник
Теарс: Тхе Рицк Симпсон Стори

Информације о дозирању

Постоји ли протокол за лечење?

„Постоји  протокол  и  треба  га  се  придржавати  како  би  се  осигурало  да  је  третман  ефикасан.  Мале
количине уља могу се користити за локално лијечење рака коже и других стања или се могу испарити и
инхалирати како би се помогло у лијечењу плућних обољења. Уље се такође може апсорбовати у тело
ако  се  користи  у  облику  супозиторија  или  се,  наравно,  може  унети  директно  на  уста.  За  лечење
унутрашњих карцинома, пацијент треба да унесе уље што је брже могуће. Уопштено говорећи, увек
желите да овај лек доведете у подручје које изазива проблем на најразумнији начин. На пример, ако сте
лечили рак црева, најефикаснији начин лечења вероватно би био узимање уља у облику супозиторија.

Просечан пацијент може да унесе комплетан третман рака од 60 грама за око 90 дана. Људи који су
претрпели оштећења изазвана зрачењем и хемотерапијом, или пацијенти који су годинама патили од
МС -а и других озбиљних стања, у неким ће случајевима открити да њиховим медицинским проблемима
може бити потребно доста времена да се излече.

Они који су претрпели озбиљна оштећења медицинског система и тек почињу лечење морају схватити
да ово природно уље не производи тренутни лек. Често таквим пацијентима треба много више уља и
мораће се узимати током дужег периода. Такви пацијенти треба да покушају да унесу 120 до 180 грама
током шест месеци како би поништили сву хемију и зрачење које су оставили иза себе и да поправе
оштећења настала услед других дуготрајних болести и онога што се користило за њихово лечење. Након
што  се  пацијент  излијечи  и  ако  су  сва  оштећења  поништена  или  се  стање  стави  под  контролу,
препоручујем  им да  наставе  узимати  дозу  одржавања од  1  до  2  грама  уља мјесечно  за  одржавање
здравља. За одраслу особу то би било отприлике једна кап дневно, а кад се навикну на њену употребу,
чак ни не осјете  њене ефекте,  тако да заиста  не могу замислити да је ово превисока цена за добро
здравље. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Зашто су дозе за одржавање толико важне?
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„Сви  би  требали  узимати  дозе  одржавања  како  би  им  тијело  било  детоксиковано  и  у  добром
здравственом стању. Све што је потребно је 1 до 2 грама уља месечно, само унесите кап по ноћи око сат
времена пре спавања. Ово ће вам пружити добар сан и чак ће вам пружити одређену заштиту од зрачења
које долази из Јапана и другде.

Уље делује заједно са вашим телом како би вас одржало здравим и штитило од разних здравствених
проблема. Не бих допустио чак ни да моје дете узима ове ужасне вакцине и ињекције које људи попут
Била Гејтса покушавају да нам гурну у грло. Ако желим да заштитим своју децу од ствари попут грипа,
повероваћу се у правилно произведено уље конопље, јер знам да је ефикасно и да неће нанети никакву
штету.

Предлажем да пацијенти почну са три дозе дневно величине отприлике пола зрна сувог краткозрнатог
пиринча. Оваква доза би била једнака ¼ капљице, па као што видите, у већини случајева почетници би
требали почети са врло малим дозама.

Једини пут када бих препоручио пацијентима да почну са већим дозама било би да их брзо скину са
зависних и опасних лекова против болова или да су били на самрти.  Када људи који користе такве
лекове почну са третманом уља, обично преполовљавају лекове против болова. Циљ је уносити довољно
уља да се ублажи бол и помогне пацијенту да се ослободи употребе ових опасних фармацеутских лекова
који изазивају зависност. Узимање уља чини пацијенту много лакшим обављање овог задатка и мање ће
имати проблема са устезањем јер уље одлично помаже у разбијању овисности.

За оне који су у овој ситуацији, мислим да би њихова прва доза требала бити двоструко већа од оне коју
би просјечни почетник унио. Затим би требали повећати дозу што је брже могуће док не дођу до тачке у
којој им нису потребни други лекови за контролу бола. Када скидате људе са ствари попут морфија,
можете наићи на неке проблеме. Понекад када помешате уље и морфијум, то може учинити ефекте
морфијума још израженијим и пацијент може почети да халуцинира.

Ово је само краткорочни недостатак, јер како се пацијент смањује унос морфијума, халуцинације ће се
смањивати  све  док  се  више не  одрже.  У већини случајева  уклањање пацијената  са  ових супстанци
представља мали проблем, па не очекујте да ћете имати превише проблема. Како настављају повећавати
дозу, пацијент ће развити већу толеранцију и ускоро више неће ни осјећати учинке уља. Једном када се
то догоди, они могу врло брзо прогутати било коју количину уља која им је потребна док не оздраве.

Након четири дана узимања почетне дозе, већина људи може повећати количину коју уносе. Предлажем
да се то догоди отприлике свака четири дана, јер то омогућава пацијенту да изгради своју толеранцију
на ову супстанцу. Просечној особи је потребно четири до пет недеља да дође до тачке у којој може да
унесе грам дневно. То значи да би пацијент уносио 8 до 9 капи висококвалитетног уља сваких осам сати.
Када достигну ову дозу, пацијент може наставити овом брзином све док стање не нестане или се не
стави под контролу.

Многи пацијенти врло брзо развију толеранцију на овај лек и могу узимати уље много брже. Ако сте
случајно  један од ових људи,  слободно унесите  ову супстанцу  онолико брзо колико  желите,  јер  ће
крајњи  резултат  бити  да  ћете  се  опоравити  много  брже.  Увек  упозоравам  пацијенте  да  остану  у
сопственој зони удобности уз употребу овог лека, али ако се уље може узети брже, то пацијенту даје
боље шансе да преживи.

Ова метода омогућава телу да полако изгради своју толеранцију и након четири до пет недеља већина
људи нема проблема са уносом грама дневно, па чак и више у неким случајевима. За просечну особу
која повећава дозу свака четири дана, обично се наиђе на неколико проблема. У ствари, имам извештаје
од људи који су узимали уље, у којима се наводи да се никада нису ни напили током лечења. Сви ми
имамо различите толеранције за било који лек, па сматрам да је најбоље дозволити пацијенту да одреди
коју количину ове супстанце му одговара.
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Ваша величина и телесна тежина немају много везе са вашом толеранцијом на уље конопље. Видео сам
почетнике  који  су  били веома крупни мушкарци  како  узимају  једну  кап  овог  уља и у  року  од сат
времена нису могли ни изаћи са поља за цртање. Док су њихове супруге, које су биле много мање, могле
да узму исту дозу и да уопште не осете ништа. Дакле, као што видите, величина није важан фактор када
је у питању одређивање колико пацијент може узети, већ се више ради о самим пацијентима.

Будите свесни када започнете лечење овим леком да ће снизити ваш крвни притисак.  Ако тренутно
узимате  лекове  за  крвни притисак,  често  проверавајте  притисак,  јер  је  врло вероватно  да  вам неће
требати ништа осим уља за контролу крвног притиска у врло кратком року. Осим тога, ако је пацијент
дијабетичар, требало би да прати ниво шећера у крви. У већини случајева, њихова потреба за инсулином
ће се смањити, а некима супстанца више уопште није потребна.

Када људи узимају уље, волим да видим да остају у својој зони комфора, али истина је да што брже могу
да га узму, веће су шансе да преживе.

Имао сам једног мушкарца са изузетно ниском толеранцијом који је требало седам месеци да прогута
терапију од 60 г. Излечио је његов терминални лимфом, али више бих волео да је могао брже да поднесе
цео третман.

Срећом, ретко наилазим на пацијенте којима је потребно толико времена да прогутају терапију, али то
се дешава. Чак сам видео и пацијенте који су за месец дана прошли цео третман и успели да излече свој
рак. Према томе, брзина уноса уља углавном зависи од самих пацијената и од тога колико брзо могу
изградити своју толеранцију.

На крају лечења, већина људи наставља да узима уље, али по знатно смањеној стопи. Као што сам већ
поменуо, око један до два грама месечно, што је отприлике једна кап уља пре спавања сваке ноћи, била
би добра доза одржавања.

Не волим да видим да се људи предозирају уљем, али предозирање не штети, па немојте паничарити ако
се то догоди.  Главни нежељени ефекат овог лека је  сан и одмор,  који игра важну улогу у процесу
зарастања. Обично вам у року од сат времена након узимања дозе уље говори да легнете и опустите се.
Не борите се против осећаја поспаности, само се раскомотите и допустите уљу да вам пружи одмор који
вам је потребан. У већини случајева, у року од месец дана, дневни умор повезан са овим третманом
нестаје, али пацијент наставља да спава врло добро ноћу.

Пацијентима који умиру од рака кажем да ће уље учинити једну од две ствари: или ће излечити њихов
рак и они ће наставити да живе, или ће, у случајевима када је прекасно да се утиче на лечење, уље
ублажити свој излаз и могу барем умрети без много патње и сачувати своје достојанство.

Уље конопље има врло високу стопу успеха у лечењу рака и већина њих преживљава. Нажалост, многе
људе који су ми дошли тешко је оштетио медицински систем својом хемотерапијом и зрачењем, итд.
Штете које такви третмани узрокују имају трајан ефекат, а људи који су прошли ове такозване третмане
најтеже су излечити. Али немојте очајавати, јер чак и ако сте тешко оштећени, ово уље и даље има
успех од 70 до 80%.

Ако се правилно производи и користи, лек од конопље највећи је природни исцелитељ на овој планети.
Без обзира на то од чега особа пати, требало би да пробају уље и виде шта може учинити да му помогне.
Ако  сте  заиста  уморни  од  патње,  одморите  се  и  покушајте  нешто  што  заиста  функционише.  Када
искусите шта овај лек може да уради, схватићете зашто историја и ја називамо лек од конопље леком за
све. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Друге природне ствари које можете учинити могу вам помоћи

„Кад  ми пацијенти  дођу по уље за  лечење рака,  прво што  им кажем је  да  промене своју  исхрану.
Покушајте да се што више клоните животињских протеина, јер ова врста протеина поспешује раст рака.
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Набавите апарат за сокове и почните да једете што више сировог воћа и поврћа, јер се биљни протеин
бори  против  раста  рака.  Престаните  са  употребом  шећера  и  замените  његову  употребу  природним
заслађивачима попут сировог меда.

Подигните пХ вредности пацијента што је пре могуће тако што ћете уносити ствари попут лубенице и
лимуновог  сока  итд.  Рак  воли  кисело  окружење,  а  када  повећате  пХ  тела,  отежава  преживљавање
ћелијама рака.

Пре неколико деценија, истраживачи су имали сјајне резултате у лечењу рака мега дозама витамина Ц,
који је убризган право у крвоток пацијента на исти начин на који лекари убризгавају хемотерапију, али
без разарајућих нуспојава које могу изазвати смрт пацијента. Стога мислим да би велике дозе витамина
могле бити од велике користи пацијентима који пате од озбиљних стања попут рака.

Такође, нека пацијент почне да једе семенке две јабуке сваки дан, то ће му дати добру дневну дозу Б17,
која је такође позната и као лаетрил. Пре много година постојала је велика пропаганда о томе да овај
третман није  безбедан,  али су се  ове  тврдње показале  лажним.  У стварности,  Б17 сам по себи има
прилично добре резултате у лечењу рака. Постоје и друге природне ствари као што су пшенична трава и
плавозелене алге које ће вам такође бити од користи.  Пре неколико година,  лекар у Италији је  чак
излечио неке врсте рака употребом соде бикарбоне, па морамо остати отворени за све могућности.

Многи људи који су користили уље за лечење рака нису ништа променили, али уље је ипак учинило
своју магију и били су излечени. Ипак, ако имате озбиљно стање попут рака, мислим да је добра идеја
узети друге природне ствари које би могле помоћи у искорењивању рака и дати вам боље шансе за
преживљавање.

Најважније од свега је то што људи морају схватити да оно што медицински систем пружа углавном
чини много више штете него користи. То је разлог зашто људима који ме контактирају кажем да је, ако
желе да преживе, најбоље да се држе што даље од медицинског система.

То је жалосно стање у којем се данас налази медицински систем и то се неће промијенити све док људи
који раде у овом систему коначно схвате да хемикалије и отрови не лијече. Што се мене тиче, ово што
већина лекара данас практикује тешко би се могло сматрати леком. Било би много тачније назвати га
правим именом, лудило.

Са моје тачке гледишта, свако ко има рак требало би да учини све што је могуће да оптимизује своје
шансе за преживљавање. Дакле, свакако узмите уље конопље за лијечење рака, али мислим да би било
најбоље укључити и друге природне благотворне третмане. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија
биљка

Додатни савети за пацијенте са карциномом плућа

П. Овај је неко вријеме био на уљу и морао је користити таблете против болова, па смо тражили више
начина како помоћи пацијенту. 

А.1) Направите још једну количину уља и покушајте да је помешате са оном коју имате, потражите што
је могуће седативније уље, не желите да напуните пацијента енергијом.

2) Покушајте да производите уље од више сојева одједном, ако је могуће, обично на тај начин има бољи
ефекат тепиха. Поново потражите најбруталнију и седативну моћ почетног материјала и уља.

3) Било би боље да престане да користи уље у капсулама. Желите нешто од тога у њеним устима ради
додатне подјезичне апсорпције (на тај начин има бољи ефекат против болова)
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4) Направите супозиторије од 0,3-0,5 г са какао маслацем и нека их користи најмање два пута дневно,
може их користити и анално и на други начин. 

5) Нека испари уље неколико пута дневно - пожељан је кашаљ, потребно је да искашља све што јој не
припада плућима, укључујући и те туморе (они ће се једноставно смањити, а затим ће се распасти, а она
ће их искашљати).

6) Направите уљну тинктуру са алкохолом (20-30-50%, у зависности од тога колико уља имате; 1-2мл
уља у 4мл 96-99% алкохола) и нанесите је на место где је оперисана капаљком за очи или капаљком -
обично је довољна једна или две капи, а на овај начин можете уштедети доста уља. Наравно, такође
можете нанети мало уља директно на место и покрити га завојем и понављати га свака три дана или када
завој отпадне.

7) Направите мелем са карите маслацем или растворите мало уља у топлом уљу семенки конопље или
висококвалитетном  екстра  девичанском  маслиновом  уљу  и  трљајте  га  по  површини  неколико  пута
дневно. Ово би требало да помогне у уклањању болова у њеним ребрима, а можете га користити и за
ране на кревету и било шта на њеној кожи.

8) У исхрану укључите семенке конопље, срца конопље и уље конопље - најмање шаку семенки/срца
или 1-3 кашике уља од семена конопље. 

9) Повећајте пХ њеног тела помоћу лубенице и лимуновог сока итд., Нека сваки дан једе семенке две
јабуке (Б17). 

10) Покушајте што пре заменити лекове против болова и фластере уљем. Ако почнете локално наносити
уље, то би вам требало много помоћи. Супозиторије такође чине чуда за стања плућа. Што више уља
унесе и што брже то учини, то боље. Требала би да остане на граму или више дневно док не победи
болест, а затим да остане на дози одржавања од 1-2 г месечно. Прочитајте и следите сва остала упутства
на нашој веб локацији. Све најбоље, ЈБ и РС

Путеви администрације

Које начине давања уља препоручујете и које су њихове предности?

„Увек предлажем пацијентима да уносе уље на уста ради унутрашњих стања или да само врате своје
тело у стање доброг здравља. Након неколико деценија изложености токсинима у свакодневном животу,
чак и они који  за  себе мисле да су  здрави требали би размислити  о уносу пуних 60 г  третмана  за
детоксикацију свог тијела прије него што ове твари могу узроковати здравствене проблеме.

За лечење многих болести, као што су хемороиди или рак црева итд., Можда је најбоље користити уље у
облику супозиторија.  Већина људи то не схвата,  али уношење уља у тело на овај начин један је од
најефикаснијих начина да се задатак испуни.

Мислим да је од користи пацијенту што се уље примењује што је могуће ближе тумору или било чему
што се лечи. Стога, ако имате проблема са цревима, чепићи би вероватно најбоље функционисали, али
ако имате нешто попут рака грла, узео бих уље на уста.

Годинама  су  лекари  и  истраживачи  убризгавали  туморе  у  лабораторијске  животиње са  ТХЦ -ом и
постигли су добре резултате. Ипак, нажалост, они неће учинити исто умирућем пацијенту од рака, па
ово још једном наглашава неуспех нашег медицинског система да учини оно што је добро за пацијента.
Кад би лекари само препознали овај невероватни лек по томе шта је и почели правилно да раде са овом
супстанцом, многи који сада умиру могли би бити спасени.

Често ми пацијенти долазе са раком плућа и другим плућним обољењима. За такве људе препоручујем
да уз уношење уља користе и испаривач. Испаравање овог лијека заједно са уносом може имати врло
користан ефекат за оне који пате од рака плућа или других плућних обољења. Све што пацијент треба да
уради је да прогута своју редовну дозу, а затим загреје испаривач и удахне испарене канабиноиде у
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плућа. То би се могло учинити сваких осам сати када узимају своју редовну дозу, а од пацијента би било
потребно само да удахне испарене канабиноиде неколико пута у сваком окружењу. Коришћењем ове
методе, рак плућа напада се из оба смера и то може увелико повећати ефикасност лечења.

У већини случајева тумори једноставно нестану, али чуо сам да су неки пацијенти заиста искашљали
мртве комаде тумора са којима су патили. Сигуран сам да ово није искуство које би неко уживао, али то
је природан начин на који се наша плућа ослобађају ствари којих не би требало бити.

Осим тога, познајем пацијенте који су прошли туморе током пражњења црева, али наравно, и ово је
природно. У неким случајевима,  ови мртви инкапсулирани тумори ће можда морати бити хируршки
уклоњени,  ако  су  превелики  да  би  могли  проћи  природним  путем,  па  би  у  оваквој  ситуацији  био
потребан љекар.

Судећи према онима које сам дао уље онима који су боловали од различитих облика рака,  не знам
ниједну врсту рака коју ово уље не би било ефикасно за лечење. За мене су сви облици рака излечиви
без  обзира  на  то  где  се  он  одлучи манифестовати  у  вашем телу.  Што је  мање оштећења пацијент
претрпео од медицинског система, веће су му шансе за опоравак, па по мом мишљењу они који желе да
излече рак треба да користе ову проверену природну методу. Рицк Симпсон, конопља: најлековитија
биљка

Локална употреба

„За локалну употребу, уље се може мешати са кремама за кожу, лосионима за сунчање итд. Међутим, за
озбиљна стања коже, саветујем да се користи само уље у најчистијем облику. Мешање уља са било чим
смањиће  моћ  овог  лека.  Ипак,  многи  од  ових  ослабљених  облика  лекова  од  конопље  могу  бити
прилично ефикасни у лечењу кожних проблема.

Често за људе са веома лошим кожним стањима која се шире по великим деловима тела, препоручујем
тинктуру канабиса. Тинктура је једноставно уље помешано са алкохолом или неким таквим носачем.
Када неко употреби капаљку за наношење тинктуре на стање коже, алкохол узрокује да се једна кап
прошири  на  прилично  велико  подручје.  Алкохол  испари  за  само  неколико  секунди,  остављајући
подручје прекривено танким слојем уља.

Тинктуре су исплатив начин давања уља на велике површине и сами пацијенти могу прилагодити јачину
такве тинктуре према својим потребама. Ако неко жели да тинктура буде јача, једноставно додајте још
уља; ако желе да га ослабе, онда само додајте још алкохола.

Мислите ли да би тинктуре од конопље могле бити тако снажне као и уље од конопље?

По запремини, било би немогуће да тинктура конопље буде моћна као чисто уље. Пацијент би могао да
прогута своје дозе помешане са алкохолом, али шта би користило узимање овог лека са алкохолом? Уље
је  лек и  мешање са  алкохолом или другим таквим носачима  по мом мишљењу није  од  користи  за
унутрашњу употребу.

Тренутно  постоји  фармацеутска  компанија  која  продаје  прескупу  тинктуру  на  бази  канабиса  звану
Сативек, која се прска испод језика ради ублажавања болова итд. Пружио сам уље пацијентима који су
користили ову супстанцу, а након што су искусили ефекте уља, нису имали даље је потребно купити
Сативек,  јер  су  открили  да  је  уље  које  сам  дао  ефикасније.  За  локална  стања,  тинктура  се  може
користити како би уље отишло даље, али за озбиљно стање коже или инфекцију,  радије бих да се у
њеном третману користи чисто уље.
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Које су главне употребе за локалну примену и да ли сте били сведоци било каквих алергијских 
реакција на уље?

Открио сам да су тинктуре ефикасне у лечењу многих стања коже и коришћење уља на овај начин може
бити  много  мање расипничко.  За  људе  који  су  забринути  за  свој  тен,  једноставно  мешање  уља  са
њиховом омиљеном кремом за лице и пружање доброг лица може имати драматичне резултате.

Херпес, рак коже, брадавице, младежи и друга стања коже могу се лечити чистим уљем без алергијских
реакција за које ја знам. У стварности, једина реакција којој сам био сведок када се уље користи локално
била  је  узрокована  завојима  који  су  је  прекривали.  Када  дуже  користите  завој,  то  може  изазвати
иритацију  подручја  прекривеног  лепљивим делом завоја.  Једноставно морате  престати  да  користите
завоје на дан или два и стање ће нестати.

Још  једна  ствар  коју  морам  напоменути  је  да  уље  не  допушта  да  се  завоји  залијепе  за  рану  или
инфекцију која се лијечи. Ово можда не звучи превише важно, али ако сте икада прошли кроз агонију
уклањања завоја који се залепио за рану, схватићете на шта мислим.

Када сам био у Канади, често сам мешао уља различитих сорти, јер се могу толико разликовати у својим
медицинским врлинама. Радећи ово, открио сам да ова мјешовита уља имају бољи укупни љековити
учинак на многе услове, па ако планирате производити уље у већим количинама, размислите и о томе. "
Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Можете ли комбиновати различите врсте примене уља?

„Сви различити начини давања уља могу се комбиновати без штетних нуспојава и заиста може бити од
велике користи у неким ситуацијама. На пример, да имам рак плућа, могао бих да комбинујем узимање
уља са употребом супозиторија, а такође бих испарио уље како би се могло инхалирати директно у моја
плућа. И орално узимање и супозиторије добро делују на лечење рака плућа, а испаравање уља такође
може бити од користи онима који пате од овог стања.

Научна литература каже да тело не може да обради ТХЦ ако се не раствори у животињској 
масти. Зар не би било ефикасније користити уље на тај начин?

Заиста  ме не брине оно што научна литература каже и не мислим да је  животињска маст добра за
пацијенте који пате од стања попут рака. Из мог искуства, уље не мора да се меша са било чим да би
било ефикасно. Пошто сам га узимао много пута без хране и још увек осетио његове ефекте, мислим да
постоји велика шанса да је оно што нам је речено погрешно. Ако тело не може да преради ТХЦ а да се
не помеша са животињском масти, зашто бих и даље могао да осетим дејство уља? Осим тога, када се
канабис пуши, у зглобу нема животињске масти, па како се људи надувају?

Коришћењем процеса који растварају ТХЦ у животињској масти, маслацу, свињској масти итд. Осећам
да је моћ лека смањена. Лечи уље, а не путер или животињска маст, па мислим да би овај лек требало да
се користи у најчистијем облику да би се постигла максимална ефикасност. Ако бих узео особу која је
имала два карцинома коже и једну сам лечио чистим уљем, а другу мешавином уља животињске масти,
не  сумњам да  би  се  рак  лечен  чистим  уљем  излечио  много  брже  и  ефикасније.  "  Рицк  Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

Пушење канабиса
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Можете ли упоредити медицинску вредност пушења и конзумирања конопље?

„Када особа пуши џоинт, више од 90% медицинских аспеката биљног материјала само се угурало у дим.
Иронично  је  за  мене  да  видим пацијенте  који  су  узимали  хемотерапију  да  пуше  конопљу  како  би
смањили мучнину, јер пуше управо ону супстанцу која их, ако се правилно узима, може излијечити.

За мене, постоји мало или никакво поређење између пушења канабиса и узимања етеричног уља из ове
биљке за лечење медицинског стања. Ако једноставно тражите мало олакшања од свог стања, пушење
канабиса може бити од неке користи. Али ако желите правилно да се лечите, унос уља је најбољи начин
за то. Нема сумње да чак и пушење канабиса има неке љековите предности, али не очекујте да ћете на
овај начин излијечити озбиљно стање.

За шта је димљена марихуана добра са медицинског становишта?

Са  медицинског  становишта,  пушење  конопље  канабиса  има  ограничену  медицинску  вредност  у
поређењу са уносом уља. Лонци за пушење често могу утицати на ниво шећера у крви код особа са
дијабетесом, а такође могу помоћи у смањењу очног притиска код људи који пате од глаукома. Сви
знамо за способност конопље да смањи мучнину, а пушење ове супстанце често ће помоћи у борби
против болова повезаних са многим медицинским стањима.

Чак и једноставно пушење доброг сока Индица чини да се особа опусти, што само по себи може бити
врло корисно. Шерпа за пушење може помоћи у смањењу симптома многих стања, попут МС -а, и често
је врло корисна за особе са грчевитим стањима. Нема недостатка доказа који јасно показују да чак и
пушење  конопље  може учинити  много  за  добробит  безброј  људи широм света.  Али,  са  моје  тачке
гледишта, зашто само умањивати симптоме када је могуће излечење или много боља контрола проблема
ако се лек правилно узима у облику уља?

Мало је поређења између пушења конопље и узимања уља од конопље. Пушење је најмање ефикасна
метода употребе конопље као лека.  Љековита моћ конопље увелико се  повећава када  се  производи
концентрирано етерично уље биљке конопље. Ако желите да видите праву лековиту чаролију у овој
биљци,  почните  да  уносите  висококвалитетно  уље  конопље.  Када  неко  почне  да  уноси  сирови,
неизгорели ТХЦ и с њим повезане канабиноиде, медицинска чуда су често резултат. " Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

На шта би истраживање требало да се усредсреди?

„У  блиској  будућности  најважније  је  да  узгајате  најбоље  могуће  лековите  сојеве,  тако  да  можемо
утврдити њихове праве медицинске врлине. Пошто је овај лек безопасан, можемо да радимо све што је
потребно док лечимо људе.

Неки сојеви конопље су много ефикаснији од других за различите медицинске ситуације.  За кратко
време требало би да будемо у могућности да одредимо најбоље сојеве за лечење било ког стања и то ће
омогућити ефикасније лечење ових поремећаја. Осим тога, морамо што је пре могуће успоставити неки
облик  контроле  квалитета  и  развити  стандарде  којих  се  добављачи  морају  придржавати.  Тренутно
пацијенти  немају  појма  о  квалитету  или  ефикасности  уља,  која  купују  од  других.  Заиста,  многа
истраживања о љековитим својствима ове биљке тек треба да се ураде, али ако то учинимо на прави
начин, за кратко вријеме мислим да можемо много научити. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија
биљка

„Моја 28 -годишња пријатељица данас је оперисана због рака дојке, кажу да је рак уклоњен, али и даље
желе да јој ураде хемотерапију. Већ смо разговарали и рекао сам јој да одбије хемотерапију и само узме
РСО. Да ли сам у праву у вези овога? Према ономе што сам прочитао на Пхоеник Теарс -у, мислио бих
да је ово тачно, али бих желео вашу помоћ у одговору на ово. Хвала." Јустин
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- Браво, Јустине. Без хемотерапије или скенирања. Операција је била непотребна. Нека поједе 120-180 г
уља у наредних шест месеци и прати упутства на нашој веб локацији. ЈБ

„Замислите да покушавате да научите људе како да носе панталоне ... Чини се лако. Шта ако би вам
људи сваки дан слали поруке и питали вас како да обучете панталоне? (отежавајуће)  То је као дан
свиње! Ако обучем панталоне и све је урађено како треба, показаћу ово неком другом. Можда бих се
насмејао људима који желе да покушају да обуку панталоне уназад и кажу: „Хеј, добро се уклапају,
наравно, али то не мења чињеницу да су уназад! (Радило је за Кхрис Кросс). "

ЈБ нам једноставно говори шта функционише и неће нам рећи другачије јер нема потребе за другим
начинима. Пратите упутства или шетајте уназад са панталонама уназад, али немојте се љутити на ЈБ -а
када схватите да вам је само показао прави начин да то учините! Не покушавамо да променимо текст у
књизи, већ само истражујемо друге књиге! ” Цхад

- Хвала, Цхад, ово је било одлично објашњење и да, у праву си. Читаво ово питање лека РСО је толико
увредљиво једноставно да га заправо чини још компликованијим. Људима је превише једноставно да
поверују, наиме када сами не могу да испробају лек и морају само да читају о њему.

А цела ствар је да су животи људи у питању. Лично разговарам с њима, видим бол у њиховим лицима,
не  питајте  ме  шта  ми  то  чини  након  свих  ових  година.  За  мене  овде  нема  много  простора  за
импровизацију, нема времена за дугачке бебоп солаже или бесплатни џез. Ово је солидан олдтајмер блуз
са дванаест тактова и дугачак је дванаест тактова. Рицк нам је дао упутства да следимо, али сви желе да
поново измисле точак због неких проблема са егом или онога што је то.

Све што кажем о овоме је: „Прво савладајте шпорет за пиринач и вентилатор. Прво РСО, затим сви
други (мање снажни) облици лека од канабиса. Зато што је потенција важна. Што је уље снажније и
умирујуће, то је боље за пацијента. Не морате да тестирате унутрашња стања, прво испробајте стање
коже и гледајте да ли се брже зараста са правим веома моћним и седативним РСО са 95-98% ТХЦ-а или
са било чим другим, то би требало да вам одговори. Онда знајте да се иста ствар која се дешава на вашој
кожи дешава у вашем телу када унесете овај лек.

Када то учините, у основи ћете изгубити интересовање за мање моћне облике лекова од канабиса. Не
зато што у неким случајевима не могу помоћи, већ зато што зашто летјети другом или трећом класом
када  можете  летјети  првом  класом  за  исти  новац  и  спасити  свој  живот  брже  и  поузданије  у  исто
вријеме?

РСО је врхунски лек, а како ја гледам на све остало није врхунски лек. И желим врхунске лекове, зашто
бих желео разблажене лекове уместо праве? Што је  уље бруталније  седативно и снажније,  то боље
делује као лек - и то се никада неће променити. “ЈБ

„Најбољи РСО је  95-98% ТХЦ и  изузетно  моћан  и  седатив.  Све  друго  осим тога  (сирови  канабис,
сокови, јестива храна, уља са високим садржајем ЦБД-а, не-декарбоксилисана БХО, тинктуре, мелеми,
мешавине, мацерати, како год навели) је мање моћан облик лека од канабиса.  Сви облици лијека од
канабиса су у одређеној мјери корисни, али немојте се кладити у свој живот на мање моћне облике
лијекова од канабиса. ЈБ

Рицк Симпсон процес производње уља од конопље

„Обично радим са килограм или више пупољака од веома моћних висококвалитетних укрштања сатива
са индиком или индиком. Унце доброг пупољка обично ће произвести 3 до 4 грама висококвалитетног
уља, а количина произведеног уља варират ће од соја до соја. Никада нисте сигурни колико ћете уља
добити док не обрадите материјал са којим радите.  У просеку, килограм доброг пупољка обично ће
произвести око 60 грама висококвалитетног уља, а понекад чак можете добити и знатно више од неких
сорти.
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Чини се да многи верују да уље мора бити ћилибарно и да бисте морали да видите кроз њега. Често су
уља која сам произвела показала ове особине, али не увек. Боја и текстура уља које производите увелике
овисе  о  соју,  методи  и  отапалу  које  користите  за  производњу  уља.  Не  брините  ако  је  уље  које
производите тамније боје, то не значи да такво уље није моћан лек. Заиста, нека од најјачих уља која сам
икада произвео била су тамне боје, али су ипак имала жељене лековите ефекте.

Мислим да  би  ова  упутства  требало  да  олакшају  свакоме  производњу овог  уља,  али  пре  него  што
почнете, уверите се да имате све што вам је потребно да то урадите како треба. Све што вам је потребно
је  почетни  материјал,  растварач,  дужина  дрвета,  две  пластичне  канте,  неколико  малих  посуда  са
левцима и филтерима за кафу, електрични шпорет за пиринач, вентилатор, мерна шоља од нерђајућег
челика, грејач за кафу и шприцеви.

Поступак који ћу описати укључује испирање почетног материјала два пута добрим растварачем, попут
чисте  лаке  алифатске  нафте  или  99% изопропил  алкохола,  како би се  уклонила  доступна  смола  из
биљног материјала.  Лака нафта се показала као веома добар растварач за производњу уља, такође је
прилично  јефтина за  куповину у поређењу са трошковима  других растварача.  Долази у различитим
облицима и под различитим именима, али се растварач који сам користио у Канади назива лака нафта, а
у Европи се често назива бензин (е). Продаје се под многим именима, али ако одете код добављача
горива, не бисте требали имати великих проблема у тражењу неких од њих ако тражите хидротретирани
лагани алифатски растварач нафта/нафтни етер/бензин/угљоводонични растварач са тачком кључања од
40 до 100 ° Ц (140-212 ° Ф), ЦАС број 64742-49-0.

Лака нафта има много индустријске употребе и често се користи за одмашћивање делова мотора или
танких боја итд., Па сам сигуран да би требало да имате проблема да пронађете оно што вам треба. Само
да бисте стекли представу о његовој бројној употреби, то је иста супстанца која се користи за гориво
Цолеманових лампе  и  пећи.  Али,  нажалост,  у  Цолеманово гориво додају  се  инхибитори рђе,  па  не
препоручујем  да  се  ово  гориво  користи  за  производњу уља.  У  многим земљама  у  свету  постоји  и
медицинска нафта (хексан),  али је мало скупља и обично је теже набавити и нисам нашао значајну
разлику између чисте лаке нафте и њене медицинске верзије .

Бутан може да производи уље, али не препоручујем његову употребу као растварача за производњу овог
лека, јер је веома испарљив и захтеваће употребу скупе опреме за неутралисање опасности. Осим тога,
употреба бутана за производњу уља не декарбоксилира готов производ, па би уља произведена на овај
начин била мање ефикасна за медицинску употребу, осим ако није потребно додатно време за њихову
правилну декарбоксилацију.

Једини  растварачи  са  којима  имам  досадашње  искуство  су  етер,  лака  алифатична  нафта  и  99%
изопропил алкохол. Етер је мој лични фаворит и веома је ефикасан растварач, али је скуп и тешко га је
набавити.  Мислим  да  је  употреба  етера  погоднија  за  затворене  уређаје  за  дестилацију,  јер  је  врло
испарљив и због испарења опасан је за рад с њим.

И етер и лака нафта су у природи селективнији растварачи, што значи да алкохол није толико ефикасан
као  растварач,  али  ипак  добро функционише.  Алкохол ће  растворити  више хлорофила  из  почетног
материјала и због тога ће уља произведена са алкохолом обично бити приметније тамне боје.

Да би растварач био ефикасан, требало би да буде 100% чист, а 100% чист алкохол скуп и тешко га је
пронаћи. С друге стране, лака нафта је прилично јефтина за набавку и обично је није тешко лоцирати.
Поред употребе етера, чиста светла алифатична нафта је мој растварач.

Сви  ови  растварачи,  укључујући  алкохол,  отровни  су  по  природи,  али  ако  се  придржавате  ових
упутстава,  остаци растварача у готовом уљу не изазивају забринутост.  Након што се готов производ
охлади на собну температуру, то је густа супстанца слична масти, а не уље и отприлике је онолико
отровно колико можете добити. Чак и да је остао благи траг остатака растварача, само уље би деловало
на њега да неутралише сваки штетан отровни ефекат. У суштини, све што радите је испирање лековитих
смола  са  материјала  пупољака.  Затим,  након  што  је  мешавина  уља  са  растварачем  филтрирана  и
растварач скуван, остају вам смоле у њиховом најлековитијем облику.

16



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛ РИЦК СИМПСОН

За најбоље резултате, полазни материјал мора бити што је могуће сувији. Уверите се да је место где
радите добро проветрено и да у близини нема варница, отвореног пламена или ужарених елемената.

Полазни материјал ставите у посуду добре дубине како бисте спречили да смеша растварача уља исцури
током процеса прања. Затим навлажите пупољак употребом растварача, а материјал пупољка се затим
дроби помоћу дрвета као што је комад 2 × 2.

Након што је здробљен, додајте још растварача док материјал потпуно не урони у растварач. Обрађујте
материјал пупољака око три минута са дужином дрвета које сте користили за дробљење. Затим полако
сипајте  мешавину  растварача  у  другу  чисту  посуду,  остављајући  почетни  материјал  у  оригиналној
посуди, тако да се може опрати по други пут.

Поново додајте свежи растварач у почетни материјал док се поново не потопи у растварач, а затим га
радите још три минута са дужином дрвета које сте користили. Затим сипајте мешавину растварача уља у
исту посуду у којој се налази мешавина уља растварача од првог прања које сте обавили.

Покушај трећег прања биљног материјала производи врло мало уља и то би било мало или нимало
користи као лек.  Прво прање раствара 70 до 80% расположиве смоле у  почетном материјалу;  друго
прање затим уклања сву смолу која је од користи, која остаје.

Уља произведена  од  првог  прања медицински  су  најмоћнија,  али  ако  се  користи  висококвалитетни
почетни материјал, уље из другог прања такође има користи. Ако из неког разлога морате да радите са
материјалом који није толико снажан колико би требало да буде, најбоље је да уље од првог прања
користите само за унутрашњу употребу, а затим почнете да растете или тражите почетни материјал који
је бољи квалитет. Запамтите, квалитет је важнији од количине и што је бољи полазни материјал, то је и
лек бољи.

Користите нешто попут посуда за чисту воду са малим отвором на врху и уметните левке у отворе, а
затим ставите велике филтере за кафу у левке.  Сипајте мешавину растварача уља из првог и другог
испирања  у  филтере  за  кафу  и  оставите  мешавину  растварача  да  исцури  кроз  филтере  како  бисте
уклонили нежељени биљни материјал. Што више левка и контејнера користите, брже ће се филтрирати.
Након филтрирања мешавине уља растварача, сада је спремно да се растварач скуха.

Ако већ не поседујете, можете купити јефтин већи штедњак за пиринач са отвореним врхом који има и
јаку и ниску температуру за кување растварача из уља. Уверите се да је штедњак за пиринач постављен
у добро проветреном простору и поставите вентилатор у близини да издува паре док растварач кључа.
Ово ће спречити кондензацију испарења и представљати опасност. Кувачи за пиринач су дизајнирани да
не сагоревају пиринач док се кува. Уграђени температурни сензори ће аутоматски укључити штедњак на
ниску температуру ако температура у штедњаку почне да постаје превисока.

Приликом производње уља, ако температура падне на нешто више од 300 ° Ф (148 ° Ц), оно ће почети
испаравати канабиноиде из уља и, наравно, не желите да се то догоди. Ако апарат за кување пиринча
ради исправно, аутоматски ће се искључити из подешавања велике топлоте на отприлике 230 ° Ф (110 °
Ц), што је изнад температуре на којој се јавља декарбоксилација и још увек је знатно испод тачке у којој
ТХЦ и други канабиноиди ће испарити. Због тога топло препоручујем употребу лонца за пиринач онима
који  никада  раније  нису  производили  уље,  јер  се  тиме  елиминише  опасност  од  наношења  штете
дотичном уљу. Осим тога, добијено уље се декарбоксилира, што је такође важно, тако да може постићи
своје пуне лековите ефекте.

Предлажем да људи не би требало да користе лончиће и сличне апарате за производњу уља. Када сам
први пут покушао да произведем уље, користио сам лонац и пошто нисам знао колико топлоте ови
уређаји могу да произведу, уље се прегрејало и уништено је. Зато мислим да је разумно да почетник
започне коришћењем шпорета за пиринач и пажљиво следи наша упутства. То би им могло уштедети
много туге.

Уређај за дестилацију се такође може користити за производњу овог лека и повраћај растварача који се
користи. Ова метода заиста има више смисла него употреба шпорета за пиринач, али стаклене посуде
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које  су  дизајниране  да  безбедно  скухају  раствараче  су  скупе  и  већина  људи не  зна  како  правилно
користити један од ових уређаја. Ако је доступан, радије бих да користим фото -апарат, али у неким
земљама поседовање фото -апарата је против закона. Ако сте озбиљни и желите производити велике
количине уља, погледајте дестилацију и едуцирајте се о правилној употреби ове опреме.

Увек пазите да у близини нема варница, отвореног пламена или усијаних елемената док пуните шпорет
за пиринач или кључате растварач јер су испарења која настају из растварача веома запаљива и отровна.
Хиљаду пута сам користио овај исти поступак и никада ми се није догодило, али ради ваше безбедности,
следите упутства и уверите се да је  простор добро проветрен.  Такође вас упозоравам да избегавате
удисање пара које растварачи производе јер могу имати непријатне ефекте на свакога у близини.

Уверите се да вентилатор ради и да производи довољно протока ваздуха да издува паре, а затим пуните
шпорет за пиринач док се не напуни око три четвртине. Ово омогућава простор да мешавина растварача
уља прокључа,  а да се не прелије.  Ставите шпорет за пиринач на високу температуру и почните да
кључате  растварач.  Никада  не  покушавајте  то  учинити  без  употребе  вентилатора,  јер  се  паре  могу
кондензирати и ако дођу у додир с гријаћим елементом, то може узроковати пожар.

Како ниво у штедњаку за пиринач опада, пажљиво додавајте преосталу мешавину растварача, све док
вам не остане ништа. Када се ниво у шпорет за пиринач последњи пут спусти и смањи на око 2 инча
преостале мешавине растварача, додајте око 10 до 12 капи воде у мешавину уља која је преостала. Ова
мала количина воде омогућава преосталом растварачу да брже скува уље које остане у шпорету.

Кад у штедњаку остане врло мало, обично ставим пар рукавица, а затим подигнем штедњак и почнем
вртјети његов садржај. То се постиже тако што проток ваздуха из вентилатора и даље одводи испарења
и  може  мало  убрзати  процес  дораде.  За  кратко  време,  штедњак  аутоматски  активира  високу
температуру, а затим прелази на ниску температуру. Док се последњи део растварача кува, чућете звук
пуцкетања из уља које је остало у шпорету и видећете да се у уљу које је остало ствара доста мехурића.
Такође ћете приметити оно што изгледа као мала количина дима или паре која излази из уља у шпорету
за пиринач, али немојте бити забринути, јер је то углавном само пара произведена од неколико капи
воде коју сте додали. Након што се штедњак за пиринач аутоматски пребаци на ниску температуру,
Обично сам остављао да се охлади док се поново не може пребацити на јако загревање. Након што се
штедњак други пут аутоматски пребацио на ниску температуру,  тада извадим унутрашњу посуду из
шпорета и сипам њен садржај у мерну посуду од нерђајућег челика.

У лонцу ће остати мала количина уља коју ћете готово немогуће извући, осим ако не употребите нешто
попут сувог хлеба за упијање уља, док је још топло. Тада се мале количине овог хлеба могу јести као
лек, али запамтите да понекад може проћи сат или више пре него што осетите његове ефекте.  Зато
пазите колико оваквог хлеба конзумирате, јер чак и врло мала количина може вас успавати на неколико
сати, баш као што ће то учинити и сирово уље. Још један добар начин да очистите преостало уље у
лонцу је испирање лонца са малом количином алкохола да бисте добили тинктуру од уља конопље.

Оваква тинктура може бити врло ефикасна у лечењу кожних обољења и само мало може отићи далеко,
што вам може уштедети новац. Пошто ионако често волим да мешам уље из неколико сојева, обично
једноставно оставим преостало уље у лонцу до следећег  пута.  Мешањем уља из  различитих сојева,
добијате лековиту корист од свих ових различитих врста уља и открио сам да су таква уља ефикасна у
лечењу свега. Ако имате на располагању много различитих сорти добре конопље, мислим да је мешање
уља добра идеја,  али ако немате,  верујем да ће уље из само једног соја вероватно задовољити ваше
потребе.

Узмите  уље које  сте  сипали  у  мерну  посуду  од  нерђајућег  челика  и  ставите  га  на  уређај  за  благо
загревање, попут грејача за кафу, да испари сва вода која остане у уљу. Често је потребно само кратко
време  да  се  испари  преостала  вода,  али  такође  неки  сојеви  производе  више природних  терпена  од
других. Ови терпени могу узроковати мјехуриће уља које сада имате на гријачу за каву и може проћи
неко вријеме док таква уља престану с овом активношћу. Када уље на грејачу за кафу престане да бубри
и ако је мало или нимало активности видљиво, скините уље са грејача за кафу и оставите га да се мало
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охлади. Други начин да допуните уље без грејача за кафу је да ставите уље у рерну загрејану на 130 ° Ц
око сат времена. Ово ће декарбоксилирати готово уље и остаци растварача не би требали представљати
проблем.

Затим,  користећи пластичне апликаторе или шприцеве  без игала који су доступни у вашој локалној
апотеци, помоћу клипа полако извуците топло уље у шприцеве и оставите да се охлади. За кратко време
смола ће постати густа супстанца налик масти.

Понекад је смола толико густа да је може бити тешко извадити је из шприца када се охлади. Ако се тако
нешто догоди, једноставно ставите шприц у шољу вреле воде за кратко време и моћи ћете лакше да
исцедите дозу. Понекад ће пацијент истиснути превише уља, али ако се то догоди, само повуците клип
шприца и вишак уља се обично може повући назад у шприц без превише потешкоћа.

У просеку, сувој килограму материјала биће потребно око 2 галона (8-9 литара) растварача да би се
обавила два прања која су потребна. Ако планирате да производите уље од мање или више полазног
материјала, једноставно израчунајте колико ће вам отприлике бити потребно растварача. Од почетка до
краја, обично је потребно три до четири сата да се заврши цео процес, а затим лек стоји тамо спреман за
употребу.

Такође треба напоменути да ово уље има изузетно дуг рок трајања. Али за дуготрајно складиштење,
ставио бих га у тамну боцу са чврстим поклопцем или посуду од нерђајућег челика. Ако се чува на
хладном и тамном месту, може да одржи своју лековиту моћ годинама.

У  почетку  се  некима  може  чинити  застрашујућим  да  покушају  произвести  властити  лијек,  али  у
стварности  је  овај  процес  изузетно  једноставан.  Све  што  треба  да  урадите  је  да  пажљиво  следите
упутства и након што направите овај лек неколико пута,  видећете да није много теже направити од
шоље кафе. Након што сте сами произвели свој лијек, он из медицине извлачи сву мистерију и у већини
случајева се више не морате ослањати на љекаре, јер сте за сада постали сами свој лијечник. ” Рицк
Симпсон, конопља: најлековитија биљка
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П. Зашто брушење сувог материјала доводи до губитка ТХЦ -а? Постоји ли објашњење за ово?

А. Да ли сте икада смрвили заиста моћан пупољак? Ако јесте, требали бисте знати зашто. Тај бели прах
који се налази свуда око стола након што га самељете је ТХЦ (или трихоме) и то је оно што је требало
да остане у уљу. Осим тога, када је самлевен, тада је превише фин и скинућете много онога што нисте
желели да оголите у свом уљу.

Обрадите суве целе пупољке од костију након што их навлажите нафтом или растварачем по вашем
избору,  али не  додирујте  га  много пре него што га  обрадите  јер  ћете  сваки пут  када  га  додирнете
изгубити део. Уља произведена од мљевеног материјала знатно су мање моћна од уља произведеног из
пупољака који су здробљени након што су навлажени.

Прво брзо прање је најмоћније и одузима око 70% ТХЦ -а,  друго око 20%, а треће око 5%. Кад га
самељете,  добијете  сва три испирања (заправо четири)  у свом уљу и то не желите.  Квалитет  изнад
квантитета. ЈБ

„Здраво  ЈБ.  У  ком  року  можете  оставити  пупољак  да  се  осуши  ако  вам  хитно  затреба?  Хвала."
Присцилла

- Док се не осуши кост. Али ја бих се само брзо осушио, рекао бих 5-7 г пупољака, који ће вам дати
отприлике грам уља, довољно за почетак, а затим га можете завршити када се добро осуши, за недељу
дана.  Што  мање  рукујете  почетним  материјалом  пре  обраде,  мање  ћете  смоле  потрошити.  Зато  је
најбоље да не декарбоксилирате почетни материјал (као што ГВ то раде без икаквог разлога, можете
декарбоксилирати уље са мање проблема загревањем, што ионако морате учинити да бисте уклонили
остатке растварача).  Најбоље је да пупољак ставите у канту за прераду у просторији за сушење, без
додатног руковања, кад год је то могуће. Што мање додирнете пупољак то боље. ЈБ

1.) Самљео сам кости рукама осушене пупољке, без употребе брусилице. Полазни материјал је изгледао
као врло мали пупољци од цца. Пречник од 5 до 10 мм, тако да углавном нема праха. Пошто сада имам
своје искуство „кувања“, потпуно се слажем са вама у свим тачкама, осим у тачки Ц. Видео сам уља
направљена  од  алкохола  која  су  обично  много  тамнија  јер  вода  у  алкохолу  раствара  хлорофиле.
Направио сам уље од чистог нафтног етра лабораторијске оцене. Ово уље је много светлије боје (златно-
браон) и има одличан, укусан зачински укус у поређењу са алкохолом које сам имао прилике да пробам.
Желим да кажем да верујем да нафта не одстрањује толико терпена и хлорофила као алкохол. Такође
кључа много више контролисано и управљано као и алкохол. Дакле, моје питање овде је,

- Немојте прво брусити материјал. Свако руковање сувим материјалом пупољака узроковаће да изгубите
ТХЦ и  друге  канабиноиде  (ситна  прашина  на  столу  је  оно  што  је  требало  да  остане  у  канти).  Да,
млевење и нафта били би „бољи“ од млевења и алкохола - та комбинација је скоро загарантован квар,
једноставно не можете направити добро уље на овај начин.

Ставите  пупољак  у  канту,  навлажите  га  нафтом,  дробите  га  штапом  два  до  три  минута,  сипајте
мешавину уља и растварача у канту. Ако радите са квалитетним материјалом, направите друго прање и
сипајте  другу смешу у канту  са  првим прањем.  Ако не  користите  тај  добар материјал,  прво прање
користите само за унутрашње сврхе (и наставите да тражите добар материјал).

Етер производи сјајна уља (више волимо јантарна уља него тамна уља, али запамтите да неки сојеви
производе тамнија уља од других). Такође волимо ћилибарско уље из практичних разлога - ко жели да
има  црне  зубе  са  траговима  хлорофила?  Али тренутно  га  не  препоручујемо  много  јер  је  прилично
опасно радити са етром, тешко је доћи у већину делова света, а веома смо забринути за безбедност оних
који  производе  уље.  Врло  лако  може  експлодирати  на  релативно  ниским  температурама.  Дакле,  за
већину људи лагана алифатична нафта ће радити сасвим у реду. Обично користимо нафту, али етер би
био растварач по нашем избору.

Тренутна  листа  растварача  које  бисмо  лично  користили  је:  1.  етер,  2.  чиста  светла  нафта,  3.  99%
изопропил алкохола, 4. алкохол за храну - по могућности 99%, али то је обично тешко набавити и веома
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је скупо. Када радите са 96% алкохола, преосталих 4% је обично вода. 4% од 10 литара је 4дцл, скоро
пола литре воде коју ћете морати скухати - и потребно је вријеме да бисте могли разумније потрошити.

2.) Такође сам ставио завршно топло уље на 60 ° Ц на 1,5 сата под вакуум како бих потпуно уклонио све
остатке растварача. Као што сам вам написао, декарбоксилисао сам уље 35 поједених грама касније ...
Окус уља је  био пре декарбоксилације  много пикантнији,  не бих рекао лошији,  али у праву сте  за
подригивање.

-  Као што сам рекао прошли пут,  подригивање је  било од заостале воде.  А вода је  била тамо због
„научне“ ниске температуре коју сте користили. Уље морате свеједно декарбоксилирати, па штедњак за
пиринач који ће се искључити на 110 ° Ц ради сасвим у реду. Или, наравно, најбоља ствар коју бисте
могли користити је мировање - али опет, многи људи их не поседују и не знају како да њима рукују, а
ризик од експлозије је увек присутан.  Кад и даље експлодира,  обично ће срушити цијелу кућу. Кад
садржај лонца за пиринач експлодира, он ће направити само два до три метра висок пламен с којим се
прилично лако носити.

Што се тиче вакуума - наравно, зашто не. Ако имате опрему и ако знате како да је правилно користите,
није лоша идеја да допуните уље у њој, ако желите да будете 100% сигурни да у њој нема остатака
растварача или ако желите да затворите уста оних који су против петрохемијских растварача. Неки га
користе са великим успехом и ја нисам против тога. Али као што знате, већина људи не поседује ову
опрему, а многи наши пацијенти не могу или нису могли приуштити ни кувало за пиринач и вентилатор,
па не препоручујемо усисавање као нужност.

Погледајте колико је Рикова метода лака и једноставна и на колико питања још морамо да одговоримо.
Замислите сада шта ће се догодити када додамо податке о другим методама производње уља. То ће само
изазвати забуну и мораћу да проведем дане и недеље покушавајући да одговорим на питања „збуњених“
људи, што ионако нећу још дуго радити.

3.)  Молимо објасните зашто предлажете да уносите уље директно из епрувете,  директно у уста,  без
капсула? Неки проблем са апсорпцијом? Већи део уља једем на папиру за цигарете, али ретко користим
неке капсуле ако морам да одем од куће на више сати. Осим тога, не волим да имам све по зубима, јер је
заиста тешко сићи ...

-  Из више разлога.  Главна је  да  се  овај  начин гутања показао  као најефикаснији и најкориснији за
пацијенте. Побољшава хигијену уста, јер такође дезинфикује уста, а затим помаже при свим стањима у
дигестивном тракту или у грлу итд. Заправо, када ме у грлу боли, покушавам да размажем уље у задњем
делу уста, а затим у устима колико год могу да издржим. У већини случајева грип или грлобоља (или
њени симптоми) се решавају преко ноћи.

Као што кажете, нешто уља остаје на зубима и испод језика, па овај начин гутања заправо комбинује
сублингвалну прераду уља (ала Сативек и друге спрејеве и тинктуре испод језика) и прераду у желуцу и
црева. Главна ствар је да уље добијете у стомаку. Дакле, ако имате уље не баш доброг укуса, можете
ставити комад хлеба или банане итд. (Или папир за цигарете, ако волите да једете хемикалије у њему),
пресавити га и прогутати као таблету и исперите је водом или чајем или шта год желите. Оперите зубе
уљем након отприлике десет минута, то ће помоћи и у оралној хигијени. Многа уља имају одличан укус
(посебно када се почетни материјал не меље и када се за производњу уља не користи алкохол.

Капсуле - а) морате их купити од Биг Пхарма -а, чиме их подржавате својим новцем, б) неки људи су
алергични на њих, ц) неки се растварају у цревима, а не у желуцу, д) трговци често стављају мање уља у
капсули него што би требало да буде, е) не раде тако добро за толико стања, ф) тешко је извући уље из
њих када желите да направите спој или испарите уље за плућна стања или када желите да локално
користите  уље.  Не  кажем  да  не  можете  користити  капсуле,  све  што  кажем  је  да  је  боље  научити
користити уље директно из цеви. Након што будете више вежбали, научићете како да користите уље без
икаквих непријатности. Ја лично волим да једем уље директно из шпорета за пиринач, само умочим
прст у њега и узмем онолико колико мислим да могу да узмем. Имајте на уму, ово веома „троши уље“ и
обично ћете узети више него из шприца. Кад је уље добро, „предозирање“ ће вас само успавати, велика
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ствар. Али наравно, то могу учинити због свог искуства и толеранције, не бих и не бих препоручио ово
почетницима или онима који немају толико искуства. Све најбоље и теби Стефане. Јиндрицх ”

„Ако сте забринути због трошкова, то је много јефтиније од партиципације за већину лекова против
рака, а неке ако лекови које узимате код куће за рак нису покривени осигурањем. Да је некоме у мојој
породици ово уље потребно за рак, нашао бих начин. Срећно!!!!" Лиса

- „Слажем се, Лиса, уље је много јефтинији третман ако се узму у обзир сви остали трошкови. Осим
тога,  неупоредиво  је  сигурнији  од  свега  што  би  медицински  систем  могао  да  обезбеди,  а  да  не
спомињемо да делује  много ефикасније  и поузданије  и да је  дефинитивно забавнији за узимање од
отрова или зрачења. “ЈБ

П: Знам да препоручујете да сами направите РСО, али амбуланта има локал и само сам се питала која би
то цијена требала бити поштена. 

О. За производњу грама уља потребно је 4-7 г висококвалитетног пупољка, па би то требала бити "права
цијена". Да не говоримо о смешним ценама конопље, за мене је права цена за дозу од 60 г 50-100 УСД
(или мање, ако се легално гајила на отвореном у великом обиму). Не кажем да тренутно знам где да га
набавим по тој цени, врхунско уље кошта оно што врхунски материјал кошта тамо где живите. ЈБ

Други облици вађења

Да ли сте пронашли неки други начин прављења уља?

„Постоји много начина за производњу уља и не тврдим да је моја метода нужно најбоља, али колико је
мени познато, она се једина показала успешном у хиљадама случајева.

Заиста, метода коју смо показали свету у најбољем случају би се сматрала сировом, али врло чист облик
овог лека може се произвести на овај начин. Намера ми је била да представим метод производње уља са
опремом која је лако доступна, па би по потреби скоро свако могао да произведе свој лек на једноставан
начин.

Све док нисам био нападнут 2005. године, користио сам поступке дестилације за производњу лека и
повраћај  растварача.  Ова метода је много мање опасна и погоднија је за земљу, јер се растварач не
троши узалуд. Али полиција ми је одузела опрему, што ме је натерало да почнем да користим шпорет за
пиринач да бих извршио задатак.

Који се други облици екстракције тада могу користити?

Опет, постоји неколико метода екстракције и не тврдим да сам стручњак за такве ствари. Проблем са
научним методама попут екстракције  племенитог  гаса итд.  Је  што већини људи недостаје  опрема и
знање за извођење таквих екстракција. Зато смо јавности показали најједноставнији могући начин да
сами произведу овај лек.

Постоје и методе екстракције хладном водом које се могу користити за екстракцију смола. Само сам
неколико  пута  покушао  да  урадим ову врсту  екстракције  и  резултати  нису били добри као  што  се
очекивало.  Ипак,  знам  за  људе  који  кажу  да  су  на  овај  начин  произвели  висококвалитетно  уље.
Очигледно, хладна вода не може да се запали или експлодира, па би методе екстракције хладном водом
свакако могле бити опција,  али морате се уверити да је уље декарбоксилисано пре него што га дате
пацијенту.

Шта је декарбоксилација?

Декарбоксилација се јавља када су молекули унутар уља ротирани у положај 9 уз употребу топлоте, тако
да постају  медицински активнији.  Температура на  којој  се то  догађа је  дискутабилна,  будући да се
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многи извештаји које сам гледао на ту тему не слажу. Радећи оно што сам предложио, уље се загрева на
температуре знатно изнад оне на којој се каже да долази до декарбоксилације. Карбоксилна група се
уклања,  што  затим  омогућава  молекулима  да  се  уклопе  у  ЦБ1  и  ЦБ2  рецепторе  нашег
ендоканабиноидног система и омогућава им да прођу мождану баријеру.

Постоји ли начин да уље учинимо моћнијим?

Постоји  неколико  начина  повећања  потенцијала  уља,  али  опет,  многе  од  ових  метода  захтевају
специјализовану опрему и знање које просечан човек нема. У прошлости сам производио таква уља и
сматрам их снажнијима и љековитијима, али са законима који су на снази и потребном опремом било ми
је немогуће произвести било какву количину.

Могу ли нешто учинити ако уље које сам произвео или купио није довољно моћно?

Ако се  за  производњу уља користи  добар полазни  материјал,  са  овим проблемом се  не  би требало
суочити, али сигуран сам да ће бити оних који хоће. Када лечите озбиљну болест, само ће најбоље бити
па, ако уље које имате није у складу са задатком, набавио бих још материјала за пупољке и правилно га
произвео. С нечијим животом који виси о концу, није време за игру са уљем ниске квалитете. Да сте ви
једини који пати, не бисте ли желели најбоље могуће лекове? Зато покушајте да то пружите и другима. "
Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Производња најквалитетнијих могућих уља

„У интересу да обичном човеку дозволим да производи најквалитетнија и најлековитија уља, открио сам
једноставан метод који ће омогућити скоро свима да производе уља са још ефикаснијим лековитим
вредностима него што сам то раније показао јавности. . Све што морате да урадите је да додате још
неколико корака у процес који смо вам већ показали, али након што на овај начин производите уље,
мислим да ћете се сложити да то има огромну разлику.

Ако имате висококвалитетне љековите пупољке за рад, требали бисте бити у могућности произвести
уља с врло високим нивоом канабиноида, једноставно користећи добар растварач и кухало за рижу. Уља
која сам производила на овај начин обично су показивала нивое ТХЦ -а од 95% или више заједно са
различитим нивоима других канабиноида и воскова биљака. Љековита моћ уља попут овог је оно што је
биљци конопље коначно донијело медицинско признање које  заслужује,  али ипак сам открио да се
љековита моћ ове твари може без већих потешкоћа подићи на потпуно нови ниво.

Све  што  треба  да  урадите  је  да  узмете  уље  и  ставите  га  у  грејну  јединицу  која  може  ухватити
канабиноиде док испаравају и тако ће се добити уља вишег квалитета и чистоће. Иако обични испаривач
може испунити овај задатак, у ствари они нису дизајнирани како би испунили ову улогу, јер би требало
толико времена да се произведе било која количина лијекова, а већина доступних испаривача тече.

За производњу нафте у већим количинама била би потребна много већа јединица за испаравање која је
била непропусна за ваздух, а такође би била потребна и употреба много веће куполе за прикупљање која
је постављена под углом, тако да би, кад би канабиноиди почели да се скупљају, почели спуштају се до
најниже тачке куполе, где се могу сакупити из мале одводне рупе у облику високо пречишћеног уља.
Свако  ко  је  механички  склон  не  би  требао  имати  превише  проблема  са  састављањем  јединице  за
обављање овог задатка, али ће за састављање уређаја бити потребно мало времена и труда.

Количина уља која се може сакупити након испаравања зависи од масеног процента канабиноида који је
имало првобитно почетно уље. Ако је уље које користите имало 99% канабиноида по тежини, онда
бисте отприлике ту количину требали вратити након што је испарило.
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Такође треба напоменути да је ово одличан начин за побољшање квалитета уља нижих разреда који
имају много нечистоћа, па се могу користити као моћнији и ефикаснији лек. Чак и почетно уље са много
нижим садржајем канабиноида може произвести пристојан лек, ако се испаре канабиноиди, а нечистоће
оставе у посуди. Можда нећете изаћи онолико колико сте ставили, али барем ћете завршити са уљем
које је много лековитије од оног са чиме сте почели. Што се тиче излечења, чистоћа и ефикасност лека
значе све за пацијента, па ако желите да произведете што је могуће више лековитих уља, мислим да
бисте требали озбиљно размислити.

До  сада  не  могу  објаснити  зашто  су  уља  произведена  на  овај  начин  толико  љековитија  од  чак  и
најбољих  уља  која  су  произведена  другим  методама.  Будући  да  су  уља  која  сам  испарио  била
декарбоксилирана прије него што су уопће ушла у испаривач, то би требало значити да су већ била што
љековитије активна, па би се очекивало да се види мала разлика у снази након што се уље скупи из
испаривача.  Када  канабиноиди  испаре  из  ових  висококвалитетних  уља,  све  што  остаје  у  посуди
испаривача су нежељени биљни воскови и други загађивачи. Остављајући ове нежељене супстанце у
посуди, уље које сакупите биће много чистије, али пошто су та уља имала мало нечистоћа пре него што
су чак стављена у испаривач, то мало објашњава зашто је уље сада толико моћније .

Канабиноиди испаравају из уља између 300 и 400 степени Фаренхајта и ове температуре су много више
од оних за  које нам је  речено  да су потребне  за декарбоксилацију.  Или постоји  нешто  што још не
разумемо у вези са декарбоксилацијом што узрокује ово невероватно повећање потенцијала, или сва та
додатна  топлота  потребна  за  испаравање  канабиноида  можда  чини нешто  с  уљем чега  нисмо били
свесни у прошлости .

Говорио сам о овом новом процесу последњих неколико недеља када дајем интервјуе, а сада постоје
неки појединци, који су почели да производе уља на овај начин и према ономе што ми је речено да су
били шокирани разликом у потенцији. Из мог искуства, чак ни уља највишег квалитета произведена
употребом  опреме  за  дестилацију  или  лонца  за  пиринач  не  могу  се  упоредити  са  уљима  која  се
сакупљају након испаравања канабиноида. Можда изгледају отприлике исто, али мислим да су испарена
уља много пута јача и то би их заиста требало учинити још прикладнијим за лијечење појединаца са
озбиљним стањима.

Неки људи једноставно ставе биљни материјал у испаривач, а затим сакупе канабиноиде у облику уља
са куполе испаривача, након што се биљни материјал загреје. Коришћењем сировине биљног порекла
може се произвести пристојно уље, али испитивања су показала да ова уља нису једнака снази уља
произведених  у  лонцу  за  пиринач  и  то  је  разлог  зашто  упућујем  људе  да  производе  уље  својим
методама. Ако у испаривач ставите висококвалитетно уље, настало уље које ће се произвести након
испаравања  канабиноида  бит  ће  много  јаче  од  чак  и  најбољих  уља  која  се  могу  испаравати  из
висококвалитетног материјала.  Дакле, ако желите да видите одличне резултате,  они се могу постићи
једноставним испаравањем најбољег могућег уља, а то ће вам дати лек за који мислим да се не може
поредити.

Без обзира на то свиђало се то владама или не, у блиској будућности многи од нас ће сами производити
своје  лекове,  а  пошто  су  ова  уља толико  ефикасна  за  тако  велики спектар  медицинских  проблема,
очекујем да ћу ову једноставну народну медицину производити свуда, до они који немају новца да се
играју  са  фармацеутским  компанијама.  Сигуран  сам  да  ће  фармацеутске  компаније  у  будућности
покушати да кажу да су једине квалификоване за производњу овог лека, али сви знамо да би све што су
ти криминалци спремни да пруже имало високу цену;  а  пошто скоро свако може да произведе ову
супстанцу, не видим потребу да фармацеутске компаније уопште играју улогу.

Након  што  обавимо  једноставно  потребно  истраживање,  моћи  ћемо  спојити  различите  природне
канабиноиде и произвести уља посебно дизајнирана за лијечење различитих болести, али иако ће та
нова уља имати  невјеројатне  љековите  способности,  уља која  сами можемо произвести  имају  своје
место у нашим витринама. Никада нисам покушао да патентирам ниједну од метода које сам открио, јер
сматрам да би то знање требало да буде доступно свакоме ко одлучи да га употреби и нико нема право
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да задржава било шта што би могло спасити нечији живот и, у ствари, у ствари, мислим да би био много
бољи свет да уопште немамо такве ствари као што су патенти.

Иако су они који желе да забране употребу овог лека, попут фармацеутских компанија, у прошлости
доказали да су више него сретни да нас отрују и убију смећем које су нам дали, сигуран сам да ће
покушати да нам кажу да су су једини који могу правилно произвести овај лек. Користећи нову методу
коју сам управо описао, свако може да произведе лекове који су чисти колико и све што фармацеутска
компанија може да обезбеди. Осим тога, мислим да ће лекови које можемо сами произвести бити много
ефикаснији од онога што би фармацеутска компанија понудила, јер за разлику од њих ми нисмо у овоме
због новца и наш циљ је једноставно да се излечимо.

Сада нема разумног разлога зашто не можемо сами производити своје лијекове, а када владе које смо
купили и платили покушају да нас спријече у томе, то ће бити само још један примјер зашто се морамо
ослободити њихове корупције и једном и за све, ослобођено човечанство из њихових канџи. До сада би
требало бити више него очигледно да фармацеутске компаније и наше владе брину мало или ништа о
нашем здрављу и благостању,  па дајмо здравом разуму и мајци природи прилику да виде шта могу
учинити  да  побољшају  наше  опште  здравље,  а  једном  тако  радимо,  сигуран  сам  да  више  нећемо
прихватати оно што се дешавало у прошлости. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Конопља или марихуана?

„Канабис су кроз историју увек познавали као конопљу они који су га хиљадама година гајили као усев.
Уз манипулације великих компанија и влада које контролишу, сојеви конопље са високим садржајем
смоле преименовани су у марихуану и злонамерни за широку јавност. Још у доба када се то догодило,
шира јавност углавном није имала појма шта је марихуана. Речено им је само да је марихуана опасна
дрога која изазива овисност и смртоносна је. Сви смо били натерани да верујемо да је пушење џоинта
нешто најдеструктивније и најопасније што можемо себи да учинимо. Наравно, све је ово била само
гомила лажи, али у то време јавност није имала начина да сазна другачије.

Да је јавност знала када су њихове владе покушавале да ову биљку ставе ван закона да су многи очеви
оснивачи  и  бивши  председници  Сједињених  Држава  доста  пушили  конопљу  током  своје  каријере,
можда не би прогутали ова нова ограничења која су им тако лако наметнута .  Постоји велики број
документованих  извештаја  који  прилично  сликовито  описују  праксе  пушења  многих  познатих
државника, па чак и то како су председници попут Абрахама Линцолна уживали у времену проведеном
пушећи конопљу у лули седећи на својој веранди.

Судећи према неким документима, који су настали политички лидери тог доба, попут Декларације о
независности  и  Устава,  мислим  да  се  може  са  сигурношћу  рећи  да  су  у  ствари  били  врло  јасни
мислиоци. Чини се да су застрашујући учинци марихуане коју су пушили, а за коју се сада говорило да
је  јавност  тако  штетна,  нису  имали  никаквог  утјецаја  на  такве  појединце  или  њихову  способност
рационалног размишљања.  Ипак, деценијама касније,  када су почетком 1900 -их донети закони који
ограничавају употребу конопље, врло мали број људи је знао за такве ствари.

Лековита употреба конопље кроз историју је легендарна. Користило се за лечење практично свих врста
болести  и  повреда.  Само  у  последњих  неколико  деценија  јавност  је  одбила  медицинску  употребу
конопље. Да бисмо препознали биљку конопље оно што она заиста јесте, све што треба да урадимо је да
одвојимо чињенице од фикције.

Систем је злонамерну конопљу јавности преименовао у марихуану. Вести и филмски медији су нашим
родитељима и бакама и декама рекли да је биљка марихуане и/ или конопље смртоносна, опасна и дрога
која изазива зависност. Ништа није могло бити даље од истине, али у то доба јавности је било готово
немогуће да сазна чињенице за себе.
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Они који су произвели ову смешну пропаганду одавно су мртви, па зашто се лажи и обмане о конопљи
задржавају? Одговор је једноставан - новац. Патимо и умиремо јер фармацеутске компаније и други
велики новчани интереси желе побољшати своје профитне марже. Да би то наставили, морају осигурати
да се конопља чува илегално и даље од јавности, у медицинске сврхе и у друге сврхе.

Ако погледамо историју која стоји иза свега овога, открит ћемо да су то били Јохн Д. Роцкефеллер и
његови богати пријатељи, заједно са корупцијом која укључује владе из те заостале ере која нам је дала
медицински  систем  који  имамо  данас.  У  медицинским  школама  које  финансирају  богати  и  моћни,
лекари су учили алопатску медицину, односно медицину од хемикалија и отрова. Временом су њихове
лажи и обмане убедиле не  само лекаре,  већ  и  ширу јавност  да  су хемикалије  и отрови корисни за
медицинска стања. Другим речима, ове такозване медицинске школе испрале су мозак и лекарима и
широј јавности да верују да је црно бело. Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Које сојеве или сојеве треба да користим за прављење уља?

„На ово питање је прилично тешко одговорити, јер смо у стварности сви на милост и немилост трговаца
семеном, јер они имају последњу реч у ономе што узгајамо.

Проблем је у томе што бисте наручили сој попут Беле удовице од пет различитих добављача семена, а
када бисте га узгајали, вероватно бисте на крају узгајали пет потпуно различитих врста биљака. Врста
Беле удовице коју  сам узгајао  у Канади имала је  јако снажно седативно  дејство попут добре сорте
Индица и била је то једно од најбољих лекова против болова које сам икада срео. Али ако бих покушао
да наручим исто семе од компаније у којој сам га купио, данас би ми вероватно послали семе са потпуно
различитим лековитим вредностима.

Бела удовица коју сам видео у Европи много је енергичнија од оне коју сам узгајао у Канади, па се чини
да  је  овде  доступно  семе  мора  више  доминирати  сативама.  Нажалост,  највећим  делом  није  имао
лековите вредности које тражим да изазове снажан ефекат успављивања, попут Беле удовице коју сам
узгајао у Канади.

Неки сојеви су бољи за ублажавање болова, док ће други бити ефикаснији за контролу нивоа шећера у
крви за дијабетичаре или за смањење очног притиска за оне који пате од глаукома. Потребна нам је
добра стална опскрба сјеменкама које имају познате љековите вриједности,  тако да ће обична особа
знати шта узгаја. Све што нам је потребно је слобода узгоја најљековитијих сојева на земљи, а затим
бисмо  једноставним  поступком  елиминације  могли  утврдити  који  сојеви  производе  најбоље  уље за
лијечење различитих медицинских стања.

Након  што  се  то  учини,  јавности  би  се  могло  ставити  на  располагање  стабилно  снабдевање  овим
семеном, а затим би могле да расту сојеви који одговарају њиховим медицинским потребама. Али док
не дође тај дан, не могу заиста препоручити одређеног добављача сојева или семена и рећи да је „ово за
вас“ и да има „загарантоване ефекте“.

Неке семенарске компаније имају на располагању информације о лековитим вредностима сојева које
продају. Зато би било добро погледати ове информације пре него што обавите куповину.

Које врсте би пацијенти тада требали тражити?

У овом тренутку,  све што могу учинити је  рећи јавности да наручи јаке  и врло седативне крижеве
индика или индица доминантне сативе који имају 20% ТХЦ -а или више за производњу свог уља. Осим
тога, људи ме увијек питају гдје могу набавити сјеме, а то може бити прави проблем за оне који живе у
неким земљама које им не дозвољавају продају. Ако одете на Интернет, пронаћи ћете многе семенарске
компаније које ће снабдевати семе канабиса и неке бродове широм света. (Савет: Гуглајте речи семенке
марихуане широм света и видећете избор онлине продавница које би могле задовољити ваше потребе).
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На шта треба пазити при избору или куповини погона за производњу уља?

За људе који немају искуства са конопљом, морају бити опрезни, јер ће многи узгајивачи и трговци
једноставно  покушати  да  вам  продају  све  што  имају.  За  оне  који  никада  нису  пушили  конопљу,
предлажем да поведу некога са искуством приликом куповине.

Не можете увек гледати погледом и мирисом да бисте утврдили јачину конопље. Видео сам пупољке
који су светлуцали смолом и лепо мирисали, али им је недостајала моћ да произведу добре лекове. Зато
је најбоље да сазнате колико је материјал снажан пре него што купите велику количину.

Када неко донесе пола килограма за производњу лека, прво тестирам његове ефекте на себи. Одсечем
мало пупољка и заролам спој са њим. Ако је конопља добра, до тренутка кад сам попушио пола џоинта
осећам његове ефекте. Оно што тражим је тешка поспаност због које пожелите да легнете. Ако пушим
добар индица или индица доминантни сатива цросс, обично ће такве сорте показати ове ефекте.

Открио сам да су практично све сорте конопље које производе овај тежак, поспан осећај веома лековите.
Ово су сорте које сам користио са тако великим успехом при производњи уља за лечење рака и других
озбиљних унутрашњих проблема. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Како одредити који ће се почетни материјал купити?

„Најлакши начин да утврдите које особине пупољка има у себи је да их једноставно попушите и видите
какав ефекат има на вас.  Када ми људи доносе конопљу да произведем овај лек,  окрећем зглоб. До
тренутка кад сам попушио око половине, знам да ли поседује седативни ефекат који тражим и тако
бирам материјал који користим.

Ако ћете купити конопљу за производњу лекова, а не пушите је сами, поведите са собом некога ко је
искусан  пушач  и  нека  проба  неки  материјал  који  размишљате  о  куповини.  Реците  им  да  тражите
седативни ефекат и да не желите да купите нешто што подиже или даје енергију.

Такође није лоша идеја да са собом понесете џепну лупу, па можете да прегледате смолу на пупољку
који намеравате да купите. Добар пупољак изгледа као да је прекривен мразом, већину времена се чак
може видети голим оком. Када се навикнете на производњу уља, често се може стећи прилично добра
идеја колико уља може произвести сој по килограму само гледајући материјал пупољака помоћу лупе.
Смола коју  посматрате  је  лек  и  генерално,  што је  више присутно  на  материјалу  пупољака,  већа  ће
количина уља произвести.

Зашто препоручујете да људи праве уље од пола килограма или више почетног материјала? Да ли 
би могли да га произведу од, рецимо, унце сушене конопље? '

Да, наравно, уље се може производити и у мањим количинама. Унце доброг сувог пупољка конопље
требало би да произведе 3 до 4 грама висококвалитетног уља, а за оба прања потребно је само око 16
унци растварача.

Али постоје разлози због којих предлажем да пацијенти производе уље од пола килограма ако је могуће,
а укључују и смирење пацијента при његовој употреби. Осећам да би чак и они који су релативно здрави
требало да унесу пуни третман од 60 грама како би детоксиковали своја тела и вратили их у стање
доброг  здравља.  За  производњу  оволико  уља  обично  је  потребно  око  пола  килограма  пупољака  и
мислим да је пацијентима нешто лакше ако не покушају произвести уља из много различитих сорти.

Сваки сој  производи уља са различитим ефектима,  па  ако пацијент  прелази с једног  соја  на други,
никада не зна шта може очекивати. За оне којима је лако користити овај лијек, замјена уља представља
мали или никакав проблем. Али за пацијенте који први пут доживљавају његове ефекте, мислим да је
најбоље ако уносе само једну врсту уља.
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Колико су јаке и моћне биљке које користите за прављење уља?

Увек правим лек од најјачег и најседативнијег материјала који ми је доступан, а често и сојеви са којима
радим  производе  и  еуфоричан  ефекат.  Уља  произведена  од  сојева  са  овим  особинама  имају  веома
пријатне ефекте и пацијенти уживају у њиховом узимању.

Локално, многи пушачи у лонцу жале се да откупљујем сву добру конопљу за лекове и не остављам
ништа онима који желе да пуше. Не обраћам много пажње на ово, јер сматрам да је спашавање живота
далеко важније од рекреативних потреба оних који нису болесни.

Увек тражим сојеве који показују висок садржај смоле и одговарајуће лековите вредности. Велики део
материјала који користим за производњу лека потиче од сорти, за које се претпоставља да су у распону
од 20% ТХЦ -а. Наравно, ако би ови сојеви заиста садржавали толико ТХЦ -а, једна фунта би произвела
90 до 100 грама уља. Постоје неки који заиста узгајају лековиту конопљу овог квалитета, али узмите је
од мене, оваква конопља може бити веома скупа и тешко је пронаћи.

Већина  материјала  из  пупољака  који  ми  је  био  на  располагању  произвео  би  око  60  грама
висококвалитетног уља по сувој фунти; па је без сумње квалитет могао бити бољи. У стварности, имао
сам врло мали избор по том питању. Да бих спасио животе пацијената, морао сам да користим оно што
је  доступно.  Оно  што  људи заиста  морају  знати  је  да  ће  сваки  сој  варирати  у  количини  уља које
производи, а та уља ће варирати и у медицинској вриједности.

Осим тога, методе узгоја конопље имају много везе са количином ТХЦ -а присутног у сувом материјалу
пупољака. Узгојени сој може бити способан произвести пупољке који могу садржавати 20% ТХЦ -а или
чак и више, али многи узгајивачи немају вјештине или опрему потребну за то. Радио сам са сојевима
који су производили 90 грама уља из једне суве фунте пупољка, а понекад чак и мало више. Нажалост,
конопља овог квалитета је прилично ретка, па ако можете да добијете 60 грама доброг уља из сувог
килограма пупољка конопље, будите срећни. Увек тражите најмоћнију могућу конопљу при куповини
полазног материјала;  нечији живот може зависити од тога.  " Рицк Симпсон,  конопља: најлековитија
биљка

Цаннабис Сатива против Цаннабис Индица

Која је главна разлика између цаннабис сатива и цаннабис индица у лечењу?

„Не волим да видим да неко уноси уље сативе како би покушао да лечи рак и друга озбиљна стања.
Свакако  постоји  могућност  да  уље  направљено  од  добре  сативе  може  излијечити  рак,  али
енергизирајући учинак овог уља није погодан за оздрављење. Свакако, не бих оклевао да споља лечим
рак коже таквим уљем, али унос уља из сорте сатива може лоше утицати на обрасце спавања пацијента.
Такође  сматрам  да  су  таква  уља  веома  ефикасна  у  лечењу  људи  који  пате  од  депресије.  У  неким
случајевима,  они који пате од депресије могли би имати користи ако узму малу дозу овог уља када
устану из кревета. То би их енергизирало и подигло им расположење, али ако се узме превише, нека јака
сатива уља могу бити превише енергична и већини људи се не свиђа овај учинак.

Иако уља произведена од сативаса могу бити корисна у неким ситуацијама, углавном настојим избјећи
њихову употребу. Често су ова уља превише енергична и не желим да видим да неко са терминалним
раком или другим озбиљним стањима покушава да офарба шталу. Неки пацијенти не подносе добро
ефекте уља који дају енергију, што их често може учинити врло немирним. Из мог искуства, пацијент ће
много боље реаговати ако се уље производи од седативних сојева са особинама попут оних које сам
споменуо.

Додатни сан који ће пацијент доживети је веома освежавајући и логично је да ће се добро одморни
пацијент излечити боље од оног који има потешкоће са спавањем. За унутрашњу употребу за лечење
већине медицинских стања, снажно предлажем да се користе сојеви индица или индица доминантни
сатива укрштања. Индице опуштају особу и пружају јој више одмора, сна и душевног мира.
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Такође сам открио да су уља произведена од индика доминантних сојева ефикасна у лечењу депресије и
других  здравствених  проблема.  Из  моје  перспективе,  уља  произведена  из  добрих  сојева  индица
медицински су пожељнија од већине уља произведених од сативе.

Пробао сам уља из многих сојева и комбинација сојева. Сећам се једног уља које ми је скоро дало 
нирвану. Како бисте описали идеално уље које би пацијентима пружило најугодније искуство?

Достизање нирване није неопходно када користите ово уље за ефикасно лечење тела, али чак и ако сте
узели превише и постигли ово стање, не бисте били оштећени. Заправо, онима који су близу смрти због
ствари  попут  рака,  велико  предозирање  висококвалитетним  уљем  повећало  би  њихове  шансе  за
преживљавање.

Пацијент би то могао учинити код куће, али да је уље дозвољено, мислим да би се то могло извести
много боље у болничком окружењу. Осим ако је пацијент близу смрти, кажем им да се придржавају
наших упутстава за дозирање, али онима којима је живот у опасности препоручујем да узму овај лијек
што је прије могуће.

Многи који су у прошлости пушили конопљу немају страх од ове супстанце и видео сам неколико људи
са терминалним раком који су излечили своје стање за месец дана. У стварности, сами пацијенти зависе
од тога колико брзо се овај лек узима. Када постане јавно познато колико је безбедно уносити, очекујем
да ће их више покушати да га унесе на бржи начин.

Индица, Сатива или Рудералис?

На срећу, чини се да су добри сојеви индика канабиса углавном ефикасан третман за све врсте рака.
Сада постоје хиљаде различитих врста конопље које су настале због узгајивача који укрштају различите
врсте. Три главне сорте ове биљке су цаннабис индица, цаннабис сатива и цаннабис рудералис. Чисте
индикације производе веома седативан лек који је ефикасан у лечењу већине медицинских стања.

Добри  сојеви  индица  који  су  укрштени  са  сатива  или  рудералис  такође  могу  имати  овај  снажан
седативни лековити ефекат. Ипак, у великој мери зависи од процента индица присутних у овим новим
укрштањима  колико  ће  они  бити  ефикасни  као  лек.  Генерално,  што  је  већи  садржај  индица,  то  ће
укрштања као лекови бити седативнији и ефикаснији.

Чиста  сатива,  с  друге  стране,  производи  енергетски  ефекат,  који  у  већини  случајева  не  доприноси
оздрављењу  и  може ометати  обрасце  спавања  оних  који  га  покушавају  користити  као  лек.  Лекови
произведени  од  чистог  укрштања сатива  или сатива  доминантног  индица  или  рудералис  могу бити
корисни у лечењу некога ко пати од депресије или кожних обољења која се могу локално лечити.

За потребе гутања, уља произведена од сатива и сатива доминантних укрштања морају се користити с
опрезом. Таква уља могу бити невероватно енергична када се прогутају и по мом мишљењу овај ефекат
не промовише процес зарастања.

У последњих неколико година, канабис рудералис је стекао велику пажњу у свету конопље. Колико сам
схватио, рудералис се укршта са индицама и сативама како би ове врсте биле издржљивије и отпорније
на буђ. Осим тога, сорте рудералис су богате ЦБД -ом и неки мисле да би то могло бити од велике
важности,  али  то  се  тек  треба  доказати.  Не  могу  изразити  мишљење  о  томе  колико  би  лекови
произведени од ове сорте били медицински ефикасни. С обзиром да немам искуства у раду са сортама
рудералис, у овом тренутку се не осећам квалификованим да изнесем своје ставове.

Ипак,  за  најбоље  резултате,  за  производњу  овог  лијека  користила  бих  чисте  индикса  или  индика
доминантне сатива укрштања, јер се већ показало да су учинковити.

Из  мог  искуства,  практично  сви  индица  доминантни  сојеви  могу  произвести  лек  који  је  ефикасан
третман за многа медицинска стања. Чак и људи који пате од депресије могу имати користи од ефеката
уља произведених од добрих индица. Зато је најбоље да се држите подаље од сативаса за производњу
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лекова за већину унутрашњих потреба. Ипак, ако желите локално да лечите стање коже или рак коже,
мислим да ћете открити да уља произведена од сорти сатива могу бити прилично ефикасна у лечењу
таквих ствари.  Нема сумње да неки сојеви производе много моћније лекове од других за различита
медицинска стања. У будућности ће се тамо морати обавити истраживање. " Рицк Симпсон, конопља:
најлековитија биљка
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Споља наспрам затвореног

Постоје ли разлике између уља из собних и спољашњих биљака?

„Уље сам произвео од конопље која се узгајала и у затвореном и на отвореном са добрим резултатима.
Више волим да  радим са  конопљом која  се  узгајала  на  отвореном,  јер  у просеку  висококвалитетна
конопља која се узгаја напољу у доброј сезони раста може бити јача и често производи више смоле. То
углавном приписујем сунцу, јер не верујем да се већина система унутрашње расвете може такмичити са
овим извором светлости. Такође, у природи постоје и друга напрезања и фактори који могу утицати на
јачину узгојеног соја на коју биљке које се узгајају у затвореном простору не наилазе.

Конопља која се узгаја у затвореном простору, наравно, може бити веома моћна и производиће добре
лекове, али постоји много недостатака у узгоју у затвореном простору. Биљке које се узгајају обично су
много  мањег  раста  од  оних  које  се  узгајају  споља.  Такође,  са  унутрашњим поставкама,  јављају  се
проблеми у вези са мирисом, кретањем ваздуха, заразама и топлотом. Системи за узгој у затвореном
обично  производе  велику  количину  вишка  топлоте  и  често  се  заразе  и  раст  биљака  контролишу
употребом хемикалија.

Не могу рећи да сам наишао на било какве проблеме у производњи лекова од затворених усева; па ако
немате  алтернативу,  ово је  добар начин да се снабдете.  За оне који не живе у руралном окружењу,
предлажем да изграде или купе мали затворени систем за узгој из којег могу да задовоље медицинске
потребе целе своје породице. Тренутно постоји много различитих врста затворених комора за узгој или
ако желите, увек можете изградити сопствене. Ипак, из моје перспективе, постоји само један начин да се
конопља правилно узгаја, а то је на отвореном. Отворено тло са добром дренажом и одговарајућим пХ је
оно што је потребно. Ово заједно са пуно сунца, коњског стајњака и обилном количином воде може дати
невероватан род.

Нисам приметио никакве разлике у конопљином уљу произведеном из собних или спољашњих биљака
осим чињенице да се чини да су собне биљке нешто мање моћне. Али могло би бити неколико разлога
зашто се то догодило и вероватно би, под одговарајућим условима, собне биљке могле бити једнако јаке
као и оне које се узгајају на отвореном.

Најјача  уља која  сам икада произвео у Канади потичу од биљака на отвореном.  Собне биљке могу
производити  нешто  мање моћна уља,  али су и  даље високо ефикасна  као лек.  Тако  да  бих у овом
тренутку радио са најснажнијим седативним пупољком који можете добити, без обзира да ли долази из
затвореног или спољашњег простора. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Са којим типом вештачког светла постижете најбоље резултате?

„Најбоље резултате  у  затвореном простору  постигао  сам комбинацијом светла  високог  притиска.  У
истој комори за узгој користили смо натријум под високим притиском од 1000 вата и метални халид од
1000  вати  за  производњу  највећих  пупољака  које  сам  икада  узгојио.  Иако  никада  нисам  користио
натријум под високим притиском од 600 В у затвореном систему за гајење, колико могу да сакупим,
такве  сијалице  су  најефикасније  јер  испуштају  највише  лумена  по  вату.  Главни  проблем  система
осветљења под високим притиском је топлота коју производе и снага коју троше, па сам размотрио
друге облике осветљења како бих помогао у решавању ових проблема.

Стандардне  хладне  беле  флуоресцентне  сијалице  од  4  стопе  прилично  ће  лепо  узгајати  конопљу  у
вегетативном стању;  али за пупољке бих препоручио много већи интензитет светлости.  Данас је  на
располагању много облика ЛЕД и компактних флуоресцентних светиљки високог интензитета за које су
ми узгајивачи рекли да постижу добре резултате. Ова врста осветљења производи веома мало топлоте,
има ниску потрошњу енергије, а ова светиљка има дуг животни век.
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Током последњих неколико година, трошкови ових различитих облика осветљења су драматично опали,
па су ова светиљка сада у ценовном рангу који си многи произвођачи могу приуштити. Свима онима
који су тек упознати са уметношћу узгоја у затвореном простору верујем да је овај облик осветљења у
комбинацији са употребом флуоресцентних светиљки добар начин за почетак и може да отклони многе
проблеме повезане са системима осветљења под високим притиском.

Иако ЛЕД и флуоресцентна тела могу да направе добар усев у затвореном простору, извор светлости
који ме највише узбуђује је плазма осветљење. Колико сам схватио, веома је енергетски ефикасан са
ниском топлотном снагом,  а количина светлости коју само једна сијалица од 1000 В може да одаје
готово  је  неразумљива.  Само  употреба  једне  такве  сијалице  може  уклонити  потребу  за  употребом
многих натријума  високог  притиска  од  1000 В.  Већим узгајивачима  ово може помоћи у  рјешавању
проблема  с  топлином  и  драматично  смањити  трошкове  енергије  и  ожичења.  Тренутно  је  такво
осветљење прилично скупо, али ће, попут ЛЕД светиљки, цена ускоро пасти.

Мислим да би плазма уређај у истом светлосном спектру као наше сунце у вашој соби за узгајање била
добра инвестиција за већину озбиљних узгајивача. Очекујем да ћу за кратко време видети компактне
флуоресцентне, ЛЕД и плазма светиљке које заувек мењају изглед затвореног простора и чине ствари
много  мање  компликованим  за  све  који  се  баве  узгојем  биљке  конопље  канабиса.  Рицк  Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

Шта пацијенти треба да знају за узгој конопље?

„За свакога ко тек почиње да узгаја конопљу, потребна је добра књига или видео на ту тему. Само идите
на  неку  од  публикација  о  канабису  на  мрежи  или  купите  једну  од  ових  публикација  у  локалној
продавници у којој живите. Обично ће вам ови часописи рећи где су доступне добре књиге на ту тему.
Мој лични фаворит је „Библија узгајивача лекова у затвореном простору на отвореном“ аутора Хорхеа
Сервантеса. Осим тога, Ед Росентхал и многи други имају на располагању одличне књиге на ту тему.

За оне који би желели да сазнају више о конопљи и њеној бројној употреби, топло препоручујем да
прочитају књигу Јацка Херера „Цар не носи одећу“ или да погледају Јацков видео „Цар конопље“.

Након открића које ме је ова биљка преузела, без обзира на ваш медицински проблем, осећам да вам
овај лек неће помоћи, мислим да је мало вероватно да ћете пронаћи било шта што хоће. Имам добар
разлог да ово чудо природе назовем биљком са хиљаду различитих медицинских профила. Кад једном
искусите медицинске ефекте које могу произвести уља произведена из различитих сојева, схватићете на
шта мислим. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

П. Да ли је афганистански куш прикладна супстанца за производњу нафте? Направио сам мало уља од
уличних ствари и користио сам га последње две недеље јер сам имао проблема са спавањем, сада спавам
као беба и ујутру се будим одморан. Проблем је што је тешко набавити добре ствари у Лондону, зато
сам наручио АК, само ми треба ваше мишљење. Много хвала.

СВЕДОК БЕРИКОФФ - ОДГОВОР: Заиста не могу да говорим о имену соја. Ако је снажан и успављује,
могао би произвести добре лекове. Као што знате, препоручујемо најмоћније и најседативније сојеве
(пожељно са 20% ТХЦ -а и више), а најбоља уља се производе из комбинације неколико врло моћних и
седативних сојева, па бих покушао да наручим неколико седативних сојева ако уопште постоје могуће,
то би било идеално. Али чак и уља са једним сојем могу учинити чуда, све што кажем је да се најбоља
уља обично производе из комбинације неколико сојева. Све најбоље, ЈБ

„Здраво, упутио ме ваш пријатељ Бобби ... Ја сам његоватељ/узгајивач у РИ и управо сам сазнао да мој
отац има рак,  па је природно да је  добијање уља Рицка Симпсона постало приоритет.  Имам кратко
питање о материјалу који се користи за израду уља ...
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Мора ли увек бити индица доминантна? Имам приступ великом броју А+ материјала,  али већина је
сатива доминантна јер нисам инди хеад ... источна обала кисели дизел, цхемдог д, цхемдог 4, цхемдог
сестра,  клон  боровнице  сатива,  извиђачки  колачићи,  ОГ  Кусх  итд  ...  Више  се  ослањам  на  сатива
спектар ... Могао бих се дочепати индика доминантнијег материјала ако је потребно ... Хвала вам на
свему што радите ... “Сам

- Сам, желиш да уље буде произведено од најседативнијег материјала, сативас ће превише енергизирати
пацијента и немају праве лековите ефекте које тражимо. Зато изаберите најмирније пупољке, направите
неколико грама уља како би могао започети третман и наставите да тражите прави полазни материјал.
Све најбоље, ЈБ
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Постоје ли сојеви који нису ефикасни против рака?

„На нашу срећу, ако се уље правилно производи од седативних сорти, чини се да делује веома добро у
лечењу свих врста рака. Као што сам већ напоменуо, обично производим ово уље користећи јаке сорте
индица, али крижање сатива са индица доминантним учинком такође може дати одличне резултате. "
Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

„Након  што  сам  у  35.  години  изгубио  жену  од  рака,  а  мој  брат  је  последњих  пет  година  чекао
трансплантацију јетре због рака, тражио сам РСО у амбулантама. Цене варирају од 100 $/г па све до 30 г
у држави Васхингтон. Једно од такозваних РСО места имало је уље на безбожних 7% ТХЦ -а са већим
ЦБД -овима, да ли се ово уопште исплати? То је било уље од 30 г. Мислим да је уље од 100 долара било
изнад 90, мислим 92%. Која је савршена равнотежа све три психоактивне хемикалије? " Пустара

-Хеатх,  најбољи РСО је  око 95-98% ТХЦ-а,  обично око 1% ЦБД-а и  изузетно  снажан и седатив,  с
нагласком  на  ријечима  моћан  и  седатив  (закључавање  кауча,  мора  вас  учинити  врло  поспаним  и
опуштеним када се прогута) . Када се то не догоди, покушајте са другом серијом и сачувајте уље за
пуњење за локалну употребу).

Што се тиче уља са високим садржајем ЦБД -а са 7% ТХЦ -а, барем сада знате зашто смо против таквих
уља - већина уља са високим садржајем ЦБД -а која се тренутно испоручују синоними су за оно што
називамо смећем, јер знамо разлику између висококвалитетних уље и у основи све остало.

Заиста  је  најбоље  да  једноставно  направите  своје  уље  кад  год  је  то  могуће.  Набавите  пупољак  из
амбуланти, купите најбоље што имају, а затим направите уље, од тога заиста нема ништа. Ја сам не бих
од никога куповао уље, увек бих направио свој. Желите да будете сами своја контрола квалитета, не
желите да зависите ни од кога. Ако можете да направите шољу кафе или мојито, можете направити и
уље. ЈБ

Складиште

Колико дуго се уље може складиштити?

„Из мог искуства,  не постоји„  рок ваљаности до “у вези са складиштењем лекова од конопље.  Три
ствари могу утицати на ефикасност уља конопље: ваздух, светлост и топлота. Кажем људима да чувају
овај лек на хладном и тамном месту, али не захтева хлађење. Ово решава све проблеме повезане са
светлом и топлотом. Што се тиче ваздуха који изазива потешкоће, уље је густа маст, па ваздух не може
ући у њега, па се уље може складиштити деценијама и даље одржавати своју моћ.

Из практичних разлога, обично снабдевам уље у шприцевима како бих пацијентима олакшао мерење
доза и спречио загађење. За складиштење уља на дуже време, предлажем посуду од нерђајућег челика
или боцу тамне боје са чврстим поклопцем. Ако се уље правилно складишти, забринутост око датума
његове производње може се занемарити јако дуго. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Да ли би било боље или сигурније производити уље користећи 
алкохол за храну?

„Често ми људи говоре да би радије производили уље користећи алкохол у зрну. Из неког разлога, чини
се да мисле да би алкохол у зрну био сигурнији за употребу, али у стварности је и даље отров као и
сваки  други  растварач.  Један  од  главних  проблема  са  зрнатим  алкохолом  је  то  што  је  врло  тешко
пронаћи алкохол попут овог који је 99 или 100% чист. У већини случајева, тешко је пронаћи алкохол
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који је преко 95 %, а осталих 5 % ће обично бити вода. Пошто је ова вода присутна, алкохол постаје
мање ефикасан као растварач, а на крају процеса у уљу ће остати доста воде која мора да се испари.

Из свог искуства, не сматрам да је употреба алкохола у зрну сигурнија од изопропилног алкохола или
лаке нафте за производњу уља. Без обзира на то како гледате,  алкохол је отров, а када конзумирате
алкохол, ствара отров који утиче на ваше моторичке способности и то је познато као пијан. Не кажем да
се висококвалитетно уље не може произвести употребом алкохола у зрну. Умјесто тога, кажем да бисте
требали  бити  свјесни  да  ова  супстанца  није  ништа  боља ни  сигурнија  од  других  отапала  која  сам
користио и на неки начин не дјелује сасвим добро.

Често ме контактирају људи који желе да екстрахују уље помоћу маслаца или маслиновог уља итд.
Често ме питају да ли мислим да би екстракција изведена на овај начин произвела лек сличне јачине као
лек који производим користећи мој метод. Одговор је не. Сматрам да су екстракције учињене на овај
начин  само  облици  ослабљеног  лека  од  конопље.  Све  у  свему,  не  постоји  могући  начин  да  овако
произведен лек има исту моћ као и лекови које ја производим. Да сте имали озбиљан рак, да ли бисте
желели да га излечите неким обликом разводњене конопље или бисте пре користили праву ствар у свом
лечењу?

Да ли се уље конопље може користити заједно са алкохолом?

Видео сам многе људе који су постали веома гласни на алкохолу како су се смирили одмах након што су
попушили џоинт. Нема сумње да је алкохол једна од најразорнијих ствари на овој планети, али људи ће
бити  људи  и  многи  воле  њихово  пиће.  Према  нашем  искуству,  чини  се  да  уље  од  конопље  не
представља опасност за особе које пију и заиста често може смањити њихов унос ове штетне твари.
Често алкохоличари који су због својих здравствених проблема узимали уље од конопље пријављују да
је њихова жеђ за алкохолом знатно смањена, а неки су чак и потпуно престали да пију. " Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

Растварачи и остаци растварача у уљу

„Током година контактирао ме је велики број људи који су били забринути због могућности да остаци
растварача остану у готовом уљу. Из свог искуства, осећам да нема опасности у конзумирању уља ако се
поштују упутства која смо ставили на располагање за правилну производњу уља. Ја сам сам уносио ово
уље  већ  десетак  година  без  икаквих  штетних  ефеката.  Осим  тога,  учинио  сам  ово  уље  доступним
хиљадама људи и примио сам врло мало притужби.  Ако неко има проблем са укусом уља,  то није
узроковано остацима растварача. Уместо тога, узрок су природни терпени, које уље садржи. Нека уља
имају врло слаб укус, док друга могу имати непријатан укус, али колико ја знам, медицина ионако не би
требало да има добар укус, па ме такве ствари не брину.

У лабораторијским испитивањима на уљима која сам произвео нису пронађени остаци растварача. Чини
ми  се  апсурдним  да  би  било  ко  бринуо  о  остацима  растварача  у  уљу  када  узмете  у  обзир  шта
медицински  систем  храни  јавност.  Токсичне  хемикалије  за  јетру,  отрови,  хемотерапија,  зрачење,
вакцине итд. Чини ми се да би свако ко је забринут због тровања требало да се много више брине о томе
шта медицински систем испоручује, а не о остацима растварача који је потпуно искуван.

Ако неко има проблема са узимањем уља, то је обично зато што је за производњу супстанце коришћена
енергизирајућа  сатива.  Поред  тога,  други  проблеми  могу  настати  ако  пацијент  покушава  да  узима
лекове заједно са третманом уља, или ако их не користи на прави начин. У идеалној ситуацији, други
чланови породице могли би узети уље заједно са пацијентом. То би им помогло да разумеју ефекте уља
и не би се толико бринули о ефекту који оно има на пацијента. Пошто не знају шта могу очекивати од
употребе  уља,  чланови  породице  често  имају  тенденцију  да  претерано  реагују  ако  пацијент  унесе
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превише. Али ефекти ће нестати за кратко време и пацијент ће остати неозлеђен. Стога мислим да би и
други чланови породице требали пробати уље у малим дозама,

Висококвалитетно уље конопље има способност да замени употребу већине лекова, али када пацијент
покуша да узима лекове заједно  са  уљем,  понекад  могу настати  проблеми због  интеракција.  Многе
супстанце  које  лекари  пружају  су  отровне природе  и  уље  не  воли присуство  таквих  ствари  у  телу
пацијента. Обично, убрзо након што пацијент престане да користи фармацеутске лекове, сви проблеми
које је имао једноставно нестају. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

„Нафта је трговачки назив за нафту, па покушајте да претражите то, етар за кућне љубимце има много
индустријске употребе, одмашћивач за разређиваче боја.“ Ал

"Упамтите да су ТХЦ и ЦБД неполарни ... а хлорофил и Х2О поларни ... Дакле, најбоље уље се прави са
неполарним растварачем ... чисто је ... без хлорофила." Мицхаел

„Мој пријатељ хемичар поједноставио ми је целу причу и објаснио ми зашто би нафта могла бити боља
(иако  не  мисли значајно):  нафта  је  неполарни  растварач  па  лакше  и ефикасније  извлачи  неполарне
молекуле (ТХЦ и ЦБД су у основи неполарни молекули) и изоставља поларне молекуле.

Изопропил алкохол (и етар по том питању) је слаб поларни растварач, па је врло добар за ову сврху, али
можда мало мање од нафте - пошто ЈБ каже да су тестирали обоје, а они су били јачи. ЕДИТ: Ох, да,
скоро сам заборавио: такође је рекао да нема страха да нафта (или изо) остане у крајњем производу ако
следите рецепт који је дао Рицк Симпсон (међутим, мој пријатељ је рекао да не користите пластичну
канту али стаклену или од нерђајућег челика) и ако нисте сигурни, урадите оно што ЈБ увек каже да
додате - додајте мало воде и ставите је у рерну да потпуно испари. Он би ипак користио изопропил
алкохол, јер сте сигурни да је то оно што би требало да буде ... ”Сандра

- Сандра, метода коју је Рицк показао свету је најосновнија, некомпликована и приступачна. Готово је
сигурно када следите упутства за Т. Стакло је добро, али се сломи и не желите да се то догоди, никада.
Нерђајући је у реду, наравно. 99,9% исо ради у реду, али бисмо и даље сами користили лаку алифатску
нафту, кад год је то могуће. ЈБ

„Такође препоручујем да све охладите што је могуће пре екстракције. Већина ставља алкохол, канабис,
посуде и све што је укључено у екстракцију у замрзивач на 24-48 сати. На тај начин ћете добити много
чистији  производ.  Ваши приноси  ће  бити  мањи,  али  неће  вам требати  толико.  Извините  због  било
каквих грешака у писању или недостајућих речи,  МС је лош, а ја немам лекове,  лол. Благослови.  "
Цхуцк

-  Цхуцк,  замрзавање  је  све  у  реду,  али  то  није  потребно  чинити  када  радите  са  квалитетним
растварачима и почетним материјалом. Осим тога, не волимо да нам се хладе руке, собна температура
нам  сасвим  одговара  и  нећемо  имати  проблема  са  артритисом  након  неколико  месеци  или  година
смрзавања пупољка. Осим тога, често се уље производи на локацијама где нема замрзивача стотинама
миља унаоколо. Дакле, да, можете га замрзнути ако желите, али ми то не бисмо урадили сами.

Ни сам не волим смрзнуто поврће, избегавам да га једем кад год је то могуће, па не видим зашто бих
направио изузетак и замрзнуо поврће које ми се од свих највише свиђа. Али да,  може помоћи када
морате да искористите алкохол да бисте извукли уље, тако да нисам у потпуности против тога.

Само што сами не користимо алкохол као растварач (или боље: то није растварач по нашем избору), не
видим ниједан разлог зашто бих држави требао да платим додатни порез за растварач који ће ипак
испарити (осим ако не користите фото -апарат, што бисмо урадили кад год је то могуће). Могу да купим
литар лаке нафте за око 3 - 4 долара, литар 99% алкохола коштао би око пет пута више и производио би
мање уља и то уље вероватно неће бити тако добро као да је лака нафта или 99,9 Коришћен је % исо.
Осим тога, добићете мање уља.

Па где је тачно предност употребе алкохола као растварача? Не видим ни један рационалан разлог зашто
би се алкохолу дало предност у односу на чисту лагану алифатичну нафту ниске тачке кључања, наиме
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када се узме у обзир да у уљу нема остатака  растварача о којима би требало бринути када се уље
правилно производи. Када се не производи правилно, у уљу има или може бити остатака растварача.
Али немојте нас кривити за уља која нису произведена како треба, заиста не можемо бити одговорни за
недостатак квалитета уља које испоручују други. То је тако једноставно. ”ЈБ

„Врло једноставно објашњење за бескрајно питање ... Лично сам користио нафту ... изо алкохол ... и
бутан за прављење уља ... и далеко најбоље ... најчистије ... најјаче ... и најбоље дегустација уља је из
нафте ... Не разумем шта се људима не свиђа ... Уопште нема горива када се уради како треба ... а чини
се да и нафта више скида биљке ... То чини много брже ... Дакле чистије уље ... (злато) ... ”Петер

„Лака нафта је фракција која кључа између 30 ° Ц (86 ° Ф) и 90 ° Ц (194 ° Ф) и састоји се од молекула са
5 - 6 атома угљеника. Тешка нафта кључа између 90 ° Ц (194 ° Ф) и 200 ° Ц (392 ° Ф) и састоји се од
молекула са 6 - 12 угљеника.

Нафта се првенствено користи као сировина за производњу високооктанског бензина (путем процеса
каталитичког  реформисања).  Такође  се  користи  у  индустрији  рударства  битумена  као  разређивач,
петрохемијској  индустрији  за  производњу олефина  у  крекерима  на  пару,  и  хемијској  индустрији  за
примену  растварача  (чишћење).  Уобичајени  производи  направљени  са  њим  укључују  течност  за
упаљаче, гориво за каминске пећи и неке раствараче за чишћење.

„Нафта има хемијску формулу ЦнХ2н+2. Лака нафта има 5 и/или 6 атома угљеника, што се своди на
Ц5Х12 и Ц6Х14, познате и као пентан и хексан. Дакле, оно што тражите је нафта која је чисто мешавина
пентана и хексана. Воутер

„Само  сам  хтео  да  објавим  нешто  о  растварачима.  Отишао  сам  до  пријатеља  који  има  неколико
доктората и магистара хемије и питао га шта могу учинити да потпуно уклоним нафту из уља. Рекао је:
„Узмите 5 мл изопропил алкохола и умешајте га након што је последњи пут престао да бубри. Он ће
испарити и понети нафту са собом. Токсични растварач тада постаје нетоксичан растварач. Ово није
моје право име, штета је што не могу користити свој прави рачун из страха да ћу бити отпуштен или
запослен као медицинска сестра. " Боббие

„Да бисте пронашли Напхтха у Великој  Британији,  потражите„ брисање панела “или„ брзо брисање
панела “. То је производ који се користи у поправци каросерије аутомобила, за чишћење метала и не
оставља трагове. Потешкоћа је пронаћи детаљну листу тачних састојака јер се они могу разликовати.
99,9% изопропанола би требало бити лако пронаћи. " Ем

„Рицк  Симпсон,  пратили смо  ваш поступак  користећи  ВМ&П Напхтха  и  све  је  текло  по плану,  са
изузетком првих неколико извлачења шприца које су испале мало течније него што смо очекивали.
Додао сам пар капи воде и покушао поново и чини се да је у реду. Моја једина брига/питање је укус. И
даље има укус растварача. Је ли то у реду или морам учинити нешто више? Прималац овога спава око 12
сати сваки пут када узме уље. Да ли је то тачно док не развије толеранцију? Свака помоћ је веома
цењена. " Памела

- Чини се да ВМ&П није добар растварач (иако неки МСДС кажу да би то требала бити иста супстанца
као што бисмо желели да користимо). Чини се да је то тешка нафта и да не кључа до краја и изгледа да
захтева додатну негу.

Додао бих мало воде и ставио је у електричну рерну на 130 ° Целзијуса (266 ° Ф) на неколико сати,
можда преко ноћи, или док растварач потпуно не нестане, неки кажу да је потребно и до четири дана да
се уклоне остаци растварача . Ако се уље правилно производи и уље не би требало да буде течно, не би
требало да буде никаквог заосталог укуса растварача, већ би требало да буде више као маст. Уверите се
да је уље заиста правилно филтрирано јер се остаци растварача лепе за биљне материјале.

Једноставно направите  тест прста са растварачем који желите да користите.  Умочите прст у њега и
погледајте  да  ли  ће  потпуно  испарити  у  року  од  30  секунди  или  брже.  Што  брже  испарава,  не
остављајући филм, то боље.
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Ако не можете да набавите чисту лаку алифатску нафту (у Европи се назива и бензин, затражите ЦАС
број 64742-49-0. Продаје се под много различитих назива. То није врста која се користи као гориво у
аутомобилима, већ врста која се користи као растварач или разређивач боје или одмашћивач), одлучио
бих се за 99% или још боље 99,9% изопропил алкохола - чини се да је то могуће наћи скоро било где у
свету.

Тренутно више волимо лагану алифатску (ниско кључајућу, хидрогенизовану) нафту, која производи
боља  и  снажнија  уља  од  већине  других  растварача  који  се  тренутно  користе.  Што  мање  биљног
материјала и хлорофила у уљу то боље делује као лек, има бољи укус и моћнији је. Читав трик је у томе
колико је уље снажно и умирујуће. Што је моћнији и седатив, то боље. ЈБ

„Тачна нафта се НЕ продаје у САД -у, а не у Трацтор Суппли -у, Хоме Депот -у или Ловес -у, па чак ни
Схервин Виллиамс -у. Ипак се и даље продаје у Канади. Имам пријатеља који га дестилује на 100 ° Ф и
штеди оно што растварач испадне, за употребу за прављење уља. " Стеве

„Ако живите у САД -у, нећете добити праву нафту, не може се вјеровати цијелој нафти произведеној у
САД -у због лабавих прописа о састојцима у овој врсти отапала. У САД -у никада нећете добити чисту
нафту, чак ни ВМ&П може бити потпуно недоследан од једне до друге боце и чак се не рекламира као
чист.  У  Канади  праве  чисту  нафту  и  то  је  најбољи  растварач  у  поређењу  са  ИСО  или  зрнатим
алкохолом, немојте правити велике грешке и трошити лекове, или још горе, учинити себе или неког
другог још болеснијим коришћењем погрешног растварача. Будите упозорени да ће нафта у САД -у чак
направити уље које изгледа потпуно како треба, али ће вам бити јако лоше. " потера

-Чињеница  да  се  чини да  се  чиста  алифатична  нафта не  продаје  свуда у САД-у не  значи  да  чиста
алифатична нафта са ЦАС бројем 64742-49-0 и тачком кључања око 60-80 ° Ц не постоји или да постоји
не  производи боље уље од већине  других растварача,  ако се  правилно користи.  Ако не  можете  да
набавите чисту лаку нафту, 99% или још боље 99,9% изопропил алкохола био би наш други избор.

Али ипак не бих одустао - лака нафта (бензен) или слични растварачи користе се за екстракцију уља из
биљака, па бих проверио код произвођача биљних уља и видео шта користе. Тамо где живим у Европи,
растварач могу да купим у скоро свакој продавници гвожђа или боја, то је једна од најчешћих техничких
течности којих се сећам из детињства,  користили смо га за одмашћивање ланаца за бицикле итд., И
практично су сви имали боцу од тога код куће. Тако да ми се цела ова бесконачна дебата о растварачима
чини помало смешном. Када користите праву лагану нафту, нема остатака растварача о којима бисте
морали бити забринути, можда неколико ппм, баш као и у већини јефтиних биљних уља која се често
производе са готово потпуно истим растварачем као што препоручујемо. ЈБ

„Лака алифатична нафта је одлично радила, без наговештаја растварача у мом уљу. Ако се доследно
придржавате Рицкових упутстава, не би требало да буде никаквих проблема. " Рицк

„Постоје 2 главне категорије нафте -  лака и тешка.  Лака нафта НЕ садржи бензен,  на шта је  Раина
мислила (не на хексан). Иако не бих препоручио ни лагану нафту, осим ако се екстракт канабиса може
тестирати након што се произведе на остатке нафте, може се користити ако је то све што можете добити
за растварач.  Кључ је  у томе да екстракт скувате до густе масти -  у том тренутку већина нафте би
требало да нестане.  Коришћењем опреме за  дестилацију  начин је  да  се  направи најчистије  уље без
растварача, али превазилази капацитет већине просечних људи. Надам се да то помаже. " Марк

„Раина, нећу се расправљати с тобом. Из Википедије: „Нафтни етер, упркос синониму бензина, не треба
мешати са бензеном или бензином, нити га треба мешати са бензином, иако многи језици то називају
именом изведеним из бензина, нпр.„ Бензин “(немачки) или„ бензина “(италијански). Нафтни етар је
мешавина алкана, нпр. Пентана, хексана и хептана, док је бензен циклични, ароматични угљоводоник,
Ц6Х6. Слично, нафтни етар не треба мешати са класом органских једињења која се називају етри, а која
садржи  функционалну  групу  РО-Р  '.  Моје  порекло  је  микробиологија  -  где  сам  студирао  органску
хемију, неку биохемију / неку неорганску хемију ... Сигурно не знам све, али знам мало. Лака нафта НЕ
садржи бензен - тачка. Занемарићу твој коментар, "Свима би било у најбољем интересу да не износите
тврдње изван научних података." Марк
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„Шта бисте желели да поклоните свом оцу? Најбољи од најбољих или нешто што изгледа слично, али
једноставно нема праве ефекте? Када правите лек према Рицковим упутствима, шанса за неуспех током
лечења је веома мала. Када правите уље према упутствима „стручњака и научника“, правите другачији
производ. На основу нашег искуства, можда неће обавити посао онако како препоручујемо.

Па желите ли да умукнем и пустим их да испоручују ђубре ниске квалитете? Или бисте радије научили
од мене/нас и знали како то учинити како бисте имали исте резултате о којима говоре наши пацијенти? "
ЈБ

„Користим  99%  изопропилни  алкохол,  то  ми  је  било  најлакше  доступно.  Користим  крему  својих
пупољака, 100% органски узгојену и без пестицида, добро неговану и осушену. Помешам га са више
сојева индица. Лечио сам пацијента са Ходгкиновим лимфомом, био је у четвртој фази и у року од 6
месеци од узимања уља према упутствима, сада је без рака !! Хвала Рику Симпсону на жртвама које сте
учинили да ове информације учините доступним свима! Недавно ми се обратио још један пацијент са
стадијумом 4, за помоћ, јер има тумор на једном бубрегу који је неоперабилан. Молите се да добијете
два потврђена лека  заредом.  Бог вас благословио,  Рицк Симпсон и ЈБ,  наставите  да  ширите  глас  и
едукујете људе о овом дивном лековитом уљу од конопље. ” ГровГоддесс

- Мешање неколико сојева је увек добра идеја. Гледајте једноставно, не знате за шта је тачно одређени
сој добар, па када помешате неколико сојева, добијате много бољи ефекат тепиха. Осим тога, таква уља
ће вас одвести много више - они који пуше лонац „рекреативно“ знаће о чему говорим. Замислите да
седнете са својим пријатељима и да им сваки представи најбољи пупољак који имају. За пар сати нећете
моћи много учинити. А то је ефекат који вам је потребан за најбоље резултате, па опет, мешање сојева је
прави начин. Најлепше жеље и хвала, ГровГоддесс, увек ми је драго да чујем о људима који једноставно
следе упутства и добију резултате о којима говоримо. ЈБ

„Здраво ЈБ, имам проблем са електричним штедњаком за пиринач, све што сам видео се спустило на 100
°° Ц, погледао сам све марке на тржишту и све што имају  имају термостат који се искључује  када
садржај допре до температура. Шта ми препоручујете?" Цристина

- Цристина, у чему је тачно проблем? Уље увек можете ставити у електричну пећницу загрејану на 130 °
Ц и оставити га око сат времена и тако га декарбоксилирати. ЈБ

„Када температура достигне 100 ° Ц, електрични штедњак за пиринач се искључује! Растварач не стиже
на 110 ° Ц. Цристина

- Растварач не може заиста да достигне ту температуру јер би прокључао, мислим. Наставите да кључате
растварач док се штедњак не искључи први пут (додајте неколико капи воде у последњу серију). Затим
оставите да се охлади и поново га укључите. То је све што радимо. ЈБ

„Укључује се и пушта да прокључа док се не врати на? Затим се искључује и уље је већ спремно? "
Цристина

- Укључите шпорет за пиринач, кувајте док се први пут не заустави, а затим сачекајте пет минута док се
не охлади, поново га укључите и сачекајте да се искључи други пут.  Затим сипајте уље у шољу од
нерђајућег челика и ставите га у рерну загрејану на 130 ° Ц сат времена и ваше уље је спремно. ЈБ

- Хвала ЈБ, спасио си ми живот. Цристина

„Удишете нафту док правите уље. Удишете ОТРОВ кад то учините тако. Ако осетите мирис, већ сте
мртви. Осетио сам мирис Цолемановог логорског горива, зиппо упаљача и нафте која се стотинама пута
у животу користи за делимично чишћење и индустријску примену ... Још нисам мртав. Лол.

Озбиљно ... Ако користите чисти растварач (без адитива) и правилно прокувате растварач са мало воде
којој је на крају додата већа тачка кључања, било да је то изо,  алкохол или нафта, добићете то сви
напоље. Ви уносите много више нафте која пумпа ваш сопствени гас у аутомобилу више од годину дана,
него што бисте добили током живота употребе правилно направљеног уља. Маттхев
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„Здраво Рицк (или они који читају ову пошту),  пре свега желим да ти кажем да одлично радиш на
промоцији  ове  вештице  која  је  изгледа  одличан  лек  за  толико  тога!  Живим  у  Норвешкој  и  имам
дијагнозу Црохнове болести. Такође имам врло блиског пријатеља који има рак који су лекари престали
да лече јер више ништа не могу да учине. Желим да пробам уље под оба ова услова.

Имам питање у вези производње уља. Овде у Норвешкој је веома тешко пронаћи чисту нафту (бар по
мом  искуству)  па  тражим  добре  алтернативе.  Неколико  година  уназад  купио  сам  „екстрактор
медоносних пчела“ (цилиндар који напуните сувим зачинским биљем и користите гас бутан за вађење
уља). Да ли је ово једнако добро као и кување уља са нафтом?

И како се користи дух? Који садржи преко 90% алкохола? Имам пријатеље који стварају свој дух и није
ми то скупа опција да се ухватим у коштац. Да ли је ово боље од бутана? Пушио сам „екстракцију меда“
када сам је направио прошли пут и питао сам се да ли је то добар лек за ова 2 стања која помињем ако га
једем. Ако није бутан или алкохол добра опција - можете ли препоручити неке друге опције за које
можда знате да их је лако ухватити у Норвешкој или Шведској? Хвала пуно! Заиста се радујем што ћу
пробати уље за своју болест. Срдачан поздрав, Хенри ”

„Драги Хенри, немам искуства са екстракцијом медоносних пчела, али не мислим да би ова метода била
толико ефикасна као методе које користим. Производња уља као и ја загрева уље на температуру која
декарбоксилује готов производ како би уље било што јаче. Овај процес загревања ротира молекуле у
делта 9 положај што уље чини јачим. Ако имате проблема са проналажењем одговарајућег растварача,
можете покушати са ацетоном. Никада нисам пробао ацетон за производњу уља, али не видим разлог да
ацетон не би радио тако добро као алкохол или нафта за производњу лека. Требало би да можете да
набавите лагану алифатску нафту из продавница које испоручују боју јер се оне обично продају као
разређивач боје.

Правилно произведено уље требало би да реши ваше проблеме, а такође би требало да пружи шансу
вашем пријатељу да оболи од рака да преживи. Алкохол који је 90% биће мање ефикасан растварач, јер
је осталих 10% обично вода и током процеса завршне обраде мораћете да испарите много вишка воде.
Најбоље жеље, Рицк Симпсон ”

„Десна декарбоксилација је веома важан део у савршеној производњи уља јер сирова биљка не садржи
много чистих делта9-ТХЦ, а ЦБД уместо тога има киселине, што значи ТХЦА и ЦБДА. За уклањање
карбоксилне  групе  поступак  је  загревање.  Учините  то  врло  пажљиво  како  не  бисте  запалили  своје
вредне  молекуле.  У  часопису  за  хроматографију  нашао  сам  добру  белешку  која  би  требала  бити
потребна температура и време за загревање уља, јер у зависности од шпорета за пиринач температуре
можда неће бити довољне. Зато је добра идеја да ваше уље загревате најмање 27 минута при мин. 122
степена Целзијуса. Увек проверавајте температуру грејне плоче помоћу дигиталног мерног уређаја како
не бисте прегрејали уље. У доњој табели видите тачке кључања главних канабиноида до којих никада не
бисте требали доћи јер их иначе скухате. Додатно напомињем да је тачно оно што је Рицк све време
говорио у својим видео записима не прегрева уље, али је топлота неопходна за прављење лековитог уља.
Температура од најмање 106,2 степена Целзијуса неопходна је за правилан процес декарбоксилације
током наведеног времена на дијаграму око сат времена. Ако ваше уље има само кисели облик ТХЦА и
ЦБДА, то није толико ефикасно јер се киселине не уклапају баш добро у рецепторе ЦБ1 и ЦБ2. Зато
пазите да то учините на прави начин, јер оно што је Рицк рекао је тачно, само најбоље направљено уље
може обавити посао када зависи уживо. (…) Ако ваше уље има само кисели облик ТХЦА и ЦБДА, то
није толико ефикасно јер се киселине не уклапају баш добро у рецепторе ЦБ1 и ЦБ2. Зато пазите да то
учините  на  прави начин,  јер  оно  што  је  Рицк  рекао  је  тачно,  само  најбоље  направљено  уље може
обавити посао када зависи уживо. (…) Ако ваше уље има само кисели облик ТХЦА и ЦБДА, то није
толико ефикасно јер се киселине не уклапају баш добро у рецепторе ЦБ1 и ЦБ2. Зато пазите да то
учините  на  прави начин,  јер  оно  што  је  Рицк  рекао  је  тачно,  само  најбоље  направљено  уље може
обавити посао када зависи уживо. (…)

Да, погледајте и протумачите овај научни дијаграм да бисте разумели да процес декарбоксилације тече
све време док загревате мешавину течности растварача канабиноида у шпорету за пиринач. Графикони
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показују да је много повећати температуру на 130 степени Целзијуса довољно дуго да би се постигла
максимална декарбоксилација. Све је питање температуре и времена за постизање најбољих нивоа.

Ако користите дигитални инструмент за мерење температуре и ставите га на дно у штедњаку за пиринач
током целог процеса да испарите растварач, то ћете видети тек у касној фази процеса, када капљице
воде  уђу  у  финалу  у  штедњак,  температура  се  креће  око  100-110  °  Ц.  Али време  у  овом распону
углавном није довољно дуго за читав процес декарбоксилације. Након тога дуже време загрејавате уље у
малом челичном  лонцу  на  плочи  за  грејање.  Тако  дуго  без  активности  (нема  више мехурића  гаса)
загревате и чекате. Контролишите температуру и најбоље је да не идете више од 130 степени Целзијуса
око  пола сата.  Имајте  на  уму да  ТХЦ има  тачку  кључања од 157 степени Ц.  Зато  не  ризикујте  са
прегревањем јер ће у супротном жељени канабиноиди испарити и отићи са ветра ...

У основи није важно постићи највећу количину декарбоксилације, тако да касније уносите довољно уља
у организам. Занимљива је вредност ЈЕДНОГ грама дневно или више коју бисте требали узети. Наравно
колико  вам  уља  треба  зависи  од  тога  колико  је  делта9ТХЦ  заиста  у  уљу  -  значи  колико  је
декарбоксилација била ефикасна. Ако следите Рицкову препоруку и уверите се да је уље довољно дуго
загрејано на 130 ° Ц - све ће бити у реду. Независно је које отапало користите. " Степхан

„Здраво ЈБ, пронашао сам ову нафту у свом подручју ... (веза) Не пише Лигхт Напхтха ... да ли би ово и
даље радило? Хвала вам још једном на вашој помоћи и супер информацијама! ”

- Требало би да буде лака алифатична нафта- проверите МСДС да бисте видели да ли је то чиста лака
нафта без додатака), љуска у Аустралији, (технички или индустријски) бензин у Европи (бензин, а не
бензен, а не тип који се користи као гориво у аутомобилима). Продаје се под много различитих назива.
Користи  се  као  разређивач  боје,  растварач,  одмашћивач,  некада  је  био  уобичајен  растварач  за
домаћинство или одмашћивач текстила, може се користити и као упаљач итд. Тачка кључања око 60-80
°° Ц, што је нижа, то боље .

Размажите мало на чисту Петријеву здјелу или умочите прст у њу. Ако испарава у року од тридесет
секунди и не оставља масне остатке, требало би је користити. Постоји много добављача, не могу вам
рећи који је најбољи или шта бисмо тренутно препоручили, па дајемо само општа упутства.

ЦАС број 64742-49-0, чисти, нафтни дестилат, без додатака, ако је могуће, а тачка кључања треба да
буде што је могуће нижа. Већина рафинерија га производи, једноставно их питајте шта би препоручили
за биљне екстракте.

Друга опција је 99% или 99,99% изопропил алкохола или врло скуп 99% алкохол за храну. Изопропил
алкохол и алкохол за храну нису толико ефикасни као растварачи као нафта, и уклањају више биљних
материјала и хлорофила у уљу, чинећи га мање моћним и са укусом, зато препоручујемо употребу нафте
увек када је то могуће/доступно. Све најбоље, ЈБ ”

П. Рицк, у Мексику је "нафта" само један од неколико назива производа типа нафте. Да бисте избегли
фаталну грешку, да ли бисте случајно имали научни назив за „нафту“ коју користите?

О. Потражите чисту лагану нафту без додатних састојака. То је у основи исто што и Цолеман гориво
које можете видети на доњој фотографији, али потражите нафту без адитива против рђе који се додају
Цолеман гориву.

Ако сазнате да је лака алифатична нафта забрањена у вашој земљи (што је био случај, на пример, у
Хондурасу), потражите 99% или боље 99,9% изопропил алкохола, требало би да буде лако лоцирано.
99% алкохола је трећи растварач који бисмо користили, али учинили бисмо све што је могуће да га
избегнемо  јер  уклања  превише  хлорофила  и  другог  нежељеног  биљног  материјала.  Неки  воле  да
замрзавају растварач и почетни материјал када користе изопропил алкохол или алкохол као растварач.
Ми лично не користимо те раствараче осим ако не морамо и не волимо да нам руке излазе смрзнуте, па
заправо не промовишемо њихово замрзавање, али неки кажу да помаже у побољшању квалитета уља.
Када користите неполарну чисту лагану нафту са ниском тачком кључања, не морате ништа замрзавати
и и даље ћете добити добар производ ако следите упутства. ЈБ

41



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛ РИЦК СИМПСОН

„Хеј  ЈБ,  шта  ако  постоји  алергија  на  употребу  Наптхе?  Имамо  члана  породице  који  има  озбиљне
алергијске реакције на СВАКУ ситницу, посебно на раствараче. Желимо да направимо уље за њу, али
морамо да користимо органски растварач. Размишљали смо да направимо органску „месечину“ која је
неколико  пута  дестилована да добије  чистоћу,  али шта мислите о томе? Која  је  ваша препорука за
толико алергичне на толико? Не може уопште да узима лекове јер је алергична на везивна средства,
толико пати због алергија на све. Хвала унапред!" Сара

- Па, можете користити 99% алкохола,  никада нисмо рекли да не можете.  По нашем искуству,  уља
произведена са неполарним растварачима су нешто снажнија и обично садрже мање биљног материјала.
Неки замрзавају алкохол и пупољке пре обраде да би добили уље које је више ћилибара. Претпостављам
да је то прави пут за тебе, Сара.

Високо ТХЦ или високо ЦБД уље?

„Некако сам збуњен. Мој пријатељ има рак бубрега четврте фазе и рак на плућима. Да ли је најбоље
дати уље са високим садржајем ЦБД -а или ТХЦ -а? ЦБД уље има само траг ТХЦ -а? Набавио сам му
епрувету од десет грама која има 18% ЦБД -а и мање од 1% ТХЦ -а. Да ли ћу ово погрешно урадити?
“Рицхарде

Микеес: Да, то није то, морате набавити прави РСО.

-95-98% ТХЦ није 18% ЦБД-а,  зар не? Реците ономе ко вам га је доставио да престане то да ради.
Висока маркетиншка бука ЦБД -а ће убити многе пацијенте који не сумњају, како се чини, то је тужно.
Зашто  једноставно  не  могу да  следе упутства  која  заиста  функционишу?  Употреба  уља са  високим
садржајем ЦБД-а је веома ограничена, не делују тако добро чак ни на кожним обољењима, заиста не
разумем зашто су сви толико забринути око тих глупости са ЦБД-ом. Да, и то је моћан лек, али његова
употреба је заиста ограничена само у поређењу са правим РСО.

95-98% ТХЦ-а, 1-2% ЦБД-а, изузетно снажно и седативно и еуфорично; то је ваше најбоље уље и то ће
најбоље функционисати. Пробајте прво ово. Када то учините, нећете додиривати нити прилазити том
високом уљу ЦБД -а и знаћете разлику и нико вас неће откинути. РСО прво. ЈБ

„Заиста  ми  се  свиђа  ова  страница  и  информације  које  могу  научити  из  ње.  Међутим,  тако  је
разочаравајуће чути друге канабиноиде осим ТХЦ -а који се сматрају секундарним. Ова девојка и њени
родитељи не виде ЦБД као секундарни. То јој је дало живот. Није ТХЦ то учинио, већ ЦБД. Молим вас,
престаните с тим срањима. Одвраћате људе од испробавања високих сојева ЦБД -а када им то заиста
може помоћи. Високи ТХЦ није одговор на све и зато у биљци постоји више канабиноида. " Тина

„ЈБ је одговорио о раку плућа, а не о Драветовом синдрому, нико ништа не зеза.  За рак,  извештаји
пацијената и научне студије указују на то да ТХЦ убија рак. Постоје неке студије које кажу да је ЦБД
користан за неке врсте рака, али мало их је у поређењу са студијама са ТХЦ -ом. Сада су напади и неки
други услови са високим ЦБД -ом оно што тражите. " Келлин

-  Келлин и Тина,  уља која  користимо делују  и на  нападе.  Пацијенти  би добили неупоредиво боље
резултате ако би користили праву ствар и покушали да излече узрок, а не само симптоме.

Не одбацујем ЦБД, он је сам по себи заиста моћан лек и мислим да је одличан за жвакање жвакаћих
гума за децу итд., На пример. Али ако желите праву моћ, потребан вам је најбруталније РСО и пуно
ТХЦ -а. То је моја перспектива и то се неће променити.

Једноставно испробајте на кожним стањима и видите да ли ће се опекотина или рана брже зацелити са
правим РСО-ом или са његовом нискоквалитетном ЦБД верзијом. Видео сам својим очима, не морам да
експериментишем  са  уљима  са  високим  садржајем  ЦБД -а.  Желим  најбоље  за  себе,  као  и  за  своје
пацијенте.
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Већина  ЦБД  уља  су  секундарног  квалитета  у  поређењу  са  најбољим  и  наркотички  најмоћнијим  и
седативним РСО са 95-98% ТХЦ-а.

Ваш главни проблем је што сте купили теорију јединствених канабиноида коју Биг Пхарма заговара
како би могли да профитирају од лекова од канабиса. Заиста не желите лекове на бази појединачних
канабиноида, већ желите најбруталније моћно и седативно уље за најбоље резултате.

Биљке можете и сами узгајати, а уље можете направити и сами, заиста не морате да га купујете од
великих фармацеутских компанија које ће покушати да ставе огромну цену на декарбоксилисану смолу
канабиса без разлога осим њихове похлепе .

Можда ћете и највероватније једног дана - за себе или своју породицу - требати килограме уља - колико
желите да платите по граму? Долар је превише ако су биљке узгајане на отвореном и у великом обиму.
Дакле, нема посебних пореза,  ништа слично. 100% легализација је једини начин да то учините и то
морате учинити сада, нема разлога допустити да стотине милиона пацијената широм свијета пати.

О томе се слободно расправљајте; али то је све што можете да урадите по том питању. Све најбоље, ЈБ

„Молим вас, наставите да објашњавате онако како имате, ја водим белешке и учим што више могу од
вас о томе шта је добро за шта и тако даље, желим да будем спреман и припремљен са одговарајућим
знањем за мене и моје ... Да нисте рекли да вам је потребан висок ТХЦ, мислио бих да је све у реду,
захвалан сам на СВИМ ИНФОРМАЦИЈАМА. ” Вицки

„Рицк је одувек тврдио да је висок ТХЦ императив да бисте добили најбоље шансе, очито је с тим имао
најбоље резултате. Постоји много ствари за које би ЦБД могао бити бољи, обично се користи код деце
због Дравет синдрома, АДХД -а и тешког опсесивно -компулзивног поремећаја, јер се многи људи још
увек плаше да добију децу. ТХЦ је оно што вас подиже. Нашао сам неке људе који користе уље са
високим садржајем ТХЦ -а за лечење већине људи, али ако пацијент не реагује надајући се да је прешао
на висок ниво ЦБД -а и ово је боље функционисало.

Претпостављам да су сви различити и сваки рак је другачији. Али све док се не дозволе сва потребна
истраживања,  вероватно  је  најбоље  да  се  придржавате  Рикове  методе.  Високи  ТХЦ,  доминантна
индикација  која  следи  протокол.  Речено  је  да  ако  почну  мале  и  удвостручавају  дозе  свака  4  дана,
пацијент може брзо изградити толеранцију и јака поспаност ће нестати након неког времена на уљу.
Рицково уље је 95-8% ТХЦ-а, али вам психоактивни ефекти неће наштетити.

И када покушавам да одлучим чији метод да следим, не верујем да је неко имао више искуства са овим
леком од Рика. Видео сам холандски метод и само помислим ако неко умире зашто бисте разблажили
лек? " Ницк

„Откад сам чуо за то да висока концентрација ЦБД уља помаже при нападајима, увијек сам мислио да
ће, ако би ти родитељи дали свом дјетету хибрид, али доминирати уљем индица, дијете излијечити. Знам
да ЦБД уља контролишу нападе и драго ми је што НЕШТО може помоћи деци попут Цхарлотте, али
замислите излечење које би се могло догодити ако се дају ТХЦ и други спектар канабиноида у биљци.
Тако да ваше дете много спава због ТХЦ -а, његово тело ће се прилагодити дози. Само мислим да је
најкориснија пуна биљка, а не један издвојени канабиноид. " Сара

„Медији се и даље фокусирају на одвајање канабиноида, али је доказано да и ТХЦ и ЦБД убијају рак и
смањују туморе. Уље Рицка Симпсона направљено од индијске конопље лијек је који лијечи Ландона и
Храбру Микаилу, а многи други могу га направити. Не дозволите да вас медији натерају да помислите
да  морате  сачекати  овај  лек  или  одвојити  ЦБД!  ТХЦ  такође  ради  са  нашим  ендоканабиноидним
системом. Сазнајте о леку који свако може да направи. " Ханан

Да ли је безбедно користити уље?
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„Безбедност овог лека је неупоредива и према ономе што сам видео, није опасније од испијања шоље
свеже воде. Чак и ако се особа јако предозира, нема штете по њу када ефекти уља престану. Најчешћи
нежељени ефекат који смо приметили код људи који уносе конопљино уље због својих здравствених
стања је велики одмор и осмех на лицу.

Слично као и сви други моћни лекови, ако неки појединци уносе превише, то може изазвати нежељене
нуспојаве. Иако ефекти које ово уље може произвести не представљају опасност, постоје они који не
уживају у надутости због предозирања. Иако је овај лијек сигуран и већина нема проблема с његовом
употребом, треба узети у обзир и то да ће бити оних који ће имати потешкоћа.

То је разлог зашто упућујем све да почну са врло малим дозама, а затим повећавају количину коју уносе
свака четири дана. Тиме се особи која узима ову супстанцу даје могућност да изгради своју толеранцију,
а  многи  пацијенти  су  пријавили  да  се  током лечења нису  чак  ни  надули.  Ако  се  уље  од  конопље
правилно производи од врло моћних седативних сојева канабиса индица, или често када се производи од
неких  врста  крижа сатива доминантних  индика,  открит  ће се  да  ће учинци таквих  уља поспјешити
поспаност и сан, који су очито важан део процеса лечења.

Пацијенти треба да буду свесни чињенице да ово уље такође може смањити њихов крвни притисак,
очни притисак и ниво шећера у крви. Ако појединци узимају лекове за лечење ових проблема, требало
би да  буду у  могућности  да  у  већини случајева  смање потребу  за  употребом лекова које  тренутно
користе. Морам обавестити пацијенте који узимају лекове за крвни притисак да једном када почну са
уљем, често њихови проблеми са крвним притиском више неће захтевати употребу лекова, а то важи и
за дијабетичаре и оне који пате од глаукома.

Имајте на уму да ако се уље узима за лечење других стања, а узима се заједно са лековима за крвни
притисак, у неким случајевима може снизити крвни притисак пацијента. Иако не познајем никога ко је
доживео ово, а који је претрпео било какву стварну штету, ипак сматрам да треба покушати избећи ову
ситуацију ако је икако могуће. Зато често проверавајте крвни притисак и ако вам више нису потребни
лекови, немојте их узимати.

Неким  појединцима  може  изгледати  невероватно  да  могу  престати  са  употребом  ових  прописаних
супстанци.  Међутим,  када  се  једном  схвати  лековити  потенцијал  овог  природног  лека,  ускоро  ће
схватити да ово невероватно уље може заменити употребу практично свих фармацеутских производа.

Како се уље обично толерише?

Сви имамо различите толеранције на моћне лекове, па охрабрујем пацијенте да остану у сопственој зони
комфора када одређују коју дозу ће унети. Толеранција већине људи брзо се гради и просечној особи је
у  просеку  потребно  око  90  дана  да  унесе  60-грамски  третман.  Чини  се  да  60  грама  правилно
произведеног  уља  може  излечити  већину  карцинома  осим  ако  је  пацијент  био  тешко  оштећен
медицинским системом својом хемотерапијом и зрачењем итд.

Пацијентима  који  су  претрпели  ефекте  хемотерапије  и  зрачења  потребно  је  више  уља  како  би  се
уклониле штете које је медицински систем оставио иза себе. Углавном, када се особа навикне на ефекте
уља, чини се да пацијенти уживају у узимању супстанце. Али због природе ове дроге која не изазива
зависност, често ће они који користе супстанцу заборавити да правилно узму дозе. Није да их уље тера
да забораве, то је једноставно зато што њихова тела не осећају потребу за његовим присуством, а то
само наглашава чињеницу да супстанца заиста не изазива зависност. Јер да није, мало је вероватно да би
пацијент заборавио да узме своју дозу, јер да је зависна, после осам сати, њихова тела би вапила за
супстанцом.

Постоје ли неки нежељени ефекти због којих би требало да будете забринути?

Неки пацијенти су  пријавили да су доживели анксиозност или параноју  при употреби овог  лека.  О
начинима рјешавања овога расправљат ће се кад се питање постави мало даље у овој књизи.
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Главни нежељени ефекти уља од конопље који су ми пријављени су добро здравље, срећа и добар сан,
па шта би неко могао више да тражи од лека који користи?

Многи људи свакодневно уносе велики број лекова. Може ли то бити добро за тело?

Немам појма зашто би они који виде опасне нуспојаве алопатских лекова у рекламама за лекове и даље
размишљали о узимању ових лекова.  Чини се да ће многи појединци безумно поступити по налогу
лекара, а велики број истих људи одбија употребу лекова од конопље. Једноставно због лажи које су им
изрекле њихове владе и они који стоје у сенци иза фармацеутске индустрије. Нико не умире од употребе
лека од конопље и нема штете. Волео бих да могу рећи исто за оно што нам лекари преписују сваки дан,
али нажалост, то тешко да је тако.

Понекад су различите интеракције које ти такозвани лекови изазивају довољне да нас одведу у рани
гроб.  Али чак и ако немамо непосредних  проблема,  њихова употреба и  даље представља опасност.
Временом се хемикалије и отрови које садрже ови лекови накупљају у нашим телима, а то такође може
изазвати озбиљне здравствене проблеме који често могу довести до смрти. Чак и једноставне ствари
попут таблета аспирина узрокују хиљаде смрти широм света сваке године. Зато мислим да нико од нас
не треба да верује фармацеутској индустрији или било чему што они пружају. Ако желите видјети праву
исцјелитељску моћ, обратите се мајци природи, јер ћете у творници пилула пронаћи врло мало тога што
ће вам бити од велике користи.

Како пацијенти упоређују нежељене ефекте уља конопље са онима од хемијских лекова?

Нема стварног поређења између нуспојава уља конопље и отровних хемикалија које медицински систем
пружа.  Ове супстанце које  лекари испоручују  су нешто што не би требало да имамо у телу јер  су
токсичне  за  јетру.  То значи  да  ове  такозване  лекове не  треба уносити  јер  ће  нам отровати  јетру и
умањити њену функцију. Осим тога, њихова употреба може узроковати читав низ других здравствених
проблема који би се могли избјећи ако се умјесто њих користи уље конопље.

Употребом хемијских лекова често се излажемо нежељеним ефектима који могу бити чак и гори од
онога што се првобитно лечило. Неки пацијенти са болестима попут рака и дијабетеса итд. Чак су ми
рекли  да  су  њихова  стања  узрокована  лековима  које  су  лекари  испоручивали.  Тако  се  чини  да  су
прилично често сами лекари барем делимично одговорни за тренутну здравствену ситуацију пацијента.
Многи пацијенти су ми детаљно описали страшне нуспојаве на које су наишли узроковане лековима
које су им преписали, па бих покушао да избегнем њихову употребу ако је икако могуће.

Будући  да  се  хемија  нашег  тела  и  наша  толеранција  према  многим  другим  супстанцама  увелике
разликују. Често лекари немају појма какви ефекти накупљања различитих хемијских лекова могу имати
на наше здравље и благостање. Не постоје нас двоје исти, а различити лекови помешани нису ништа
друго до отровни хемијски  коктел,  који  би у  неким случајевима  могао имати  потпуно  неочекиване
здравствене последице по пацијента. Па како би било који лекар могао да узме у обзир све непознате да
утврди шта је безбедно, а шта неприхватљиво?

Искрено  мислим  да  су  стања  попут  Алцхајмерове  и  многих  других  болести  често  узрокована
мешавином хемикалија које су им лекари преписали. Многи пацијенти су ми причали о проблемима на
које су наишли при употреби фармацеутских производа, али када су престали да узимају ове супстанце
и почели да уносе уље, проблеми су нестали. Укратко, ако су лекови од конопље правилно произведени,
они су изузетно безбедни и безопасни за употребу, али оно што медицински радници пружају није.

Да ли је могуће упоредити ефекте алопатске и емпиријске медицине?

Што се мене тиче, нема поређења између алопатске медицине и емпиријске медицине. Алопатски лек је
углавном само мешавина штетних хемикалија и отрова које нико не би требало да уноси. Емпиријска
медицина (лек из биљака) користи се хиљадама година, а лекови произведени од конопље не могу се
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поредити по питању безбедности. Медицински ефикасна и безопасна природа смола конопље од којих
се производи уље чини биљку конопље „краљицом све емпиријске медицине“.

Током  година  био  сам  у  контакту  са  многим  пацијентима  који  су  узели  све  што  им  је  било  на
располагању  за  лечење својих  стања,  а  након  што  све  остало  није  успело,  они  су  ми се  обратили.
Мислим да су пацијенти који су користили и алопатску и емпиријску медицину квалификованији да
говоре о разлици између хемијских лекова и уља конопље уместо мене. Али нажалост многи се и даље
плаше да иступе, па могу само да пренесем оно што су пријавили.

Већина ових пацијената директно ми је рекла да ће много пре користити конопљино уље, а не лекове
које су им лекари дали. Једноставно зато што је радио много боље, није имао непријатних нуспојава, а за
кратко време многи би се могли вратити нормалном животу. Нису доживели ове изражене лековите
ефекте употребом алопатских лекова и већина је сматрала да ти лекови наносе велику штету. Мислим да
ово много говори о томе зашто сада не бих ни размишљао о употреби алопатских лекова и мислим да ће
у блиској будућности многи други почети да се осећају исто.

Постоји ли разлог за забринутост због зависности од ТХЦ -а?

Екстракти биљке конопље могу се користити и за олакшавање повлачења из употребе онима који су
зависни од опасних супстанци. Систем нам говори да марихуана има ефекат пролаза, због чега ће они
који  је  користе  одбацити  животе  и  постати  зависни  од  тешких  дрога.  Овакве  изјаве  су  потпуна
бесмислица. Како лек који је користан у разбијању зависности може изазвати да неко постане зависан од
истих опасних супстанци које изазивају проблем?

Сложио бих се да је уље од конопље капија на улазу,  али то је капија натраг за људе који пате од
зависности и не води оне који га користе путем уништења, како би наше владе вјеровале. Једном када
заиста сазнате шта лекови произведени од ове биљке могу учинити, открићете да је њена медицинска
употреба неограничена.

Хајде  сада  да погледамо „разорне“  ефекте  веома великог  предозирања конопљиним уљем. Овај  лек
изазива полукоматозно стање које се назива спавање, а када се производи из правих сојева, такође је
много ефикасније  средство против болова од морфијума.  Ако би обичан човек узео  превише,  нема
сумње,  спавао  би  прилично  дуго,  али  кад  би  се  пробудио,  био  би  неповређен  и  не  би  патио  од
зависности.

Пружио сам овај лек многим пацијентима, али не знам ниједно стање које би спречило пацијента да
добро користи ову супстанцу; ипак, временом ћемо можда открити да има оних који то не могу. Све што
говорим је да не знам ниједан лек који би био ефикаснији и безбеднији за употребу и сигуран сам да
медицински систем не користи ништа о чему могу да кажу исто. Сада погледајте ефекте уља конопље и
погледајте  ефекте  онога што медицински систем пружа. Мислим да ћете се сложити да је  узимање
великих количина лекова од конопље само најкраћи изговор који су могли смислити,  када узмете у
обзир штетну и опасну природу супстанци које тренутно користе да заузму његово место.

Овај  лек  се  може  прогутати,  користити  локално,  испаравати  или  можете  користити  и  у  облику
супозиторија са добрим резултатима. Када почнете да уносите уље, мале мале дозе узете у размаку од
осам сати најбоље су за почетак. Ако патите од озбиљног стања и узимате јаке лекове против болова,
повећајте дозу што је пре могуће и покушајте да прекинете употребу ових опасних супстанци.

За оне који мисле да им је потребно упутство, будући да вам је лекар ставио све ове гадљиве хемикалије
које изазивају зависност, питајте их за савет како најбоље да прекину употребу ових супстанци. Ако ваш
лекар  не  жели  да  вам  помогне,  посетите  натуропата  или  хомеопатског  лекара  за  савет.  У  многим
случајевима у прошлости сам видео људе како сами одбацују непотребне лекове без ичијег савета.

По започињању терапије уљем, многи пацијенти који узимају лекове на бази опијата, могу тренутно
преполовити употребу ових опасних супстанци.  У већини случајева,  у року од једне до две недеље,
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пацијент може у потпуности да престане са узимањем ових лекова и они ће имати мање симптома
устезања.

Овај лек заиста не жели да вас опорави, већ да дозволите себи да се излечите природном супстанцом
која не штети. Зашто бисмо ми као људи дозволили другима да нам и даље ускраћују употребу овог
лека? Бесплатна медицинска употреба конопље најважније је питање нашег времена, а будући да толико
њих  беспотребно  умире,  све  друге  бриге  за  разлику  од  тога  бледе.  Конопља  је  лек  за  масе  које
практично  свако  може да  узгаја  и  производи.  Безброј  људи широм света  производи своје  лекове  и
постижу исте резултате које смо описали у нашим информацијама. Приближило се време за промене,
придружите нам се како бисте помогли да се оконча патња толиког броја људи и унесе нада у иначе
безнадежан свет.

Биљка конопље је стављена на ову земљу да бисмо је сви слободно користили за храну, влакна, лекове,
енергију и мноштво других апликација.  Најзад, из ове невероватне биљке може се произвести преко
50.000 различитих ствари. Када се уклоне ова незаконита ограничења, људи ће се вратити на земљу
којој  припадају.  Још  једном  ће  ступити  у  контакт  са  природом  и  постати  много  самодовољнији.
Милиони радних места тада би били потребни за преузимање индустрије засноване на конопљи погодне
за  земљу,  и  за  кратко  време  могли  бисмо  имати  економију  засновану  на  конопљи.  Рицк  Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

„Када сам тек почео да узимам уље, имао сам„ ужасне “нуспојаве, мора да сам појео пола кутије крофни
!!! Ха Ха Ха !!! Волела бих да сам имала још мало и дивно сам спавала! Сваки дан сам се радовао ноћи
како бих могао заспати. Узео бих мало уља у 7:00 и заспао око 9:30 и спавао до 8:30. Предивна!!!" Том

„Иронично је што свакодневно чујемо толико прича о људима који конзумирају концентрате канабиса,
без хорор прича, без зависности, без нежељених ефеката или сродних смрти, али локални законодавци
боре се против узгоја, употребе и продаје марихуане у интересу„ јавности забринутости за безбедност “,
што је прикривање њихове лојалности Биг Пхарма-у и„ финансијског подмићивања Боозе-Барона ради
ограничавања раста индустрије канабиса у САД-у ... “Рапхаел

„Ове недеље сам почео да дајем уље оцу. Узнапредовали рак простате који се проширио на нека места
на костима. До сада много спава и повратио му се апетит. Није ништа јео због радијационог бола у грлу.
Такође, нека његова анксиозност се претворила у наизглед весела збивања у његовој глави!

У болници још увек добија лекове против болова који су од помоћи за акутни бол све док ствари не
буду под контролом. Доктори не знају за уље. Чак смо наговестили идеју комбиновања уља са лековима,
али лекари су се вратили са измишљотинама чудовишних нуспојава. Хтео сам да их замолим да нам
покажу студије, али не желимо да угрозимо татино ослобађање с обзиром да смо означени као 'тешки' за
преиспитивање потребе за превеликим лековима који га чине све горим и горим.

Не  бих  пожелео  болничко  лечење  рака  свом  најгорем  непријатељу.  Чуо  сам  хорор  приче,  али
претпостављам да сам на неком нивоу мислио да ће ствари бити другачије за тату. Искрено се надам да
није касно. " Едмунде

-  Едмунде,  били  су  у  праву  у  вези  могућих  нежељених  ефеката,  али  они  би  били  узроковани
хемикалијама које му дају, а не уљем. Што га пре вратите кући и напуните уљем, веће су шансе. Никад
није касно за почетак са уљем, само је питање није ли касно да претекне болест. Али то је директно
повезано са количином уља коју ћете успети да унесете у њега и колико брзо.

Овим не кажем да не треба да следите протокол или да почнете са великим дозама. Одведите га кући,
следите протокол и надајмо се најбољем. ЈБ

„Здраво Јиндрицх, желим да поделим неке од„ нуспојава “уља. Прво сам већ неко време правио своје, а
такође сам их куповао у диспанзеру (попут свог бољег!), Немам никакво посебно стање или болест,
вероватно сам од 2012. прогутао близу 30 мл, па ...
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* не могу више да пијем алкохол ... једна чаша вина и изашао сам! Нисам покушавао да престанем да
пијем, али моје тело га у потпуности одбацује и заиста је лепо бити бистре главе !!

* Шареница мојих очију је потпуно зелена ... нема више малих смеђих тачкица ту и тамо (ако знате
иридологију,  те мале тачке су показатељ неисправности органа или чак смрти), па бистре очи значе
одлично здравље! 

* Исти ефекат за мог 10-годишњег овчара бистрих очију и пуно енергије! (Добио је око 6 доза). Уље и
сви неочекивани нежељени ефекти !! Хвала вама и Рицку на свим вашим напорима да поделите овај лек
са светом. Пуно љубави, Естелле “

„Могу вам рећи да је моја девојчица (пастирски пас) имала рак млечних жлезда, велике чворове. Давао
сам јој 2 капи дневно пре ноћи. ЗА 3 недеље СВЕ НЕСТАЛО !!! (То је као рак дојке код људи и осетљив
на естроген !!!). И то је спасило живот мојој пријатељици, имала је рак бешике - Отишао. СРЕЋНО
СРЕЋНО што можете помоћи људима и животињама. " Долли

"Сва три своја пса дневно дајем по кап уља као превенцију од рака након што су у прошлости изгубили
сваког пса због рака." Рогер

„Управо сам писао прошле недеље о повраћању на уље. Коначно сам престао и још увек користим исту
количину уља. Сада се осећам одлично. Мислим да сам избацивао све фармацеутске лекове из свог
система. Било је то бедно искуство, али детоксикација никада није забавна. " Робин

„Не знам са сигурношћу, али претпостављам да сте прерано узели превише. Постоји нешто као што је
превисоко и може изазвати повраћање неких људи. Знам то из личног искуства. (Управо сам схватила да
звучи некако снисходљиво, нисам тако мислила.) ”Тина

”Тина, и ја сам на то помислио и имао сам много питања зашто сам тако болестан. Заиста верујем да је
то био детокс због онога што ми се догодило прошлог децембра. Онколог ми је рекао да сам у „завршној
фази“ да ми је понестало уља и да сам примио интравенозну ињекцију Зомете која ми је помогла у
јачању костију. Испоставило се да је уље деловало као пилула за алергију и спасавало ме од ефеката
Зомете. Изван уља постао сам анорексичан, имао сам велике болове док ми је Зомета улазила у кости и
повраћао, најежио се и хоспитализиран.

Од тог инцидента нисам могао ни да седим у индијском стилу јер су ме зглобови и кукови толико
болели. Када сам поново почео са уљем, у почетку сам био добро, али сам се постепено разболео. Тада
ми је стварно позлило и када сам данима повраћао и јадан, догодило се нешто чудно, сви зглобови су ми
се очистили и немам више болове у зглобовима након 6 месеци. Опет сам флексибилан. Могу само да
верујем да ми је уље избацило то срање из зглобова које може остати с вама годину дана. " Робин

„Веома је важно што је могуће више ући у терминални пацијент што је пре могуће. Већина терминалних
пацијената  је  прошла  хемотерапију/зрачење,  лекове  против  болова  итд.  Уверите  се  да  је  правилно
направљено и почните да узимате што је више могуће што је пре могуће, а ја не бих престао да га
узимам барем док рак потпуно не нестане! Бонни

„Када  вам лекари  кажу„  ви  сте  терминални  “,  не  бисте  ли  желели  да  испробате  све  што  постоји?
Размислите  о томе ...  Након такве дијагнозе,  шта имате  да изгубите?  Имам нећакињу која  је  данас
жива ... због овог уља ... Требам ли рећи више? ” Царол

„То сам ја њена нећака. Заиста је успело. ” Јоанне

„Урадио  сам  полумаратон,  прикупио  сам  5000  долара  за  истраживање  рака.  Нисам ни  знао  да  већ
постоји јебени лек и да ми га нису дали. Двапут су ми дали заиста јаку хемотерапију. Уништили су ми
јетру; уништили су ми бубреге. Послали су ме кући да умрем у априлу прошле године. Рекли су да нећу
живети шест недеља. И ево ме данас, још сам жив, јер сам открио како да направим свој лек како бих
данас могао бити овде.
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Морамо  свима  рећи  о  овом  леку.  Сви  морају  знати:  постоје  стварни  медицински  производи  од
марихуане који ће вам помоћи да живите и помоћи вашим пријатељима да живе са раком. Сви морају
знати: нико не мора умрети од рака. Лек постоји, лек је увек постојао. Они само ... Биг Пхарма нам то не
допушта. Како се усуђују ?! Истраживање рака је индустрија вредна више милијарди долара ... И шта
они раде? Убијају људе попут мене својим дрогама. То је срање! Постоји лек! Пхоеник Теарс уље ради!
Реци свима. Молимо вас!" Јоанне

„Здраво, верујем у уље и тренутно га користим за своју мајку која има рак, али имам питање, кажете да
би требало да се конзумира 2 унце у три месеца, али моја мама је веома слаба због болести и узима се
само за унцу и ускоро ће достићи три месеца, али још увек узимам, и желим да знам да ли је исти
ефекат, јер сте рекли да би требало да буде за три месеца. Одговорите ми на поруку јер сам забринут. "
Есмералда

„Не брините превише о томе колико је до сада узела. Само покушавај да је натераш да једе још мало.
Реците јој да поједе већи комад него што је икада до сада имала, када буде спавала ноћу, мало по мало
моћи ће да поједе више. Уверите се да једе већу дозу ноћу и брже ће изградити толеранцију. Мој тата је
исто радио прва три месеца. Требало му је доста времена пре него што је могао да поједе више од пола
грама дневно, а рак је нестајао чак и када је једва јео 1/4 грама дневно-(тумор се смањивао). Сада има
око грам дневно, а за 10 месеци је појео више од сто грама. Срећно!" Јосе

Замена лекова

„Са својим искуством са уљем, ја  лично не знам ниједан фармацеутски лек који бих био вољан да
користим.  Имам неколико разлога  за то,  али главни је  да они нису неопходни.  Ваше тело може да
обради  само  оно  што  су  ваши преци  јели;  није  спремна  за  прераду  хемикалија  било  које  врсте  и
конзумирање хемикалија ће на крају изазвати проблеме. Они могу помоћи у стању од ког сада болујете,
али  ћете  накнаду  платити  касније.  Уље  резонира  са  људском  ДНК  и  помаже  регенерацију  и
подмлађивање ћелија у целом телу. Уље делује селективно и напада све што је нездраво у вашем телу.
Осим тога,  уље не  производи штетне  нуспојаве.  У благом претјеривању,  волимо рећи да су  једини
нежељени ефекти употребе уља сан,  срећа и  здравље.  Не може се рећи да пацијент неће доживети
необична стања тела и ума, посебно када узме више уља него што је навикао. Али чак и ако то учине,
ако користе висококвалитетно уље од конопље, једноставно ће отићи да одспавају и одспавају. Нема
смисла покушавати се борити против ефеката уља, најбоље је једноставно пустити га да ради и тећи с
њим. “ЈБ

„У реду, морам ово да поделим. Добио сам уље од пријатеља из друге државе. Прво што сам узео било
је из диспанзера и имао сам осећај да није оно што би требало да буде. Узео сам прилично добру дозу
сваких неколико сати и чинило се да не ради много. Кад сам јуче од пријатеља добио ствари, закључио
сам да могу да узмем исту количину као што сам био у амбуланти. Дечко, погрешио сам! Не шалите се
кад кажете  почните полако! Када имате  праве ствари,  то је  дефинитивно моћно! Нажалост,  уопште
нисам имао добро искуство, велику параноју и нисам могао да спавам целу ноћ. Мој син је заправо
морао да дође и да ме „чува“! Данас сам јако уморан и још увек осећам ефекте па вероватно нећу узети
ништа данас, а ако то учиним, биће мање од пола зрна пиринча! Претпостављам да са добре стране
јутрос немам болове.

- Цасеи, лол. У новој серији вероватно постоји нека сатива, па покушајте да набавите још једну. Уље
произведено од онога што препоручујемо не чини то. Пробао бих нову серију или половину онога што
сте узели. Некад се некоме могу јавити ова непријатна осећања, али када научите како да се носите с
тим, то не представља велики проблем, што ваша бебиситерка вероватно може потврдити.

Али опет, као што сам рекао, вероватно постоји нека енергична сатива у уљу. Али можда има боље
ефекте против болова од претходног уља. Покушајте да узмете мање и видите како то функционише.
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Ако вам се ни други пут не свиђа,  дајте га сину у рекреативне сврхе или га користите локално (за
љепоту  итд.),  И  нека  вам  набави  нешто  снажније  и  умирујуће  средство  које  ће  бити  у  складу  са
захтјевима наведеним у нашим „Упутства“. Све најбоље, ЈБ

"Делује на све врсте болести и болести. Ако га узимате, пазите на нивое калијума јер код неких људи
изгледа  да  опада.  За  свакога  са  проблемима  бубрега,  јетре  и  срца,  потражите  додатке  жлезда  у
комбинацији са РСО и к10 за регенеративне ефекте. Маттхев

„Само канабиноиди регулишу ћелије.  Већина масти/супстанци за ране су дезинфекциона средства и
само  покушавају  да  створе  идеалну  ситуацију  да  тело  зацели.  Канабиноиди  су  антибактеријски  /
антифунгални / антивирусни итд. Итд. И регулишу ћелије тако да се ружно оштећене ћелије регулишу, а
не  поправљају  и  копирају  до  пола.  Другим речима,  мања је  вероватноћа  да  ћете  имати  ожиљке  од
употребе канабиноида на ранама, јер су ћелије регулисане следећом логиком:

Јесам ли мало оштећен? - Да = Аутофагија за рециклирање/поправку ћелије. Да ли сам много оштећен? -
Да = Програмирана ћелијска смрт (апоптоза)

Да ли сам истекао рок употребе? - Да = Програмирана ћелијска смрт (апоптоза)

Да ли сам изузетно оштећен? Да = Некроза. Када је оштећење толико озбиљно, осим ако се на подручје
не  примене  канабиноиди,  ендогени  канабиноиди  у  крви  обично  неће  успети  да  допру  до  ћелија  и
регулишу их, а то ће довести до трулог меса / некрозе.

Рак  обично  настаје  због  оштећене  ћелије  која  остаје  нерегулисана  јер  њени  ЦБ  рецептори  не
функционишу због оштећења.

Супстанце за које се зна да изазивају рак обично су супстанце које споро излазе из тела и изазивају
стално ћелијско оштећење током њиховог путовања.

Што се чешће оштећују ћелије, већа је шанса да ће ћелија постојати без функционалних ЦБ рецептора. "
Сцотт

Лечење рака уљем

Судећи према запажањима о броју пацијената које сте лечили, да ли је уље ефикасно за све врсте 
рака или сте свесни било које врсте рака код које неће помоћи?

„Уље је ефикасно у лечењу свих врста карцинома коже и колико ја знам, исто важи и за унутрашње
карциноме  и  друга  медицинска  стања.  Након вишегодишњег  искуства  у  лечењу пацијената  који  су
патили од свих врста медицинских проблема. Искрено могу рећи да не знам ниједно стање за које уље
није ефикасан третман.

Чини се да висококвалитетно уље конопље, када се прави и користи према мојим упутствима, делује на
све врсте  рака  и нисам свестан ниједне врсте  рака коју  не  би било ефикасно  лечити.  Пре извесног
времена чуо сам за студију у којој се тврдило да ТХЦ може изазвати одређену врсту рака, али мислим да
је ово била само још једна пропаганда која је убачена да спречи јавност да сазна истину. Могу само рећи
да ова студија мора бити погрешна и сада ћу објаснити зашто сам дошао до овог закључка.

Једноставно  речено,  већина  истраживања  нам  говори  да  су  рак  само  мутирајуће  ћелије  којима  је
дозвољено да се размножавају због основног проблема присутног у телу пацијента. ТХЦ убија ћелије
које мутирају. Па како ТХЦ може произвести саме ћелије које је тако добро уништио?

Ако тражите третмане који могу изазвати рак, не тражите даље од хемотерапије и зрачења. Оба ова
такозвана „третмана“ су веома канцерогена, па, другим речима, могу и могу изазвати рак. Чак и ЦТ
скенирање излаже тело великој дози зрачења. Зрачење узрокује мутирање ћелија, а то је оно што нам је
свима речено да је рак, ћелије које мутирају. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка
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Може ли се уље користити заједно са хемотерапијом и зрачењем?

„Кад  ми  пацијенти  поставе  ово  питање,  кажем  им  да  би  се  уље  могло  користити  заједно  са
хемотерапијом и зрачењем. Не сумњам да би употреба овог уља била врло корисна и дала би им веће
шансе  да  преживе  ефекте  које  такви  третмани  изазивају.  Ипак,  зашто  би  неко  при  здравој  памети
уопште размишљао о узимању хемотерапије и зрачења?

Хемотерапија и зрачење не лече рак, они га изазивају, а у прошлости сам одбијао да обезбедим уље
људима који планирају да узимају такозване третмане. Зашто бих ризиковао да одем у затвор да бих
производио уље за некога ко планира да узима овакве третмане из медицинског система? Ако особа
одабере хемотерапију или зрачење, то је свакако њихов избор. Али из моје перспективе осећам да би
било глупо са моје стране да пружим лек, ако су ти појединци толико намерени да дозволе медицинском
систему да их отрује. То је као снабдевање противотровом док се пумпа отров у вене пацијента.

Раније сам давао овај лек пацијентима који желе ефикасан третман који не штети и даје им врло добре
шансе да преживе. Али сматрам да већина онога што медицински систем пружа више говори о убиству
него о медицини. То је разлог зашто говорим људима са озбиљним здравственим стањима да узму уље и
да се држе даље од медицинског система и својих лекара.

Осим ако се медицински радници не почну рационално понашати према лечењу рака, верујем да је боље
да пацијент уопште не тражи њихов савет. Оно што медицински систем на крају пружа обично наноси
много више штете него користи и умањује шансе пацијента за преживљавање. Оштећења узрокована и
остављена хемотерапијом и зрачењем у већини ће случајева узроковати смрт пацијента,  осим ако не
прогутају  велике  количине  уља  како  би  се  детоксицирали.  Велика  већина  људи  који  узимају
хемотерапију и зрачење умире од последица које ови третмани изазивају, а не од рака због којег су се
лечили.

Као што сам рекао, из мог искуства, чини се да уље делује на све врсте рака, али имао сам неколико
људи који су примили лечење, а затим одбили да га узму. Не могу објаснити њихово понашање осим да
кажем да на крају изгледа није било вољно раскинути са медицинским системом. Било је само неколико
који су то учинили и,  колико ја  знам,  на крају су сви ови пацијенти умрли. Волео бих да могу да
објасним зашто људи раде ствари које раде и зашто су тако непромишљени у свом животу. Али осим
ако нису вољни да се образују о томе шта им медицински систем спрема, очекујем да ће се то наставити.
" Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Стопа успеха пацијената оболелих од рака?

„Кад ми људи дођу са дијагнозом карцинома, а одбили су да узму хемотерапију или зрачење, готово је
сигурно да се могу излечити ако нису сачекали док не дођу пред смрт да узму третман, или одбију да
прогутајте уље на одговарајући начин.

Рак се чак може и преокренути у отприлике 75% оних који су тешко оштећени у медицинском систему
ако правилно узимају уље. Међутим, има око 1 од 4 који су толико тешко оштећени да се најбоље чему
се можемо надати је пружити им много бољи квалитет живота док су још са нама. Али за пацијенте у
овој ситуацији унос уља и даље има смисла, јер ће им то у великој мери олакшати патњу и често ће
живети много дуже него што се очекивало.

Чак и ако можете излијечити рак, на крају ће оштећења узрокована хемотерапијом и зрачењем често
довести до смрти пацијента, осим ако се нанесена штета не може поправити. Ове особе не умиру од
рака;  они  у  ствари  умиру  од  такозваних  „медицинских  третмана“  које  су  добили  од  медицинског
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система. Као што видите, уље од конопље има невероватну успешност, посебно ако нема лекара. Али
ако би се медицински систем почео понашати рационално и користити овај лек како треба, мислим да
би се стопе преживљавања могле још више повећати.

Колико људи које познајете су се излечили уљем?

Од 2003. испоручио сам ово уље за отприлике 5.000 људи који су патили од свих врста медицинских
проблема. Многи од ових пацијената имали су неколико медицинских проблема којима је била потребна
пажња,  али већина је стављена под контролу или излијечена употребом овог уља. Због незаконитог
статуса овог лијека нисам водио евиденцију, али са сигурношћу се може рећи да сам видио стотине
људи излијечених од вањског и унутрашњег рака, плус велики број других стања.

Осим тога, сваке недеље примам огроман број е-порука из целог света, говорећи ми колико је ово уље
помогло пацијентима у далеким земљама. Када смо упуте ставили на нашу веб страницу и представили
документарни филм „Бјежите од лијека“, објашњавајући појединцима свуда како се могу излијечити, то
је изазвало велику пажњу и многи су користили ове информације да помогну онима којима је потребна
лијек  то је  успело.  Будући да је  ово уље тако лако произвести,  већ је  неисцрпан број  људи широм
свијета  искусио  његове  предности  и  надам  се  да  ћемо  у  скорој  будућности  сви  имати  слободу  да
учинимо исто. ” Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Да ли је прекасно за почетак коришћења уља?

„Никада није касно да почнете да користите овај невероватни лек. Чак и људи који су тешко оштећени
медицинским системом и даље имају добре шансе за опоравак. Имали смо једног господина са раком
плућа који је био у болници и лекари су му дали двадесет четири сата живота. Упркос противљењу
медицинског  система,  син  му  је  дао  велику  дозу  уља  и  већ  следећег  дана  напустио  је  болницу.
Петнаестак месеци касније, овај 83-годишњи ветеран је ипак умро, али не од рака плућа, преминуо је
због  већ  постојећег  срчаног  обољења  од  којег  је  годинама  патио.  Током  додатних  месеци  које  је
проживео, уживао је у добром квалитету живота и умро је у сну без болова. Није ли то боље него умрети
у болници, утопити се у сопственој течности од рака плућа?

Постигли смо сјајне резултате у лечењу оних који су у четвртој фази рака и није се очекивало да ће
преживети. Наравно, нисмо их могли све спасити, али једно је сигурно, уштедели смо много више него
што је медицински систем могао са њиховим лудим третманима и мрачним стопама преживљавања. Као
што сам раније рекао, ово уље је ефикасно у лечењу свих врста рака, али резултати које сам често био
сведок код пацијената оболелих од рака плућа и леукемије били су заиста запањујући. Често ове врсте
рака  врло  драматично  реагују  на  третман  уљем  и  није  необично  да  пацијенти  свакодневно  виде
побољшања у свом стању.

Увек охрабрујем оне који узимају уље да га што пре унесу у свој систем. Идеја је да што брже могу
унети уље напуњено ТХЦ-ом у своје тело, брже могу излечити свој рак и друга стања. Ово ће осигурати
да пацијент има много веће шансе за преживљавање, али ипак неће бити повређен.

Говорим свима са озбиљним стањима опасним по живот: „Уље ће вам или спасити живот, или ће вам
олакшати излаз.“ Чак и ако је пацијент преминуо, учиниће то достојанствено, а ефекти свих тих ужасних
лекова против болова могу се избећи. Наш циљ је да спасимо што више можемо, али за оне којима није
потребна помоћ, и даље је лепо знати да неће морати да прођу кроз болну мучну смрт, као што други са
истим условима морају да издрже у болницама. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Да ли је неке људе теже излечити од других?
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„Људи које је најтеже излечити су они који су допустили да их медицински систем озбиљно оштети.
Хемотерапија и зрачење су и канцерогени третмани, другим речима изазивају рак. Ако пацијент може да
преживи  ове  такозване  третмане,  може  бити  сведок  смањења  величине  тумора.  Али  на  крају  ти
третмани трују тело толико да остају без имунолошког система који би их заштитио. Ово заједно са
ефектима самих третмана који изазивају рак помаже у ширењу рака на друга места у телу.

Пошто пацијент више нема имунолошки систем који правилно функционише како би га заштитио, сада
се  не  може бранити  од  многих  медицинских  проблема  који  могу  довести  до  њихове  смрти.  Свака
разумна особа не би требала имати проблема с разумијевањем зашто третмани које пружа медицински
систем  не  дјелују.  Ипак,  лекари  нам и даље говоре да  не  постоје  други начини  ефикасног  лечења.
Претпостављам  да  ово доказује  да  ако плаћате  лекарима  и  другим стручњацима довољно новца да
нешто не разумеју, у већини случајева они то радо прихватају.

Морам напоменути и чињеницу да прилично често пацијенти већ узимају лекове који блокирају њихове
канабиноидне  рецепторе  или  ометају  функцију  ендоканабиноидног  система.  Такви  лекови укључују
Ремонабант,  Суринабант,  Таранабант  и  Ибипенабант,  само  да  наведемо  неке.  Пошто  су  лекари
преписали ове супстанце, мислим да је то нешто о чему би требало разговарати са њима. Ово је један од
разлога зашто говорим пацијентима да што пре престану са хемијским лековима. Ако је функција ваших
канабиноидних рецептора ослабљена, такве људе чини много тежим или немогућим за лечење.

Чини се да многи појединци данас мисле да моћ нашег ума има много везе са опоравком од тешких
болести. Често су сигурни да су позитиван став и чврсто веровање у лечење које се користи веома важно
када је у питању лечење. Али већина оних који су ми дошли нису веровали када су почели са лечењем
да би ово уље имало користи. Дакле, иако се слажем да би моћ позитивног размишљања могла бити од
помоћи, чинило се да би велика већина оних које сам лијечила могла сасвим лијепо излијечити без тога.

Склон сам да на лечење гледам успешно као на то да више има везе са употребом одговарајућих лекова,
а не са стањем пацијентовог ума. Очекујем да ће се многи који верују у ову нев аге реторику сложити с
тим, али немам разлога да изврћем чињенице о ономе чему сам био сведок. Осим тога, наши кућни
љубимци и други животињски свијет имају канабиноидне рецепторе у свом тијелу, па и они могу имати
користи од дјеловања овог уља.  Лечио сам многе  животиње и иако су нека  од ових створења била
прилично  интелигентна,  сигуран  сам  да  чуда  која  је  ово  уље  произвело  немају  никакве  везе  са
позитивним размишљањем. ” Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Леукемија

„Ако некога ко има леукемију лечите конопљиним уљем, то често даје резултате врло брзо. Леукемија
је, према мом искуству, један од најлакших излечивих карцинома унутрашњих органа, а применом овог
уља видели смо спектакуларне резултате. Прво место које ТХЦ заузима након уласка у тело је директно
у крвоток. Ако је рак присутан у крви, вероватно неће бити дуго присутан. Видео сам да се број белих
крвних зрнаца код пацијената са леукемијом драматично смањио за два дана и по мом мишљењу, осећам
да не постоји бољи третман за оне који пате од овог стања. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија
биљка

Лечење рака коже

„Ако  се  уље  правилно  производи,  дефинитивно  ће  дјеловати  на  лијечење  рака  коже  и  обично  је
потребна само мала количина уља да би се испунио задатак. Нанесите уље на подручје које узрокује
проблем и прекријте га завојем, затим поново нанесите свјеже уље и нови завој свака три или четири
дана и рак би ускоро требао нестати.
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Увек говорим пацијентима да наставе лечење све док рак не нестане, а затим настављају да третирају
подручје још око две недеље, као да је рак још увек ту. Ово ће осигурати да су све ћелије рака мртве и
никада нисам видео повратак рака коже ако се следе моја упутства.

Ако имате карцином коже већ дуже време и рак је добро успостављен, може потрајати неко време да се
излечи, али обично чак и у прилично тешким случајевима, рак коже ће нестати за мање од месец дана. У
екстремном случају, може потрајати дуже, али ако је тако, онда наставите с третманом док се потпуно
не излијечи. Многи људи могу излечити рак коже у кратком року, али све зависи од ваше властите стопе
зарастања и од тога колико је рак дубоко усађен.

Колико је људи излечило рак коже помоћу уља од конопље?

Набавио сам уље стотинама људи са раком коже. Обично у року од три недеље рак нестане и остаје
само здрава ружичаста кожа. Заиста не могу да вам дам процену колико је пацијената користило моју
методу лечења за лечење таквих карцинома. Ипак, будући да је ово постало толико познато, очекујем да
ће се до сада стотине хиљада, ако не и милиони, широм света излечити од овог стања на овај начин.

Можете ли упоредити овај третман са стандардним процедурама?

Не постоји поређење између лечења рака коже уљем конопље и онога што медицински систем назива
правилним лечењем. Често се обавља операција, а понекад успеју да уклоне све присутне ћелије рака.
Али судећи према онима које сам срео, који су се морали враћати изнова и изнова да би ми га уклонили,
рекао бих да је то прилично ретко. У превише случајева, пацијенти се морају вратити својим лекарима
како би се те операције понављале изнова и изнова.

Чак и када се ове операције изводе неколико пута,  медицински систем често не успева да искорени
проблем. Лекари такође користе друге третмане за рак коже, попут течног азота и крема које садрже
хемотерапију.  Ови  третмани  су  обично  болни  и,  у  многим  случајевима,  рак  се  само  враћа  и  има
тенденцију да се погорша.

Када се уље конопље користи за лечење рака коже, убија само ћелије рака које мутирају и стање се
обично  брзо  лечи.  Овај  безопасан  ефикасан  третман  не  наноси  штету  здравим  ћелијама  и  из  мог
искуства верујем да је то далеко најразумнији начин лечења овог стања. Поређења ради, методе које
користи медицински систем најмање су непријатне и не морате бринути о инфекцијама или другим
компликацијама када се уље користи. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка
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Уље наспрам хемотерапије

Које су главне предности овог третмана у поређењу са хемотерапијом, зрачењем или другим 
хемијским лековима?

„Уље од конопље има три главне предности у односу на такозване конвенционалне третмане. Прво, уље
од конопље не штети, друго, делује, и треће, не убија пацијента. Хемотерапија, зрачење и други отровни
хемијски  лекови  наносе  велику  штету  организму  и,  у  превише  случајева,  смањују  наше  шансе  за
преживљавање. Осим тога, пацијенти који подносе такве третмане често заврше са другим медицинским
проблемима узрокованим самим тим третманом.

Не могу заиста да упоредим лекове од конопље са оним што медицински систем пружа, јер не сматрам
лековима оно што нам дају. Хемијски лекови су токсични за јетру. Што би требало свакоме да покаже
да такве хемикалије не би требало да постоје у нашим телима, јер су отровне и представљају опасност за
пацијента.

И хемотерапија и зрачење су канцерогени, што значи да ови третмани нису само отровни, већ могу
изазвати и рак. Често се величина тумора може смањити употребом хемотерапије или зрачења, али у
великом  броју  случајева  једноставно  дозвољава  ширење  рака.  Због  канцерогених  ефеката  таквих
третмана  и  њихове  отровне  природе,  они  уништавају  ваш  имунолошки  систем  када  вам  је
најпотребнији. По мом мишљењу, смешно је називати хемотерапију или зрачење леком за рак или било
које друго стање, када се очигледно не би требало уопште користити.

Може ли употреба уља заменити радиотерапију?

Израз  радиотерапија  звучи прилично  бенигно.  Чини се да пацијент  треба само да слуша музику на
радију и да ће оздравити. Наравно, како већина нас већ зна, ово је далеко од онога што се заиста дешава,
па назовимо то како је то заиста радиотерапија.

Мислим да терапија зрачењем није ништа боља од хемотерапије,  јер су оба ова третмана отровна и
изазивају  рак.  Лекови  од конопље требало би да  буду прва линија  одбране  од  рака  и  свих других
болести, а не третмани који би могли да доведу до наше смрти или погоршају наше стање.

Колико видим, дозволити медицинском систему да учини тако разорне ствари по наше тело само је
бржи начин да умремо. За неке, хемотерапија и зрачење делују као тактика одлагања, али на крају је
штета коју ови третмани наносе вашем телу ужасна. Ако сте неко ко је проживео такве третмане и
њихове трајне  ефекте,  рачунајте своје срећне звезде јер велика већина није тако срећна.  Осим тога,
желим упозорити људе да је најбоље држати се подаље од ЦТ скенирања и сличних ствари, јер они
такођер излажу пацијенте великој дози зрачења која опет може узроковати рак или друге здравствене
проблеме.

Конопљино уље није отровно за тело и када се ово уље користи за лечење рака или било које друге
болести,  не  штети  здравим  ћелијама.  Након  узимања  конопљиног  уља,  пацијент  се  доводи  у  врло
опуштено стање како би се онда могли више одморити и спавати, што промовише зарастање.

Са моје тачке гледишта, нема поређења између хемијских лекова и уља конопље. Хемикалије и отрови
наносе штету и утичу на ваше благостање; такође могу имати озбиљне нуспојаве и чак могу довести до
смрти. Конопљино уље је безопасно и подстиче добро здравље и брзо зарастање. Волим да кажем да ова
супстанца промовише живот и из мог искуства са њеном употребом, заиста могу извести да је то тако.

Да ли бисте описали како ТХЦ делује на ћелије рака у односу на здраве ћелије?

Пре свега, ТХЦ не штети здравим ћелијама, али може имати разорне ефекте на ћелије које су постале
канцерогене. Већина појединаца има мало знања о понашању ових ћелија, али у стварности ћелије рака
покушавају да изврше самоубиство, што је добро документована чињеница. Али ако је наш имунолошки
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систем постао угрожен, не можемо произвести довољно природних канабиноида да зауставимо њихов
раст.  Када ћелије  постану канцерогене,  оне заправо производе више канабиноидних  рецептора,  што
омогућава природнијим канабиноидима које наша тела производе да лакше уђу. Ти исти рецептори ће
такође прихватити канабиноиде попут ТХЦ -а које производи биљка конопље, а то може бити од велике
користи  за  пацијента.  Дакле,  ако  ваше  тело  не  производи  довољно  ових  природних  супстанци  да
заустави раст рака,

Уношењем конопљиног уља обезбеђује ове канабиноиде у изобиљу, а затим се болест може ставити под
контролу и излечити. Наше тело производи ћелије рака сваки дан, тако да у суштини сви имамо рак, али
ако  наш  имунолошки  систем  правилно  функционише,  те  ћелије  представљају  малу  или  никакву
опасност по наше здравље. Када наш имунолошки систем ослаби, често се тада рак обзнани о свом
присуству. Али ако је особа довољно мудра да унесе уље конопље како би ојачала свој имунолошки
систем уместо да оде у медицински систем, њено присуство се неће дуго осећати.

Проучавали смо истраживачке радове на ту тему и сада ћу вам дати научно објашњење зашто је ТХЦ
ефикасан у лечењу рака. Када се уље конопље унесе као лек против рака, ТХЦ у уљу изазива накупљање
молекула масти који се назива церамид.  Када церамид дође у контакт са ћелијама рака,  он изазива
програмирану ћелијску смрт, а притом не наноси штету здравим ћелијама. Ово је начин на који је то
објашњено у научним истраживањима која смо проучавали, али никада нисам престао да тражим друга
објашњења.

Уз помоћ дивне даме по имену Батиа Старк, развила сам нову теорију која укључује нашу пинеалну
жлезду и мелатонин који производи. Флуор и многе хемикалије које лекари пружају, плус друге ствари
са  којима  долазимо  у  контакт,  често  нарушавају  способност  епифизе  да  производи  мелатонин.
Мелатонин је највећи антиоксиданс познат човеку и путује до сваке ћелије у нашем телу. Епифиза и
мелатонин који производи могу одиграти врло драматичну улогу у одржавању доброг здравља и заиста
имају много везе са нашим укупним осјећајем добробити.

Са  смањеном  функцијом  пинеалне  жлијезде,  њена  способност  производње  мелатонина  је  знатно
смањена.  Утврђено је да са старењем нивои мелатонина опадају  и осећам да би то смањење такође
могло утицати на развој рака.  Научно је доказано да само пушење конопље може значајно повећати
ниво мелатонина. Можда је ово један од разлога зашто појединци који пуше конопљу имају нижу стопу
рака од оних који то не чине. Сада само размислите шта би уношење сировог неизгореног уља учинило
за ваш ниво мелатонина.

Колико могу да разумем,  канабиноиди у уљу изазивају  претерану вожњу епифизе,  а  затим се ниво
мелатонина нагло повећава. То је, барем делимично, оно што мислимо да изазива диван ефекат који овај
лек има на толико стања, укључујући рак. Ако епифиза производи огромне количине мелатонина, то не
штети  организму,  али  може  имати  погубан  ефекат  на  болест  од  које  пацијент  пати.  Када  ниво
мелатонина  остане  висок,  болест  или  болест  која  је  мучила  пацијента  често  се  може  ставити  под
контролу или чак потпуно излечити. У стварности ја нисам лекар нити имам потребне квалификације да
то постанем, али и даље сматрам да би требало да оставимо ум отвореним за друга објашњења. Ако сам
у праву у вези са значајем мелатонина, онда би нам то могло дати нови начин сагледавања контроле
болести и могло би нам помоћи да објаснимо ефекте против старења које овај лек производи. " Рицк
Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Сведочанства о раку

Мото: Чини се да се спонтана ремисија рака изненађујуће често јавља у присуству уља канабиса

„Пријатељ има рак костију. Прошле недеље сам управо почео са уљем, бол је нестао, осећа се боље.
Доктори онкологије су шокирани. " Јое
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„Јуче мало сјајних вести. Човек кога смо управо дали је поднео свог доктора када је неколико недеља
касније утврђено да су му тумори у плућима нестали, као и онај на јетри који се смањио на само једно
место. Једна мала цев! Имамо неколико у покрету и сви су добро. Надам се да су ствари добре. Пхоеник
Теарс је жив и здрав. " Цхрис

„Ажурирање - Мој 81 -годишњи пријатељ прошао је заједно са 3 тумора са карцинома плочастих ћелија
лица (рак коже). Нису имали шансе против најбољих светских лекова. Пет недеља на уљу и осећа се
боље него што је имао за 15 година. Вратио му се апетит! Он добија битку !!! Добијамо битку! Јосе

Стеве: Да ли је уносио уље и користио га локално?
Јосе: Обоје
Стив: Фантастично Није ли невероватно знати да можемо учинити разлику у нечијем животу на такав 
начин
Јосе: Почео је трљати 68% ТХЦ уља помијешаног с маслиновим уљем и кокосовим уљем по образу 2 
седмице прије него што се појавило. Такође га уноси без маслиновог уља након што га утрља по 
унутрашњој страни образа.
Јосе: Јуче ме је звао његов доктор и рекао ми да има и рак коже и да би хтео да се мало уља проба на 
себи.
Стеве: То је фантастична вест о томе да доктор тражи помоћ. Браво пријатељу !!!! И драго ми је што се 
ваш 81 -годишњи пријатељ вратио уживању у животу.
Јосе: Да, заиста је невероватно! Др П, зваћемо га, познати је аутор неколико књига и велики исцелитељ 
натуропата и доктор медицине. Он ми је у последње 2 недеље упутио 5 својих пацијената. Сви 
пацијенти са терминалним раком. "

„Прије  двије  седмице  дала  сам  још  једном  пацијенту/пријатељу  од  рака  коже/грла/пријатељу  неко
љековито уље за унос и локалну употребу, заједно с мало кокосовог уља. У уторак ми је рекао да му се
кожа на образу отворила и да је тумор откривен. Рекао сам му да настави да примењује уље, али без
кокосовог уља, само чисто лековито уље. Он је директно ставио лековито уље на откривени тумор и
рекао је: „Кврга која је вирила нестала је следећег дана. Почео је да се циједи неколико минута након
што сте га утрљали. Исцурило је - уље је извукло рак као мелем. Тумор рака је био тамо, сада га нема ...
Две недеље !!! ” Јосе

„Члан породице имао је туморе величине голфа за рак грла у року од 48 сати након што је уље избацило
туморе на којима ради. То је документовано. Помаже и код женских проблема. Никоме није стало да
пронађе лекове или помогне у томе, само даје синтетичке хормоне коњу и онда се пита зашто жене
полуде. " Дебра

„Здраво Рицк Симпсон & Јиндрицх Баиер, хтео сам да поделим неке врло СРЕЋНЕ ВЕСЕЛЕ вести.
Мамини снимци показали су "мјерљиво" смањење величине СВИХ тумора у јетри и гуштерачи. Такође,
тумор на њеним плућима је сада ПОТПУНО, 100% НЕСТАО !!!

Има толико захвалности око обиласка, али особа број један која заслужује највише љубави је Рицк који
је тако отворено поделио ове информације са светом за почетак.

Хвала вам Јиндрицх на свему што радите, укључујући љубазност и упутства која вас подржавају. Знам
да  још  увек  ходамо  по  љусци  јаја  са  њеном  дијагнозом/прогнозом,  али  ако  се  ствари  наставе
побољшавати (тумори се смањују или „решавају“ како их зову без даљих метастаза). На крају ћу вам је
послати пре и после лекарских извештаја, тако да можете видети да сте помогли у спасавању живота
једне невероватне, пуне љубави, активне жене која се даје, која на отвореном сади свој биљни врт док ја
куцам. : о). Пуно љубави, Барбара “

-Здраво Барбара, хвала, уљепшали сте нам дан својим е-маилом. Поздравите своју маму уместо нас и
уверите се да не иде на било које скенирање, рендген или друге канцерогене глупости. Нека прође како
се осећа, требало би да поједе 120-180 г уља током шест месеци или мање. Да сам на њеном месту,
ионако бих до краја живота јео уље сваки дан, рак има врло мале шансе када је у телу присутно уље.
Дозе одржавања су изузетно важан део ове методе. Све најбоље, Јиндрицх
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„Мама је излечила свој мали карцином плућа 3. стадијума уљем !! Ј Да ли сам споменуо да је без рака
само четири месеца након дијагнозе? Па, то се догодило. Ј ”Зора

„Мој тата такође има рак панкреаса који се проширио на његову јетру и плућа током хемотерапије, а
затим се поново проширио, био је јако лош и брзо се погоршао. Покренуо је уље пре 3 месеца, последњи
преглед у понедељак показује да је свих 7 тачака нестало, а рак панкреаса се смањио, осећа се 100%
боље и вратио се квалитет живота. Уље је заиста невероватно. " Лиса

„Мој тата је такође на уљу за рак панкреаса који се проширио на седам других места. Био је на уљу 5
месеци.  Свих седам тачака  које су се појавиле на хемотерапији нестало је од покретања уља, а рак
панкреаса се смањио, уље је сачувано његов живот!" Лиса

„Здраво,  само сам хтео да вас ажурирам. Тата је  имао још једно скенирање откако је  пре 5 месеци
покренуо уље због рака панкреаса. Последње скенирање показало је да се карцином панкреаса смањио,
а осталих 7 тачака које су се појавиле док је био на хемотерапији нестало је од покретања уља. Нови
резултати  показују  да  се  рак  панкреаса  поново  смањио  и  да  нема  других  места,  што  је  крваво
фантастично с обзиром на то да је због тога рак панкреаса  толико смртоносан због брзине његовог
ширења. Дакле, 8 месеци уз 5 од оних месеци коришћења уља тата се одлично снашао, у ствари се сада
осећа боље него када му је први пут дијагностикована. Зато још једном хвала Рицк, ЈБ и свима који су
помогли да се извуку ове информације да није уља, не бих имао свог тату !! ” Лиса

„Мој отац је такође био у четвртој фази рака панкреаса. Такође је имао 10 мрља на јетри ... то је било
крајем новембра 2012. Сада има 1 место на јетри (0,08) и 1 место у панкреасу (8 мм). Победили смо ово.
Његови лекари су шокирани.  Он добија на тежини и све у свему се осећа одлично. Добро је и уље
прожето канабисом. " Ангие

- Не играј се разблаженим леком, Ангие. Добро је за локалну употребу, али не желите давати оболелим
од  рака  уља  инфузирана  канабисом  као  једини  третман.  Напад  пуног  спектра  пуне  снаге  најбоље
функционише.

Посебно  за  оне  који  „морају“  да  иду  на  скенирање  „да  виде“  како  лечи.  Такви  људи  би  требали
аутоматски  додати  још  60  г  уља  у  протокол  јер  су  једноставно  непотребно  прошли  кроз  високо
канцерогену процедуру „да би видели“ како се осећају. Радозналост кошта новац, жао ми је због тога.

Честитамо и желимо све најбоље. Сјајно је видети успех људи који мисле другачије. ЈБ

„Ја сам чињенични доказ да РСО има директан утицај на МПНСТ и НФ1. Медицински записи, МРИ,
ПЕТ, ЦАТ снимци доказују значајно смањење величине тумора и авидности. " Кристине

„У реду, мој Пеепс. Данас је дан за који сам се само надао да ће се икада догодити. Резултати биопсије
су стигли. Цоррие Иелланд је управо примила потврду да је њен рак 100% потпуно нестао !!!! ЈА САМ
БЕСПЛАТАН РАК !!!!! Чак ни дисплазија, а камоли велика Ц.

Мојим невероватним, невероватним пријатељима који су заједно били одговорни за то што сам могао да
приуштим лек = нема апсолутно речи којима бих описао колико сам захвалан сваком од вас. Сви сте
невероватни!

Хеатхер која ми је прва послала РУН ФРОМ ТХЕ ЦУРЕ-Тај видео ми је дословно променио живот. Ко
би то  помислио,  хеј?  Волим те!  Рицку Симпсону,  Јиндрицх Баиеру од срца ...  ХВАЛА на знању и
подршци. Данас сам жив због свих вас! Заиста сам благословен што имам тако невероватну породицу и
пријатеље. " Цоррие

Здраво  Јиндрицх,  само  кратка  напомена  да  вас  обавестим  да  сам  данас  посетила  свог  лекара.  У
извештају се каже да се рак (рак аналног канала) више не може открити. Прошле јесени ми је речено да
имам 2-4 месеца ако не радим радијацију. Одлучио сам да не радим зрачење и да уместо тога испробам
РСО. Очигледно, успело је! Од срца хвала, хвала, хвала, ХВАЛА Рику и себи !!!! ” Цоррие
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„Моја последња прича о успеху. Ово је жена у касним 50 -им којој је дијагностикована 3. фаза, али врло
близу рака плућа 4. стадијума. Данас сам примио ово: „Мама је отишла на ЦТ пре месец дана и вратила
ми је резултате пре неколико дана. Потпуно је нестало! Њен доктор их је прочитао и рекао да је већа
маса чиста и да нема више ништа ...

Још увек има ХОБП, али радићемо на томе и на њеном пушењу лол ... Хвала вам пуно на саветима и
знању о стварима за које никада нисмо били свесни. Све се спојило с разлогом и тако смо срећни. Бог
благословио тебе и твоју породицу." Цоррие

- Чини се да се спонтана ремисија рака плућа изненађујуће често јавља у присуству уља канабиса. ЈБ

„У реду, сви моји дивни Пипови, ово ће бити дуго читање, али мислим да сам јуче ударио ПАИДИРТ.
Нисам  видео  свог  зубара  од  септембра  прошле  године.  У  то  време  сам  се  борио  за  живот.  Моме
стоматологу је тада речено да имам рак. Имали смо уобичајен разговор, где сам му рекао да не радим
радијацију и да радим „алтернативни третман“. У то време ме је питао шта радим. Оклевао сам да му
кажем, јер је био познат по својој „крутости“, али сам му рекао да гледа „Рун Фром тхе Цуре“. Звао ме је
након што га је погледао. Рекао је да је као медицински радник обично био у кутији, да је имао брата
(лекара) и другог брата (фармаколога) и да понекад „немају све одговоре“.

Премотајмо јуче. Био је запањен кад је видео колико добро изгледам, и на тренутак је остао без речи
када сам му рекао да је уље канабиса деловало. Почео је да поставља разна питања. Многа од њих су
„научна питања“ на која нисам могао одговорити. Питао је о клиничким испитивањима, разл. болести
које се лече канабисом итд. Жели да разговара са својим братом о себи, као и о канабису као „леку“
против рака, а такође жели да његов брат истражи канабис као лек. Да ли би било у реду да ми узме број
мобилног телефона и адресу е -поште?

Ево  где  то  постаје  велико.  Његов  брат,  др  Јаке  Тхеиссен,  био  је  декан  и  био  је  пионир  програма
фармакологије  на  Универзитету  Ватерлоо.  Он  је  сада  консултант  за  фармацеутске  компаније  и
специјализован је за „Нове приступе у лечењу рака“. Он је снажно везан за Канадско друштво за борбу
против  рака.  (Такође,  од  њега  је  влада  тражила  да  води  истрагу  о  разблаженом  скандалу  са
хемотерапијом.) Џон је рекао да је његов брат често говорио да мора постојати нешто боље за лечење
рака. Нешто природно, а не хемијско. Рекао сам му да „не тражи даље“. Канабис је „нешто природно“.

Прсти су ми прекрижили Пеепс. Да је неко овако утицајан на „нашој страни“, могло би бити ужасно
огромно!  Јанет  Свеенеи,  Роберт  Меламеде,  Петер  О'Тооле,  Лестер  Гринспоон,  Герсх  Авери,  Рицк
Симпсон. Цаннабис Сциенце, да ли бисте ви момци били на располагању да ми помогнете у вези овога
ако треба, и да ли бисте били у реду да вам упутим свог зубара или његовог брата?

Хвала што сте прочитали Пеепс. Ширите вест ... УЉЕ КАНАБИСА УБИЈА РАК! ” Цоррие

П. Јесте ли икада видели да РСО помаже у лечењу рака простате? 

СВЕДОК Л -64 - ОДГОВОР: Наравно. Пратите упутства за најбоље резултате.  Ево примера како то
функционише,  а Деннис такође нуди нека научна објашњења о томе како уље функционише.  Ипак,
следите  Рицкова  упутства,  једите  уље  према  упутствима  (ниске  дозе,  попут  оних  које  је  Деннис
користио, можда неће бити довољне за друге пацијенте), а уље користите и у облику супозиторија. Све
најбоље, ЈБ

„Почетком 2013. дијагностикован ми је рак простате који је добио Глеасон 9 оцену. Као прву опцију
одлучио сам да пробам уље канабиса Рицка Симпсона. Већина рака је нестала 90 дана касније према
другој биопсији, али је тумор још увек био тамо. Одлучио сам да је моја доза премала, што је био један
десети грам дневно, па сам одлучио да то поновим још 90 дана. Овај пут сам повећао дозу на 3 десетине
грама дневно првих 60 дана и 5 десетина грама у последњих тридесет дана, осим последњег дана када
сам узео пун грам. Следећа биопсија показала је да је тумор нестао. И још боље, мој рак је нестао 99,9%!
Захваљујем Богу што ме је водио у директној употреби канабиса.
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Пре рака сам био против марихуане у било ком облику, али када се суочите са смрћу уз ужасно зрачење
и хемотерапију, закључио сам да немам шта да изгубим. Мој уролог је рекао да никада није видео овако
нешто, то је потпуно ван графикона. Виллиам

„Управо сам разговарао са урологом. Мој муж је годинама имао много здравствених проблема након
рака простате. Послат је на биопсију пре више од 2 месеца, али због проблема у цевчици од бубрега до
бешике  нису  могли да  ураде  потпуну  биопсију.  Ипак  су  добили довољно ткива  да  виде  да  се  рак
простате вратио и да се сада на његовим зидовима бешике налазе ћелије рака. Морали су да га лече због
других  проблема  пре  него  што  су  могли  да  се  врате  и  наставе  биопсију  због  других  здравствених
проблема. Уз велике потешкоће, то је данас постигнуто. Управо сам разговарао са доктором и иако он
има проблема са бубрезима због зрачења и можда би могао изгубити бубрег,  била је више збуњена
одсуством ћелије рака коју је открила 2 месеца раније. Нема доказа о раку и она то једноставно не може
схватити.  Након  прве  биопсије,  одмах  сам  направио  феникс  сузе.  Обоје  имамо  прилично  добру
толеранцију, па сам га у року од недељу до 10 дана примила у дози од 1 грама. Месец дана касније,
немамо рак! Запањен сам иако никада нисам сумњао у чудесне моћи свемоћне траве. И ја имам ретку
аутоимуну болест (исто као и глумац Харолд Рамис). Свакодневно се зачудим јер сам у ремисији више
од 3 године, што је прилично неуобичајено. Не знам зашто, али можда би и моја дневна потрошња могла
имати везе са овим. 2 моја лекара су свесна мојих третмана и подржавају ме 100%. Тако да сам захвалан
господине Симпсон! Хвала вам што сте водили пут! Само сам хтео да вам пошаљем своје сведочанство
јер сам тако захвалан. Донираћу за вашу ствар кад дође кући и сместим га. Још једном хвала од срца! С
поштовањем, ДКС ”

„Имам исту болест од које је Харолд Рамис умро прошлог месеца ... васкулитис. Имам га више од 15
година, али ми је заправо коначно дијагностикован пре око 4 године, када су симптоми били толико
ужасни да нисам могао ни да ходам. У ремисији сам већ 3 године од првобитног третмана цитоксана
(хемо) и преднизона.  Затим на имуран на одржавање. Хтео сам да узмем све лекове јер су за мене
њихови нежељени ефекти били гори од болести. Мој доктор је рекао не. Па сам урадио оно што би
учинила свака друга тврдоглава, тврдоглава особа ... Скинуо сам се с њих са сопственом дозволом !!!
Хехе. Стероиди сада до 2 мг дневно. Тешко их је оставити !!! Последња посета лекару, јер ми је било
тако добро, докторка ме је коначно скинула са лекова које сам раније дала (никад није знала да сам дала
отказ годинама раније). Не знам, али у ремисији сам већ 3 године.

Већина људи који пате од ове болести стално имају толико проблема, али ја се осећам као нормална
особа са само неколико проблема које је болест створила у почетку, попут неуропатије у стопалима и
шакама. Осим тога, ја сам добар. Вежбајте сваки дан и трчите.  Све што знам је да као свакодневни
корисник канабиса изгледам као веома срећна особа у поређењу са толико других који имају ову болест
и имају прегршт ужасних пилула за сузбијање имунолошког система и контролу болести. Једино што
сигурно знам је да ми је канабис помогао да се осећам као данас.  Имам 100% подршку од два моја
бројна лекара, један је мој неуролог!

Врло је лако направити сопствени РСО. У почетку сам био нервозан па сам прво покушао да направим
малу количину. Испало је сјајно па сам са тим знањем зарадио више. Само сам следио Рицков рецепт уз
малу помоћ пријатеља! Од недавног поста на Фацебооку који сам објавио (НИСАМ О овој чудесној
биљци) имао сам бројне приватне поруке о успеху који је моја породица тражила за помоћ! Скоро ћу
своју здраву одраслу децу ставити на издржавање само тако да имају мање шансе да добију било шта
катастрофално.  Ја  волим ово!!!  Хвала вам пуно господине Симпсон !!!  Ова девојка из Калифорније
веома цени вашу посвећеност свима !!! ” Деборах

„Мој муж је радио програм Пхоеник Теарс када је имао рак бешике у четвртој фази. Извештај о стази
после операције (који НЕ би имао да смо имали више вере у програм) није показао апсолутно никакав
рак. Нисам вољан да тврдим да сам успешан са Алцхајмеровом болешћу, али за рак не постоји боља
опција. " Царен

„Здраво поново Рицк! Надам се да ће вас овај е-маил добро пронаћи. Пишем вам данас да вас питам
колико дуго пацијент треба да остане на уљу? Имамо пацијента са великим тумором. Почео је 15. марта
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и до сада је прошао 40 грама. Био је на 1,5 грама или више дневно дневно од 2. дана. Да ли сте стали на
терапијску дозу од 60 грама? Новац је фактор за овог пацијента. За своје лекове до сада није платио
ништа. Њихов неговатељ донирао је првих 60 грама уља, али не може заувек давати бесплатне лекове.
Хвала вам на доприносу. Ценим ваш увид. С поштовањем, Јанет ”

„Драга Јанет, кажеш да је од другог дана узимао 1,5 грама или више дневно. Уље које производим је
толико јако да је просечној особи обично потребно око 5 недеља да дође до тачке у којој може да унесе
1  грам дневно.  Можда  постоји  проблем са  сојем  који  је  коришћен  за  производњу овог  соја  уљане
конопље и може се значајно разликовати у својим лековитим способностима, па проблем може бити сој.
Обично до тренутка када је пацијент прогутао 60 грама уља рак је нестао. Али ако није, наставио бих да
им дајем уље док не буде. Време и потребна количина уља могу се значајно разликовати од особе до
особе. Сви смо различити и неки људи зарастају много брже од других. Обично ће људи који су тешко
оштећени хемотерапијом и зрачењем захтевати дужи третман и више уља. Уље мора поништити сву
штету коју су ти такозвани третмани оставили за собом. Мој савет би био да покушате да произведете
уље из другог јаког соја индица, али свакако га задржите на уљу, то је једино што знам да би му могло
спасити живот. Најбоље жеље, Рицк Симпсон ”

„Нисам сигуран да ли је ово успех- али то рачунам као један! За случај да се неко запита зашто имам
мужеван глас, то није зато што сам пушио цигарете или било шта друго- никад нисам пушио, већ зато
што су ми уклонили штитну жлезду. Имам 51 (и по!) И користим уље од 20 -их. Увек ми је било драго
да испарим. Пре неколико година- почео сам да имам проблема са гутањем, а моји лекари су пронашли
чворове на мојој штитној жлезди. Чворови на штитној жлезди које сам морао да одем на тестирање рака.
Кад то учине, само вам забију велику иглу у грло и уђу у чворове на тестирање. Не дају вам ништа- без
анестезије- због локације. Учините то неколико пута и проверите да ли можете мирно седети. У сваком
случају- након убода на 6к- и штитњача ми је постала толико велика да сам имао проблема са гутањем и
дисањем- уклонили су ми штитну жлезду. Уз сав рак у мојој породици- мислио сам да ћу бити испред
утакмице. Нема рака. Ниједан. Ја сам једини у својој породици до сада побегао од рака. Радим нафту од
својих 20 -их. Имао сам скоро све тестове рака због породичне историје- и нада до сада Хвала Богу! Ти
израчунај :-) ”Јанет

„Здраво Рицк!  Ејми је  умрла јутрос.  Ејми је  престала  да  користи  уље када су  јој  се  чудни бројеви
појавили. Рекли сте да нешто не смрди како треба- па доктори су зезнули њене лабораторијске налазе и
били су лоши. Ејми је била тако уморна (23 круга зрачења, 3 или 4 хемотерапије). Само је одустала. Не
шалим се. Толико је тога прошла пре нас, да је осетила да је дошло њено време. Била је у праву. Без
уља- било је готово. Недељу дана раније изгледала је тако сјајно- кунем се! Желела је да иде до два
грама дневно, и заиста је ово избацила. Онда су се вратили ти проклети тестови и она је завршила.
Молила сам је да настави да узима. Како се носите са овим? Срушен сам. Јанет ”

„Драга Јанет, знам како се осећаш, драга, десило ми се исто што се догодило са неколико људи које сам
имала на лечењу и то није добар осећај. Бар можемо узети у обзир чињеницу да је оно што смо радили
помогло и да нисмо ми ти који су нанели штету. Често је веома тешко не укључити се дубоко у оне које
лечимо, а кад се овако нешто догоди, увек пожелим да задавим оне који су одговорни. Није ме брига
колико ти идиоти доктори мисле о себи и својој професији, убиство је убиство и пре него што се ово
заврши, јавност ће их све видети какви су. Ја на то гледам овако, Јанет, не можемо све спасити, али оно
што радимо олакшава патње безброј људи. Дакле, све што можемо учинити је да наставимо даље, све
док не доведемо овај свет до памети. Ви сте дивна жена са огромним срцем и оно што радите, толико
значи патним масама. Зато покушајте да се концентришете на све добро што сте учинили и не кривите
себе за неспособност других. Људи попут нас чине разлику и људи попут нас који ће променити овај
свет, па вас молим да не дозволите да вас било шта скрене са пута којим обојица путујемо. Најбоље
жеље, Рицк Симпсон ”

„Више пута сам делио Пхоеник Теарс Рицка Симпсона на свом зиду на Фацебооку ... онда је једног дана
моја пријатељица била на самртној постељи са Лимфомом. Када је видела моје постове на уљу, одмах је
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почела да узима уље и сада је БЕСПЛАТНА! Њени лекари су зачуђени што су јој рекли да има три
месеца живота ... ГРЕШИЛИ су се. " Јамие

„Драги господине Симпсон, имам пацијента у САД -у који је недавно почео са Пхоеник Теарс -ом. То је
легално у нашој држави. Он је у програму око месец дана, али је од друге недеље захтевао више од
грама дневно. Да ли више од грама дневно има користи? Узео сам овог пацијента бесплатно и имам
осећај да ме мало изиграва. Желео је грам дневно од друге недеље, а затим је желео два грама дневно - и
то је изузетно моћно. Ја се петљам на четврт грама. Користимо Буду - 100% индицу са преко 15% ТХЦ
садржаја. Како се носите са пацијентима који желе све више и више? Хвала, Георге ”

„Драги докторе, охрабрујем све који су у тешком стању да уље узму што је брже могуће. Што брже могу
да га поднесу, брже се могу излечити. Видео сам неколико људи који су уносили цео третман од 60
грама у месец дана и излечили свој терминални рак. Али овакви људи су ретки и више је него могуће да
вас  овај  тип  глуми.  Неколико  људи је  покушало  ово са  мном и  ставио  сам  им трку.  Не смета  ми
снабдевање нафтом оних којима је то потребно за лекове, али нећу је испоручивати будалама које желе
да извуку превару. Ако мислите да овај тип покушава да превари, само му реците да ће сам морати да
смисли конопљу за производњу лека. Ако је стваран, вероватно ће покушати да уради управо то, ако не,
вероватно га више никада нећете чути. Немате бесконачне залихе овог уља и мора ићи тамо где ће
учинити највише добро. Само тако настави. Најбоље жеље, Рицк Симпсон ”

„Лечим  жену  са  ТЕРМИНАЛНИМ  карциномом,  са  уљем  конопље  РС  и  коначно  јој  постаје  боље.
ФУНКЦИОНИШЕ!" воодоотаттооо

„Сада радим исту ствар. 25% ТХЦ СКИВАЛКЕР ОГ, последње ОГ уље, мој ПСА је био 160. Након 100
грама данас, 7. Јимми

„Здраво, Цхрис, Упдате ... рак нестаје ... јуче ујутру добила је позив од свог збуњеног онколога. Обично
имамо састанак лицем у лице, али овај пут ју је назвао да је обавести о резултатима свих скенирања
урађених пре неколико недеља.

Јетра - рак се више не види. Рак плућа, један рак плућа је нестао, а други рак плућа значајно се смањио.
Груди - није коментарисао ... Није поменуо мисао о грудима ... па га мама поново зове ради неколико
питања и да нам закаже термин да уђемо и разговарамо с њим и да погледамо прошлост и недавна
скенирања. Бојим се да је била помало шокирана када је докторка почела да говори о томе да јој је рак
јетре и плућа нестао да је заборавила да пита за област дојке.

Сви снимци су  били за  претпреглед  за  нови траг  хормонске терапије  ...  али др каже да  више није
кандидат за студију хормона јер пацијенткиња мора да има раст у канцерогеним областима и све њене
области НЕ расту умирући.

Преко месеца смо са резултатима нафте !!! Кад сам прије мјесец дана разговарао с Рицком у вези моје
мајке, он ми је предложио да оде на други 90 -дневни третман, па то планирамо почетком септембра. У
међувремену ћемо јој дати дозу одржавања.

Вов! Знала је од почетка лечења да уље делује на њене туморе, могла је да осети како се смањују и
нестају. Сви смо тако захвални што сте ме упознали са својом документарном идејом и поделили овај
третман. Вечерас сам код куће ако имате времена за ћаскање. Заувек захвална, Цинди “

„Здраво драга Цоррие ...  Само сам хтела да те обавестим да сам уље које сам добила дала од своје
пријатељице пријатељици која има рак дојке ... Узела је месец дана и у ремисији је ... Неке ћелије рака
су мртва у тумору ... И докторка је била задивљена и позитивна и очигледно ако следећи пут буде имала
боље резултате, она ће почети да ради нешто по питању уља. Тако сам срећан и захваљујем Богу што ми
је дозволио да могу дати ту информацију о уљу канабиса овој жени .. :)) Тако бих пожелео да је моја
мама могла да узима уље сваки дан ... ”

„Здраво Рицк, имам добре вести. Моја мајка није могла више психички да поднесе сазнање да има рак
на дојци, па је подвргнута операцији. Међутим, појела је 30 г дозе, и пила је неке биљне чајеве од неког
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типа који има све врсте лековитог биља, а ставила је и завоје од ових биљака. У сваком случају, када су
лекари извадили тај рак, он није био већи од 7 мм и имао је 100% ткива, само 1% је било активно,
малигно и у фази умирања. Ово су гледала 3 лекара и рекли су да никада нису видели тако нешто ...
Дакле, ако би прошла више од једне или две недеље без операције, све би нестало. Она свакодневно
узима уље за 1 и пол грама и сада разуме да је операција била потпуно непотребна.

Међутим, сада је много смиренија него што је била, јер је полудела, па је нисмо могли одвратити од
операције ... али сада је све добро, а и биље и уље су такође одрадили своје. У сваком случају, глупи
доктори дали су јој 23 радиотерапије, али она је рекла да то неће учинити и доктор је између редова
рекао да је у праву. Невероватно је докле иду ти лекари. Сви вас поздрављају, Рицк. Хвала вам пуно на
препоруци и још једном велико хвала Јиндрицху. ” Саса

„Рик ... пријатељу је управо извађен тумор на мозгу из главе ... има мрље на плућима ... желе да има
хемотерапију и зрачење ... да ли би узимање уља било узалудно на хемотерапији и зрачење? Видети
како је након уклањања тумора на мозгу је изванредно, он је 80 % бољи него прошле недеље са том
ствари у глави ... Желим да му кажем да не ради хемотерапију и зрачење и да ради уље, али није мој
избор ... ”Схарон

- Схарон, то би му повећало шансе за преживљавање. Али у ствари, хемотерапија ће узроковати само то
што ће након тога морати да поједе 120-180 г уља само да би уклонио штету. Наравно, то је ако преживи
тровање. Све најбоље, ЈБ

„За  све  вас  шаљиве  главе  који  мислите  да  је  Рицк  Симпсон  преварант,  требали  бисте  знати  да  је
Мицхелле Алдрицх управо излијечила рак плућа 3. фазе уљем канабиса, које су дали Валерие Цоррал и
ВАММ! Зашто медији и лекари не могу већ једном да почну говорити истину ?! Канабис лечи рак,
дођавола !!!  А неодговорни људи покушавају  да  заташкају  ову стварност,  а  не  људи попут мене и
Томија који желе да свет сазна истину о канабису и раку. Стевен

„Здраво свима, имам одличне вести. Супруга је у понедељак добила резултате ПЕТ скенирања. Имала је
рак 5 година након 6 циклуса хемотерапије и једне трансплантације матичних ћелија, а онда се ипак
вратио. Пре 6 месеци требало је да уради још једну трансплантацију, али је отказана јер нису могли да
нађу донора. Па је почела са уљем. У понедељак нам је доктор рекао да је рак нестао. Хвала на уљу,
Рицк. Ти си човек, хвала. " Луц

- Хвала, Луц. Медицинска документација била би више него добродошла. Требала би остати на дози
одржавања,  ја  бих јео  што  је  могуће  више уља кад  год је  то  могуће.  Нека  се  држи даље од више
скенирања, ако је могуће. Видео сведочење на Иоутубе -у би било одлично. Све најбоље, ЈБ

„Година 2013. је сада прошла и драго ми је што могу да видим 2014. за коју лекари нису мислили да
могу  видети  2013.  годину.  Али  овде  сам  још  увек  жив  и  здрав.  Неколико  људи  које  нисам  видео
неколико година рекли су: "Вау, још си жив!" Да, још сам жив јер сам користио прави биљни лек (уље
канабиса) да убијем свој неизлечиви ГБМ рак мозга.

Зато хвала Богу што ми је показао пут до лечења. И др Тиев Хан за ваше вештине у краниотомији,
такође Рицк Симпсон што сте поделили своје знање о овом Богу посланом уљу, и моја супруга Цинимин
Мансур што се бринула о мени, и моји анђели за вашу скромну помоћ, а пријатељи и моја породица за
њихову сјајну подршку и љубав. Без вас свих, немогуће је поново ме видети здравог. Осећам се тако
срећно и благословено. И да, верујем у анђеле.

Све најбоље свима у 2014. години, покушајте да не стресујете, будите срећни и останите здрави. ” Елиа

„Желео бих да се захвалим (ккк) на уљу које је донирано за мој рак !! За сада у мом телу нема рака!
Заиста ради људи, доказ је све у мојој медицинској документацији! Хвала вам свима и велики реквизити
сузама !!! ” Бецки

„Палац Јиндриху, био је потпуно у праву када се топикална примена наноси директно на кожу, а не на
завој. Разлика је била као дан и ноћ. " Роланд
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-- Наравно. Тинктуре са 20-30-50% уља такође одлично функционишу, јер лако улазе под површину. У
неким случајевима, мешавине уља конопље (или карите маслаца) и мешавине уља конопље такође су
веома корисне. Али логично, што више уља нанесете на рану, то боље. ЈБ

„Раније сам писао да смо имали успеха у лечењу рака дојке. Сада су лекари рекли пацијенту да су њени
резултати толико добри да мора на посао. Пацијент је рекао ХВАЛА БОГУ и докторка је рекла да мора
да му се захвали не Богу и питам зашто није учинио ништа осим што јој је стално говорио да мора на
хемотерапију и зрачење ... луди докторе .. .

Али прешли смо на следећи ниво, лечимо нечије лице јер је уништено таблетама пре 5 година. Ова
особа је имала великих проблема са цревима и мисли да је у почетку био рак и дају јој неке јаке пилуле
које су јој уништиле лице, била је попут жабе. Затим су рекли да би то могла бити Црохнова болест и
тако даље и тако даље.

Хоћу да кажем да је ова особа 5 година безуспешно покушавала да излечи њено лице. Ставила је уље
конопље на лице 5 пута и опет не можемо да верујемо како јој кожа сада изгледа. ОМГ она је тако
срећна што сада може поново бити сама.

Покушавам да направим неколико слика, али свака 3 дана, али кожа је зарасла тако брзо да вам не могу
показати како је њено лице изгледало раније, али ћемо уз њену дозволу следећих дана показати њене
старе слике (само кожу лица) и нову како бисте људи видели разлику ... ”Јасмин

„Ја сам 39 -годишња жена која има 2 године и срела сам рак дојке. Ово уље је мој лек и лек. Ови људи
су пуни похлепе. Они немају појма о боли и патњи кроз коју пролазимо ми и наше породице. Само
себична похлепа. Карма. " Салли

„Па, две недеље ... Доктор је рекао да имам тумор од 2-3 цм у бешици. Хтео је да ме одведе директно у
салу.  Успео  је  да  нестане  за  мање  од  14  дана.  Потврђено  ЦТ  скенирањем.  Дијагностиковано  15.
фебруара, ЦТ је обављено 2. фебруара. " Герсх

„Овај ЦТ је обављен 14 дана након што је у мојој бешици, преко опсега, уочен тумор од 2-3 цм. За само
14 дана, користећи само есенцијално уље канабиса, у бешици се не примећује тумор. Само канабис ... 14
дана ... прошло. Законодавци молим вас да ово разумеју. Не одузимајте ми лек. Ово није само још један
начин да се напијете. Овај лек ми спасава живот. " Герсх

„У реду ... примио сам извештај о патологији.  Тумор у мојој бешици се смањио пре него што су га
извадили. Доктор га је последњи пут видео, мерио је око 2,5 цм. Када су га уклонили, смањио се на 0,5
цм. Питам се шта ће овај доктор рећи о томе. " Герсх

„Драги Рицк, Бог те благословио! Изгубио сам мајку, баку, вољене тетке, ујаке и пријатеље због рака
током година. Али она која ме је највише погодила била је моја предивна, интелигентна, дивна сестра
Ким.  Дијагностикован  јој  је  рак  плућа 4.  стадијума  у  јулу 2010.  године у  доби од 42 године,  а  до
фебруара 2011. била је мртва. Не знам које је третмане користила јер никоме у породици није рекла да
умире до прекасно, а њен бивши супруг наркоман стао је на његу и закључао породицу. За уље сам
сазнао тек прошлог месеца и од тада сам напорно истраживао. У почетку сам мислио да је то змијско
уље, као и многе друге ствари, али до сада сам навео 27 људи који тврде да су тиме излечили или
значајно смањили рак. 27 људи !!! И то само на ИоуТубе -у и на мрежним блоговима! Волео бих да сам
знао  за  то  1997.  године,  када  ми је  мама дијагностикована,  или  2000.  када  је  моја  бака  изашла  из
ремисије, или 2010. када је мојој сестри речено да иде кући и умре, или прошле године када ми је девер -
закону је дијагностикован рак уста и грла и морали су му уклонити и реконструисати пола лица. Али
сада знам, захваљујући теби. Бог вас благословио и све што волите, и хвала вам што се толико трудите
да овај дивни лек учините доступним свима. ” Денисе и хвала вам што се толико трудите да овај диван
лек учините доступним свима. " Денисе и хвала вам што се толико трудите да овај диван лек учините
доступним свима. " Денисе

- Драга Денисе, шта да кажем? Убили су моју маму хемотерапијом због раног рака малих ћелија плућа,
тако да знам тачно како се осећате. Ништа пријатно. Све време је лек требао бити доступан и није био
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само зато што неко жели да заради. Ц'ест ла вие, али неће сви то тако мирно прогутати као ја. Веома је
трауматично искуство када сазнате шта све уље може да излечи или контролише и шта се све користило
уместо њега.

Пошаљите ми списак тих онлине сведочанстава, могло би бити занимљиво и корисно за друге који су
имали испиран мозак као и ја пре него што сам упознао Рицка и сазнао о стварном стању ствари на
пољу „конвенционалне медицине“.

Хвала вам на подршци и помоћи да ширимо глас о овом леку. Након две и по године рада са Рицком, све
што могу рећи је да правилно произведено и коришћено уље ради управо оно што он каже да ради. ЈБ

„Здраво Цоррие! Још једном невероватне вести. Мој пријатељ ***** ***** с којим сте разговарали и
послали га у *** у Лос Анђелесу, па он је био на уљу канабиса већ отприлике 2 месеца и отишао је данас
на медицинске  прегледе и нема више рака у његовом телу !!!!!!!  ПРЕКИД УЗБУНЕ!!!!!!!  Он ми је
неизмјерно захвалан што сте му причали о вама и неизмјерно захвалан што сте му причали о **** !!!

ХВАЛА ВЕЦНО ВИСЕ.  Тако сте  добри да  помажете свим овим људима које  чак  и  не  познајете  и
спасавате животе широм света! Возићу се до Лос Анђелеса да радим са **** и покушаћу да зауставим
сву дијареју и извадим ме из тоалета 60-80 пута дневно. Шта кажете на ово за још један невероватан
извештај? Толико ВОЛИМО !! ”

„Желим да поделим коментар свог доктора данас. Већ дуже време имам инфекцију бешике и др је лечио
инфекцију. Данас је из прве руке погледао камером (није баш забавно) И изгледа да имам остатке масе
бешике (тумора) која је УМРЛА (његове речи нису моје) и изазива задржавање инфекције.

ОПЕТ! ЊЕГОВЕ РЕЧИ НИСУ МОЈЕ; Доктор је рекао: "Ја се бавим медицином више од 40 година и
никада  нисам  видео  да  тумор  умире  на  месту  без  неке  спољне  интервенције."  Скидао  сам  уље  и
укључивао га од марта, али откад ми је усев дошао, двоструко сам дозирао уље око 6 недеља. Идем на
малу  операцију  чишћења  8.  октобра  да  се  уверим  да  је  маса  нестала  (ако  је  не  прођем  пре  тога).
СУМЊАО сам око уља, али људи више немају сумње.

Имам довољно материјала за пупољке да направим око 5 или 6 унци уља. Материјал који се користи је
Сатива  Бленд  Пинеаппле  Кусх,  25%  ТХЦ.  Не  могу  вам  рећи  колико  сам  задовољан  досадашњим
резултатима. Нисам још ништа рекао свом доктору јер ће у ФЛа неки доктор одбити да вас лечи. Тако да
за сада не зна ништа. " Јохн

-  Али ти знаш више него довољно,  Јохн.  Честитам.  Наставио бих са  узимањем уља и оставио бих
операцију  за  касније.  Нема  више  скенирања  ако  је  икако  могуће.  Такође  бих  узео  уље  у  облику
супозиторија,  увек  желите  да  уље  приближите  што  је  могуће  болније  место.  Такође,  покушајте  да
направите уље из више сојева за најбоље резултате, ако можете. Све најбоље теби, ЈБ

„Потпуни договор, ЈБ. И подвуците одлагање операције. Сваки инвазивни рад тела допушта инфекције у
ваш систем. Кроз непристојне навике и потпуно непоштовање сопствених чудесних лекова, сада имамо
бактерије  које  једу  месо  отпорне  на  антибиотике,  распрострањене  у  већини  болница.  РСО  ће  то
поправити, али шта је са хируршким „лошим послом“? Рун фром тхе Цуре говори све. " Тиелман

„Пре 3 дана лечили смо карцином базалних ћелија пријатеља РСО -ом. Данас смо то проверили и скоро
је нестало. Поново смо нанели РСО и покрили завојем. Провераваћемо за следећа 3 дана и очекујемо да
ће нестати судећи према резултатима из претходна 3 дана. Овај му је на десној руци. Претходни рак који
смо излечили био је на његовој левој руци. Ура, ради. " Марк

-- Да јесте. Не бисмо радили ово што радимо да није. ЈБ

„Моје име је Георге и хтео бих да вам дам своје сведочење. У 82 години, 22. децембра 2010. године,
дијагностикован ми је рак једњака. Речено ми је да ћу имати 6 месеци до 2 године живота и можда ће ми
у неком тренутку након зрачења бити потребно да ми ставе грло како би помогли при гутању.
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Пре дијагнозе, имао сам проблема са дисањем и гутањем хране, имао сам оток на обе ноге и уморио се
од  лагане  активности.  Био  сам  подвргнут  зрачењу  почетком  2011.  До  септембра  2011.  имао  сам
проблема са гутањем и жвакањем чврсте хране. Осећао сам се као да се гушим. Храну сам морао исећи
на мале комаде. Више сам волео да једем кашасту храну, а уместо тога Боост шејкове. Такође сам имао
озбиљне гасове у стомаку. Гас ми је прошао кроз стомак попут грома и муње. Почео сам да осећам
епизоде вртоглавице, отежано дисање, отежано дисање и знојење. Равнотежа ми је била лоша и нисам се
могао  сналазити  баш најбоље.  Било  ми  је  тешко  носити  намирнице  у  апартман  без  задиханости  и
знојења.

Касније ме је тешка епизода вртоглавице послала у болницу и лекар ми је ставио другу пилулу за крвни
притисак. Убрзо након боравка у болници, пришао ми је странац и понудио ми уље конопље за лечење
рака и упутио ме на веб страницу Пхоеник Теарс за више информација. У почетку сам био нелагодан и
уплашен због узимања уља од конопље, увек сам мислио да је канабис дрога која ће проузроковати
зависност  и  довести  ме  до  других  тешких  дрога.  Након  што  сам  истражио  уље  конопље  Рицка
Симпсона,  одлучио  сам  да  идем  на  лечење.  Схватио  сам  током  и  након  третмана  да  је  уље  од
конопље/канабиса "капија" за боље здравље.

Након прве дозе од 1/2 зрна пиринча конопљиног уља, одмах сам приметио да делује у мом телу.
 Осетио сам како тече кроз моје тело од прстију до ножних прстију. 
 Доживео сам осећај опуштености, среће и побољшање свог хумора. 
 Моје ноге су биле гумене које су после 6 сати избледеле. 
 Дисање је било мирније током одмора и спавања
 После дана/недеља:
 Моје хрпе/хемороиди су нестали.
 Бол у рамену је смањен
 Краткоћа даха се смањила. 
 Од другог дана нагомилавање гасова и нелагодности у стомаку је ублажено и постало је редовније и

наставило се са лечењем. 
 Смањила сам и престала да узимам таблете за крвни притисак јер ми је крвни притисак постајао

пренизак. Када сам попио пилуле за крвни притисак, крвни притисак ми се нормализовао
 Отицање обе ноге и глежњева значајно је смањено. 
 Смањио сам апетит и регулисао тежину - до сада сам изгубио 26 килограма. 
 Боја коже се побољшала
 Вртоглавица је нестала
 Чини се да је откуцаји срца правилнији и не толико узнемирујући, с обзиром да имам неправилан

рад срца од рођења 
 Пражњење црева је постало правилније
 Доживите бољи, мирнији сан. 
 Равнотежа и координација су побољшани
 Може се боље кретати без недостатка ваздуха. 
 Постао је јаснији у разговорима
 Променио ми је поглед на ствари и подигао расположење
 Променио сам поглед на марихуану
Уопштено говорећи,  сви симптоми које сам осећао пре него што сам започео третман конопљиним
уљем, нестали су.

Требало ми је 3 1/2 месеца да завршим лечење. Ово искуство није било тако непријатно. То је ипак било
прилагођавање, када сам повећао дозе, али након дан -два све се прилагодило. Мање -више сам пратио
повећања дозе које је предложио Рицк Симпсон.

Након 2 месеца лечења, моја посета онкологу је била изненађујућа. Изјавио је да ми боја коже изгледа
добро, крвни притисак и откуцаји срца су нормални, а пошто нисам имао проблема са гутањем, није
било потребе за задржавањем. Такође, изјавио је да је рендгенски снимак са претходног прегледа добро
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изгледао и да нисам морао да се враћам најмање 6 месеци. Нормално, требало је да посетим онколога
свака 3 месеца ...

Верујем да је уље од конопље убило мог Рака. Сва друга побољшања здравља која сам доживео од уља
конопље чине да се осећам као нови човек. Потпуно сам запањен чудом уља од конопље. Тако сам
захвалан што сам одлучио да узмем уље од конопље.

Уље од конопље обновило ми је здравље и продужило живот. Захваљујем се Рицку Симпсону, Бог вас
благословио! Само тако наставите! Потпуно сам убеђен да уље од конопље може спасити животе. Хвала
вам." Георге

„Мини ажурирање за Георгеа ... До данас је изгубио +31 килограм, а сада је, пре кратког времена, морао
да посети свог стоматолога, због губитка тежине (некада је имао око 280 килограма). Научио је да би
могао лако вратити тежину да сада жели,  међутим бира здравије  ниже килограме и начин живота),
морао је поново поставити/прилагодити протезе. Његов стоматолог је приметио како добро изгледа и да
му је и боја боља.

Морам да напоменем да је Георге рекао да је још увек добро дисао и да до сада није имао проблема са
гушењем, да је раније ове недеље за вечеру јео бифтек, кромпир и поврће, а храна му пада много, много
лакше  него  икада  навикао  пре  свог  „лечења“.  Каже  нам  да  је  посетио  свог  лекара  опште  праксе
(редовног доктора) раније ове недеље ... Његов доктор је узвикнуо „ВОВ !, јесте ли сигурни да сте исти
Георге кога сам раније видео?“ Његов доктор је такође рекао да му се боја побољшала. Георге ми је
рекао да је касније показао свом доктору колико је више течности изгубио на обе ноге рекавши му да
мисли да је скоро нестало ... Затим је доктор рекао: „Георге, више немаш едем.“

Набавио је неке старе медицинске податке, па му је такође речено (сада) да би требао/ могао да покуша
да од свог онколога на свом следећем састанку (јун) добије стару рендгенску снимку и ЦТ скенирање
(на диску). Он сада покушава да дође на преглед код онколога ... сада уз помоћ лекара опште праксе.
Током те посете тражиће магнетну резонанцу. Сада је прешао дуг пут ... међутим, његов једини прави
проблем тренутно (иначе каже да би био одличан !!) је то што има неправилан рад срца од рођења, а у
последње време се повећао мало више него обично. Не знам да ли његов губитак тежине изазива његов
неправилан рад срца или узбуђење због овог догађаја који му је променио живот или шта то сигурно
ради, само знам да му то желим превише поправити. Сада има упутницу за преглед код кардиолога у
вези са откуцајима срца итд. Такође недавно му је боја постала још боља, има више црвеног/ружичастог
лица, његова циркулација такође постаје још боља. Па, то је све што сам за сада могао добити ... Мир 1
”Слобода

„Па, Рицк и Јиндрицх, мој напоран рад и посвећеност РСО -у се коначно исплатио. Пратим Рицк и
Пхоеник сузе од 2004. године и одмах сам поверовао у лековите способности уља. Ширио сам вест и
100% стајао иза тога чак и када су се људи смејали и називали ме лудим. Сада сам излечио 3 особе са
терминалним карциномом и свом последњем пацијенту дугујем велику заслугу што је заиста прошао
медицински систем и одбио целокупно  лечење и документовао да  је  користио  РСО за  лечење свог
рака  ...  оба  плућа  су  му  била  пуна  рака  и  дали  су  му  3  месеца  живота  када  му  је  први  пут
дијагностикована ... пре 5 месеци. Данас је званично без рака и заправо је добио 27 килограма. Доктори
против рака одушевили су се његовим чудесним опоравком за само 5 месеци уз њихову једва помоћ и
заправо кажу да је здравији него они сада. Лол, он је јео уље пред докторима у болници и носио по
светском часопису Веед са чланком о Пхоеник сузама у којем је то показивао свим осталим пацијентима
и ширио глас о РСО. Ускоро ћу имати копије све болничке документације којом је РСО излечио рак ...
на његовој папирологији пише да је користио уље конопље за лечење. Саставићу причу за њега што је
пре могуће како бих помогао у ширењу вести колико год могу, знам и за 25 других људи који су видели
чудо РСО -а за многе различите болести, а сада раде и на томе да се излече. .. реч је изашла !!!! : ) У име
излечених,  а  ускоро  и  многих  других  у  мом  крају,  желио  бих  рећи  ХВАЛА  момци  на  вашем
континуираном труду и посвећености поновном открићу лијека ... Ви момци сте спасиоци ... Буквално !!
МИР И ЉУБАВ од ПА ”Стеве
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„Здраво, морам вам испричати причу о чуду које се догодило јуче. Имам пријатељицу и зове се Сханнон
О'Бриен. Она је 17 година преживела рак мозга. Она има неоперабилан тумор који расте већ око годину
дана. Нарастао јој је скоро до целе величине мозга. Поделио сам са њом РСО, а јуче су њени резултати
магнетне резонанце показали да се тумор смањио скоро за пола. Она га узима од 14. фебруара. Морате
схватити да је ово била Здраво Маријо. Тако сам захвалан што је мој дух пронашао вашу причу и успео
сам да је пренесем даље. ” Надине

„Мој пријатељ је потпуно излечен од рака црева, за 4 недеље узимања уља канабиса. Доктори се чешу
по глави, не могу то да схвате. Овај човек је требало да се подвргне радикалној операцији 12. октобра,
имао је 10% шансе да изађе из операције. Доктори су му 1. новембра дали здраво здравствено стање. То
су исти лекари који су му рекли да неће живети да види Божић. Алелуја. Похвалите господара што је
ставио ову изузетно лековиту биљку на ову земљу, да излечи све који имају довољно вере да је користе.
ФУНКЦИОНИШЕ." Схеррие

„Па, осећам се боље. Био сам на РСО око 30 дана због тумора мозга и дијабетеса. Шећер у крви ми пада.
Престао сам са инсулином пре 2 дана јер је шећер у крви падао прениско. Јефф

„Такође је очистила рак дојке другог пријатеља прве фазе. Прешао је са тумора величине голф лоптице
на мањи од грашка за две недеље. 0,4 г два пута дневно, сирово уље. Други пријатељ са раком коже
уклонио га је локалним раствором који се утрља директно на кожу.

На себи сам се решио инфекције и отока лошег зуба, прочистио сам плућа након напада астме и уклонио
две смешне тачке са коже које су могле или нису биле рак ... никада нисам проверио и је отишао ... упс.
Без хемотерапије, без зрачења, без нежељених ефеката, без проблема. " Бруце

„Користио сам уље које сам направио помоћу Рицкових видео упутстава и излечио сам се од дифузног
великог„ Б “ћелијског лимфома 4. фазе,  наводно„ неизлечивог “фоликуларног карцинома за само 58
дана !! Од тада настављам да правим уље за себе и друге и видео сам преко 10 потврђених случајева
плућа,  дојке,  простате,  мозга,  дебелог  црева,  леукемије,  панкреаса,  пацијенти  се  лече  тамнозеленим
уљима !! Ја правим уље од оба листа и цвећа због посебних протуупалних једињења која се налазе
САМО  у  зеленом  лишћу!  Изгубио  сам  читаво  дебело  црево  1992.  године.  Направио  сам  „кесицу“
направљену од танког црева која ради као нормални водовод већ 20 година и требало је да се избаци пре
7  година!  Према  мом  гастроентерологу  на  ПАМФ  -у;  он  приписује  велику  употребу  канабиноида
здравој „кесици“ „у бољем стању него пре 20 година на дан када је први пут стављена. "Чуо је исте
резултате  од  многих  других  пацијената  који  користе  канабиноиде  и  сада  их  препоручује  својим
пацијентима!" Цраиг

“Вхоот Вхоот, Рицк Симпсон Оил је НЕВЕРОВАТНО !! Хвала вам што сте поделили са светом како
свима  направити  овај  диван  лек.  Натерао  сам  своју  пријатељицу  Кармен  да  узме  уље  када  јој  је
дијагностикован рак Ходгкиновог лимфома. Већ годину дана је БЕЗ РАКА !!! И моја Аддисонова болест
је НЕСТАЛА, а лекари не могу да објасне како и зашто, јер се то НИКАДА није догодило. АЛИ могу и
РАДИМ !!! ЛЕКОВИ КАНАНИСА !!! ” Ами

„Здраво, само сам мислила да ћу са вама поделити добре вести. Пацијент са раком о коме сам вам раније
причао недавно је  прошао ЦАТ скенирање.  Нема тумора !!!  На грудима му је  био тумор величине
бејзбол лопте.  Он и други тумори су потпуно нестали! Једино што остаје је ожиљно ткиво. Он и ја
подједнако славимо Бога за овај дивни лек. Канабис, сјајна биљка, дар који нам је свима дат од Бога.
Сви треба да се захвалимо Рицку Симпсону и жртвама које је поднео да би људи били свесни шта Божја
биљка може учинити. Пацијент је вратио изгубљених 40 килограма. Изгледа здравије и боље него што
сам икада видео. 100% сам сигуран и искрено верујем да уље Рицк Симпсон, ако се прави и правилно
користи, може излечити рак. Сада, након 12 година борбе са овом болешћу, овај пацијент је без рака. За
ово можемо само дати своју славу Богу.

Још једном хвала Рицк, што си био станд уп момак који је учинио неке велике жртве за људе. Већ
годину дана ширим глас о томе шта РСО може да уради. Сада сам 100% сигуран да је све што је речено
у вашим видео записима право плаво. Узимам другог пацијента са карциномом 4 стадијума и врло сам
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уверен да ће за мање од годину дана он постати без рака. Ја ћу наставити да ширим реч најбоље што
могу. Такође ћу помоћи колико год могу. Истина ће победити. Хвала вам за све што сте учинили и
чините. С поштовањем, расте Богиња ”

„Овај лек је САДА стварност. Рекли су мами да је у децембру прошле године била у четвртом стадијуму
рака плућа. 14 месеци касније изгледа и осећа се боље него годинама! Хвала вам што имате муда да се
држите својих уверења. " ЦК

„Др Рондеау ми је пре Божића рекао да је ова црна тачка на мојим леђима меланом. Отишао сам до њега
након што је почело крварење. Дошао сам кући и почео да стављам уље на пупољке на леђа, а такође
сам почео и да једем уље стално. Прошло је мање од 2 недеље и место на леђима се очистило и наставио
сам да једем око 2 унци уља. Једва да имам траг на леђима и осећам се фантастично.

Филип је такође био на једногодишњем прегледу и више од годину дана је без рака. Па они то зову рак
без болести. Не мора да иде код лекара најмање 3 године. НИЈЕ УЗИМАО ХЕМИЈУ И НИ ЗРАЧЕЊЕ,
УЗИМАО  ЈЕ  ОКО  4  ЈЕДИНИЦЕ УЉА КАНАБИСА И ЈОШ СВАКОГ ДАНА  ЈЕДЕ МАЛО.  НИЈЕ
МНОГО ЉУДИ ПОБЕДИЛО РАК ЦРЕВА. РИЦК ЈЕ НАШ ХЕРОЈ. " Дрво флауте

„Мој дечко и ја смо недавно направили ваше уље и понудили га добром пријатељу који је имао меланом
лошег изгледа на стопалу. Објаснили смо вам како да користите своје уље, а он је јуче назвао да узвикне
изненађење што је потпуно нестало! Са свежим новим растом коже испод. " Гвендолин

„Тешко је поверовати људима који нису имали прилику да се едукују о лековитој моћи уља канабиса ...
Живим у области одакле је  Рицк Симпсон,  а  лековиту моћ видимо 10 година.  Лечи рак,  дијабетес,
поремећаје мишића, болове у зубима, посебно чудотворни лек за опекотине (морате то видети да бисте
веровали).

До сада нисмо видели ништа на чему неће радити, ако се узима правилно и редовно. Посебно је добар за
рак коже, мучнину, грчеве у стомаку и све што вам треба. Добро се наспавајте. Не постоји ништа што
ублажава стрес  уље канабиса,  а  већина наших унутрашњих проблема узрокована је  стресом.  Дакле,
изволите.  Сретно  свима.  Заиста  функционише,  само  морате  веровати.  Уздајте  се  у  Бога  и  Рицка
Симпсона. " Терри

„Све што знам је да сам био спреман да кренем, нисам могао више да издржим, ставио своју причу овде,
а мој анђео се појачао и повезао ме са уљем РСО. Престао сам да једем и са само неколико зрна пиринча
уља, осетио сам промену у себи. Пре тога, мој живот је био на каучу са грејачем, без пића. Али другог
дана сам устао, у кутији за лед, тражио нешто за јело, истуширао се. Некима то није велика ствар, све
док не дође тренутак када не можете издржати довољно дуго за туширање. Остао сам на томе, удебљао
се, почео поново да живим и заиста ми вратио живот. Жао ми је што нисам знала за то пре операције. 56,
бела жена жртва рака дојке Катхлеен ”

„Мајка моје пријатељице је 3 пута имала рак дојке. Редовно је користила марихуану, али јој је доктор
рекао  да  је  не  користи  током  хемотерапије.  Слушала  је  свог  лекара  и  престала  је  са  употребом
марихуане, али јој никада није било боље. Трећи пут када се вратио, игнорисала је доктора и користила
је марихуану током целог лечења и наставља да је  користи преко уља и јестивих намирница Рицка
Симпсона. Већ 5 година је без рака и нема знакова да ће се вратити! " Дуане

„Морам само да поделим ову одличну вест са вама и вашим следбеницима ... Пријатељица моје жене са
посла рекла јој је пре неколико месеци да се рак панкреаса њеног мужа вратио по други пут, моја жена и
ја смо већ знали за вашу РСО па смо ставите их на своју веб локацију да бисте сазнали више о томе итд.,
па одмах је почео с тим, а јуче се вратио у болницу ради резултата својих најновијих тестова, болница
му је углавном говорила да му поново треба хемотерапија, али оно што се заправо догодило када су
погледали резултате је да је рак дефинитивно постао много мањи него што је био када су први пут
приметили да се вратио, заправо скоро нестао. Били су збуњени како је то могло да се смањи (онда би
требало да науче о свим врстама лекова, а не само о отровним). Рекли су да желе да уклоне оно што је
остало,  али  сам му саветовао  да  настави  са  истим дозама  као  и  раније,  јер  је  то  очигледно  имало
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позитиван ефекат, и да се не труди да пусти те месаре у своју близину. Био сам тако срећан што сам чуо
вести и једва сам чекао да вас обавестим. :) ”Марк

- Браво, Марк, Провери како се пацијент осећа, скенирање у већини случајева није потребно. Чини се да
ако поједе 120-180 г током шест месеци, нема разлога за бригу. ЈБ

„Постоје хиљаде документованих доказа да заиста лечи рак код људи који одбијају да имају било шта са
лекарима, само уље. Имао сам рак четврте фазе. Имао сам само 3 месеца живота, а то је било пре 14
месеци. " Том

„Само да вас обавијестим, ево ажурирања о мом ујаку Тому. Његов нови ниво ПСА је 0,1 и стабилан.
Хвала вам што сте нам дали знање да му спасимо живот. Био је у четвртој фази рака простате. Тражимо
сведочење. Бог те благословио." Схерри

"Од мог опоравка од улцерозног колитиса и рака, мој гастроентеролог сада има СВЕ своје пацијенте на
производима од канабиса јер су они најмоћнији протуупални лијекови за које он зна ... и дјелују боље
него било који лијек који може преписати !!!" Цраиг

"Знам да лечи рак ... Излечио сам маму три пута и она је сада без рака." Мц Јаи

„Драга Лара, само сам ти хтјела брзо послати поруку да ти се захвалим на свему што радиш. Пратим
вашу страницу већ око 6 месеци. (Жао ми је, ово је први пут да разговарамо. Претпостављам да нисам
неки велики говорник.) Иако ретко икад кажем било шта на вашој страници, изузетно сам ценио ваше
истраживање јер ме је то довело до радећи сопствено истраживање. Једна од ствари о којима сам сазнао
када сам почео да пратим ваше постове била је како канабис може излечити рак. Ово ме је погодило јер
је моја мајка већ око годину дана веома болесна од рака панкреаса. Неко време је била јако лоша и били
смо заиста престрављени да неће успети. Једног дана сам прочитао ваш пост о уљу канабиса и одлучио
да питам мајку да ли би пробала. Никада раније није конзумирала канабис, али у овом тренутку је била
вољна да  покуша све.  Пошто живимо у јужној  Калифорнији,  могао сам да  јој  наручим тромесечно
снабдевање уљем канабиса од локалног дистрибутера. Закључили смо да ћемо искључити хемотерапију
на неколико месеци да видимо да ли канабис делује сам. Запањујуће, могли сте одмах видети како јој
постаје боље. Осећала се боље, могла је боље да једе, имала је више енергије, али је могла да се наспава
без  сталног  буђења  ..  Чак  је  први  пут  могла  да  пређе  собу  без  помоћи  шетача.  месеци.  Пре  само
неколико дана одвели смо је код специјалисте да види колико се рак смањио. Узима ово уље од 2 месеца
и 2 недеље од данас, и са задовољством објављујем да је њен рак скоро потпуно нестао. Доктор је рекао
да је његова величина само 5 ПРОЦЕНТА. Кад сам му рекао како се то догодило, доктор није могао да
верује. Заиста мислим да сте помогли да се спаси живот мојих мајки. Борба још није готова, али је скоро
завршена и сада је потпуно победљива. Ова порука је од мене и целе моје породице ... Хвала ти на ономе
што радиш Лара. Хвала вам од срца. ♥ ”Деан

„Драги ЦуреИоурОвнЦанцер.цом, малопре сам читао о уљу Рицк Симпсон и одлучио да пробам да га
направим. Узгајам марихуану веома дуго. Користио сам неке од својих најбољих пупољака и направио
неко врхунско уље од конопље. Покушао сам и нисам могао да верујем. Био је толико моћан да није био
ништа што сам икада имао.

Након  што  сам  покушао,  знао  сам  за  пацијента  који  се  у  том  тренутку  борио  око  11  година  са
Ходгкиновим лимфомом. Понудио сам се да му будем медицински неговатељ марихуане и снабдећу га
уљем без икаквих трошкова све док ће узимати уље према препоруци. У то време он ми је био странац
више него мање. Упознао сам га око годину дана раније на састанку клуба саосећања и тада сам сазнао
да има рак. Заиста сам желео да видим да ли уље може да излечи рак, као што је поменуто у књизи
Рицка Симпсона „Рун Фром тхе Цуре“.

Дакле,  након што смо ступили у контакт са овим пацијентом и предочили му понуду,  поднели смо
уредну документацију нашој држави и започели лечење. Поставили смо га тамо где би он био у поседу
биљака, па би на крају могао да обезбеди уље за себе. То је такође био део договора, да научи како да
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себи помогне. Почели смо лечење. У почетку му је било тешко јер је уље било тако јако, а узимање три
пута дневно може бити прилично тешко.

Након три месеца, веома тумор на горњем делу грудног коша почео је да се смањује. Након пет месеци,
тумор је потпуно нестао. Затим је отишао на ЦАТ скенирање. Вратили су се резултати да нема рака!
Лекари покушавају да излече његов рак најмање 11 година. Хемотерапија,  трансплантација коштане
сржи итд. Било је потребно само око пола килограма врхунског пупољка претвореног у уље конопље.
Он има своје резултате пре и после ЦАТ скенирања на диску (ускоро ће нам бити достављени). Он се
огласио и јавно говорио људима. У ствари, он је сада неговатељ који помаже другим пацијентима са
лековитим уљем конопље!

Ова прича је права ствар, нема БС -а. Имам два видео записа (оба десно) снимљена у локалном кампу за
канабис. Један видео је само мој пацијент. Други видео је сведочење мог пацијента и других пацијената.
Мој пацијент и ја одајемо славу Богу за ово чудо. С поштовањем, ГровГоддесс ”

„Пре годину дана мој онколог нам је рекао да се ускоро обратимо болници, рак дебелог црева се вратио
у моја плућа и дебело црево, уклоњен је из дебелог црева у 09. и јетре у 11. Мој муж је инсистирао да
покушају још једну рунду хемотерапије, у исто време Када сам открио уље канабиса, почео сам да га
узимам истог дана када и хемотерапија. Мој туморски маркер је био 17,6. Након ЈЕДНОГ третмана (и 2
недеље  уља)  мој  туморски  маркер  је  био  10.6.  Прошлог  петка,  након  2  третмана  и  5  недеља  уља,
туморски  маркер  ми  је  4,8.  Моја  медицинска  сестра  ми  је  рекла  да  не  зна  шта  радим,  али  ова
хемотерапија није требала дати ове резултате.  Осећам се боље него што сам се осећао дуго, дуго. "
Диане

"Пробао сам, имао сам рак дебелог црева, рак је нестао !!!" Јеан

„Драги Рицк, иако те не познајем лично, осећам се скоро као да би био члан моје породице по томе
колико је твоја улога већ била важна за мој живот и живот моје породице!

Никада нећу имати довољно речи да вам захвалим на вашој посвећености пружању помоћи читавом
човечанству у потпуно несебичном циљу. Живим у Словенији и чуо сам да ћете бити овде крајем месеца
и нећу пропустити прилику да вам се лично захвалим и рукујете се са својим херојем!

Мојој девојци пре скоро 3 месеца дијагностикован је рак плућа малих ћелија у четири стадија (тумор
велики попут тениске лоптице у десном плућу, са 2 метастазе на јетри и лимфним чворовима). Само
неколико месеци пре него што сам имао велику срећу да наиђем на ваш видео „Бежите од лека“, па чак
и да сам знао за многе предности медицинске марихуане, био сам шокиран открићем у вашем филму и
сећам се да сам помислио „ако деси ми се да имам рак, сигурно ћу отићи на уље. " Тада се то није
догодило мени, већ мајци моје девојке, заиста посебној особи коју сам увек волео поред чињенице да ми
је она девојка мајка!

Зато одлучујемо да одмах предузмемо акцију и имао сам срећу да пронађем сву сировину за припрему
лека! Иако је била отворена за идеју о узимању уља, почела је и са хемотерапијом јер се у то време
толико уплашила да би учинила све да се реши ове усране болести.

Тако је испрва почела са хемотерапијом, а дан касније почела је и са уљем. Могла је да види велики
антихемо ефекат након само 1 сат након што је узела прву дозу уља. Било је невероватно, иако смо
знали  да  ће  уље  вероватно  деловати,  нисмо  очекивали  тако  брзо  побољшање!  Након  24  сата
непрекидног повраћања и осећаја да је у пролазу, почела је да се осећа боље са било које тачке гледишта
(више нема мучнине, нема лошег укуса у устима, велики апетит, одлично спава итд.) И све јој је боље
било и боље до следеће хемотерапије.

Након  3  рунде  хемотерапије  и  35  мл  уља,  имала  је  први  ЦТ  снимак  и  резултати  су  били  заиста
охрабрујући, велики тумор на плућима сада је био половина онога што је био на претходном ЦТ -у, а од
2 метастазе било је остао је само један, и био је мањи!
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У овом периоду сам такође почео да истражујем ендоканабиноидни систем и својства канабиноида. И
невероватно је видети колико истраживања, студија и експеримената постоји на ту тему и заиста изгледа
да сва наука подржава оно што сте открили готово случајно. Недавно је чак и Национални институт за
рак (Америка) отворио одељак на својој веб страници под називом „канабис и канабиноиди“, а пре само
месец дана ажуриран је са пуно документације о ТХЦ -у и раку.

Разлог  зашто  бих  вас  волио  упознати  лично  (поред  чињенице  да  вам  морам захвалити  онако  како
заслужујете) је зато што ми је потребна помоћ да убиједим своју дјевојку мајку да престане са овом
бесмисленом хемотерапијом која, чак и ако се лијечи од рака, наноси јој огромну штету!

Израчунао сам да ће 15.  овог месеца завршити третман од 60 мл, али 27. ће морати на пету рунду
хемотерапије (коју ће пратити чак и шеста!).

Као што разумете,  желим да је  избегнем да  оде на хемотерапију  када  би већ могла бити без  рака!
Проблем је у томе што је познато да рак плућа малих ћелија добро реагује на почетак хемотерапије (или
барем тако кажу лекари) па су јој рекли да заиста нису толико изненађујући добри резултати које је
имала на свом последњем ЦТ снимању ...

Оно што сам јој предложио је да уради још један ЦТ пре него што оде на 5. хемотерапију како би били
сигурни да неће урадити хемотерапију на чистом телу. Она се сложила, али ипак знам да се плаши да
иде против онога што лекари кажу ...

Питао сам се да ли би можда било могуће имати приватни сусрет са вама пре конгреса и пре њене пете
рунде хемотерапије. Сигуран сам да ће бити одушевљена што ће вас упознати и вероватно бисте успели
да пронађете праву аргументацију и да јој дате прави подстрек да престане са хемотерапијом!

Могу да  замислим да  сте  вероватно преоптерећени  свим врстама  захтева  за  помоћ па  бих  потпуно
разумео ако немате времена и енергије или чак желите да се укључите у сваку личну тужну причу коју
сретнете на свом путу ... И независно од ваше доступности За лични сусрет увек ћу вам бити бескрајно
захвалан за оно што сте учинили за мене и за цео свет!

Хвала од свег срца. Желим вам све најбоље у животу и надам се да ћете се једног дана и ви моћи
вратити нормалном животу у нормалном свету! Поштовање, ккк

ПС Ако желите објавити ово свједочанство, слободно то учините, али немојте означавати или користити
моје  име  јер  још  увијек  користимо  уље  и  још  увијек  живимо  у  забрањеној  земљи  па  си  не  могу
допустити ризик да ме ухвате. Свеједно ћу вас обавештавати о развоју лечења и било би ми драго да вам
пружим потпуну причу са добрим завршетком.

„Кскк, требало би да поједе 120-180 г уља високог квалитета током шест месеци брже, ако може. Нема
више  хемотерапије,  нема  ни  ЦТ  скенирања  ако  је  могуће  -  обоје  су  канцерогени  и  још  више  ће
проширити  рак.  Направите  супозиторије  са  0,2-3  г  уља  (растопите  какао  маслац,  додајте  уље,
промешајте, сипајте у калупе, оставите да се охлади на собној температури) и нека их користи два или
три пута дневно поред уља које ће јести ( ако може да га узме, ако не мало смањи оралну дозу). Такође
би требало да испари уље неколико пута дневно - кашаљ ће помоћи у чишћењу плућа, а касније ће и
искашљати туморе.

Што се тиче личног сусрета,  бићемо више него срећни,  али обично радимо веома кратак процес са
онима који желе да узимају хемотерапију, не губимо време на убеђивање, одлука је на њима. Са нашег
становишта, све потребне информације налазе се на нашој веб локацији и у Рицковим књигама. Да је
неко дошао и рекао да жели да узме уље са хемотерапијом, не бисмо му чак ни испоручили уље, неко
други ће бити више него срећан да га поједе без смртоносне хемотерапије. Свака разумна особа мора
знати да узимање отрова није добра ствар. Уље ће много боље радити без хемотерапије.

У сваком случају,  што више кемотерапије узме, мораће да поједе више уља да поправи штету - ако
преживи хемотерапију, наравно, никад се не зна унапред и свака ињекција може бити последња. Жао ми
је што то морам рећи, али тако је.
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Дакле, како ја гледам на то, требало би да набије уље у себе и да се клони лекара и њиховог лечења
колико год може. Требала би повећати пХ тијела, сваки дан јести сјеменке двије јабуке, а затим јести
уље,  узимати  га  у  чепиће,  испаравати  уље  и  можда  га  локално  користити  на  грудима  у  тинктури
алкохола или у мјешавини са сјеменом конопље уље или слично. Једноставно следите упутства на нашој
веб локацији и у Рицковој књизи за најбоље резултате. Такође погледајте Рицкове Иоутубе видео записе
- чућете скоро исте реченице које бисте чули од њега или нас лично, порука остаје иста - а то је „Држите
се даље од хемотерапије и зрачења“ колико год можете. Најлепше жеље, Јиндрицх Баиер ”

„Као  неко  ко  је  као  тинејџер  прошао  хемотерапију  могу  вам  рећи  да  то  није  шетња  по  парку  !!!
Осећајући ово, могу вам рећи да покушавамо да пронађемо лек и зашто не бисмо покушали све што
можемо да га пронађемо на мање болне начине. Давање отрова за убијање отрова није увијек одговор,
испробајте природни лијек и видите шта ће се догодити. " Цонстанце

„Морамо да видимо неке стварне промене ... и родитеље не треба присиљавати да убризгавају отров у
своје  дете  (хемотерапија)!  Кад  би  људи  заиста  знали  шта  је  хемотерапија,  претпоставили  би  да  је
убацују у своје тело. Да не говоримо ако сте срећни и победите рак,  нуспојаве хемотерапије!  То је
одвратно! Време је да пробудимо Америку и свет! " 46/7 Борба за лек

„Здраво Јиндрицх, јуче сам завршио читање Рицкове књиге. Греат стуфф! Искрено, заиста ми не требају
више докази о заиста чаробној моћи уља!

Урадио  сам  и  неке  експерименте  и  сваки  дан  откривам  нешто  ново  што  овај  лек  може  учинити!
Невероватно! Нажалост, иако сам убеђен, чак и ако је моја девојка убеђена, њена мајка некако није у
стању  да  се  „препусти“  у  потпуности  ...  и  још  увек  није  сигурна  да  ли  је  престала  са  усраном
хемотерапијом ...

Стално покушавам да изнесем добре аргументе, али не могу да се одлучим уместо ње! Она је она која
болује од рака и једина може одлучити шта ће са својим животом.

Знам да ће се на крају ипак излечити јер ћемо јој натрпати толико уља да ће бити немогуће да умре. Али
ипак осећам да је тако глупо и тако опасно играти се са овим јебеним хемикалијама, посебно када имате
приступ природној медицини за коју је доказано да лечи рак!

Читао  сам  о  вашем  искуству  са  раком  и  медицинским  системом  ...  Заиста  ми  је  жао  због  вашег
губитка ... и сада боље разумем ваш став према традиционалној такозваној "медицини"! Луиги

- Здраво Луиги, хвала ти на лепим речима о књизи и штета што мораш да прођеш кроз то. Њен је избор
који третман ће изабрати, али ја не бих пришао хемотерапији - само јој прочитајте причу моје мајке,
можда ће схватити да узимање отрова никада није добра идеја,  посебно ако није поткрепљена нити
неопходна. Њене шансе да преживи хемотерапију увелико ће се побољшати ако узме уље, али опет,
зашто би нанела још више штете њеном болесном телу? То уопште нема смисла. Све најбоље, Јиндрицх

„Пријатељ ме је посео да гледам Рун Фром тхе Цуре пре око две и по године мислећи да би то могло
помоћи мојој псоријази.  Направили смо уље заједно- први пут за обоје- у року од три недеље моја
псоријаза у плаку је нестала. Од тада правим уље и уносим га. Ако уносим сваки дан и наносим уље
локално ноћу на појединачна места која се насумично појављују,  псоријаза је веома контролисана и
скоро невидљива. Због тог искуства, скочио сам са две ноге и сада поседујем први потпуно медицински
посао  са  марихуаном  у  држави  са  лиценцом  у  Колораду.  Годину  дана  касније,  мом  оцу  је
дијагностикован меланом ИВ стадијума-  проширио се на плућа и јетру.  Онколог му је  дао 3 до 12
месеци и рекао му да се припреми за хоспицијску негу. Одмах сам га започео са РСО режимом и пет
месеци касније,  његов рак је нестао. Отишла. Најлакша ствар на свету! Хвала Рицк, што сте поново
представили овај невероватни лек свету! :-) ”Ерица

„Уље канабиса лечи рак. Ја сам пацијенткиња рака дојке 3. фазе и користим уље да се излечим. " Аделе

"Без хемотерапије, без зрачења ... РСО и промена исхране ... РСО је излечио мој рак желуца без икаквих
срања ..." Дале
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„Успео,  дао  га  свом  18  -годишњем  сину  ...  Нема  знакова  рака.  Дугујем  вам  огромно  хвала  Рицк
Симпсон. Мом сину је у октобру дијагностификован синовијални сарком након уклањања тумора пре
биопсије  ...  Речено ми је  да ће рак и даље бити присутан  и  да  се  могао проширити на  плућа због
агресивне врсте рака ... Најновији резултати теста, не могу пронаћи никакав траг томе у свом збуњењу ...
Уље канабиса било је једно од многих ствари на које сам га започео готово одмах након дијагнозе. ”
Аманда

„Мој близак пријатељ је давао морфијум због болова од тумора на мозгу. Сам морфијум је изазвао
зависност, повлачења и само је погоршао ствари током његове употребе. Сам канабис био је једини лек
који је олакшао симптоме апстиненције, депресију, бол и сам рак. Ваша порука је оно што је спасило
мог пријатеља. " Јаспер

„Тако сам узбуђен због уља. Прошлог месеца сам први пут прочитао или чуо за то. Одушевљен сам ...
Господине Симпсон, многи од нас захваљују вам на несебичном и пуном љубави послу који сте урадили
за читаво човечанство. Ти си моја дефиниција Хуманитарца !!! Волонтирао сам у Хоспицеу од 1998.
године, видео сам многе како пате и пролазе, чак и на мојим рукама. Помислити да је толики дио ове
патње могао бити ублажен дословно је збуњујуће ... ”Цинди

- Сигурно јесте, поготово када се узме у обзир да су сви подаци о „чудесним исцелитељским моћима“
уља Рицка Симпсона истинити.  Правилно произведено и коришћено уље заиста може излечити рак,
дијабетес и хиљаде других стања. Заиста може помоћи код бола који морфијум неће додирнути. Заиста
подмлађује тело и регенерише мишиће. Мислим да реч богглинг не описује то у потпуности. ЈБ

"ОМБ. Управо сам добио поруку од некога коме дајем Пхоеник сузе ономе ко је имао и мислим да је
имао рак бубрега. Након 90 дана узимања уља, најновије ПЕТ скенирање показује да су тумори нестали.
Ово је невероватно. Видео сам како Пхоеник Теарс лечи многе од кога радим. Хвала вам што сте ми
помогли да помогнем другима да оздраве. "

- Честитам и хвала ти што помажеш другима, Грегг. Нема више скенирања, само уље. Скенирање је
канцерогено, могло би изазвати повратак рака и ко то жели? ЈБ

„Здраво драги слатки Рицк Симпсон & Јиндрицх Баиер, надам се да сте обоје добро и срећни. С обзиром
на количину е -поште коју морате добити, сигуран сам да ме се не сећате од пре неколико месеци, па
сам укључио нашу претходну преписку.

Мама је жива и здрава! Рећи да смо толико захвални је потцењивање.

На дијагнози фебруара 2012. (аденокарцином панкреаса 4 стадијума са метастазама у јетри и плућима)
њена прогноза је била 3  до 6 месеци са очекиваним озбиљним смањењем здравља у том временском
оквиру. Уместо тога, жива је, срећна и здрава 10 месеци касније.

Знам да се обојица противите хемотерапији, па и ми ... Али када су рекли 3 месеца, бацили смо СВЕ,
укључујући хемотерапију, заједно са покретањем РСО -а одмах. Речено нам је да нико не остаје тако
здрав  као  мама  на  онолико  Гемзар  хемотерапије  колико  је  примила.  РЗС ју  је  за  то  време морала
одржавати здравом.

Хемотерапија је престала пре 6 недеља када је одлучила да осети почетке хемијског оштећења. Сада је
била на хемотерапији 6 недеља и осећа се одлично.

Од дијагнозе у фебруару 2012, након почетног накупљања, узимала је грам РСО дневно (до сада укупно
око 300 грама).

Најновије скенирање обављено у понедељак 12-17-12 показало је веће скупљање тумора укључујући
документацију да су неки тумори били премали да би се могли визуализовати ЦТ скенирањем. Била је
то невероватна вест! Затим смо у уторак добили резултате њеног лабораторијског рада. Након што смо
примили тако добре вести о скенирању, били смо шокирани када смо чули да се њен тест туморских
маркера (ЦА19-9) повећао са 285 на 2100. Јесте ли икада раније видели да се то догодило? Имате ли
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објашњење зашто или како су се маркери повећали? Има ли уопште идеја? Неки предлог? Ово питање је
постављено неколико произвођача РСО -а, али до сада нема коначног одговора.

Ево  њених  досадашњих  резултата  ЦА19-9.  Нормални  ниво  је  МАЊИ  ОД  37.  Није  обављен  тест
туморских маркера при почетној дијагнози у фебруару. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ...
4.458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Последња хемотерапија била је 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Сви
ваши доприноси биће драгоцени у мојој породици! Пуно љубави, Б ”

-  Драги  Б,  ЦТ  скенирање  даје  огромну  дозу  зрачења  и  то  је  оно  што  га  је  могло  узроковати,  а
хемотерапија је била потпуно непотребна. Желео бих да поједе 180 г најквалитетнијег уља што је брже
могуће.  Нема више ЦТ скенирања  или било  које  друге  канцерогене  глупости,  само уље и онолико
колико она може да поднесе. Морате прво отклонити оштећења изазвана хемотерапијом и зрачењем и
трајаће неко време, само је отежало посао уљу. Попут давања протуотрова док јој пумпа отров у венама,
мени то нема никаквог смисла. Срдачне жеље, Јиндрицх Баиер

„Приближила ми се жена са раком дојке пре око 4 недеље и успела да је усмерим у правом смеру. Она
има прилично значајан тумор (мислим да би могла да има више од једног.) И може то да осети. Прошле
су само 3 недеље откако  је  започела  са уљем и већ се тумор дефинитивно омекшава.  Није  лоше 3
недеље! Осећам се охрабрено због ње и само ЗНАМ да ће ова дама бити још једна успешна прича. Једна
љубав." Цоррие

„Мој тата има 89 година, има рак коже на лицу. Три пута сам га водио у болницу на одрезивање, што му
отвара инфекције, а да не говорим о узимању из старачког дома и назад тешко му пада. Почео сам са
уљем канабиса пре неколико недеља. Неки од њих су величине мог прста до палца. Имао сам 11 које сам
лечио, сада има 4 величине палца величине беби прста. Они једноставно умиру и падају са зарасле коже.
Зачуђен сам као и све медицинске сестре и доктор. " Стеве

„Желео бих само да кажем да сам изузетно срећан што могу да објавим да је преглед мог таста на рак
изашао потпуно чист по други пут након првог који је показао мрље на плућима. Започели смо га са
уљем одмах након што је први показао мрље. Канабис му је узео плућа и очистио их! Речено му је да му
треба хемотерапија. Били смо против тога и уместо тога смо му дали уље. Канабис лечи рак !!! Такође
сам  започео  свог  малог  померанца  на  уљу  јер  има  колабирани  душник  и  урођену  срчану
инсуфицијенцију.  Од  лета  није  узимао  редовне  лекове  и  није  кашљао  први  пут  од  лета  (стално  је
кашљао и мерио чак и лекове које му је дао лекар). Има више енергије и боље му иде него што је био на
лековима. " Карен

„Лечи и рак грлића материце!  Нисам могао да приуштим лечење (чак ни ЈЕДАН ...)  и прошао сам
годину дана без икакве медицинске помоћи ... али сам пушио скоро сваки дан ... па годину дана касније
на годишњем прегледу, доктор и медицинске сестре били су одушевљени ...  нису могли да пронађу
НИШТА осим малих ожиљака на месту где је био рак ... Сада сам 100% слободан од рака ... захваљујући
марихуани  ...  не  лекарима  ...  не  „лековима  ”...  не  третмани  ...  већ  због  чисте,  биљне,  ПРИРОДНЕ
биљке ... ја сам живи доказ ...

Доктори су  рекли  да  сам  требао  да  будем на  петом нивоу рака  без  икаквог  лечења ...  али  ипак  је
НЕСТАЛО  ...  без  њихове  помоћи  ...  били  су  толико  одушевљени  да  су  ме  послали  у  ДРЖАВНУ
БОЛНИЦУ у ЛИТТЛЕ РОЦК -у (УАМС) за додатна тестирања ... а ни УАМС није нашао ништа осим
малих ожиљака ... рекли су да је то чудо ... Мислим да је то била само марихуана ... Легализирајте то
већ. .. помозите људима ... није ли то оно што је ЧОВЕЧНОСТ КОРИСТИЛО? " Моница

„Јако сам захвалан Давиду Триплетту који је поставио свој видео ... допао ми се видео и то је била једна
од прича које су ме навеле да испробам уље канабиса на карциному коже базалних ћелија на челу ... који
је сада нестао! ... Немојте престати ширити истину! “ Дее

„Користио сам уље канабиса за лечење карцинома базалних ћелија на врату и лицу главе. УСПЕШНО.
Ово је идеалан рак за истраживање. То је јасно видљиво голим оком, а све промене које се десе лако се
виде. Покушао сам да побудим интересовање за ово овде у САД -у, али федералци имају било кога, и
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чини се да су сви насмрт умрли од додира. Погледајте шта можете учинити. " Јосепх Силер (Први пост у
ЦАННАБИС ЦУРЕС ЦАНЦЕРС! Фацебоок групи под управом Кане Слатер, 7. јануара 2010)

"Имам квржицу на бутини, некад је била тврда, скоро 2 цм, сада је мања од половине и постаје мекша (4
недеље)." Катри

"Управо сам сазнао да сам без рака након што сам пет месеци био на нафти !!" Мими

П. ЈБ, имате ли нешто о излечењу одређених типова тумора који се зову „хемангиобластоми“? Пратим
ваше постове, као и друге. НИКАДА нисам видео третман ове врсте тумора осим изрезивања. Имам их
гомилу. Граеме

СВЕДОК БЕРИКОФФ - ОДГОВОР: Не лично, сигурно нисмо имали прилике да излечимо све дијагнозе
које су познате човеку лично, али судећи према ономе што сам сада прочитао о томе, не видим разлог
зашто уље не би помогло. Колико ја знам, они могу то да дијагностикују само помоћу ЦТ скенирања, а
како ја гледам на то, свако ко уради ЦТ треба да поједе најмање 60 г уља након тога. А ако поједете
оних 60 г пре операције, у већини случајева сам сигуран да операција неће бити потребна јер тумори
неће бити присутни. Тако да бих свакако и сам пробао уље. Све добре жеље, ЈБ

„Сама чињеница да плацебо лечи неке људе разлог је да заувек одбаце медицину и проуче уметност
плацеба. Рекли сте да никада не радите плацебо студију када имате ефикасан лек, у праву сте, то би
убило половину ваших пацијената, болесних и окрутних. " Цхристопхер

- То би заиста било болесно и окрутно, и зато ја то лично нећу учинити. Други могу ако желе, али ја
нећу. Желим да медицински систем почне да користи уље као плацебо - ако докажу да је све што желе
да  користе  безбедније  и  ефикасније  од  уља  (и  забавније/пријатније  за  пацијента),  онда  могу  да  га
продају и продају . Ако не, онда не. Мислим да је то прилично једноставно и врло рационално. И тако ће
ионако бити у будућности, па зашто чекати? ЈБ

„Никада  није  касно  прихватити  чињеницу  да је  канабис  једноставно лек.  Истовремено,  никада  није
касно да почнете да користите уље као лек, без обзира на ваше стање или колико је тешко. Употребом
уља обично постоји шанса за пацијента или ће им уље до краја пружити максималан квалитет живота. И
то је такође много. “ЈБ

„Када пацијенти који су узимали хемотерапију почну користити уље, прво што уље мора учинити је
детоксикација тијела. Тако је понекад потребно око 120-150 г уља пре него што почне да напада сам рак.
Заиста није добра идеја узимати хемотерапију, посебно када је то апсолутно непотребно с обзиром на то
да медицински систем већ десетине година зна о канабису као леку за рак. “ЈБ

П. „Терминални“ пацијенти са карциномом: Почињете ли их агресивно са 1 грамом дневно или радите
на томе више од недељу дана? Савети из искуства?

О. Не, увек почињемо са малим дозама и прилично следимо упутства. Наравно, ако имају претходно
искуство с канабисом и знају да се нема чега бојати, понекад можете почети с већом дозом. Али никада
не знате како ће пацијент реаговати на уље, плус што су обично на мешавини различитих лекова, па
бисте могли бити пажљиви и пратити крвни притисак пацијента итд. Општа препорука је да следите
упутства, мање формални - следите свој инстинкт и суд и када пацијент нема „шта да изгуби“,

Не  бих  оклевао  да  им  по  потреби  дам  високу  дозу  (акутни  болови  у  леђима  итд.).  Грам  заиста
висококвалитетног уља може повећати неискусног корисника. Понекад би овај зарез изазван конопљом
био користан и сигуран сам да ће се на тај начин пре или касније користити за анестезију пре операције,
али тренутно желимо да пацијенти остану у зони удобности што је више могуће. Надам се да сам добро
објаснио. Све најбоље, ЈБ ”

„Цоррие, пријатељу мој, помогао си ми са ***. Давао сам му лекове за неуроендокрине туморе. Био је на
лечењу 1 месец и почиње да се смањује. Био је толико велик да га је гурао по стомаку, али сада је дошло
до тачке да може поново да једе, а његов доктор је рекао да никада није видео да се такав тумор смањује
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тако БРЗО. То га је уплашило и сви крвни тестови су се вратили у нормалу, па је још један на путу да се
излечи, а то је ОДЛИЧНО. А ви сте СЈАЈНИ и Бог је велики. "

„Имам пријатеља који има рак мозга и имам Цмл. Уље ради за обоје !!! Мој пријатељ је из прве руке
доказ да је ово уље чудо ... Раније сам сумњао, али не сада! Узми уље, РАДИ! ” Тилер

„Пријатељ  моје  мајке  ме  је  прошле  године  питао  да  ли  могу  да  направим  шестомесечни  курс
конопљиног уља за њену маму, од канабиса највишег квалитета. Имала је рак врата. Направио сам јој
уље по савету Иоутубе -а, а затим сам га послао у Русију. Користила је први шестомесечни курс са
невероватним  резултатима  и  затражила  још  једну  шестомесечну  дозу,  послао  сам  јој  још  једно
оптерећење, и сада је 14 месеци касније доброг здравља. Радиш невероватан посао, Рицк. Хвала вам."
Гаретх

„Здраво, моје име је Алиса Ервин и имам 16 година. Године 2011. дијагностикован ми је анапластични
астроцитом стадијума 3.  Ми (моја породица и ја)  смо одлучили да користимо концентрат канабиса.
Универзитет у Мичигену нам је рекао да вероватно нећу преживети више од неколико година и да је сам
рак био неоперабилан јер је био у формацији паука. Прошлог јануара сам отишао на редовну магнетну
резонанцу на Универзитет у Мичигену. Сви тумори су нестали. "

„Поново ми је дијагностикован рак. Трећи пут. Фаза 4 се спаја са костима и јетром, од рака дојке. Моја
прича  о  раку  почела  је  пре  скоро  7  година,  ја  сам  један  од  срећника  који  је  преживео  количину
хемотерапије којој сам подвргао тело, да не говорим о зрачењу. Ова трећа дијагноза ме је убедила да сам
ради; Мислим ко преживљава овакву дијагнозу ??

Па сам кренуо у потрагу за чудима и нашао сам Рицка Симпсона. Био сам сигуран да нема шансе да овај
тип говори истину, па сам погледао дубље. Почео сам да се повезујем са људима у Мичигену и научио
више о уљу Рика Симпсона или уљу канабиса и резултату који су људи попут мене доживели, а то је
био опстанак, ремисија, лек !!

У овом тренутку немам шта да изгубим, па сам се обратио и затражио помоћ. Почео сам да уносим грам
лека дневно, полако повећавајући ту дозу. Одмор је постао велики део мог дана, а то је управо оно што
је мом борбеном телу било потребно. Једини нежељени ефекат који сам доживео била је количина и
диван квалитет сна који сам добивао. То плус мој крвни притисак и мој бол су сада под контролом.

Пре мање од годину дана дијагностикован ми је стадијум 4 рака костију и јетре са небројеним туморима
(толико их је једноставно престало да броји),  речено ми је да доведем ствари у ред. (То ми и даље
одузима дах.) Брзо напред до данас и неколико центиметара сам удаљен од ремисије. Моје скенирање
ПЕТ -а прошле недеље је било негативно ... Негативно! Никада раније нисам имао једно од њих. То
значи  да  нема рака.  Једини разлог  што  нисам у потпуној  ремисији  је  то што на  скенирању мачака
постоји неколико сенки на мојим костима, али настављам са лечењем и они ће ускоро нестати. Ово није
ништа друго до чудо, безбројни тумори у неколико сенки који се чак и не појављују на ПЕТ скенирању.

Људи могу рећи да будете пажљиви са речју лек ... Али, мислим, то је оно што јесте. Овде сам и сваким
даном постајем све здравији, а Џон ми је помогао да стигнем тамо. Примио ме је кад сам га позвала и
затражила помоћ. Он и његова група одвојили су време да седну са мном како би се уверили да сам
образован о озбиљности овог лека и посвећености која је потребна свим нашим деловима да би то било
могуће. За мене, а и за вас ово је питање живота и смрти. Надам се да сви то схватају озбиљно! Од овог
лека зависимо до краја живота.

Клуб канабиса у Мичигену побринуо се за моје медицинске и образовне потребе. Ово је озбиљна група
и потребна им је озбиљна подршка, благословио вас Јохн Робертс, ваше жртве су ме одржале у животу.
Помозите им сада, како би могли да наставе да помажу толиком броју. Хвала вам!!"

-  Ово  ажурирање  је  објављено  пре  неколико  месеци  и  сада  је  у  потпуној  ремисији.  Мицхиган
Цанцерпројецт
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„Ја сам мушкарац од 68 година који је живео у, како сам сматрао, нормалном здравом животу без већих
проблема и одржавао сам се годишњим вакцинама против грипа и прегледима. Моје телесне функције
су биле у реду и све је изгледало у реду све док се једног јутра нисам пробудио са ужасним боловима у
стомаку.

Мислећи да је у питању слепо црево или кила, моја жена ме је хитно одвезла у хитну помоћ. Имао сам
хитну операцију отприлике 2 сата касније, 15. августа 2012, и постојао је огроман тумор на мом дебелом
цреву  који  је  уклоњен  заједно  са  14  лимфних чворова.  Недељу  дана  касније  моја  унутрашњост  се
отворила и отровала ме, што је довело до друге операције.

Почевши да се осећам боље 4 дана касније, био сам на ногама и полако ми се враћала покретљивост и
почео сам да крварим. Повратак на операцију број 3 и дан касније имао је благи срчани удар.

Убрзо након тога - 33 дана на интензивној нези - отпуштен сам и ставио сам торбу за ОСТОМИЈУ.
Торба је била код мене 8 месеци и обављена је операција преокрета без икаквих компликација. Хирург
је рекао да се рак није проширио изван чворова.

Упркос томе, упутили су ме на Клинику за рак и почели да расправљају о хемотерапији и зрачењу као
„наставку“. Рекли су стандардни протокол. Срање је рекао! Неће више зрачити моје тело нити га више
тровати  хемотерапијом или зрачењем.  Онколог  на  Клиници за  рак  није  се  расправљао  и излагао је
контроле свака 3 месеца током годину дана, што је подразумевало ЦТ скенер и крв.

Набавио сам материјал како је описао Рицк Симпсон и произвео РСО. Пратећи сва упутства за процес
екстракције и користећи Напхтха као свој растварач, имао сам готово уље у шприцевима и почео да га
уносим два пута дневно, сваки пут по малу количину.

Завршио сам четврто праћење на Клиници за рак и рекли су да ЦТ не показује ништа што би указивало
на присуство РАКА. Анализа крви показала је ниво ЦЕА на 1,4, али дођавола, свако има ћелију рака или
две  у  себи.  Сматрају  да  било  шта  5+  изазива  забринутост.  Тренутно  припремам  другу  серију  и
свакодневно ћу је узимати као превентивну меру.

Свима који сада болују од рака предлажем да учините исто. Немамо шта да изгубимо и све добијемо. "
Герри

„Да ли је прекасно за спасавање некога ко има четврту фазу, а већ је кожа и кости, и једва више хода од
губитка снаге?“ Тумбле

"Никад није касно. Многа чуда су виђена употребом овог уља. Ако их то не може спасити, најмање што
ће учинити је олакшати њихову патњу без оштрих нуспојава лијекова. Имајте на уму да ће, ако почну са
високим дозама, бити пуно сна док се не изгради толеранција. Веома је моћан. " Ницк

„Ја сам двоструки ратник за рак дојке. Желео бих да будем живи доказ да ваше уље помаже у спасавању
живота. " Мицхелле

“И ја, без рака штитне жлезде !!” Мицхелле

„Давн: Реци шта хоћеш о мени, одјави ми се, суди ми ... Твој аргумент је неважећи! Ово је последње
скенирање које ће мама икада добити !!! КАНАБИС УБИЈА РАК!

Стејси: У којој је фази била твоја мама? Знам да сте то већ једном објавили, али заборављам. То је сјајан
извештај одмах !!
Давн: Стаци, то је био карцином плућа малих ћелија 3. фазе. 5 тумора са малим местима до горњег 
лимфног система.
Деббие: То је тако феноменално! Никада нисам чуо да је неко излечио мале ћелије, чак и са свим 
уобичајеним протоколима. Ово је изванредно! Не само да сте спасили мамин живот, већ ћете ово 
спасити и друге животе јер је то доказ да канабис делује. Хвала вам пуно што сте ово поделили!
Давн: Деббие, она је све урадила, уље канабиса - хемо - зрачење АЛИ је излечено пре него што су јој 
обављени третмани хемотерапијом и зрачењем па је одбила преостали третман и заглавила се са уљем ...
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Које и даље узима и узимаће СВАКИ ДАН за остатак њеног живота!
Стеве: "Ово је најкомпатибилније са променама након зрачења". Да ли је имала зрачење?
Давн: Стеве, јесте, али никад није завршила ... Др је подна! "

„Пацијент: Линда В., Датум услуге: 16.11.2013., Поступак: ЦТ сандук са контрастом

Извршен је ЦТ грудног коша ... Поређење се врши са претходним ЦТ грудног коша од 7/8/13

ИНДИЦИЈЕ: Ово је 64-годишња жена са историјом рака плућа ...

НАЛАЗИ: Постоји повећана интерстицијска промена и задебљање интерлобуларног септума ... што је
побољшано  у  поређењу са  претходним прегледом ...  Нису  показани одређени чворићи меког  ткива
медијастинума или медијастинална аденопатија. Не постоје јасни докази о аксијалној лимфаденопатији
или  хилларној  лимфаденопатији.  Осим  пост-зрачних  промена  у  медијалном  аспекту  десног  горњег
режња, нису показане додатне паренхимске замућености плућа или сумњиви плућни чворови. Душник и
главни бронхи су патентирани. Нема плеуралног излива. Величина срца је нормална. Нема перикардног
излива.  Визуализовани  делови  горњег  дела  стомака  су  неупадљиви.  Не  постоји  фокално  агресивна
луцентна или склеротична коштана лезија.

УТИСАК: Побољшање пост-радијационих промена у десном брду и медијалном аспекту десног горњег
режња. Нема јасних доказа о понављајућој или резидуалној болести. "

„Уље је поништило сва оштећења узрокована зрачењем и зацијелило је ван вјеровања ... Медицинска
марихуана ме СПАСИЛА и чува од 5 фарма. Изгубио сам десни бубрег због хемотерапије и он почиње
да се хвата тамо где ме боли кожа ... и у року од неколико минута од конзумирања уља у тинктури због
чега  нападаји  престају  и остају  подаље месецима ...  Невероватно и  то је  само једно од уља које је
преокренуло оштећење живаца у мојим очима изазвано хемотерапијом тамо где ми је дијагностикован
глауком, а при мојој последњој посети пре само 6 месеци уопште није било знакова глаукома и вид ми је
бољи када лечим ... ”Тереса

„Моја тетка, са глиобластомом четврте фазе, прешла је из инвалидских колица у ходање након само три
дозе!  Лева страна јој  је била парализована више од месец дана.  Али сада потпуно функционалан !!
Узбуђена!" Ницолетте

„Дуго година сам радила у колективу и имала сам рак коже на левој руци због тога што сам га вешала
кроз прозор током вожње. Сада знам да ми нико не мора вјеровати, али почео сам свакодневно стављати
РСО уље и кунем се да га више нема. Трајало је неколико месеци, али заиста је нестало тамо где је било
годинама. " Ранди

„Ово ми је променило живот након што ми је пре скоро годину дана дијагностикована ЦМЛ (хронична
мијелоична леукемија) и погледао сам видео Рун Фром тхе Цуре о томе како је уље канабиса излечило
терминалне пацијенте од рака. Па, ја сам живи доказ да то функционише. Променио ми је ниво рака.
Још нисам излечен, али надам се да ћу ускоро једног дана моћи да кажем да сам преживео, па ако нисте
прешли километар на месту било ког пацијента са раком, немојте почети да гњавите нешто о чему не
знате ништа. Денисе

"Верујем. Мом пријатељу су дијагностиковане 3 врсте рака. Дали су му 3 недеље живота. Сада 2 године
касније, свео се на једну врсту и добро му иде. " Сандра

„Мој брат је имао лимфом, желудац, метастазиран у кичму. Лекови које су му давали држали су га
будним целу ноћ сваку ноћ и дан и недељама није могао да спава или једе. Једна грам пилуле уља и
заспи 18 сати и једе до миле воље. Недељу дана касније, он је 78% без рака. Доктор је био збуњен.
Нисмо му рекли јер је био у немедицинском стању, али је канабис спасио његов и наш живот. Сада
годину дана касније МОЈ БРАЋА ЈЕ ПОБЕДИО ЛИМФОМУ! Нико то не ради ... без канабиса. " Еррл

„Тренутно имам рак четврте  фазе.  Имао сам аблацију и ресекцију јетре,  као и фолну хемотерапију.
Користио сам уљне и туморске маркере са 1200 на 3. Сав медицински тим каже НСД. Нема знакова
болести. " Јим
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„Решио сам се 5 тумора употребом уља канабиса ... било је занимљиво видети докторе како се суочавају
када није могао да пронађе 5 оригиналних тумора ... где су отишли? Је ли то битно? Хвала вам уље
канабиса. " Келли

„Имао сам велику бочицу пре неког времена. Узео бих кап по дан. Особа која ми га је дала тражила је
назад. На крају га је дао жени која је нестајала од рака. Није могла да једе, пије, а камоли да живи.
Имала је мање од 70 килограма. Мој пријатељ јој је дао уље ... воила! Почела је да једе, пије и наставила
је борбу ... успешно. Чврсто верујем у лековита својства канабиса. " Тара

„Данас сам добио информацију о човеку коме сам донирао велики износ. Имао је тумор рака у грлу.
Потпуно је на исхрани цевчицама од почетка априла 2013. Жена оболелог човека зове све у сузама.
Након 4 недеље узимања уља 2 пута дневно, нестало је. Потпуно нестао ... Јео је чврсту храну ... Нема
нових третмана или нових лекова, само РСО. Поделите знање, спасите живот. " Јаред

„Деан: Моја тетка је користила хемотерапију. Исти резултати. МРТАВ.

Степхен: Жао ми је због вашег губитка. Видео сам како конопљино уље извлачи рак коже из моје куме.
Мислим да још увек мораш да ухватиш то рано. Сигуран сам да је канабис помогао. "

„Управо  сам  сазнао  да  је  мој  16-годишњи пацијент  који  је  ИМАО  не-Ходгкинов  лимфом ЈАСАН!
Тумори су нестали, лабораторије су нормалне. " Јанет

„Примљен је позив од неизлечиво болесног пацијента. Лечи се са РСО већ неколико месеци. Рак црева.
Доктор Тед јој је имао месеци живота. Јиндрицх Баиер, срећан сам што могу да вас обавестим да јој је
на последњем др Аппту поклонио најбољи божићни поклон икада. Рекао јој је, не могу да пронађем
никакав рак, и можда ћеш живети !!!! То је божићни поклон. Хвала ти Исусе !!!! Никад не реци никад ...
”Раимонд

„Имао сам два пријатеља који су преживели рак радећи чувено Симпсонс Оил! Један је имао рак плућа и
добио је 6 месеци живота, жив је већ 7 година, а други је два пута прошао кроз рак, последњи је био рак
јајника и са задовољством могу рећи да од пре 2 недеље нема више рака! Оба пута је користила уље
канабиса !! ” Вицки-Јане

„Пратим Рицкову страницу отприлике годину дана, откад је моја мама добила дијагнозу рака малих
ћелија  плућа.  Дијагностикована  јој  је  у  марту  прошле  године,  а  убрзо  је  почела  са  хемотерапијом.
Издржала је хемотерапију и зрачење грудног коша током лета и разболела се јер јој је радијум опекао
грло па  није  могла да  прогута/једе  итд.  Била је  хоспитализована  скоро  два  месеца.  Затим је  имала
зрачење  мозга  (превентивно,  блех:/)  сво  ово  време  које  смо  дуго  истраживали  и  започели  смо  пут
прикупљања свега за производњу сопствене нафте од нуле. Што смо и успели -да!

Тако да се након прва два дана зрачења мозга јако разболела од тога, па смо одлучили да почне са уљем
(октобар). Од прве дозе, никада се није осврнула !!!! Препловила је остатак мозга и зачудила лекаре да
није имала мигрене нити јако повраћање, губитак памћења итд итд! Летела је!

Тако је након прегледа у октобру показало велико смањење тумора плућа, али је и даље било тамо.
Желели су да је  поново виде у јануару како би одлучили о следећим корацима.  Тако смо орали до
новембра и децембра дајући јој само уље и никакав други третман. Имала је мањи застој за Божић и
постала је депресивна и повраћала је две недеље, али вратили смо је на њене сирове веганске смоотхие и
пшеничну траву, а она се заиста оживела и изгледа ужарено. Њен велики преглед након последњих
скенирања био је јуче, погодите шта ... Моја мама је БЕСПЛАТНА ОД РАКА !!!! Нестало је !!!! Како је
то невероватно !!!! ” преко Јанет

„Пре око 6 месеци мојој мами је дијагностикован метастатски меланом са терминалним карциномом са
6 тумора на оба плућа. Лекари су нам рекли да хемотерапија и зрачење неће ништа учинити и рекли су
да су имали нови третман који су имали и који је успешно зауставио раст тумора и можда јој продужио
живот за још пар година.  Започели смо нови третман и нуспојаве су биле ужасне па смо престали.
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Отприлике недељу дана касније, мој пријатељ је на Иоутубе -у споменуо ваш документарац Рун Фром
тхе Цуре.

Након што сам ово погледао, одлучио сам шта би могло наштетити покушају? Хеј, ако не успе, она ће
ионако умрети. Да скратим причу, мама је уносила уље око 3 месеца, а прегледала ју је пре 2 дана, а 5 од
6 тумора је потпуно нестало, а последњи је упола мањи него што је био.

Не могу речима да изразим захвалност на вашим информацијама и спасавању живота моје маме. Ужасно
је помислити на све људе и децу на свету који пате и умиру када једноставна биљка све ово може да
поправи. Одлучан сам да проширим вест и можда узгојим нешто своје и направим уље за људе за које
знам да им је потребна помоћ. Хвала још једном и пуно среће у будућности са свиме. ” преко Јанет

„Рак јајника, 5.5“ тумор, 90 дана живота, проширио се на желудац ... Унесено 90 грама за 38 дана. Нема
више рака. Имајте сву документацију у коју би неко морао веровати, али људи ипак немају! Бог вас
благословио, Свети Симпсоне, што сте нам помогли да сачувамо маму !!! ” Ларри

„Имам неке прилично сјајне вести. Један од мојих погледа на исток дао је један, рачунајте ... ЈЕДНА
епрувета  уља  пријатељу  који  је  имао  огроман  тумор  омотан  око  каротидне  артерије.  Он  је  то
једноставно игнорисао, косу је дуго повећавао како би је сакрио како је расла све већа. Његов брат,
лекар, није знао шта да ради јер је пацијент одбио хемотерапију/зрачење. Не могу више то игнорисати,
пре 2 дана одвели су га у операциону салу на масовну операцију. Неколико специјалиста/ хирурга је
било присутно јер ће ово бити веома опасна, дуга и компликована операција. Покушали су да уклоне
што је више могуће тумора и морали су да узму вену с ноге и пресаде му на врат. Отворили су му врат, а
ВОИЛА је тумор био потпуно инкапсулиран и одвојен од каротиде. Буквално су посегнули и извукли
га! Лекари су запрепашћени и желе детаљан извештај о свему што је урадио. Људи неће бити дугачак
списак. Само сок и ЈЕДНА цев уља. " Цоррие

“Уље је невероватно !! Моја пријатељица је имала цисте на јајницима ... оперисала ју је месец дана
касније и вратила се само да би открила да има још! Прошао је месец дана и удвостручио се у величини
и речено јој је ако се нешто догоди и да ће хитно обавити операцију! Њен момак јој је направио уље ...
узимала га је 3 недеље ... на њено чуђење када је отишла на следећи ултразвук скоро да није било !!! ”
Јолие

„Пре годину дана, неко веома близак ми је рекао да има терминални рак. Речено му је да има 8 месеци
живота. У року од 5 дана дао сам му мало уља канабиса да прогута појевши пола уља величине зрна
пиринча.  У року од 6  недеља дошло је  до смањења величине  његовог тумора  и није  било знакова
његовог ширења како су рекли.

Драго ми је  што  могу рећи да  је  тумор био величине  великог  грејпа,  а  данас  величине  жира.  Уље
канабиса спасило му је живот. Наставиће да једе уље док не нестане. Не само да лечи његов терминални
рак, већ је такође имао невероватан утицај на његово здравље. Био је пре-дијабетичар и гојазан, а сада је
достигао савршену тежину и срећан је него икад!

Позивам све да погледају терапију уљем канабиса. Молимо вас да погледате -> РИЦК СИМПСОН "РУН
ФРОМ  ТХЕ ЦУРЕ"  Видео  на  Иоутубе  -у  ...  Можда  би  вам могао  спасити  живот  или  некога  кога
познајете. Дајте им дар живота! ” Јосе

Доказ

"Рицк Симпсон Оил има пуни научни кредибилитет ако се потрудите да читате научну литературу"
Роберт Меламеде, звани Др. Боб

"Инхибиција  станичног пута  преживљавања доводи до дефосфорилације  Бад-а и транслокације  овог
протеина Бцл-2 у митохондрије, а затим до апоптозе." Хмммм, лаичке услове молим ??? " Шанса
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- То се преводи као: „Канабис убија ћелије рака“, Цханце. ЈБ

П. Зашто бих очекивао од лекара да подрже тврдњу да канабис лечи рак? 

О. Зато што лечи рак и то је све. ТХЦ изазива апоптозу, па изненађујуће изазива апоптозу код свих
врста рака. Зашто? Па, зато што декарбоксилисано уље некако улази у све ћелије у телу ако се унесе у
правим количинама.  Ендоканабиноидни систем регулише имунолошки систем,  па  када  имунолошки
систем функционише исправно,  може се борити и против рака.  Не много са овим,  заиста,  заиста  је
увредљиво једноставно.

Правилно произведено висококвалитетно уље ионако је најбоља шанса коју пацијент има (можда ће
бити  потребна  операција  у  неколико  случајева  опасних  по живот).  Реците  нам ако  знате  за  опцију
лечења која је сигурнија, ефикаснија и забавнија за пацијента од уља. Нема их.

Погледајте  шта  кажу Мецхоулам  и  Пацхер:  „Упала/повреда  ткива  изазива  брзо  повећање  локалних
нивоа ендоканабиноида, што заузврат регулише сигналне одговоре у имунолошким и другим ћелијама
модулирајући њихове критичне функције. Промене у нивоима ендоканабиноида и/или експресије ЦБ2
рецептора пријављене су у скоро свим болестима које погађају људе, у распону од кардиоваскуларних,
гастроинтестиналних, јетрених, бубрежних, неуродегенеративних, психијатријских, коштаних, кожних,
аутоимуних, плућних поремећаја до бола и рака и модулирања ЦБ2 рецепторска активност има огроман
терапијски потенцијал у овим патологијама. " хттп: //ввв.нцби.нлм.них. гов/пубмед/21295074

И како све ово радите? Па, са уљем. Уравнотежујете нивое или их стављате у преоптерећење, када је то
потребно. Можете јести уље, утрљати га, испарити и узети у супозиторији, а између ове четири методе
можете пронаћи начин да помогнете сваком пацијенту на овој планети. Касније ће лекари убризгати
туморе са уљем и смањити их у рекордном року на тај начин (не препоручује се код куће).

И зашто сам предложио рак коже (или дијабетичке чиреве или опекотине)? Па, зато што видите шта се
тамо дешава и обично не треба много времена да их излечите уљем, у већини случајева максимално
неколико недеља. Онда једноставно схватите да се иста ствар која се догоди након топикалне примене
на кожи догоди у вашем телу када унесете уље. Опет, увредљиво једноставно, али то је на крају врло
прецизно  објашњење.  И  онда  се  вратимо  на  оно  што  је  Мецхулам  написао:  „Промене  у  нивоима
ендоканабиноида и/или експресији ЦБ2 рецептора пријављене су у готово свим болестима које погађају
људе,  у  распону  од  кардиоваскуларних,  гастроинтестиналних,  јетрених,  бубрежних,
неуродегенеративних, психијатријских, коштаних, кожних, аутоимуних, плућни поремећаји до бола и
рака,  а  модулирање  активности  рецептора  ЦБ2  има  огроман  терапеутски  потенцијал  у  овим
патологијама. "

- Знајући све то, одмах ћу модулирати активност рецептора ЦБ2. ЈБ

"Излечио ме је од рака ... Мозак четврте фазе ... Па да." Кристал

„Рећи да лечи рак прилично је опасно и илузорно прецењивање иначе ваљане тачке која заслужује више
истраживања. Али не, не, не. Канабис не лечи рак. Тренутно нема коначног и правог лијека за рак, а
само  бројни  умишљени  медицински,  прехрамбени  и  психолошки  напори  могу  помоћи  у  смањењу
ризика од смрти од рака. Канабис не лечи рак, а пацијенти то морају знати. " Давиде

"РСО убија рак, друже ... Пушећи га, не, али РСО да." Кевин

„Желиш ли ми помоћи овде, друже ...?“ Јефф

„Пре свега,„ рак “је било шта, од цисте до неуробластома, па је„ лечење рака “генеричко, илузорно,
неспецифично. Затим, канабис има веома добар ефекат на умножавање ћелија, што сигурно помаже, али
не лечи системски туморе. Опет, свака врста рака је другачија и канабис је показао некако позитиван
одговор  на  карцином  дојке,  који  је  тип  о  карцинома,  широко  и  веома  ефикасно  лечен  и
конвенционалном медицином. С обзиром на то, потпуно сам за легализацију канабиса,  али иако сам
врло отворен за алтернативне терапије, морат ћу се сложити с овом помпезном тврдњом. " Давиде
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“Јиндрицх Баиер, помозите, молим вас !!!” Кевин

"Рећи да канабис показује позитиван одговор у борби против одређених врста тумора је тврдња коју
могу прихватити." Давиде

- Давиде, прихвати шта год пожелиш, то је у реду са мном. Да, постоји врло мало чврстих података о
уљу Рицк Симпсон, али то је само због корупције медицинског система и њихових господара новца. Ово
ће се променити врло брзо када Колорадо и Вашингтон почну да испоручују своје податке. Осим тога,
Израел и Холандија сада почињу са тестирањем нафте, Чешка ће се вероватно ускоро придружити.

Колико знамо и из нашег практичног искуства са хиљадама пацијената, чини се да уље делује на све
врсте  рака  много  боље  од  било  чега  што  тренутно  пружа  медицински  систем.  Ако  желите  доказ,
направите уље и нађите некога са раком коже и гледајте шта се дешава када се уље нанесе на њега. Све
најбоље, ЈБ

„Направите сами,  питали смо Рицка гдје  га можемо набавити и након неког времена смо схватили,
будући да живимо далеко од Америке и не можемо отпутовати негдје да га набавимо због финансијских
ограничења,  само смо гледали видео 100 пута , практично запамтио,  пронашао канабис од локалног
добављача, купио кухало за пиринач, алкохол, чак и термометар како би био сигуран у температуру.
Било  је  лакше  него  што  смо  мислили,  УРАДИЛИ СМО САМИ,  мој  дечко  га  узима  већ  4  дана  ...
Сачекаћемо па ћемо видети. Читали смо медицинске часописе и гледали многе документарне филмове,
сви њихови налази су исти (клиничка испитивања урађена на УЦЛА, Харвард ...) - уље убија ћелије
рака! Тако смо одлучили да успијемо јер ипак никад не можете сада док не пробате! ” Иоанна

„Сама чињеница да плацебо лечи неке људе разлог је да заувек одбаце медицину и проуче уметност
плацеба. Рекли сте да никада не радите плацебо студију када имате ефикасан лек, у праву сте, то би
убило половину ваших пацијената, болесних и окрутних. " Цхристопхер

- Заиста би било болесно и окрутно, Цхристопхер, и зато ја то лично нећу учинити. Други могу ако
желе, али ја нећу. Желим да медицински систем почне да користи уље као плацебо - ако докажу да је све
што желе да користе безбедније и ефикасније од уља (и забавније/пријатније за пацијента), онда могу да
га продају и продају . Ако не, онда не. Мислим да је то прилично једноставно и врло рационално. И тако
ће ионако бити у будућности, па зашто чекати? ЈБ

„Хеј Ким, изазивам те да докажеш да је канабис као неотровни лек који спашава животе„ реторика “.
Срећно са овим. ЗВАЧАО САМ ДА ЗВУЧИМ баш као ти. Онда сам одлучио да ћу пробушити рупу кроз
ову „реторику“ јер ово МОРА БИТИ САЛО ... дечко, погрешио сам. Мислим МРТВО ПОГРЕШНО. Не
можете  порећи  научне  100%  ЧИЊЕНИЦЕ  ОД  ЖЕЉЕЗА.  Ја  то  нисам  могао,  а  нећете  ни  ви.
ЧИЊЕНИЦЕ су ЧИЊЕНИЦЕ и ово је ЧИЊЕНИЦА, Ким. АМА & Биг Пхарма су КРИМИНАЛИ. Они су
свесно допустили да се овај прекрасни дар од Бога демонизује и лаже због ЧИСТЕ ДОБИТИ! Дозволили
су члановима твоје породице да пате и умру, Ким. Ако мислите да су ове Петрохемикалије које они
продају медицина, најбоље размислите поново. Желите да откријете неку „реторику“, разговарајте са
својим  доктором,  разговарајте  са  Америчким  друштвом  за  борбу  против  рака,  иди  разговарај  са
произвођачима пилула за отровање. Имајте на уму, Ким, СВАКА ПИЛАТА ЗА КОЈУ ТУЖБУ НИСУ
„СИГУРНЕ“ НИЈЕ! Нађи ми један који није ТОКСИЧАН, само ЈЕДАН! Па ипак, овде имамо неотровно
поврће које производи НАЈМАЊИ лек на ЗЕМЉИ који је ДОКАЗАНО ДА ИЗЛЕЧИ БОЛЕСТ, а наши
„здравствени радници“ и Влада су сматрали сходним да нам ускрате ово поврће које спашава животе,
дозвољавајући  нам да  патимо и умремо И да  будемо стављени у затвору како  би ствари биле још
сигурније у друштву ... Желите да причате о „РЕТОРИЦИ“ ??? Надам се да ће вам овај пост отворити
очи  за  ИСТИНУ.  Ако  не,  РИП  Ким,  нема  наде  за  вас  и  вашу  врсту,  имате  „клиничке  недостатке
ендоканабиноида“. Погледај, истина је. " Дан Па ипак, овде имамо неотровно поврће које производи
НАЈМАЊИ лек на ЗЕМЉИ који је ДОКАЗАНО ДА ИЗЛЕЧИ БОЛЕСТ, а наши „здравствени радници“ и
Влада су сматрали сходним да нам ускрате  ово поврће које  спашава животе,  дозвољавајући нам да
патимо и умремо И да будемо стављени у затвору како би ствари биле још сигурније у друштву ...
Желите да причате о „РЕТОРИЦИ“ ??? Надам се да ће вам овај пост отворити очи за ИСТИНУ. Ако не,
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РИП Ким, нема наде за вас и вашу врсту, имате „клиничке недостатке ендоканабиноида“.  Погледај,
истина је. " Дан Па ипак, овде имамо неотровно поврће које производи НАЈМАЊИ лек на ЗЕМЉИ који
је ДОКАЗАНО ДА ИЗЛЕЧИ БОЛЕСТ, а наши „здравствени радници“ и Влада су сматрали сходним да
нам ускрате  ово поврће које спашава животе,  дозвољавајући нам да патимо и умремо И да будемо
стављени  у  затвору  како  би  ствари  биле  још  сигурније  у  друштву  ...  Желите  да  причате  о
„РЕТОРИЦИ“ ??? Надам се да ће вам овај пост отворити очи за ИСТИНУ. Ако не, РИП Ким, нема наде
за вас и вашу врсту, имате „клиничке недостатке ендоканабиноида“. Погледај, истина је. " Дан Желите
да разговарате о „РЕТОРИЦИ“ ??? Надам се да ће вам овај пост отворити очи за ИСТИНУ. Ако не, РИП
Ким, нема наде за вас и вашу врсту, имате „клиничке недостатке ендоканабиноида“. Погледај, истина је.
"  Дан  Желите  да  разговарате  о  „РЕТОРИЦИ“  ???  Надам  се  да  ће  вам  овај  пост  отворити  очи  за
ИСТИНУ.  Ако  не,  РИП  Ким,  нема  наде  за  вас  и  вашу  врсту,  имате  „клиничке  недостатке
ендоканабиноида“. Погледај, истина је. " Дан

„Мој муж је у праву. Имам 4 ПЕТ скена који то доказују. Кад сам пун нафте, моји тумори су одлазили
као луди. Кад сам морао смањити дозу, они су стабилнији него што се смањују. Имам видљиве доказе да
ствари функционишу. " Мариа

„Звучи као превара да се заради новац. Заиста мислите да ће ми закон дозволити да узгајам конопљу да
направим мало уља? Нађи правог момка. Добио сам леукемију и не верујем ни реч у оно што говорите.
Ви проклети преваранту који се моли за болесне треба затворити. Ако сте толико сигурни да ово ради,
онда направите нека права клиничка испитивања. Многе земље ће вам то дозволити, немојте користити
изговор ФДА -е Ламе Асс! “Стевен

- Стевен, што пре добијеш уље, то ће бити боље за тебе. Немојте ме кривити због недостатка научних
студија о нафти, заиста. Да је медицински систем заиста урадио оно што је требало да уради, само ових
осамдесет сведочанстава било би све што су морали да виде да спроведу све те десетине или стотине
хиљада студија које ће бити потребно спровести.

Рицк и ја заиста не можемо приуштити провођење свих тих студија, то је далеко изван нашег буџета,
плус што их не можемо водити легално и на начин на који их желимо проводити, па је на другима да
сада раде свој посао. Колико ја знам, постоје државе у којима је медицинска марихуана дозвољена, не
знам зашто још нису спровели студију. На пример, код рака коже, то би се учинило за неколико месеци,
само уз локалну употребу уља. Али изгледа да се то не дешава, или не знам за такве студије.

Али постоје научни докази који подржавају све што говоримо, само истражите, проверите ПубМед и
сами повежите тачке.

Надам се да ће задовољити ваше научне потребе и надам се да ћете добити уље пре него што ваши
лекари добију прилику да вас убију својим хемијским отровом, што никада не би било дозвољено да је
тестирано одговарајућом и етичком медицинском студијом. ЈБ

„Истраживачи  су  закључили:„  Подаци  који  су  овде  објављени  први  су  за  које  знамо  да  показују
критичну улогу ЦБ1 (канабиноидних) рецептора и ендоканабиноида у етиологији ПТСП -а код људи.
Као  такви,  они  пружају  основу  на  којој  се  развијају  и  потврђују  информативни  биомаркери  ПТСТ
рањивости,  као  и усмеравају  рационалан  развој  следеће  генерације  третмана  за  ПТСП засноване  на
доказима.

Али  не  очекујте  да  ће  савезни  званичници  помоћи  да  се  овај  процес  напредује.  У  2011.  савезни
администратори  блокирали  су  истражитеље  са  Универзитета  у  Аризони  у  Фениксу  да  спроведу
клиничко испитивање одобрено од стране ФДА, плацебо контролисано, како би проценили употребу
канабиса  у 50  пацијената  са  ПТСП-ом.  Научни интегритет?  Не када  је  у  питању марихуана.  Не из
далека. "

- Немојте нас кривити за недостатак медицинских студија о уљу канабиса. Што пре ћете схватити да да,
постоји  група  људи који  заиста  контролишу  овај  свет  и  да  ће  једноставно  учинити  све  да  одложе
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повратак канабиса, боље за вас. То не значи да нећемо прогурати медицину канабиса, то само значи да
ће потрајати дуже него што је потребно или очекивано. ЈБ

„Чврсто верујем у нафту. Син мог мужа је имао леукемију, лекари су му дали 4 месеца. Живео је 2,5
ГОДИНЕ све због уља које је уносио у сосу од јабука. Хвала Рицку Симпсону !!! Бог те благословио."
Терри

„4 дана без новог посла. Без нуспојава, повлачења и одгризања људи! Ево твог истраживања, лол. Шири
причу!  Ово  нам  треба.  Дугујемо  човечанству  да  свет  учинимо  бољим  местом.  Ово  је  почетак  :)
”Цхристина

„Прошлог априла, након што сам 5 година била без рака дојке, поново ми је дијагностикована. Овога
пута то је била фаза 4, завршна са местима на кичми, ребрима, лимфним чворовима, грудној кости и
дојци. У основи ми је понуђено палијативно збрињавање и речено ми је да ће покушати да ме заштите
од  превелике  боли  ...  да  одем  кући  и  средим  своје  послове.  Много  сам  боловао  и  стално  су  ми
преписивали  све  токсичније  лекове  против  болова  са  ВЕОМА  гадним  нуспојавама  (Перкоцет,
хидроморфон и дексиметазон). Нисам могао да функционишем на овим.

Мој  муж је  почео  да  чита  ове  ствари  на  интернету,  а  ја  сам  у  најмању руку  била  скептична,  али
закључила сам да буквално немам шта да изгубим испробавајући то. Жвакање врло мале количине Беле
удовице 3 пута дневно. Прошле недеље сам добио вест да су ми кости потпуно нестале. Данас ми је
речено да МРИ показује ЗНАЧАЈНО скупљање тумора меких ткива. Сада нисам толико скептичан и
осећам се одлично, без болова. " Јулиа

„Лечи рак, ја сам живи доказ. У четвртој фази кости и јетра се налазе безбројни тумори, користило се
уље и сада сам без рака. " Лаура

„Здраво Јиндрицх, јуче сам завршио читање Рицкове књиге. Греат стуфф! Искрено, заиста ми не требају
више докази о заиста чаробној моћи уља! Урадио сам и неке експерименте и сваки дан откривам нешто
ново што овај лек може учинити! Невероватно!

Нажалост, иако сам убеђен, чак и ако је моја девојка убеђена, њена мајка некако није у стању да се
„препусти“ у потпуности ... и још увек није сигурна да ли је престала са усраном хемотерапијом ...

Стално покушавам да изнесем добре аргументе, али не могу да се одлучим уместо ње! Она је она која
болује од рака и једина може одлучити шта ће са својим животом.

Знам да ће се на крају ипак излечити јер ћемо јој натрпати толико уља да ће бити немогуће да умре. Али
ипак осећам да је тако глупо и тако опасно играти се са овим јебеним хемикалијама, посебно када имате
приступ природној медицини за коју је доказано да лечи рак!

Читао  сам  о  вашем  искуству  са  раком  и  медицинским  системом  ...  Заиста  ми  је  жао  због  вашег
губитка ... и сада боље разумем ваш став према традиционалној такозваној "медицини"! Луиги

- Здраво Луиги, хвала ти на лепим речима о књизи и штета што мораш да прођеш кроз то. Њен је избор
који третман ће изабрати, али ја не бих пришао хемотерапији - само јој прочитајте причу моје мајке,
можда ће схватити да узимање отрова никада није добра идеја,  посебно ако није поткрепљена нити
неопходна. Њене шансе да преживи хемотерапију увелико ће се побољшати ако узме уље, али опет,
зашто би нанела још више штете њеном болесном телу? То уопште нема смисла. Све најбоље, Јиндрицх

„Ово је битка са којом се морају суочити многи добри људи, неуки доктор који мисли да зна више а да
никада  не  напредује  у  новим  еволуирајућим  и  постојећим  информацијама  о  канабису,  његовим
канабиноидима и способности да убије рак без наношења штете пацијенту.  Колико је  лудо из наше
перспективе  да  би  захтевали  отров  због  нечег  тако  сигурног,  зашто?  Је  ли  то  незнање  или  трче
уплашено?

Виђао сам доктора Једном у 5 година од сазнања за ово уље за мој ИБС, а то је било због нечега што сам
нисам могао учинити. Ишчашени ружичњак и ја смо користили уље да се никада не заразимо, уклонили
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смо шавове без патње и сваки пут кад сам га нанео, бол је одмах нестао због уклањања упале. Потпуно
је излечен за 2 1/2 до 3 месеца уместо физиотерапије и око 9 месеци до годину дана за лечење. Видео
сам својим очима изнова и изнова и то ми нико не може одузети. " Цовеи

„Лекари НИСУ научници нити се баве науком. Да јесу, тражили би од владе да им дозволи приступ
марихуани. Разлог је сада доказани део тела, ендоканабиноидни систем, који је америчко медицинско
друштво потпуно игнорисало. Док друге земље све више истражују марихуану и посебно лијечење рака,
америчку медицинску установу води Биг Пхарма, велико осигурање и велики новац. Лекари су дали
контролу  над  својим  занатом  нелекарима  и  политичарима  заснованим  на  страху.  Они  ће  провести
године  покушавајући  да  пронађу  алтернативе  под  контролом  патентних  адвоката,  претећи
потенцијалним лековима.

Да је марихуана скривена у некој дубокој џунгли, коју контролише неко неписмено племе, Биг Пхарма
би прва контролисала  њену производњу,  патентирала  своја  64  различита  канабиноидна  једињења,  а
затим би се обратила лекарима да је „препишу“. Али највеће племе у САД већ почиње да виче истину.
Штета за Биг Пхарма, ово племе није на продају. " Бриан

„Тај доказ је код нас. И ми то делимо. Разоткривена је медицинска гомила [која се више не третира с
поштовањем] оних који се баве дрогом и раде за подстицаје. Мешкоље се у новчанику. Они су свесни
шта се дешава и њихов колега из ФДА иде са њима. Ништа другачије од било ког облика тираније на
који смо наишли пре него што смо прихватили да је овај пут домаћи. Ово себи радимо. "Постоји лек за
рак, нема лека за начин на који нам се тренутно намеће МЕДИЦИНА, осим ако не гласамо џепом и
гласачким листићима!" Тхиелман

„Гледао  сам  рођаке,  пријатеље  како  одбијају  и  умиру  тако  брзо  након  што  су  били  приморани  да
потроше десетине хиљада долара да би били полако убијени када лек изрони управо из Мајке Земље.
Хајде, пробуди се и помириши срање. Не наскачите се на стереотипе и истражите мало “. Ами Јане

„Знам да бих радије узео РСО него хемо/рад ... Чудно је како неки људи могу назвати РСО када вам
споредни ефекти свега осталог оставе веома мали квалитет живота.“ Керри

„То мора бити лако доступно. ТРЕБА бити доступан “Што више читам, више сам фасциниран.” Схеллеи

„Сви  тумори  су  нерегулисане  ћелије.  Ћелију  само  треба  регулисати.  Ако  његово  тело  не  може да
регулише ћелије рака, можда су ћелије рака сломљене/оштећене ЦБ рецепторе. Када фито-канабиноиди
(фито = на биљној бази)  дођу у контакт са нерегулисаном ћелијом,  могу сигнализирати ћелији рака
преко  више капија  него  само  рецептори  ЦБ 1/2.  Овако  фито-канабиноид  успева  тамо  где  ендогени
канабиноид не успе.

Ево неколико напомена о процесу на који канабиноиди регулишу ћелије рака: Рак

1) Рак је нерегулисана ћелија. 
2) Изазивање апоптозе Регулише ћелије рака. 
3) Канабиноиди изазивају апоптозу у ћелијама. 

Рак  је  дефинисан  као  „широка  група  различитих  болести,  СВЕ укључују  нерегулисан  раст  ћелија“.
хттпс://ен.википедиа.орг/вики/Цанцер

П:  Како  регулишемо  ћелије?  О:  Преко  апоптозе.  Апоптосис:  хттп://ен.википедиа.орг/
вики/Апоптосис#Процес „Апоптоза (прон .:/ˌӕпәˈтоʊсɪс/такође прон .:/ˌеɪпɔːпˈтоʊсɪс/) [2] [3] је процес
програмиране  ћелијске  смрти  (ПЦД)  које  се  могу  појавити  у  вишећелијским  организмима.  [4]
Биохемијски догађаји доводе до карактеристичних ћелијских промена (морфологија) и смрти.

„Процес апоптозе контролише разнолик спектар ћелијских сигнала, који могу потицати или ванћелијски
(спољашњи  индуктори)  или  унутар  ћелијски  (унутрашњи  индуктори).  Изванстанични  сигнали  могу
укључивати токсине, [13] хормоне, факторе раста, азотни оксид [14] или цитокине, који морају проћи
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кроз плазма мембрану или трансдуцирати да би изазвали одговор. Ови сигнали могу позитивно (тј.
Покренути) или негативно (тј. Потиснути, инхибирати или пригушити) утицати на апоптозу.

Како да учинимо да ћелија рака прође кроз апоптозу?

Потребни  су  нам  канабиноиди/ендоканабиноиди  да  сигнализирају  рецепторима  канабиноида  (ЦБ1Р,
ЦБ2Р) да изазову апоптозу (дуго се сумњало да постоји више од 2 рецептора):

Шта је ЦБР? (Рецептор канабиноида):

„Канабиноидне рецепторе активирају три велике групе лиганда, ендоканабиноиди (које производи тело
сисара),  биљни  канабиноиди  (као  што  је  ТХЦ,  који  производи  биљка  канабис)  и  синтетички
канабиноиди (попут ХУ-210). Сви ендоканабиноиди и канабиноиди биљака су липофилна једињења, то
јест растворљива у мастима. хттп://ен.википедиа.орг/вики/Цаннабиноид_рецептор

Могу ли канабиноиди сигнализирати ЦБР -у да изазову апоптозу?

„Студије  на  овим  моделима  болести,  заједно  са  многим  ин  витро  експериментима,  показују  да
канабиноиди  испољавају  своја  имуносупресивна  својства  на  четири  главна  начина:  (1)  изазивање
апоптозе“, хттп://ввв.нцби.нлм.них.гов/пмц/артицлес/ ПМЦ3005548/

Аутофагија - Ако нисам у праву, исправите ме, али колико сам разумео:

Аутофагија је процес у којем се ћелија може поправити или рециклирати. Обично су са ћелијама рака
само програмиране да умру, али аутофагија и даље може играти улогу у овом процесу.

Као да имате контејнер за рециклажу и контејнер за смеће и сакупљате разни отпад и организујете га у 2
контејнера. Понекад морате да рециклирате, понекад само да нешто одложите. " Сцотт

„У новој студији, Цхен и његов тим открили су да је лечење Δ9-ТХЦ изазвало повећање нивоа ензима
званог  циклооксигеназа-2  (ЦОКС-2)  у  хипокампусу  миша,  региону  мозга  укљученом  у  учење  и
памћење. Лекови или генетске технике које су смањиле ниво ЦОКС-2 код мишева спречиле су проблеме
са  памћењем  и  неуронске  абнормалности  узроковане  поновљеним  излагањем  Δ9-ТХЦ.  Будући  да
ЦОКС-2 инхибирају лекови против болова као што је ибупрофен, налази указују на лаку стратегију за
спречавање нуспојава марихуане.

Истраживачи су такође открили да је лечење Δ9-ТХЦ смањило оштећење неурона у мишјем моделу
Алцхајмерове болести, а овај благотворни ефекат се задржао када су животиње истовремено третиране
инхибитором ЦОКС-2. "Тренутно не постоје ефикасни лекови за спречавање и лечење Алцхајмерове
болести или заустављање прогресије болести", каже Чен. "Наши резултати сугеришу да би се нежељени
споредни  ефекти  канабиса  могли  елиминисати  или  смањити,  уз  задржавање  корисних  ефеката,
применом инхибитора ЦОКС-2 заједно са Δ9-ТХЦ за лечење неизлечивих медицинских стања, попут
Алцхајмерове болести." хттп: // ввв.еурекалерт.орг/пуб_релеасес/2013-11/цп-пмм111413.пхп

„Нова студија о канабису/раку коју финансира влада СХОЦКС научну заједницу ...

ТХЦ, главни психоактивни састојак канабиса, заправо може промијенити људски генетски код, како би
спријечио рак и упалне болести. Шта?!!!! Шта шта!!!????

Рицк  Симпсон  и  његов  главни  вилењак,  чешки  активиста  Јиндрицх  Баиер,  говорили  су  ово  већ
месецима, а ја сам био пристојан, али сам се потајно ругао том појму, јер ми је то звучало као гомила
хокус-покуса (и због других мањих техничких неслагања са њиховом перспективом). . . Лекови не могу
променити ДНК, зар не? Погрешно, очигледно! СВЕТИ [БЛЕЕП]! ” Алан Гордон

„Позадина: Канабиноиди ин виво индукују моћне супресорске ћелије добијене мијелоидима (МДСЦ).
Резултати:  Функционални  МДСЦ  индукован  ТХЦ  -ом  показује  јасан  образац  експресије  миРНА.
Закључак:  Специфична  миРНА  може  играти  важну  улогу  у  развоју  и  функционисању  МДСЦ  -а
регулисањем циљних гена укључених у диференцијацију мијелоидних ћелија. Значај: Одабрана миРНА
могла би бити важна молекуларна мета за манипулацију МДСЦ активности код рака и упалних болести.
хттп://ввв.јбц.орг/цонтент/еарли/2013/11/07/јбц.М113.503037.схорт#реф-лист-1
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-  У  реду,  шта  год  ово  значило,  ово  је  изван  моје  стручности.  Вероватно  каже  да  нешто  попут
канабиноида може излечити рак, а то раде на неки начин модификацијом гена. И да је потребно више
истраживања, као и увек.

Све  што  кажем  је  да  је  сама  помисао  на  материју  најмања  честица  материје,  а  уље  такође  може
поправити  мисли.  Гени су и даље превелики.  Истраживање би требало да се фокусира на оно што
канабиноиди раде са најмањим честицама нашег тела, атоми, кваркови, жице итд. Ту почињу проблеми,
у најмањим честицама, то је оно што морате поправити ако заиста желите да решите проблеме. ЈБ

Информације о лечењу других болести коже

„Из мог искуства са мојом тренутно забрањеном козметиком од конопље, у којој смо користили 
уље из пупољака индустријске конопље, које је много слабије у поређењу с уљем које правите, 
открили смо да је конопља у основи лијек јер се може користити на готово свим стање. Можете ли
то потврдити?

Историја назива конопљу панацејом, што значи све, а у прошлости се користила за лечење широког
спектра  медицинских  проблема.  Из  свог  искуства  када  сам  видео  да  се  уље  конопље  користи  за
различита  медицинска  стања,  и  ја  конопљу  називам  леком  за  све.  Конопља  је  корисна  у  лечењу
практично било које болести или стања; промовише излечење целог тела без икакве штете. Тако да је за
мене и многе друге ово постало врхунски лек и чврсто верујем да нема ништа боље.

У свету у којем данас живимо, многи се чак плаше да изађу на сунце, али овај лек се добро меша са
стварима као што су креме за кожу и лосион за сунчање, па зашто се скривати у мраку? Зар не би било
лепо поново изаћи на сунце и уживати у животу без бриге о стварима попут рака коже? Кладите се да би
и сада ова дивна супстанца може све ово учинити могућим. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија
биљка

Бурнс

„Из личног искуства знам да нема бољег третмана за тешке опекотине од уља конопље. Ако се уље
нанесе на опекотину, уклања бол у року од неколико минута и знатно убрзава процес зарастања. Ако би
болнице користиле уље од конопље у својим јединицама за опекотине, људска патња би се могла знатно
смањити.

Кад сам тек почео да производим уље, уносио сам многе штетне лекове које су ми преписали лекари, а
који  су утицали на  моје  способности  закључивања,  па  моје  размишљање није  било баш јасно.  Ово
измењено стање учинило ме помало неопрезним, што је резултирало експлозијом и пожаром, који су ми
оставили десну руку са тешким опекотинама трећег степена.

Кад кажем тешко, мислим озбиљно, три четвртине моје десне руке дословно су се истопиле и сада су
висиле у гобима. Моја девојка Леах је сишла и након што је погледала опекотину, узела је маказе и
одрезала сво мртво месо. Знам да ово звучи језиво, али оно што је уклонила било је мртво, тако да у
стварности нисам ништа осећао.

За једанаест дана рука ми је потпуно излечена, без ожиљака. Једини начин на који сте могли да утврдите
да сам чак претрпео повреду било је присуство све нове ружичасте коже која је била видљива, па чак и
фоликули длаке су поново нарасли.

Сада погледајте шта се дешава у овим јединицама за опекотине које пружа наш медицински систем.
Деца и одрасли који су претрпели тешке опекотине откриће да јединице за опекотине нису ништа више
од одаја  за  мучење,  које  изгледа  не  пружају  крај  патњи.  Ови пацијенти  су  подложни инфекцијама,
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многим болним операцијама које укључују трансплантацију коже и на крају су обично још увијек лоше
ожиљке.

Етерично уље биљке конопље је природни анестетик и природни антиобиотик.  Када ставите уље из
биљке конопље на опекотину, у року од 5 минута бол нестаје и почиње зарастање. Судећи према ономе
што сам видео да ова супстанца чини да залечи опекотине које сам задобио и друге који су претрпели
сличне повреде, чврсто верујем да би овај невероватни лек могао поново да израсли лице или друге
делове тела за оне који су претрпели тешку горети.

Ако уље може поново израдити моју руку и не оставља ожиљке, зашто онда не стопало, па чак ни лице?
Дакле, ако би они који воде јединице за опекотине заиста хтјели помоћи својим пацијентима и олакшати
им патњу,  можда је  крајње вријеме да почну користити нешто што функционира.  ” Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

„У недељу ујутру сам добио опекотине од кључања уља на прстима. Велики жуљеви и веома болни.
Сетио  сам  се  да  сам  читао  РСО невероватан  за  лечење  опекотина,  па  сам  га  пробао.  ОМГ Људи,
опекотине су потпуно нестале за само 40 сати. Нема уопште трага од тога. Нанела сам бољу количину
РСО на блистере,  филе свеже алое вере и завој.  Поновљено 12 сати касније.  Нема потребе за трећу
апликацију. " Бобби

„Моја снаха је дубоко пржила свињске котлете и у основи је умакала прсте у врело уље до прве ручке и
побелели су као кувана пилетина. Ставили смо им РСО и бол је нестао за отприлике минуту, премазала
их је 2 к дневно РСО. Оздравили су врло брзо у само неколико дана и уопште није било губитка коже
или ожиљака. Невероватно је што сада држимо мало у кухињском фрижидеру, па ако се неко опече
(нарочито деца), одмах ћемо применити РСО, нема потребе да осећате такву бол када имамо природну
биљку која ће се побринути за то . ” Дебра

„Користио сам га при тешким опекотинама од сунца. Одлично је радио, видео сам да зараста рану од
ножа за мање од недељу дана. Лечи и халитозу. Користио сам га око шест месеци и потпуно сам скинуо
лекове против напада. Кад сам нестао, имао сам мањи напад. Имам срећу што могу да добијем овакав
лек, препоручујем га за болове у нервима. " Јацк

„За грејање користим пећ на дрва, па су ме опекотине на зглобу пратиле доста хладнијих месеци. Је ли
прошло јесен дубоко опекло, нисам престао да се будим. Добила сам РСО уље пре него што сам нанела
брис, прекрила опекотине и за два дана подручје је било ружичасто, чисто, без жуљева или опекотина!
Продао сам се 100%! ” Јанине

Ожиљци

„Видео сам опекотине зацељене употребом овог уља које су требале оставити ужасне ожиљке иза себе.
Али касније је остала само здрава ружичаста кожа и према медицинском систему такве ствари не би
требале  бити  могуће.  Кроз  историју,  конопља  је  одувек  била  на  репутацији  јер  има  способност
зарастања рана остављајући након тога мало или нимало ожиљака.

Снабдевао сам ово уље многим људима који су имали лош тен и проблеме са ожиљцима на лицу. Након
третмана уљем, побољшање њиховог тена било је запањујуће. Чак се и ожиљци који су тамо годинама
могу потпуно или углавном уклонити једноставним третирањем погођеног подручја уљем.

То се може постићи на исти начин на који се лечи рак коже: једноставно нанесите уље на ожиљак и
покријте га завојем. Понављајте ово све док ожиљак не нестане и временом ће се третирано подручје
стопити са околним ткивом.

Дошао сам у контакт са човеком у Чешкој који је имао ужасан ожиљак на лицу који је изгледао као да је
изазван мачем. Након што је третирао подручје уљем, било ми је тешко чак и рећи где је био ожиљак.
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Из моје перспективе, онима који су унакажени плашењем може се помоћи и третман је безболан, па ако
имате гадан ожиљак, сада знате како се носити с тим. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Чиреви, брадавице, мадежи

„Чиреви у телу могу се излечити уношењем уља. Нездрави чиреви, брадавице и младежи на телу могу се
уклонити  једноставним  наношењем  уља  и  прекривањем  завојем.  Уље  продире  у  нездраве  или
мутирајуће ћелије и у већини случајева их безболно уништава. Врло често брадавице и младежи могу
постати нездрави, а тада обично потамне и почну расти. Ако имате нешто овакво да решите, лекари
често могу да уклоне проблем, али у многим случајевима се то само врати. Да бисте тело ослободили
таквих ствари на разуман начин, испробајте овај лек.

У прошлости сам чак лечио људе који су патили од плантарних брадавица на стопалима, а ова врста
брадавица  развија  корене,  што  се  обично  може искоренити  само  опсежном  операцијом.  Уместо  да
дозволите медицинском систему да вам исече стопала на врпце, једноставно нанесите кап уља на главу
брадавице и покријте завојем. Покушајте да држите завој на месту око три дана, па поново нанесите уље
и још један завој. Обично након што то учините три до четири пута, коријени брадавице су уништени, а
глава  брадавице  једноставно  отпадне.  Када  се  уље  користи  за  лечење овог  стања,  све  се  то  одвија
безболно, па ако патите од биљних брадавица, зашто бисте пролазили кроз мучење које вам медицински
систем намерава, излечите се на разуман начин. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

„Зглобови ми се дижу на прстима и воила, трљајте мало уља, бол је нестао. Прошле недеље сам се
опекао на опекотини, 3 инча црне коже са мехурићима на унутрашњој страни зглоба. Мала количина
уља, завој, два дана касније, невероватно ружичаста кожа. Поново се примењује, исто, два дана касније
и излечено је ... УП од Ми. ~ Хвала вам !!!!! ” Јанине

„Користио сам уље у стилу РСО за вештице на лицу. 2 апликације су покривене помоћником групе и
скоро је нестало! ” Леслие

„Користио  сам  маслиново  уље  инфузирано  канабисом  на  опекотинама  и  посјекотинама  и  они  се
излијече у року од неколико дана. Никада нисам видео ништа слично. Знам да би РСО био још бољи.
Канабис се користио за све пре него што је наша влада постала похлепна. " Давид

"Прилично сам се опекао на издувној  цеви и ставио сам мало уља канабиса са екстрактом семенки
грожђа  и  оно  је  зарасло  за  мање од  недељу дана  и  готово  да  нема  бола  или  иритације  и  да  нема
ожиљка!" Даниел

„Много ме плаши стање коже да сам скоро 6 месеци добијала страшне лекове. О изненађење! Неколико
недеља након третмана кожа ми је поново лоша. Ово је добро знати. Био сам ужасан на тим лековима,
ћудљив, са сувом и љускавом кожом, зноио се, боже, то је било ужасно. Дока се више неће видети. "
Никки

"Поштовани господине, ја сам стари хипик из 60-их и живим у Но. Видео сам да је и Рицк користио
Белу удовицу.

Тренутно помажем хоспицијском пацијенту у опоравку, ко је био/је ли? умирући у последњим фазама
МРСА према упутствима мог старог лекара, др Роналда Санда ... започео сам га на тинктурама које сам
правио и давао колачиће од воде до екстракције пупољака и само екстракције путера пре четири месеца.

Још један пријатељ брат узгајивач са којим идем у Цркву јединства пре само три недеље ме је окренуо
на вашу веб страницу. Започели су Јасона на 'ЈОИ ГРЕАСЕ', а он је прошао кроз своју прву цијев, а сада
је на другој. Пре нешто више од месец дана његова јаја су била величине веома велике диње веће од
софтбола ... Откад је појео моју печеницу и сада право из „Магичне масти“, он је сваким даном све бољи
и његове гонаде су скоро нестале назад у нормалну величину ... Кажу да нема лека за МРСА ???
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Јасон је имао јако тешке ране на леђима јер није могао лежати на боку или трбуху. Сада ми је рекао да
јењавају и када се наш доктор појавио са још једним тимом сви нису могли схватити зашто није мртав
или зашто му је све боље. Нисам још рекао лекару о свом/нашем лечењу конопљиним уљем, али ускоро
ћу  сваког  дана  ...  Заиста  желим  дозволу  лекара  да  локално  лечи  његове  чиреве  уљем,  зар  се  не
слажете ??? Ако можемо зауставити МРСА код пацијента који је имао само неколико месеци живота,
само размислите о томе шта би то требало или требало да кажем ТРЕБА рећи медицинској заједници.
Мир и поштовање, Цраиг ”

„Мој муж је имао 30 -годишњи ожиљак од опекотине који је захтевао трансплантацију коже ... Па сам
помислила, аха, друго место за експериментисање са овим невероватним производом. Па, имао је мање
од нуле увјерења да ће то учинити било шта ... Након неколико апликација које се мијењају, сада има
пигмент тамо гдје га није било. Раст косе где ниједан није нарастао 30 година. " Ребецца

„Имао сам опекотине другог степена по лицу и рукама од пожара у кући. Ставио сам РСО помешан са
какао путером по цео месец дана и једва се може рећи да сам икада изгорео. Невероватно је колико брзо
делује и то је најбољи лек против болова који сам икада имао. " Американисцх

„Имала  сам младеж на  скалпу  који  ме је  недавно  почео  сврбети.  Наносио  сам брис  једном дневно
неколико дана и младеж се заправо почео смањивати! Причајте о невероватном. ” Аманда

"Ја сам верник ... лечи гихт ... то мора довести иин & ианг у равнотежу јер сам раније мислио да сам
срећан,  али у последње време осећам осећај  среће  који  извире из дубине ...  Хвала Рицк Симпсон."
Ирвинг

„Од своје 11. године (сада имам скоро 30) развијала сам неку врсту гљивица на кожи, углавном око
врата, груди и леђа. Ове црвене округле мрље појављују се на мојој кожи сваке године и предузела сам
све што је потребно да лечим стање коже. Лековима које дерматолози преписују потребно је 5-6 дана да
уклоне ове флеке и још 5 дана да их потпуно уклоне.

Пре неки дан сам приметио да се ове мрље поново почињу појављивати, али овога пута сам одлучио да
на то нанесем мало уља канабиса ... и заиста је било чаробно !!! Нанела сам га само 2 пута и мрље су
СВЕ нестале. Нисам могао да верујем својим очима! За мене више нема пилула и крема и посебних
шампона! Сада сам направио кокосово уље преливено уљем канабиса и наставићу да га примењујем још
недељу дана како бих се уверио да се мрље неће поново појавити. Хвала вам пуно РС & ЈБ на свој
помоћи и информацијама, заувек ћу вам бити захвалан. ” Иоанна

„Године 2002. имао сам страшну несрећу. Свуда сам имао ране и изгубио део кости у руци. Након
трансплантације коже и костију скоро сам оздравио и добио сам инфекцију у руци. Испоставило се да је
у  питању  коштана  инфекција  и  морао  сам  да  почнем  испочетка.  Због  тога,  кад  год  добијем
посекотине/опекотине (ја сам заваривач),  увек би се инфицирали.  Прошле године добио сам ужасну
опекотину од парног вода на стомаку. Одржавајући га чистим и користећи уље, излечен је само једним
додиром преко НЕДЕЉЕ! Моје мале опекотине од завара могу трајати 4-6 недеља. Не више са мојим
уљем. Зајеби Неоспорин, користим УЉЕ! ” Цхрис

"Отровни бршљан на мојој руци ... Осип и опекотине су нестали у року од 5 минута ... Нема удараца,
нема осипа, нема болова ... Користио сам једно зрно РСО са мало кокосовог уља ... НЕСТАЛО за пет
минута !!!" Естелле

„Добио сам отровни храст на лицу, након другог дана од чела до врата, велике мрље које сврбе, сирове и
крварење од огреботина. Помешао сам мало уља са мало кокосовог уља како бих га лакше размазао.
Ставила сам га и одмах ублажила свраб и бол, у року од сат времена суровост и упала су нестали, до
следећег јутра нису били видљиви осим ако заиста не погледате. То је свакако подигло неколико обрва и
коначно су неки скептици морали да виде о чему увек причам. Лековита моћ канабиса! " Цинди-лее

"Артритична псоријаза за мање од месец дана ... Ј" Гиуллиана
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„Моја псоријаза је нестала након што сам почела јести уље ... Само локално кориштење уља није ми
толико помогло- није нестало у потпуности све док га нисам почела користити орално. Још се није
вратио. Сада сам на дози одржавања, па се надам да је то довољно да псоријазу држи подаље. Нисам
имао никакве знакове скоро 4 месеца. Лекари су ми рекли да то никада неће потпуно нестати и да ће се
једино „разјаснити“ када сам заиста болестан и мој имунолошки систем има друге ствари за борбу. Па ...
није ми лоше, а срање је НЕСТАЛО! ” Линдсаи

„Такође  излечен  тендонитис  за  неколико  дана.  Чак  и  повреда  стара  7  месеци.  Само  трљајте  мало
маслаца  или  РСО  на  болно  подручје  једном  дневно.  Невероватно  срање.  Користио  сам  РСО  на
опекотини 3. степена прошле недеље-уторка, нема знакова опекотине након 40 сати лечења. Наравно да
бих га употребио чим се то догодило. То би ми уштедело сате великих болова и држање леда на њему. "
Бобби

„Шта не може помоћи? Кроз моје студије могућности су бескрајне. Имам цисту на десној страни образа
на лицу. Пет дана након узимања уља (гутања) циста се брзо смањила. Уље је направљено од смрзнутог
лишћа и малог пупољка који је био натопљен увек чистим. Смеша је стајала 2 недеље. Прве ноћи уља
моја циста је имала трнце. Пет дана касније је прошло. Уље ради. Превише је доказа и наука која стоји
иза свега је невероватна. Тамо постоје хемијска једињења која реагују на све наше рецепторе у нервном
систему дело је природе. Невероватан део је што се све налази у једној биљци. КАНАБИС. Време је да
видимо колико далеко људи могу да оду. Време је за еволуцију. Др. Данк ”Јереми

„Уље (инфузирано у кокосовом уљу) први пут сам направила за локалну обраду леђа старијег комшије.
Свуда је имала ране које су је јако сврбиле. Искључене су стјенице, па тако и красте, бјежице, скелети
итд. Јер није захваћена нигдје другдје осим на леђима, а на кревету нема трагова активности. Знате шта
је  њен  син  урадио  ???  Он је  јако  попрскао  душек  хемикалијама  како  би  се  решио  буба  које  нису
постојале. Дао сам јој нови душек са изричитим упутствима да се НЕ прска. Морала је у болницу због
крварења чирева  и док је  била тамо,  изразила  је  проблем леђа и  знате  шта  су  јој  лекари рекли  да
уради ??? Оперите косу и тело од ушију, она нема уши. Па шта мислите да ћу слушати да јој помогнем?
Лекари? НЕ. Направио сам уље, лечио сам јој леђа и дешава се побољшање и излечење. " Мицхеле

„Јутарњи Шкот, синоћ сам разговарао са сестром и она каже да је сва излечена !!!!! Лек јој је излечио
херпес зостер :) Каже да се осећа предивно. Само сам хтео да будем 100% сигуран пре него што сам вам
написао. Хвала вам пуно на помоћи. ”

„Девојчици са шиндром догодило се нешто друго и никада није рекла породици шта није у реду. Ево,
управо ми је послала:

„Здраво поново,  управо сам јуче  сазнала да је  моја сестра  имала израслину на штитној  жлезди пре
годину  дана,  али није  рекла  нашој  породици.  Очигледно јој  је  доктор рекао да  ће  то  пазити  и  ако
порасте, онда ће оперисати. Није било довољно велико да се добије биопсија. У сваком случају, прошле
недеље је заказала лекара и открила да је тумор престао да расте. Она верује да је лек зауставио раст.
Није ли то дивна вест? Она наставља да га прихвата у нади да ће њен следећи састанак доказати да уље
убија туморе. Рећи ћу вам више када се то догоди. " Сцот

„Јуче сам добио жену која је почела да узима лекове. Ово је њен извештај од првог дана. Једноставно
невероватно! Ево извештаја за мој први дан:

Јуче ујутру сам се пробудио са екцемом на усни и ставио мало уља на њега. Пецкање је престало за око
10 минута. Бол је нестао за 30 минута. Отицање је нестало за неколико сати. Жуљеви на мојој усни
данас су отприлике нестали - обично им је потребно 2 недеље да зацеле. Удишући испарења из уља на
усни. Приметио сам да је бол која ми је већ неколико недеља у десном синусу престала и нос ми је
престао да цури. Од јуче сам само једном кихнуо Приметио сам да мој умор није тако дубок као обично.
Приметио сам да сам се осећао опуштено и да је та забринутост нестала. Примећен смањени бол у телу
увече - Нормално да ме увече толико боли тело да не могу да седим мирно (болови у зглобовима и
мишићима, бол у колену/рамену/лакту/ручном зглобу/палцу).
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Такође,  добијам  веома  лаган  сјај  са  сваком дозом.  Немам потешкоћа  у  раду  или  фокусирању  и  не
оклевам да возим. Врло сам бистре главе иако сам јутрос заборавио да узмем Цитицолине. Стављам
еквивалент од око пола зрна уља у Цраисен и узимам га на тај начин. "

К. Здраво ЈБ! Хтео сам нешто да вас питам, питао сам се да ли би РСО помогао мајчиним опекотинама
од зрачења? Одлучила је да настави са „конвенционалним“ третманом, па су јој сада, због недостатка
других речи, сјебана прса.  Боли само гледање у то.  Сећам се да сте се ви или Рицк једном опекли,
претпостављам док сте припремали РСО, и показали слике како уље делује и на опекотине. Па, да ли би
јој то помогло?

О. Здраво Енрикуе, наравно, утрљајте уље или мелем од конопље по њеним грудима и леђима. Наравно
да би требало да једе уље и да се клони лекара и свих других облика непотребног оштећења. ЈБ

„Моја мама (72) има већ скоро 2 године болно испуцалу кожу на већини врхова прстију ... веома болна.
Доктор  каже:  "Да,  то  долази  са  годинама."  Дуфусс  !!!  Помешали  смо  врло  малу  количину  уља  са
аквафором ... један третман, преко ноћи ... нестало! Њене болне пукотине су зацељене и настављају да
буду добре већ више од недељу дана! НЕВЕРОВАТНО!" Долли

„Користио сам уље на свежој отвореној хируршкој рани. У септембру 2012. године уклоњена су ми 2
тумора карцинома базалних ћелија. Један је био велики и био је хранилица која га је ширила. Такође,
унутрашњи тумор на образу ми је саструган ради биопсије. Кад сам дошао кући и открио рану, имао сам
кратер у лицу.

Прва 4 дана сам помешао схеа маслац и уље и нанео га.  Затим сам прешао на чисто уље и нисам
престао. Кад сам отишла на операцију, докторка која је мислила да ћу на пластичну операцију била је
запањена мојим оздрављењем. Одлучио сам да јој кажем истину, да нисам користио рецепт, да сам га
излечио уљем канабиса. Чула је за Рицк Симпсон & Пхоеник Теарс, није ме осуђивала и рекла је да
наставим са добрим радом.

За месец дана идем на другу операцију, план акције за лечење ове ране ...

Уље канабиса. Хоћу ли рећи овом хирургу? На мој састанак за оп. Заљубљено и светло. ” Патти-Јо

- Патти, нећеш захтијевати никакву операцију ако наставиш с уљем. Или одложите за још 60 г ако је
потребно,  али се  клоните  операције  и  лекара,  ако  је  то  могуће.  То је  у  многим случајевима  тужан
предуслов за успех лечења. ЈБ

„РСО је учинио моју псоријазу скоро непостојећом. Већ три године уносим дозу одржавања и кожа ми
је чиста, ум чист и никада нисам била здравија. Ерица

„Видео сам некога ко ми је близу да користи Рицково уље за тешку опекотину која би оставила гадан
ожиљак и у року од недељу дана након наношења уља је нестало и није било знакова ожиљка или да је
изгорело.“ Јанице

„Сада имамо ћерку на уљу. Има псоријазу на лактовима, подлактицама и једном колену. Сликао на
почетку.  До сада су сува љускава подручја нестала.  Кожа је  црвена,  али глатка уместо подигнуте и
упаљене. Мање површине споља су потпуно очишћене. Уверени смо да ће ово успети. Фотографишемо
се  сваки  други  дан  или  када  је  приметно  побољшање.  Све  то  за  мање  од  недељу  дана  локалног
коришћења уља. Хвала вам пуно што сте подигли свест о овом леку који ће на крају излечити нације
Рицка и ЈБ. Свакодневно делим објаве и говорим свима који ће ме саслушати. Почиње да тоне. " Рон

П. Да ли ове смеше делују против акни? 

О. Јеннифер, уље делује за „све врсте кожних обољења“. То значи и акне. Све најбоље, ЈБ

„(Открио  сам  о  уљу)  Пре  3  месеца  тражио  сам  на  интернету  лек  за  акне  и  розацеу.  То  је  одмах
разјашњено! Додајем изо уље кокосовом уљу да га користим на лицу и врату једном дневно. Мој муж
каже  да  изгледам  15  година  млађе!  Хвала  вам  пуно  што  сте  поделили  ове  информације.  Бог  вас
благословио све. Само тако настави." Тони
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„Делује  и  на  урасле  длаке  на  лицу.  Користио  сам  га  на  свом 23  -годишњем сину  са  успехом  у  2
апликације. ЈЕДНА ЉУБАВ." Патти-Јо

„Чарли хода. Без лекова против болова. Он стоји високо. Његови кораци су равни и широки. Може да
трчи и скаче. Његов врат је скоро 90 одсто зарастао. Овако није изгледало две године. Јуче је појео
банану, пицу, пола сендвича, пржени пиринач, јогурт и још много тога. Никада није појео оволико. (…)

Цхарлиејево десно колено, било је најгоре. Боље је за око 50 одсто. Леви је скоро потпуно зарастао,
изузев чињенице да га је синоћ сврбео и поново створио жуљеве. Али ништа важно ... Највећа промена
је рана на врату и испод пазуха. Врат је скоро потпуно зарастао, као и пазух.

Користим малу кап уља у његовој г-цеви пре купања. Такође је помогао код болова у колену. Ако га
колена заболе, добиће тај пад. Не додајем тиленол или ибупрофен. Чини трик. Правим и своју маст.
Имам машину за воду која филтрира воду и одваја алкалну воду од киселе. Пошто је кисела вода са
кисеоником толико добра за кожу и такође је антибактеријска, ја стављам киселу воду и помешам је са
метоцелулозом да бих створио маст.

Додајем концентрат да направим мелем који је попут конзистенције вазелина. Овим премажем његове
облоге и стављам га на ране.  Ово само чини невероватну разлику са болом, сврабом и исцељењем.
Ускоро ћу вам послати слике. Узео сам им сваку промену. Мислим да ће уље трајати још месец дана,
али с обзиром да је ово први пут да сам то урадио, нисам сигуран. Одушевљена сам. Апетит му никада
није био тако добар. Јуче је појео више хране него целе године. " Трисха

„Хеј Рицк и пријатељи, имам пријатеља који је имао ову рану (приближно 2 инча са 4 инча у пречнику)
на левој лопатици која траје већ 4 године, језива инфекција, без краста на месту, само чиста сирови
отвор, испод површине се осетила тврда грудвица величине бејзбола осетљива на додир.

Локално је примењивао уље 8 пута у 7 месеци са око 2 викенда и за унутрашњу употребу.

Грудице и ожиљци су нестали, отворена рана је ожиљана и мој пријатељ се осећа благословено што је
имао прилику да користи уље. Ребецца

„Јуче сам пресекао прст на блендеру на послу. У три ујутру пробудио сам се док сам лупао прстом да
сам пробао лед, пероксид, неоспорин. Ништа није успело. Још је пулсирало. Тада сам се сетио да би уље
за уши помогло ћелијској регенерацији и зауставило бол и зацелило ожиљке на кожним проблемима па
зашто не бисте пробали. Па сам узео кап и раширио је по целом врху прста. У року од 1 минуте бол је
нестао 80%. У року од 30 мин. Успео сам да махнем прстом са само мало бола, али без правог бола.
Продао сам се. 12 сати касније поново сам се пријавила и од тада немам болове. " Ребецца

„Хеј Рицк, желио бих да моје име остане повјерљиво ако случајно објавиш ово (што ми не смета). Моја
девојка је имала јако грубо васпитање и посегла је за зглобове кад је пала у депресију, овај проблем је
годинама  и  годинама  иза  нас,  али  неки  прилично  гадни  ожиљци  на  њеном  зглобу  и  даље  остају.
Изузетно  су видљиви и прилично мехурићи,  то је  прва  ствар коју  многи примете када  је  први пут
сретну, она не би желела ништа друго него да их се отараси.

Дакле, моје питање је да ли би уље помогло у уклањању ожиљака? Или барем помоћи да буду мање
видљиви? Волим то што радиш и волео бих да сам знао за нафту када је мој деда оболео од рака, ти си
херој за све животе које си помогао у спасавању! ”

- Драги КСКСКС, почните локално наносити уље на ожиљке, они ће највероватније нестати у року од
недеља или месеци. Такође бих је добио на уље, то ће јој помоћи код ПТСП -а из свих тих сећања на оно
што је прошла, такође ће побољшати квалитет њеног сна. Снимите фотографије и видео записе ако вам
не смета, ожиљак ће заиста нестати - или потпуно или ће бити једва видљиви. Срдачне жеље, Јиндрицх
Баиер

„Хеј Ранд, имам исти проблем са ранама на ногама. Прво зато што сам био пре-дијабетичар. Али открио
сам да сам веома осетљив на уједе инсеката и комараца. Ставила сам им уље и ставила фластер преко
ноћи и угризи су зарасли. Мицхелле
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-  Оно што уље може учинити за убод комараца или крпеља једноставно је невероватно. Пробајте и
видећете зашто кажемо да нико не сме да изађе из куће ако нема уља. Уље има толико много употреба
да је неодговорно покушавати живјети без њега. ЈБ

„Једите уље ... Узимам уље два месеца, псоријаза ми је скоро 80% чиста и не морам да користим никакве
лекове ... И одузела ми је и артритис ...“ Гиулиана

„Користио сам мешавину маслиновог уља канабиса и за недељу дана моја псоријаза је почела да се
чисти. Нажалост, само сам имао мало и нисам имао довољно да то узмем више интерно и екстерно.
ПОГЛЕДАЈТЕ, нисам чак ни имао прави РСО, већ уље канабиса направљено на маслиновом уљу. Теему

- Надајмо се да ћете  ускоро добити још уља,  Теему.  Најбоље је  користити  га  локално за  контролу
симптома, а такође и за конзумирање уља. Такође желите да уклоните основни узрок проблема. Све
најбоље, ЈБ

„Добро делује и код уједа комараца и болова у зубима. Моју ћерку су комарци угризли, не шали се,
најмање 50 пута за 15 минута БЕЗ ИСКЉУЧЕНОСТИ! Дееп Воодс спреј за инсекте. Пробао сам кору од
банане,  дезодоранс,  алое  веру,  дермапласт  и  хидро-кортизон.  Ништа  од  тога  није  смањило  оток
(алергична је на убоде комараца који јако набубре) нити јој је олакшало. У очају сам истрљао смолу из
испаривача, помијешао је са само мало кокосовог уља како би се лакше размазала и "намазала" јој ноге.
У року од отприлике пола сата сав оток је нестао и док је још имала црвене тачке на месту уједа нису је
узнемиравали, избегао сам да јој дам Бенедрил.

Имао сам апсцес који се створио у устима, паковао сам смолу са вапеа око захваћеног зуба и поново у
року од пола сата оток се смањио и успео сам да га излечим, од тада нема проблема. Паковао сам га два
дана да будем сигуран. Сада могу рећи да је паковање смоле (ако имате Вапир Но2 унутар конуса где
мењате екран сакупља скоро чисту мешавину, такође концентрисану.) Око зуба сам постао невероватно
висок, вероватно већи него што сам икада био у животу .

Чак  сам  мужу  послала  поруку  из  дневне  собе  да  га  замолим  за  помоћ  да  дође  до  спаваће  собе.
Подјезични лекови делују боље, па зато у хитној помоћи ако посумњају на срчани удар прскају нитро
под ваш језик. Сада је све у реду, нисам умро од предозирања, нисам се пробудио ужасно мамурно и
најбоље од свега ... Нисам морао да узимам велике количине Тиленола или Адвила и наносим још већу
штету желудац и јетра.

Знам да смола није најефикаснији начин и нисам чак био сигуран да ли ће то функционисати, али то је
оно са чиме сам морао да радим пошто живим у илегалној држави. Мислио сам да то не може наудити.
Једва чекам да живим у држави у којој могу слободно да узгајам сопствени органски почетни материјал
највишег квалитета, да направим своје уље и излечим себе и целу своју породицу ... укључујући своју
скоро 2 -годишњу ћерку која је пролази кроз пакао прошле године јер нико не може да схвати шта јој је.

Мисле да сада има поремећај протеина, али то је још једна ствар о којој се бацају јер немају појма шта је
у ствари погрешно. Стављање на уље би јој могло само спасити живот.

Иако бих волео да имам тачну дијагнозу како бих знао шта лечим, али суштина је у томе да само желим
да се моја беба осећа боље и ако то значи рушење конвенционалног друштва, то ћу учинити. " Сара

„Хвала вам није  довољно за  оно што  сте  учинили.  Седим овде са  уљем на свом отровном храсту.
НИКАДА не бих покушао  без  тебе.  Трајало је  више од 2 месеца  додирујући  скоро 100% мог тела
прошле године због некога ко је запалио ватру, па ћу га сада добити свуда, а још горе кажу јер овом не
стварамо имунитет.

Пре  неки  дан  се  појавило.  Дакле,  уље  синоћ  уопште  није  зауставило  свраб.  Међутим,  свакодневно
видим да лечи ожиљке па имам вере.  Јутрос,  24 сата након прве примјене,  видим да је дјеловало и
лијечи  сву повријеђену  кожу од мог гребања.  Дакле,  са мало пасте  од цинковог  оксида преко уља,
верујем да сам можда управо пронашао 1# помоћ за отровни храст.
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Заправо једва чекам следећу сезону да видим да ли можда уље зацели да поправи ово питање за цео
живот. Јавићу вам. Зар то не би било сјајно? Још једном хвала за све што радите. ” Ребецца

- И уље то може поправити. То је лек или контрола за све медицинске проблеме. Што се пре примени, то
ће пре поправити оно што треба поправити, то је отприлике све. ЈБ

„Желим да људи знају да је РСО очистио велики жуљ који је мој муж добио за петом док је лежао у
кревету тако дуго од толико муке.  Ставила сам уље на њега и за недељу дана је  нестало.  Био сам
потпуно уплашен да ће се то развити у нешто много озбиљније. Покрила му је целу пету. Хвала Рицк
Симпсон на свему што радите. " Сусан

"Као механичар, користио сам уље на неким прилично лошим резовима и 100% сте у праву ... Лечи
кожу брже од било чега другог." Цори

"Излечио сам ХПВ за две недеље са само три топикалне примене." Милес

„Управо сам у процесу лечења гадног мадежа који је поцрнео. Сваког јутра наносим обилну количину
на мадеж, а затим прекријем фластером. За 3 недеље могу визуелно видети како се младеж смањује.
Функционише.  Такође  једем  сваки  дан  мало  ...  каква  разлика  у  нивоу  енергије.  ЉЕКОВИТИ
БЛАГОСЛОВИ КРОЗ КАНАБИС !!!!!!! ” Беау

„Признајем ...  неспретан сам ...  Имам лошу навику да забадам зупце виљушке у своје стопало. РСО
директно на лицу места, прекријте фластером, бол је нестао у неколико секунди, излечио се за 3 дана. "
Хеатхер

„Видео  сам  много  мање  моћну  балзамичну  верзију  уља  која  данима  уништава  псоријазу,  смањује
отицање јајника првог дана менструације за 20 минута и спречава ожиљке и бол када се одмах нанесе на
мање опекотине. Заиста ме тјера да се запитам шта би уље могло учинити ... ”Берес

„Имао сам један од најгорих случајева атлетског стопала са 10 година, волео бих да имам уља. Али сада
га имам. 47 година касније све је у реду. Скоро све лечи. " Доналд

„Моја снаха је пржила свињске котлете дубоко и у основи је умакала прсте у врело уље до прве ручке и
побелели су као кувана пилетина.

Ставили смо им РСО и бол је нестао за отприлике минуту, премазала их је 2 к дневно РСО. Оздравили
су врло брзо у само неколико дана и уопште није било губитка коже или ожиљака.

Невероватно је што сада држимо мало у кухињском фрижидеру, па ако се неко опече (нарочито деца),
одмах ћемо применити РСО, нема потребе да осећате такву бол када имамо природну биљку која ће се
побринути за то . ” Дебра

„Имао сам малу количину квржица на лакту, лечио сам их уљем ... Недељу дана касније лакат ми је
гладак и без удараца ... Мислим да су то биле брадавице, али зато што не верујем лекарима нисам могао
не могу вам рећи сигурно. " Царла

- Без обзира на то шта није у реду са вашом кожом, једноставно нанесите уље, прекријте га фластером и
поново  наносите  уље  сваки  дан  или  два  или  када  фластер  отпадне.  Опекотине,  брадавице,  екцем,
псоријаза - уље није брига шта је то и поправиће га, само му дајте времена и уља. ЈБ

„Мој пријатељ је имао цисту на лицу и након што је неколико дана узимао уље, нестало је. И он је то
ингестирао не употребљавајући га локално. " Јонатхан

„Нисам оболео од рака, али имао сам инфекцију на пети која није реаговала на лечење. Чак сам и радио
на техници за негу рана ... натерао је инфекцију да престане да се шири, али ипак није зацелила. Намазао
сам га уљем и за ЈЕДАН дан је црвенило било мање. Други дан и црвенило је нестало. Трећи дан и
инфекција поново личи на кожу! Дивно лековито уље! ” Таммие

„Радио сам за компанију за базене и бање ... Ја сам свеже пути, напољу по цео дан. Појавиле су ми се
неке луде мрље на лицу, глави и руци које су увек биле кроз возачев прозор. Уље је очистило та места за
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неколико недеља! Сада уносим 5 грама чистог ТХЦ -а сваки дан како бих помогао у борби против било
које  болести  и  одржао имунолошки систем јаким.  БТВ нема вакцине  против грипа!  Нема грипа  од
детињства. " Јаи

„Знам да момци овде увек говоре да користе чисти РСО, и заиста сам велики обожаватељ тих ствари.
Међутим,  само  желим  да  обавестим  људе  да  је  инфузија  кокосовог  уља  направљена  са  листићима
шећера потпуно заменила неоспорин уместо нас,  нисам морала да купујем те ствари 2 године. Ради
боље и брже, и могу да га размажем по рукама и лицу и не морам да бринем да ће им позлити ако га
случајно поједу. ” Тина

- Тина, ништа не ради боље и брже од чистог РСО-а, али знам шта покушаваш да кажеш. Наравно да
мање моћни облици лека од канабиса такође могу учинити чуда. Проблем је у томе што успех није
толико поуздан као код неразређених најмоћнијих РСО.

Козметика од канабиса ускоро ће замијенити већину тренутно доступних козметичких производа, наиме
након што жене сазнају шта уље може учинити за њихову љепоту. Уље семена конопље, кокосово уље и
карите маслац су моји омиљени носиоци, али можете користити све што је популарно локално тамо где
живе и додати му уље. 20-30% РСО у кремама чини чуда, али 0,01-1% такође може бити од велике
користи за мање озбиљна стања и свакодневно одржавање. ЈБ

„Моја девојка је јако алергична на уједе комараца, а синоћ је имала један на слепоочници ...  био је
огроман,  у  сваком  случају  предложио  сам  да  набавим  фластер  и  на  угриз  ставим  РСО  који  смо
направили од лишћа канабиса. Јутрос када смо се пробудили кврга је потпуно нестала. "

- Хвала, Јимми. Сигуран сам да ће ова информација помоћи многим људима. Сезона комараца је овде. И
уље делује као репелент, покушајте.  Увек је боље спречити настанак проблема иако их је тако лако
поправити уљем. Уље се може локално користити на било чему што сврби, пече или боли. Што пре
нанесете уље, проблеми ће пре нестати. Запамти то. ЈБ

П. Колико дуго може да издржи уље? Заувек? Које је најбоље складиште, фрижидер, замрзивач, остава?
Хвала.

О. У шприцу и ако се чува на тамном хладном месту, уље ће трајати годинама, посебно ако успете да
заштитите уље од посетилаца и породице, наиме жена, јер изгледа да више воле уношење уља него
мушкарци. 

Оног тренутка када жене у вашој породици сазнају о подмлађујућим ефектима уља и о томе шта он ради
са борама, нећете морати да бринете о томе колико ће дуго трајати уље, увек ће се врло брзо појести или
користити локално. Ако желите да сачувате залихе уља, немојте рећи женама да ће козметика са 20-30%
уља учинити чуда за њихов тен и учинити да изгледају што је могуће млађе, у супротном ће вам га
једноставно одузети без обзира на то шта ћете покушати да кажете или учините и нећете морати да
бринете о томе колико ће уље издржати.

Ово није (мисли се на) сексистички коментар, само информишем оно што сам видио да се догодило
много пута, то је само запажање и покушај да се скрене пажња на то шта уље може учинити за ваш тен
без обзира на пол. ЈБ

„Да су жене знале да је то преокренуло старење коже и поправило оштећену кожу (као у случају ове
особе),  подршка  легализацији  канабиса  прошла би кроз  кров!  Цијела  економија  је  процвјетала  због
потискивања овог невјероватног природног лијека и сви ћемо гледати како се распада заједно како се
све више људи информира и једноставно почиње лијечити. " Гил

П. Наносите ли га на лице за лијечење бора> или га узимате орално или обоје? Тони

О. Обоје за најбоље резултате, али и локална примена може учинити много. ЈБ

„Да ли сам читао боре? Помаже ВРИНКЛЕС? : 0 ”Маргие
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Хронични бол

„Ако имате одговарајуће сорте за прављење уља, нема ништа боље за ублажавање хроничног бола од
уља конопље. Уља многих врста конопље су дивно природно средство против болова које не изазива
зависност и није штетно. Медицински систем даје онима који пате од хроничних болова опасне, зависне
и штетне лекове за контролу њиховог бола.  Признајем да су такви лекови донекле ефикасни,  али у
суштини све што они чине је да маскирају бол, а да притом немају лековити ефекат. Када узимате уље
од конопље због хроничног бола, оно не само да смањује бол, већ се и труди да покуша излечити узрок
ваше патње. За свакога ко пати од хроничног бола, уље од конопље је далеко најбољи третман, јер не
изазива зависност и не штети остатку вашег тела.

Видео сам људе са раком костију  у агонији када морфијум и сви други лекови против болова које
медицински систем користи нису могли да им убију бол. Али уље конопље га је ставило под контролу
за  неколико  сати  и  успели  су  да  се  врло  брзо  ослободе  ових  штетних  материја  са  мало  симптома
устезања. Такође сам обезбедио овај лек многим пацијентима са хроничним болом и неки од резултата
су били заиста невероватни. Није било необично што сам већ следећег дана примао извештаје од људи
који су ми говорили да више не трпе.

Као што сам рекао,  уље од конопље има способност да уклони бол, али такође делује и на лечење
узрока. Опет, идеја је да се што пре уклоне ови опасни фармацеутски лекови који изазивају зависност и
да  се  замене  употребом  овог  уља.  Реално,  нема  поређења  између  уља  конопље  и  фармацеутских
производа. Већина лијекова против болова које испоручује наш медицински систем опасни су, стварају
овисност и смртоносни су, док уље од конопље не представља овисност нити опасност за пацијента.

Ако пацијент узима морфијум или друге опијате како би контролисао свој бол, предлажем да почну са
дозама отприлике величине комада сувог пиринча кратког зрна. Затим повећајте количину коју уносите
што је брже могуће, док смањујете унос ових супстанци све док више немате потребе за лековима.
Постоји велики број људи који годинама узимају лекове које су им лекари преписали, а учинили су мало
или ништа да помогну. Ако желите да знате како је осећати се поново добро, пробајте уље и оставите
лудило медицинског система иза себе. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Бол у леђима, сколиоза

Да ли сте имали пацијенте који су доживели олакшање од болова у леђима или сколиозе?

"Продуцент нашег документарног филма" Рун фром тхе Цуре "Цхристиан Лауретте годинама је патила
од сколиозе. Пре тринаест година медицински систем је нудио операцију, али су Кристијану дали само
50/50 шанси да поново хода. Уз овакве изгледе, осећао је да му је једина алтернатива да живи са болом.
Скоро свакодневно би се у агонији срушио од сколиозе и мање -више се уверио да ништа не може
помоћи. Дао сам му мало уља од конопље и у року од неколико сати рекао је да више не осећа болове у
леђима.

Објаснио сам му да је живео свој живот са стањем које му не дозвољава да вежба како би нормална
особа  требала,  па  су  му мишићи леђа  били веома  слаби.  Очекивано,  након  што је  узео  уље према
упутама, Цхристиан сада функционира нормално без болова, мишићи леђа су му ојачали и сада може
остати  без  уља  дуже вријеме.  Кристијан  је  само  један  од  многих  са  проблемима  у  леђима  који  су
употребом овог лека пронашли ефикасан лек или контролу како би олакшали своју нелагоду. По мом
мишљењу,  нема потребе да било ко пролази кроз  живот у сталној  агонији.  Ако имате  било каквих
проблема с леђима, сигуран сам да ће употреба овог лијека бити од велике користи за већину ових
пацијената. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка
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Дијабетес

„Дијабетичари који су управо дијагностиковани обично се прилично лако излече и брзо се ослобађају од
болести. Али код пацијената који су дуго имали ово стање и годинама су трпели последице болести,
често  ће  потрајати  дуже.  Чак  и  код  тешко  оштећених  пацијената,  ако  се  правилно  узима
висококвалитетно  уље,  често  им  у  року  од  шест  недеља  више  није  потребан  инсулин.  Нажалост,
оштећењима које ова болест наноси у нашем телу може бити потребно много дуже да се залечи, али с
обзиром на време, и већина њих се може поправити.

Чини се да уље често има способност да подмлади панкреас прилично брзо, па опет може правилно да
функционише. То смо прво могли доказати на дијабетичару који сам лечио од рака. На крају лечења од
рака, потпуно је напустио уље десет дана. На моје изненађење, ниво шећера у крви остао му је нормалан
и јео је многе ствари које дијабетичар не би требао. Овај човек је био дијабетичар више од тридесет
година и узимао је две ињекције инсулина дневно. Дакле, након што десет дана није узимао уље и ниво
шећера у крви му је остао нормалан, постало је очигледно да његова гуштерача мора поново правилно
функционирати.

Увек говорим пацијентима да нисам лекар, али мислим да би било у њиховом најбољем интересу да се
ослободе хемијских лекова које користе за друга стања. Често неки лекови могу ометати ефикасност
третмана уљем, па ће употреба уља ионако обично заменити ове лекове.

Имао сам извештаје од пацијената који су боловали и од дијабетеса типа 1 и типа 2 у којима се наводи
да их је  уље успешно лечило.  На пример,  сусретао сам се  са  пацијентима који  су тридесет  година
убризгавали инсулин,  а  након што су убризгали уље,  у  року од шест недеља више нису морали да
узимају ове ињекције. Истовремено, други извештаји које сам добио од неких наводе да су успели само
у смањењу уноса инсулина. Али такође су изјавили да је употребом уља учинила и друге дивне ствари
које су побољшале њихово укупно здравље.

Начин на који ја гледам на то, циљ је да се ослободим инсулина и да панкреас поново контролише ниво
шећера у крви. Ипак, чак и ако се то не може у потпуности постићи, учинци уља и даље ће бити врло
корисни  за  тијело  пацијента.  Будући  да  ова  болест  узрокује  проблеме  с  циркулацијом  и  друге
компликације, често је инфекцију узроковану озљедом немогуће излијечити медицинским системима,
такозваним конвенционалним методама.  На пример,  ако дијабетичар добије инфекцију  на стопалу и
одбије да се правилно излечи, на крају је одговор медицинског система да уклони стопало или барем део
који се инфицирао.

Ја  сам лично познавао дијабетичаре  који  су  ово урадили и за  кратко  време обично их је  потребно
уклонити јер се инфекција наставља јављати. Каква је то страшна могућност за дијабетичара и оно што
га чини још горим је чињеница да су ове операције потпуно непотребно.

У то време нисам знао ништа о лековитим способностима биљке конопље и све што сам могао је да
гледам агонију кроз коју су морали да прођу ови пацијенти; али од тада сам коначно сазнао истину. Ако
се уље користи споља, оно ће за врло кратко време излечити дијабетичке чиреве, па можете замислити
добробити које дијабетичар има при уносу ове супстанце. Ове информације стављам на располагање
годинама,  али  ипак  лекари  одлучују  да  занемаре  употребу  овог  лека  и  наставе  да  осакаћују  своје
пацијенте. Ово је један од разлога што немам користи од медицинског система и свих ових такозваних
лекара који хране нашу патњу.

Након третмана уљем, многи дијабетичари који су годинама били на ограниченим дијетама понашају се
као дете у продавници слаткиша. Одједном, поново могу да једу храну коју дијабетичар не би требао, а
неки пацијенти ће се претерано препустити. Како време пролази, уље може да преокрене оштећења која
су  нанета  телима  дијабетичара,  попут  лоше  циркулације  итд.  Уље  ће  такође  излечити  оне  гадне
инфекције са којима се дијабетичари морају борити на разуман начин, а на основу онога што имамо
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сведочи, висококвалитетно уље конопље је ефикасно у лечењу свих врста дијабетеса. Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

„Уље подмлађује панкреас и, веровали или не, тада често почиње да производи инсулин чак и након
година неактивности.  Многи пацијенти могу престати да пуцају инсулин након неколико недеља на
уљу. Уље такође помаже у лечењу или контролирању свих других проблема повезаних са дијабетесом у
телу.

Појео  бих уље и/или га  употребио  у  супозиторији.  Пушење или испаравање такође  могу помоћи у
смањењу нивоа шећера у крви, али су ефекти веома ограничени у поређењу са уносом уља. Локално бих
користио уље за чиреве са дијабетесом, једноставно наносим уље, прекривам га завојем и понављам ово
свака три дана док чир не зацели. Помешао бих уље семена конопље са екстрактом и користио га за
масаже, што ће побољшати циркулацију крви и спречити отицање и друге непријатности. Такође бих
укључио семе конопље и уље конопље у своју исхрану. " ЈБ

Срце, крвни притисак

Да ли сте имали корисне извештаје о конопљином уљу и срчаним обољењима?

„За оне са срчаним проблемима који започињу лијечење уљем, требали би бити свјесни да често уље
може повећати број откуцаја срца пацијента, све док им не буде угодно користити. Повећање брзине
откуцаја срца обично је само благо, али осећам да би пацијент требао знати да се то може догодити.

Овај лек је ефикасан за смањење нивоа холестерола и побољшава циркулацију крви, тако да би сам по
себи био од велике користи за срце пацијента. Свакако, срце је витални орган и из нашег искуства, уље
конопље може подмладити виталне органе. Иако никада нисам рекао људима да престану да узимају
лекове за срце, многи су то учинили без штетних ефеката. Осећам да ефекат уља конопље на срчана
обољења захтева више истраживања, али према ономе што смо видели, чини се да је овај лек веома
користан за срце.

Може ли уље регулисати крвни притисак?

Уље конопље заиста може регулисати крвни притисак. И сам га користим за спавање и за регулисање
сопственог крвног притиска. Кад започињем лечење конопљиним уљем, кажем пацијентима који већ
узимају лекове за ово стање да пажљиво прате њихов крвни притисак. Већина оних који су користили
фармацеутске производе за контролу свог крвног притиска више их не захтевају када започињу лечење
конопљиним уљем.

С обзиром да уље од конопље смањује крвни притисак, свако ко покуша да настави да користи своје
фармацеутске лекове за крвни притисак вероватно ће открити да ће комбинација ова два снизити крвни
притисак  прениско.  Добра је  идеја  избећи  ову ситуацију,  а  употребом данас  доступних  преносивих
тестера за крвни притисак то се лако може постићи.

Може ли помоћи код других болести унутрашњих органа?

Колико сам видео при употреби уља од конопље, многа стања унутрашњих органа и повезани проблеми
могу се контролисати или излечити. Када се унутрашњи орган подмлади и излечи, он може поново да
настави своје дужности у нашем телу. Лично,  мислим да има много више смисла подмладити наше
виталне  органе  коришћењем  овог  уља,  уместо  да  прођемо  кроз  трансплантацију  органа  са  свим
повезаним опасностима, а затим да остатак живота проведемо узимајући лекове како орган не би бити
одбијен. У неким случајевима трансплантација органа може бити једини одговор, али ако се овај лијек
правилно  користи  за  подмлађивање  виталних  органа,  мислим  да  би  било  много  мање  потребе  за
трансплантацијом. Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка
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„Срце је унутрашњи орган и уље подмлађује виталне органе. Када пацијенти почну да користе уље,
обично смањују дозе срчаних лекова на половину, а већина престаје да их користи чим осети да може
престати да их користи. Уље је веома корисно за срце.

Уље може врло лако регулисати крвни притисак и аритмију. Обично снижава крвни притисак, па они
који користе лекове за крвни притисак треба да буду опрезни са употребом уља док се не навикну.
Комбинација лекова за крвни притисак и уља може довести до прениског притиска, па је добра идеја
пратити крвни притисак помоћу мерача крвног притиска.  У многим случајевима уље благо повећава
број откуцаја срца.

Ово подручје захтијева много више истраживања, па би пацијенти требали започети здрав разум при
почетку  употребе  уља,  али би такођер  требали остати  у  контакту  са  својим љекаром како би били
сигурни да срце ради.

Срчани болесници треба да провере електричне инсталације у свом дому или на послу.

Срце ради на електромагнетним импулсима, па би требало да избегавају боравак у електромагнетним
пољима што је више могуће.

Појео бих уље и користио бих га и у чепићима. Што се тиче топикалне примјене, она никад не боли, али
не могу рећи колико је  тренутно заиста  корисна.  Као и увек,  користио бих конопљу на све могуће
начине. Такође бих укључио семенке конопље и уље конопље у своју исхрану, познато је да и семенке и
уље имају веома благотворне ефекте на многа срчана обољења.

Да сам лекар и да бих урадио операцију срца или трансплантацију итд., Покушао бих да подмладим
орган са најмање 60 г уља. Ако 60 г не би довело пацијента до довољног здравственог стања, наставио
бих им давати уље. " ЈБ

Астма

„Чак је и лонац за пушење користан за многе обољеле од астме,  али уношење уља или испаравање
много је ефикаснији и љековитији начин лијечења овог стања. Употреба уља у облику супозиторија
такође је врло ефикасна за оне са проблемима са дисањем, па би и ова метода могла бити од користи.
Познајемо многе људе који имају астму којима је помогло коришћење овог лека и могу искрено рећи да
нисам свестан да постоји било који ефикаснији третман за ово стање. Чак и они који болују од КОПБ -а
били су сведоци невероватних побољшања у њиховој способности да правилно дишу уз употребу овог
лека. Ако имате било какву врсту проблема са дисањем, пробајте уље и сигуран сам да нећете пожалити.
" Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

„Могло би се очекивати да је  испаравање уља најбољи третман за  астму или проблеме с дисањем.
Изненађујуће, открили смо да су супозиторије од уља конопље изузетно ефикасне у отварању дисајних
путева. Обично, у року од 30 минута након што пацијент узме супозиторију, извести да се осећа као да
су им се отворила плућа и да могу много лакше да дишу. Наравно, као и код било које друге болести,
уносио бих стандардну дозу од 60 г током три месеца, а затим бих остао на грам дневно све док се не
бих осећао потпуно здраво. Онда бих, наравно, остао на дози одржавања до краја живота.  Уље бих
користио орално, локално на грлу и грудима и у облику супозиторија. ЈБ

Деца и уље

Посебно ће се мајке бринути ако је безбедно давати уље деци. Да ли је онда сигурно?

„Сматрам да је уље од конопље савршено безбедно у лечењу деце свих старосних група која болују од
рака и других болести. Заиста не знам како лекари који лече малу децу на онколошким јединицама могу
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да  живе  сами  са  собом.  Зар  не  знају  колико  штете  наносе  овим  малишанима  својим  зрачењем,
хемотерапијом и другим штетним, отровним хемикалијама?

Свако ко је икада студирао медицину зна ефекте таквих третмана и свестан је чињенице да је већа
вероватноћа да ће изазвати смрт употребом ових третмана, а не леком. Кад би родитељи само одвојили
време да у потпуности схвате шта медицински систем намерава да учини њиховој деци, сигуран сам да
би већина радије дала да се лече уљем од конопље, јер је то природна супстанца која је безбедна за
употребу и неће узроковати штете по дете.

Знајући шта радим по питању медицинског система, никада им не бих допустио да се докопају било ког
мог детета. У случају да ме неко покуша присилити да поступим другачије, ситуација би одмах постала
заиста ружна.

Мислим да је природно да било који родитељ жели да заштити своју децу и да их заштити од опасности.
Ако бих мислио да медицински систем представља опасност као родитељ детета,  сматрао бих да би
требало да имам право да изаберем друге методе лечења. Недавно је у САД -у и Канади било случајева
да  су  власти  узимале  децу  и  терале  их  да  узимају  хемотерапију  противно  жељи  детета  и  самих
родитеља. Чини се да као одрасли имамо право да одбијемо њихове луде третмане, али наша деца то
немају. Пошто је хемотерапија једноставно отров, ако би неко кренуо против моје воље и применио тако
нешто на моје дете, вероватно би се могло рећи да неће имати баш светлу будућност.

По мом мишљењу, свако ко би учинио тако нешто без пристанка родитеља крив је за покушај убиства и
ако би дете умрло, било би одговорно за његову смрт. Није ме брига како ћете изабрати да гледате на то,
отров је отров, и ако лекар примени ове супстанце, они су криви исто колико и ја када бих учинио исто.
То што лекари носе беле мантиле не значи да имају право да нашкоде својим пацијентима; у ствари, то
се  коси  са  њиховом  Хипократовом  заклетвом.  Да  сам  на  њиховом  месту,  почео  бих  да  се  бавим
медицином на одговарајући начин пре него што неко повезан са пацијентима којима су нанели штету
одлучи да тражи одмазду против њих.

Како се уље конопље може користити у превенцији болести? Још једном, да ли би такође било 
безбедно дати уље деци?

Не знам ништа боље од уља конопље за спречавање болести, а такође сматрам да је овај лек савршено
безбедан у лечењу деце. Често сам изјављивао да би се, ако би се деци давале мале дозе уља конопље, у
већини случајева спречиле да се појаве болести попут дијабетеса, МС -а, рака и многих других.

Ако се мале дозе уља дају деци, ТХЦ и повезани канабиноиди ће се накупити у њиховим системима и
спречити болести. Не говорим о подизању деце; ради се о томе да се деци или људима било које доби
обезбеди  безопасан  лек  који  не  изазива  зависност  како  би  се  спречили  здравствени  проблеми  у
будућности.

Не постоји  логичан  разлог  зашто  бисмо требали  бити  спријечени у  узгоју  и  производњи властитог
лијека  за лијечење оних које волимо. Треба ли наша деца,  па чак и ми сами, патити и умирати јер
фармацеутске  компаније  желе да  зараде више новца? Када постоје  природни лекови за ублажавање
наших  здравствених  проблема  које  већина  људи  нема  проблема  са  производњом?  Време  је  да  се
опростимо од фармацеутских компанија и да сазнамо шта мајка природа може да обезбеди да бисмо ми
и наша деца били здрави.

Како дозирати уље конопље за децу?

Што се тиче доза, деца се не разликују од одраслих и сви имају различите толеранције за овај лек. Да би
се спречиле болести код деце, биле би потребне само мале дозе једном дневно око сат времена пре
спавања, тако да би шанса да се дете надува била веома мала. Опет, уље од конопље не наноси никакву
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штету, па не знам зашто би неко оклевао дајући га својој деци. Осим тога, замислите све свакодневне
повреде које  се дешавају које  бисмо сада могли сами да лечимо да је  уље доступно.  Ствари попут
опекотина, посекотина, огреботина, рана, инфекција, убода инсеката итд. Могу се тако лако и ефикасно
лечити локалном употребом овог уља.

Након искуства са овим леком, то би било прво што бих свом детету дала за унутрашња и спољашња
стања. Ипак, дефинитивно бих оклевао и двапут размислио пре него што бих им дозволио да уносе
хемијске лекове. У ствари, знајући шта радим са медицинском индустријом, не бих ни размишљао о
тако нечему.

Потребно  је  искуство  са  лековитим  ефектима  уља  конопље  да  бисте  дошли  до  оваквог  начина
размишљања,  али без  сумње ћете  се,  након  што  видите  шта  може учинити,  и  ви обратити.  Чврсто
верујем да би деца и људи свих узраста редовно узимали мале дозе овог уља, сви би могли да живе дуже
и да буду много здравији. Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

П. Има ли година када могу започети ово? Мој син има 3 године и има лош екцем и прехладу је добар
део године овде. " Роканне

О.  Роканне,  апсолутно  је  сигурно  давати  уље  деци,  чак  и  новорођенчади,  посебно  ако  се  локално
користе у мешавини са уљем семенки конопље или каритејевим путером. Добра је стратегија мешати
уље семенки конопље са уљем (1% уља ће бити довољно, али 20-30% би било идеално), а затим сваког
дана додати неколико капи у купку. Оставит ће танки филм на цијелом тијелу и то је обично све што је
потребно (или барем за одржавање).  Снимите слике и видео записе,  побољшање ће бити врло брзо.
Свраб и иритација ће нестати за неколико секунди или минута, а екцем би једноставно требао нестати у
року од недељу дана или више. Све најбоље, ЈБ

„Тај  дим НИЈЕ здрав за  децу или маме ...  глупе маме,  а  шта говорите својој  деци? Уље или нада!
Посебно за децу! ” Наиа

-  Не бих био тако радикалан,  пушење или испаравање такође имају благотворне ефекте,  на пример
против мучнине код трудница. Неће нашкодити детету. ЈБ

„Дим није  тако  велики  ...  поготово  ако  имате  склоности  ка  алергијама  ...  само  кажем.  Не  могу  да
поднесем дим! Такође, деца нису способна да знају када да престану ... да ли је то шећер, кофеин, храна
итд. Морате бити њихов водич. Мислим да залагање за пушење канабиса није добра идеја за тинејџере.
Само кажем. Само моје мишљење од онога што сам видео. То би такође могло одвратити пажњу од
школског рада и важних питања. " Наиа

- И ја сам некада одвраћао пажњу од школских послова и важних питања, а уопште нисмо имали на
располагању канабис. Све што ми је било потребно било је да негде у близини видим згодну девојку и
то је било због школских послова и питања која су била важна другима, али не и мени.

Ако контролишете колико чаја ваша деца пију, наравно, наставите и контролишите колико ће канабиса
узимати или уносити. Сретно са тим. То је узалудан напор, али сигуран сам да ће многе људе држати
заузет наредних неколико година док не схвате колико је канабис сигуран и да је  заиста практично
немогуће фатално се предозирати.

Па кога брига колико ко од тога унесе? Ја не. Није ме ни брига колико шољица чаја или кафе људи пију
дневно,  замислите  то.  Зашто  бих?  То  се  мене  не  тиче.  И  није  ничија  брига  колико  нико  од  ове
спасоносне и превентивне медицине унесе.

Што више уља имате у себи и чешће то боље за ваше здравље. То је једино правило које заиста важи. За
људе свих узраста, укључујући децу и труднице. Ако вам се ова идеја не свиђа, преболите је, научите да
живите  с  њом,  то  је  најбоље  што  можете  учинити.  Ниједна  регулација  канабиса  неће  радити,
једноставно се ионако не може регулисати. Осим тога, нема разлога да се то регулише. ЈБ

„Тако сам срећан што коначно могу да објавим да мој слатки дечак користи канабис за борбу против
нуспојава  хемотерапије  и зрачења И да осигура да  не добије  нове туморе!  Овај  лек му је  изузетно
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помогао.  Пре  него  што  је  узимао  овај  лек  који  је  стално  повраћао,  није  хтео  да  једе,  био  је  врло
летаргичан и нервозан ... сада једе, спушта храну, добија на тежини и свако ко је био у близини зна како
апсолутно срећан је. "

- Па, без отрова у телу, дете би се много боље снашло. Заиста нема смисла користити хемотерапију и
зрачење заједно са уљем, то је као да пацијенту дајете противотров док пумпате отров у вене. Уље само
за најбоље резултате. Лекари би то требали знати, није тако тешко схватити да није добра идеја давати
деци отров када то није потребно. ЈБ

П. „Ја сам самохрана мајка стара 29 година. Мој син сада има 8 година и живи са умереним аутизмом.
Не бих променио своју мини ја ни за шта на овом свету, осим да му мало олакшам живот. Питао сам се
да  ли  су  вам  још  неки  родитељи  долазили  и  питали  за  уље?  Или  неке  успешне  приче  са
аутизмом/Аспергеровом? Да сам одлучио да кренем овим путем, у какву бих дозу гледао? Ценим све
информације! Хвала вам. Од фрустриране маме и малог дечака. "

О. "Уље је једино што би могло да функционише", рекао је Рицк када сам му ово прочитао. Упуте за
дозирање и друге информације о томе како се производи и користи уље налазе се на нашој веб страници
и у Рицковој е-књизи. У прошлости сам помогао доста аутистичне деце и овај лек чини чуда за њих.

Деца воле да узимају  овај  лек,  немају  предрасуда,  не  знају  да „раде нешто  погрешно“,  а  родитељи
уживају  у  томе  када  имају  мало  времена  за  себе.  За  најбоље  резултате,  као  и  увек,  почео  бих  са
стандардним третманом од 60 г, без пилула, а затим бих држао дете на дози одржавања у количини по
његовом избору до краја свог дугог и мирног живота. И клинац из видеа би требао учинити потпуно
исто, ако је икако могуће. Све најбоље, ЈБ

П. Моја жена има јаке болове у доњем дијелу леђа због трудноће у седмом мјесецу, описује то као
нервозни трзај који је изузетно болан. Покушао сам да погледам около на вашој веб локацији и овде. Да
ли ће РСО драматично помоћи у боловима? Имате ли линк до претходне теме на ову тему? Забринут сам
ако јој дају кодеин, то ће нашкодити беби

О. Замолио бих је да прогута мале дозе уља и нанесем га локално на леђа. Дајте јој масажу мешавином
уља и уља семенки конопље. Да, постоји велика шанса да би кодеин могао нашкодити беби. Уље не
може и неће на било који начин нашкодити беби. ЈБ

„Која је најмлађа особа за коју знате да се лечи РСО -ом? Постоји ли протокол педијатријског лечења?
Иако смо до сада били неуспешни у промицању бакиног мишљења и могли смо да излечимо деду. Имам
2 -годишњакињу са непознатим желучаним проблемима (да, била је на „медицинском“ лечењу више од
годину дана и све пилуле, креме, лосиони и велики фармацеутски напитци били су неуспешни. Сада су
склони протеинском синдрому. Очигледно Дете од 25 лб не може да поднесе исту дозу као мушкарац од
175 лб, па да ли га уопште препоручујете за педијатријске примене? "Сара

- Труднице би требало да користе уље, а затим повећају дозу када се породе. Након рођења, мајке би
требале јести мале дозе уља како би биле сигурне да ће се дијете развијати на оптималан начин.

Дакле,  ако  мене  питате,  мој  најмлађи  пацијент  је  имао  минус  осам месеци и  још увек  се  одлично
сналази,  он је најбоље развијено дете у свом вртићу и почео је да говори раније од већине других.
Његова мајка је користила уље пре него што га је родила, а дете је такође добило уље након вакцинације
са хексавакцином како би се осигурало да ће опасне хемикалије бити избачене из његовог тела што је
пре могуће.

Уље канабиса је сигуран лек за људе свих узраста. Ако имате проблема са схваћањем овога, погледајте
шта уље ради за екцем или осип од пелена, а затим се вратите и реците ми да свом дјетету никада не
бисте дали канабис. Све што бисте чули од мене је да је родитељ који свом детету не би дао канабис као
лек или лоше информисан, или су психопатски садисти који уживају гледајући друге како пате.

Знате ли колико је уље ефикасно против зубобоље? Да ли бисте дали детету уље за борбу против болова
повезаних са растом зуба? Ја бих. Без икаквог оклевања.
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Дозирање за децу је у основи исто као и за одрасле, када лечите нешто озбиљно. Почните са малом
дозом три пута дневно, навикните пацијента на то, повећавајте дозу свака четири дана или колико је
згодно, и увек покушајте да унесете што више лека у пацијента што је могуће разумније, водећи рачуна
да они остану у њиховој зони комфора. ЈБ

„Пријатељица медицинска сестра га је користила у петом стадијуму пеленског осипа, нестала је преко
ноћи!“ Алице

- За оне који мисле да деца не би смела да користе канабис. Који бисте други лек желели да им дате ако
не овај најстарији, најсигурнији природни лек који се користи хиљадама година? Или ћете гледати децу
како патите од свих тих екцема и осипа без разлога? То није лепо урадити, рекао бих. Поготово ако
постоји тако једноставно решење за све ове кожне проблеме.

Да ли је у реду гледати своју децу како вриште од бола када бисте им једноставно могли дати кап уља и
без боли? Хм? ЈБ

"Неурохирург  је  погледао  Спенцерову  најновију  магнетну  резонанцу  и  рекао:"  Велики  тумор,  на
епифизи, и нема сумње да је то био велики ТУМОР, ОТИШАО је !!!! “ Затим је рекао: „Тумор можданог
дебла је потпуно калцификован !! Мало је вероватно да ће икада порасти! ” Затим је рекао: "Не верујем
да има БИЛО КАКВЕ туморе на кичми, ове мале светлосне тачке ми НЕ личе на туморе."

Открио сам разлог због којег се Спенцеров ментални статус тако драстично побољшао, јер је тумор
пинеалне жлезде ОТИШАО !!! Неуро је покушао да каже да је то хемотерапија, али сам истакао да је тај
тумор и даље потпуно непромењен,  30  дана НАКОН што смо престали  са  хемотерапијом !!  Његов
одговор? "Па, претпостављам да је он сретно дете, чији је тумор МАГИЧНО нестао !!!"

Магија?  Не.  Хемотерапија?  НЕ,  и  то  можемо  доказати.  Нисам  споменуо  уље  канабиса.  ВРЛО  је
инсистирао да одмах урадимо још једну магнетну резонанцу како бисмо потврдили његово мишљење.
Рекао је да позовемо своју канцеларију чим закажемо термин за МР. Па ето вам људи! Неуролог је
потврдио, КАНАБИС СИГУРНО УБИЈА РАКА Пијанце! " Цоррие

"Може ли администратор, молим вас, саветовати какву дозу треба дати осмогодишњем детету које је
послато кући да умре?" Рицардо

- Почните са малом дозом, погледајте како дете реагује, а затим повећајте дозу што је брже могуће. Три
пута на дан. Обично су пуне пилула када се пошаљу кући да умру, па их прво желите детоксиковати јер
не  знате  шта  ће  интеракција  учинити,  обично  није  баш лепо шта  интеракција  са  тим смртоносним
хемикалијама ради. Али то је зато што уље покушава да очисти сто како би могло да почне да ради.

Или, ако немате шта да изгубите,  такође можете почети са великом количином уља и тако ставити
пацијента у стање контролисане коме. То бих вероватно и урадио, али на родитељима је који ће смер
лечења изабрати.

Све што знам је да се агресивне болести треба лечити агресивно. И такође знам да, генерално, што више
уља успете да унесете у пацијента и што брже то учините,  веће су шансе за успех и опстанак.  Али
такође знам да се упутства за дозирање спомињу с разлогом.

Да је то моје дете, напунио бих га уљем, то сигурно знам. Клинац би пливао у њему и највероватније не
бих допустио ниједном лекару да му приђе. Али то сам ја и знам шта да радим. Све најбоље, ЈБ

Супозиторије

Супозиторије са уљем Рицка Симпсона (РСО) благослов су за све жене са проблемима везаним за ПМС,
као и за свакога ко има хемороиде, Црохнове болести, црева и црева итд. Одличне су и за дисање и за
плућна обољења, да не спомињемо контрола грипа. Они производе веома пријатан дуготрајан осећај у
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телу. Још нисам видео никога ко их није волео узимати након што су превазишли почетна оклевања. "
ЈБ

КАКО НАПРАВИТИ ПОМОЋ?

Растопите  какао  маслац,  додајте  уље,  отприлике  1-2  г  уља  на  100 г  растопљеног  какао  маслаца  за
почетак. Затим повећавајте дозу свака четири дана све док пацијент не употреби око 0,33 г уља у свакој
супозиторији.

1г (укупна тежина) чепића за децу, 2г за одрасле, 3г (куглице) за вагиналне проблеме.

0,01-0,02 г уља по супозиторији добро ће послужити почетницима. Ако започнете некога са 0,05 г у
суппо -у, вероватно ни то неће осетити, али је боље да почнете са малом дозом (за оне који никада
раније нису пробали конопљу итд.). Обично се толеришу дозе до 0,005 г ТХЦ -а без икаквих симптома
или их уопште нема.

Прави РСО је веома моћан и никад не знате како ће пацијент тачно реаговати (крвни притисак итд.),
Али чепићи би били добар начин да се људи навикну на уље.

Занимљива ствар код супозиторија је како изгледа да отварају плућа и знатно олакшавају дисање у року
од 20 минута - сан се остварио за многе са ХОБП или астмом итд. Пацијенти су их такође користили за
лечење псоријазе, високог крвног притиска, Црохнове болести, ПМС грчеви итд.

У  супозиторије  можете  додати  и  друга  природна  уља,  зависи  од  чега  их  желите  и  која  је  сврха.
Једноставно посетите неке странице природне медицине и прочитајте шта различита етерична уља раде
и можете експериментисати онолико колико сматрате неопходним.

Такође, супозиторије су одличан начин за лечење пацијената који из неког разлога не могу да једу уље
или га не могу задржати у стомаку.

Што  се  мене  тиче,  судећи  по  ефектима,  узимање  уља у  чепићима  најбољи је  и  најугоднији  начин
употребе  конопље.  У  почетку  звучи  и  изгледа  смешно,  признајем  то,  али  слажу  се  и  они  који  су
покушали. Можда отвара чакре одоздо према горе, ко зна, али се осећа одлично.

Жене би волеле да узимају супозиторије - оне такође помажу код свих врста бактеријских и вирусних
инфекција, „партнерске размене микробиолошких информација“, алергија на кондоме и мазива која се
на њима користе, итд. Да ли сам споменуо колико се уље брине о ( нивоа) хормонске неравнотеже?
Срдачне жеље, Јиндрицх Баиер

„Супозиторије са РСО могу се такође користити за све врсте вагиналних проблема, укључујући, али не
ограничавајући  се  на  гљивичне  инфекције,  ХПВ,  кондиломе,  херпес  и  многе  друге  болести  или
инфекције од којих не морате нужно патити. Поготово када се помоћу њих може тако лако збринути. "
ЈБ

„Можете ли ми дати савет о томе да ли је уље од конопље безбедно за употребу током трудноће? Не
постоји много информација које могу да пронађем. Мојој пријатељици је управо речено да има пупчану
цисту која може узроковати угрушке крви што доводи до умирања њене бебе. Видела сам ефекте уља
конопље и добро што може учинити, само нисам сигурна да ли је безбедно током трудноће. " Цхристине

- Драга Цхристине, наравно да је безбедна за употребу, конопља се вековима користила током трудноће
и за порођајне болове. Препоручујем јој да направи супозиторије са 0,01-0,06 г уља у свакој (почните са
1-2 г уља на 100 г какао маслаца). Циста ће нестати у року од неколико недеља, или обично нестане. Три
пута дневно, без бриге, уље неће наштетити беби. Све најбоље, ЈБ

„ЈБ,  слажем  се  са  чепићем,  међутим  коју  врсту  какао  маслаца  користите?  Да  ли  треба  да  добијем
нерафинисан  чисти  небељени  какао  путер?  Да  ли  ће  и  кокосово  уље  деловати  као  основа  за
супозиторије? " Сара
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- Па, на вама је да одлучите за коју ћете се марку или врсту какао путера одлучити. Кокосово уље може
бити превише млако. Какао маслац боље делује као основа за супозиторије. ЈБ

„Да ли би неко имао идеју како некоме дати уље од конопље кроз цев за храњење? Помешао сам га са
маслиновим уљем да не буде тако густ, али се и даље плашим да не зачепи цев. Има ли идеја? " Стевен
Хавре

- Стивене, увек је најбоље пронаћи начин како применити неразређено уље, то је најбољи начин. Када
не можете да пронађете начин, можете га помешати са пацијентовом храном и дати му да га тако једе.
Да, могло би зачепити цев,  наиме ако је уље густе конзистенције.  Нека уља су густа,  нека су више
текућа. Али када их загрејете на телесну температуру, требало би да буду довољно течни да не зачепе
цевчицу.

Други  начин  је  да  се  даје  пацијентима  у  супозиторијама  са  какао  путером.  Ипак,  јести  уље  је
преферирани начин узимања овог лека, кад год је то могуће. Постоји много начина давања уља и често
је врло индивидуално, па покушајте да пронађете начин који најбоље одговара пацијенту. Све најбоље,
ЈБ

"Баш тако! Лечим своју мајку која има рак грла и узастопно сам га примењивала кроз цев за храњење,
мало га загрејала и помешала са кокосовим уљем! Никада нисте зачепили цев! " Стеве

„Дајем га сину кроз цевчицу за храњење када га не жели прогутати - сипам јако врелу воду на уље у
шољи, затим се оно расипа, па додам мало хладније воде (не превише) тако да вода није превише вруће,
па сипајте у цев. Дјеловао је прилично добро, иако понекад уље мало обложи цијев, али никада није
блокирано. Тајна је да га сипате док је још веома топао. " Ангела

„Знам да звучи ужасно, али мало кока -коле кроз епрувету за испирање након давања вискозних ствари
или једноставно за чишћење зачепљења генерално добро функционише. Стари РН у приправности. "
Еллен

Хирургија или уље?

„Никад ми не би узео сисе, кад могу да прогутам РСО !!“ Цхлое

„Сама идеја да је рак дојке„ проценат ризика “потпуна је лаж. У стварности, сви имају микро-туморе
рака у свом телу, укључујући и мене. Рак није болест коју једноставно „добијете“ као да вас насумично
удари гром. То је нешто што морате „управљати“ или „спречавати“ из дана у дан, оброк по оброк, кроз
избор  начина  живота  који  укључује  додатак  витамина  Д,  исхрану,  суперхрану,  сокове  од  поврћа  и
избегавање  хемикалија  и  зрачења  које  изазивају  рак.  Дакле,  када  лекар  каже  да  имате  „шансе“  да
добијете  рак,  он  мисли  на  то  да  немате  контролу  над  раком,  а  то  је  чиста  лаж.  Другим  речима,
надрилекарство над раком. "

- Кад имате „шансу“ да добијете рак, једноставно навалите на уље. То је много здравија и сигурнија
опција. " ЈБ

„Гледајте на рак или другу озбиљну болест као да је пожар. Што је већа ватра, потребно вам је више
снаге да је угасите.

Дакле, да ли бисте радије користили стотину канти воде (РСО) или чашу воде (друге врсте уља) ако је
ваша кућа у пламену? Или бисте волели да видите професионалне ватрогасце који долазе и помажу вам
у томе? То је оно што бих ја више волео, али садашњи ватрогасци,  односно лекари, не смеју ни да
користе воду за гашење свих тих пожара, па чак ни не знају како да је користе после свих тих деценија
индоктринације, испирања мозга и неупотребе канабиса у лек.
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Да ли вам има смисла да би неко послао искусне ватрогасце на велики пожар у граду и није им дао да
користе  воду,  односно најосновнији  и  традиционални облик борбе против пожара? Мени није.  Али
ипак, управо су то они који су на власти учинили медицинском систему који имамо данас.

Пуно пожара, без воде, односно пуно додатног посла за ватрогасце/лекаре који не могу да раде свој
посао на најбољи начин.  Мислим да тако не би требало бити.  Требали би имати најбољу опрему и
најбоље алате за свој посао, зар не? То бих ја урадио да сам њихов менаџер/влада. Има ли нешто лоше у
томе да на то гледате овако? Мислим да није. " ЈБ
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ПМС, менопауза

„Ово  је  једна  ствар  за  коју  је  конопља  и  уље  од  конопље  посебно  најбоље,  без  икаквих  забрана.
Једноставно  нећете  пронаћи ништа  што  би  могло  или  би  помогло  боље од конопље.  Помоћи ће  у
обнављању хормонске равнотеже и уклонити агресију, промене расположења итд. Такође ће помоћи у
ублажавању предменструалних болова и грчева, нелагодних осећања, анксиозности итд.

Да сам видео жену како се почиње чудно понашати због хормонских дисбаланса повезаних са ПМС-ом
у њеном телу, дао бих јој конопљу одмах на све начине или облике или облике. Не видим разлог зашто
би неко требао беспотребно патити. Да не спомињем да, када неко пати, пате сви око њега, што може
потврдити свако ко је имао посла са предменструалном женом. Дао бих јој да поједе уље, употреби га у
супозиторији и не бих занемарио локалну употребу на њеном стомаку и леђима. Свидеће јој се јер ће јој
одузети бол и побољшати кожу на тим деловима. Такође бих с њом попушио мало уља како би знала да
„није сама“ и да је некоме стало.

Код конопље менструација не мора бити фрустрирајуће и непријатно искуство за све укључене. “ЈБ

П. Проклетство, ЈБ ... одлично јој је ишло све до ињекција против естрогена. Смртно се разболе од ње.

О. Изненађење, изненађење, Валерие. "Клоните се лекара" тренутно је правило игре. Не говоримо то из
задовољства, то је стварност. Пацијенти се обично добро сналазе на уљу све док медицински стручњаци
не  интервенишу  и  зезну  то  са  неким  непотребним  високо  алтернативним  и  експерименталним
хемијским лековима. Тако да доктори не науче како правилно користити овај лек, заиста је најсигурније
држати се подаље од њих (ако околности дозвољавају, наравно). Не требају јој ињекције, потребно је да
унесе што је могуће више уља како би уклонила штету насталу претходним медицинским третманима и
ставила под своје стање. Ако уље не помогне, мало је вероватно да би нешто друго помогло. ЈБ

Регулација телесне тежине

„Уље  од  конопље  одлично  је  средство  за  детоксикацију  и  није  неуобичајено  да  људи  са  вишком
килограма  изгубе  много килограма током лечења.  Скоро као да уље зна  колико треба  да  тежите  и
временом ће ваше тело довести до тог нивоа. У мом случају, уље ми је скинуло око 30 килограма, али
видео сам да многи људи губе много више.

Када уносите уље од конопље, није као да сте на дијети. Можете јести колико год желите и шта год
желите. Чини се да уље природно сузбија апетит особе са вишком килограма и не знам за бољи или
сигурнији начин губитка тежине. Осим тога, може да стимулише апетит особе која треба да се угоји.

Као што сам рекао, уље жели да врати вашем телу здраву тежину, без обзира да ли сте премали или
прекомјерни. Ако желите да идете на неку врсту дијете, то је ваш избор, али ја бих радије да не једем
стално храну за зеце.

Осим тога, у мојим годинама заиста не уживам у обављању свих врста вежби, па ако желим да смршам,
ово не би била опција. Ако желим да смршам неколико килограма, знам начин на који то могу учинити
без дијете и вежбе, а сада сте такође свесни како то можете сами постићи. Једном када ово дивно уље
постане доступније, за кратко време они са прекомерном или премалом телесном тежином вероватно
неће  остати  такви  дуго.  Прекомјерна  тежина  може  узроковати  рану  смрт,  па  ако  носите  неколико
килограма вишка, сада знате како се носити с тим проблемом.

Да ли озбиљно мислите да може да скине вишак килограма без вежбања?

Да,  уље  од конопље  може скинути  тежину  без  вежбања и ја  сам  живи доказ.  Ако скинем  мајицу,
изгледам као неко ко је много вежбао и моје тело је одговарајуће тежине за човека моје висине.
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Кад сам био млађи, много сам пливао, али сада, пошто сам изгубио вишак килограма који сам носио,
поново можете видети све моје трбушне мишиће. Немам чак ни љубавне ручке, само мишићну траку са
сваке стране и не радим никакве вежбе. Ако желите да доживите исто, све што треба да урадите је да
следите мој пример и ускоро ће ваше тело почети да изгледа онако како би требало. " Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

„Мој син користи Симпсоново уље за своје Црохн -ове, али чујем да то може помоћи при мршављењу.
Ако да, како? " Кристал

- Да, може, једите уље и изгубићете тежину ако имате вишак килограма и удебљате се када сте премали.
Не питај ме зашто, не питај ме како је то могуће, не знам одговор. То се једноставно дешава. Сам сам
изгубио 50 килограма на уљу и верујте да сам се потрудио да оповргнем Рицка. Али нисам успео и уље
ми је повратило мишиће. Било је чудно и тешко за поверовати, признајем. Али не смета ми што сам сву
ту тежину изгубила без капи зноја и без вежбања. Заправо је било веома пријатно и није ми сметао
добар сан који је дошао као једина значајна нуспојава употребе уља. ЈБ

Анксиозност, параноја

„Мислим да би анксиозност и параноја уз употребу овог лека могли бити знатно смањени ако би систем
само престао да хапси људе због његове употребе. Када започињем лечење уљем, кажем пацијентима:
„Ако вас уље заспи, немојте се борити против тога.“

Неки људи могу постати узнемирени док покушавају да превазиђу опуштајући ефекат овог лека када је
оно што би заиста требало да ураде само да се опусте и да се не боре против ових ефеката. Многе сорте
конопље имају врло низак потенцијал да изазову анксиозност, али постоје неки сојеви који то чине. Ако
се  пацијенти  осјећају  неугодно  с  уљем  које  покушавају  користити  у  таквим  случајевима,  често  их
савјетујем да направе лијек од соја који ће узроковати мање проблема.

Да је употреба овог лека само легална, сигуран сам да би то уклонило велики део анксиозности повезане
са његовом употребом. Такође, неки сојеви могу изазвати више анксиозности од других, па ако имате
таква осећања, једноставно мењање сојева могло би да отклони проблем. Многи људи сматрају да су
супстанце попут тамне чоколаде  и кајенског  бибера прилично ефикасне  у смањењу анксиозности  и
смањењу откуцаја срца. Најважнија ствар коју треба запамтити при употреби овог лека је да имате на
уму да је то најсигурнији лек на свету.

Употреба  ове  супстанце  не  штети,  а  ако  пацијент  доживи  анксиозност,  често  је  изазивају  сами
пацијенти, јер се сви узнемирују без разлога. Или често фармацеутски лекови које пацијент беспотребно
покушава да унесе могу представљати проблем који им може дати симптоме анксиозности. Али то се у
већини случајева лако исправља једноставним скидањем ових штетних хемијских лекова. Осим тога,
постоји и природна супстанца коју наше тело производи, названа цитицолине, која би такође требала
бити ефикасна у лечењу анксиозности. Речено ми је да је цитицолине доступан у 70 земаља, па ако само
одете на интернет, не бисте требали имати проблема да пронађете оно што вам је потребно.

Потребно је неко време да се навикнете на ефекте уља конопље, а почетници могу искусити одређену
анксиозност. Али за кратко време већини ће се свидети употреба и анксиозност ће једноставно нестати.
У ствари, када се пацијенти навикну на ефекте уља, често се смеју због начина на који их је то толико
страшно плашило у почетку.

Често ме и даље контактирају пацијенти који су покушали да користе сој сатива за производњу лекова и
често ефекти јаке сативе могу изазвати анксиозност. То се наставља догађати иако сам много пута рекао
да се такви сојеви не смију користити јер су превише енергични.

Не желите да пацијент добије енергију, морате да користите снажне седативе да бисте му помогли да се
опусти и излечи током спавања. Мрзим што видим да људи губе своје вријеме и новац покушавајући
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произвести нафту из погрешних сојева, али то се често дешава када се не поштују наша упутства. Уз
мало  труда,  сигуран  сам  да  можемо  развити  добре  лековите  сорте  које  неће  изазвати  никакву
анксиозност. Али то се не може постићи на прави начин док немамо слободу да спроведемо једноставно
истраживање које је потребно. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Депресија

„Утврдио сам да су сојеви сатива и индица ефикасни у лечењу депресије. Ипак, ретко користим сојеве
сатива  за  лечење  људи  због  њихових  енергетских  ефеката.  Већина  пацијената  који  ми  дођу  имају
озбиљну болест и не желим да им се да енергија током процеса зарастања.

Сматрам да су сан и одмор који пружа добро уље индице најкориснији за велику већину медицинских
стања. Уље добре сорте индица врло је ефикасно у лечењу депресије и често може да отклони овај
проблем за врло кратко време. Већина оних који су ми дошли били су у депресивном стању због других
стања од којих су патили.  Када се стање излечи или стави под контролу,  депресивно стање које су
доживљавали једноставно нестаје. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Мултипла склероза (МС)

Каква су ваша искуства са лечењем мултипле склерозе? Многи људи већ знају да конопља може 
помоћи, али не знају како да је користе.

„Недавно  смо  примили  извештај  од  госпође  са  МС-ом  која  је  пре  годину  дана  уносила  две  унце
висококвалитетног уља конопље због свог стања. Ефекат третмана уљем био је веома успешан и иако
није  уносила  уље у последњих годину дана,  и  даље је  доброг  здравља.  Из мог  искуства,  мултипла
склероза је често излечива, али људима који су годинама патили са овим стањем биће потребно време да
се поништи штета коју је болест нанела. Многи обољели од МС -а пуше конопљу ради олакшања, али
употреба конопље на овај начин их неће излијечити и болест ће наставити напредовати.

Једини начин на који знам ефикасно лијечити МС и оштећења повезана са овом болешћу је да редовно
уносим  уље  док  се  не  излијечи  или  стави  под  контролу.  Ако  имате  МС,  учините  себи  услугу  и
испробајте овај лек. Живот би требало да буде живот, а не патња, па зашто би пацијент дозволио да му
ово  стање  поквари  живот  када  се  може  лечити  на  ефикасан  начин?  Знам  за  пацијенте  са  овим
поремећајем који више нису могли правилно ходати, али након само неколико недеља уноса уља, могли
су поново да ходају нормално. МС је само једно од многих стања за које лекари кажу да се не могу
излечити, уместо тога нам говоре да могу само да лече симптоме, док сама болест наставља да узима
свој данак. Ако желите да докажете да ваш доктор није у праву, пробајте уље и почните да живите за
промену,  а  када  то  учините,  Сигуран  сам  да  ћете  схватити  да  тип  у  белом мантилу  нема  увек  све
одговоре. " Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Овисности

„Недавно  сам приметио  да  терминално  болестан  пацијент  од  рака  зависан  од морфијума  одлази  из
морфија„ ХЛАДНА ТУРСКА “. Након што је узела морфијум, постала је гладна; више није имао затвор;
спавала је јако и њен бол је био далеко боље контролисан.
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Такође  је  поново  постала  кохерентна.  НЕВЕРОВАТНО.  Да  нисам  видео  да  се  ово  180  степени
променило, никада не бих веровао. Никада раније нисам био за марихуану, али ово лично запажање
учинило ме верником. " Јанице

„Једна ствар коју сам приметио сада када узимам РСО већ 3 месеца, скоро да ме је отарасио жеље за
алкохолом. Некада сам свако вече пио или два, али сада ретко желим пиће, а кад то учиним, не пијем
толико, такође сам приметио да су ми панталоне биле много лабавије. Изгубио сам 10 кг. Једино што
мање радим је да пијем алкохол.

И даље једем исто и грицкам мешовите орахе, колачиће итд. Ноћу кад имам грицкалице и можда чак
једем више него пре Уља. Да, уље може учинити да огладните.

Тако да сам због недостатка алкохола или уља изгубио 10 кг за 3 месеца. И нисам баш имао вишак
килограма, 5 '10 “и око 198 лбс. Кад сам био млађи, увек сам имао око 186 килограма и у форми. Сада
сам пао на 187 лб када сам последњи пут проверио. У сваком случају, уље или недостатак алкохола
довели су до губитка тежине. Само срећан споредни ефекат. " Сцотт

„Опијати ме чине констипацијом, мучнином, тешко је добити праву дозу за ефикасно олакшање. Чине
ме „ошамућеним“, чинећи несигурним вожњу и даље и даље. Марихуана не. Довољно је рекао." Фред

„15 година овисности о опијатима излијечена нафтом. Не бих покушао да није Рицка. Морам рећи да му
заиста дугујем свој живот па сам сада једна од његових највећих присталица. Увек сам пушио, али то
никада није помогло у боловима које сам имао због узимања пилула. Толико сам пута хтео да умрем јер
више нисам био задужен за свој живот. Могу рећи због РСО. НИСАМ на морфију, окси, перку, вику или
субоксину ... то ме је све избацило !!!!! И опет имам 40 н осећам се 20. Мој артритис који сам осећао
свако јутро је нестао. Узео сам уље интерно 10 пута и мој живот је поново почео. Не постоје речи којима
бих изразила колико сам захвална. Ако узимате таблете, почните узимајући уље ноћу, осим ако немате
недељу дана само да спавате, онда бих кренуо тим путем. Пишите ми ако имате питања. ” Ребецца

„Канабис ме избацио из Бензове после више од 30 година зависности пре више од 158 година, без тога,
наставио сам као што сам био, сада бих био мртав ...“ Пхил

"Немам више лекова против болова и сада могу да функционишем - волео бих да више људи верује у
снагу природе!" Суе

Спавање, несаница

„Што се тиче несанице, нема ништа боље од правилно произведеног уља из доброг сока индица да би се
особи обезбедио сан који јој је потребан. Последице моје повреде главе оставиле су ме у глави са оним
што се најбоље може описати као виљушка за штимање. Овај високи звук онемогућио ми је сан и нисам
могао да добијем остало што ми је потребно. Медицински систем ми је дао много различитих лекова за
ово стање, али ништа није успело. Често сам имао страшне споредне ефекте од употребе ових лекова
који су ми изазивали више невоља од стања које патим.

Открио сам да ми је пушење конопље омогућило да се одморим више од било које таблете коју ми је
медицински систем дао. Када сам почео да конзумирам уље од конопље, добио сам још веће олакшање и
није било необично да добијем осам до дванаест сати непрекидног сна.

Годинама пре него што сам узео уље, устајао бих уморнији него кад бих легао у кревет, а ноћу сам се
јако мало одмарао. Онда сам одједном након узимања уља почео да се будим ујутру одморан и освежен.

Како многи од нас старимо, почињемо да имамо проблема са спавањем и то може имати веома штетан
утицај на наше целокупно здравље и благостање. Лекари могу да вам дају таблете за спавање, али да
заиста знате од чега су направљене, сумњам да бисте их желели у свом телу.
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Добар сан није нешто што је једноставно лепо имати, то је неопходно ако желите да останете активни и
здрави и нема ништа боље од уља од конопље које вашем телу пружа одмор који вам је потребан. Рицк
Симпсон, конопља: најлековитија биљка

„Аарин: Мислим да сам појела мало превелики комад ... али није лоше! Можда је само време за спавање.

- Како си спавао, Аарин? ЈБ

Аарин: Одлично! Још се одмарам! Откривам да већ помаже у мојој депресији и анксиозности. Уље ме
насмијава, лол.

Овде сам имао још једног пацијента који сам показивао како се прави уље, а и он има анксиозност. И он
се смејао. Било је сјајно.

У последња 2 дана једем количину пиринча 4 пута дневно, а лек сам морао да удишем ређе и имам
минималне болове. "

- Тако би требало да изгледа лечење озбиљне болести, зар не? Пацијент спава, буди се освежен, много се
смеје себи и глупости целе ситуације, не доживљава стрес, анксиозност или нуспојаве хемијских лекова
итд. Мени би се ово лично јако свидело. " ЈБ

„На конопљином сам уљу већ неколико стања и никада нисам тако добро спавао нити се тако добро
осећао ...  Хвала Рицк Симпсон & ЈБ што сте добили поруку да ова биљка чини чуда за све што се
замисли !! Учините то људи и сами се уверите !! То је једини начин да постанете прави верник, верујте
ми !! ” Вал

- Хвала, Вал. Истина је да ништа није боље од личног искуства о томе шта уље може учинити. Када
једном пробате,  на пример при опекотини или убоду комараца,  а свраб и бол ће нестати у року од
неколико секунди, сви вам могу рећи шта желе и знаћете да вам могу рећи шта желе, али уље ће и даље
бити најбољи лек који постоји. И пожелећете да имате канту тога код куће, за сваки случај.

Не морате веровати ни једној речи коју кажемо, само направите уље, пронађите некога са опекотинама,
раком коже, дијабетичким улкусом, па га примените локално и гледајте шта се дешава. Затим запамтите
да ће се исто догодити и у вашем телу када прогутате уље, и то је отприлике све што треба да знате. ЈБ

„Неки људи су једноставно неуки и уплашени ... Због Рицка Симпсона сам и сам био у могућности да
попијем лекове против болова, мислим да сам узимао 60 мг ОкиЦонтина 3 ујутру и 3 пре спавања и
узимао сам их више од 8 година ... Срање!

Од покретања уља узимам само 1 ујутру и 1 после подне! Говорим о чуду, барем ја то тако видим!
Доктори су ми рекли да никада нећу моћи да се спустим или да престанем да их узимам. Дечко, јесам ли
„Рицк Симпсон“ и ја доказао да су моји лекари погрешили.

Радим то и осећам се боље него што сам пио те проклете отровне пилуле! Иако сам био на тако великој
дози ОкиЦонтина, и даље сам осећао бол, из дана у дан, нисам спавао и не јео ...

Данас сам без болова, нормално спавам и једем више! И не престајем са потрагом за скидањем ових
таблета. Надам се да ћу, док сам месец дана био на нафти, потпуно нестати! Пожели ми срећу! “Нанци

Заправо имам шизофренију и користим медицински канабис за нуспојаве повезане са мојим стањем,
попут анксиозности и несанице. Лек делује, откад сам почео да лечим чешће, могао сам да заспим, што
раније нисам могао.

Многи моји симптоми се појављују када недостајем сна. Никада нисам доживео гласове док сам био на
канабису, осећам да ме заправо штити од њих ... “Јосе

- Слажем се, Јосе, недостатак сна је узрок многих менталних стања. Сасвим логично, када неко није
имао довољно сна, не осећа се тако добро као што би се осећао након десет сати освежавајућег сна
након што је појео уље. ЈБ

113



ЛЕК ЗА РАК: ПРОТОКОЛ РИЦК СИМПСОН

„Што  више  седатива,  то  боље.  Користим  га  увече  пре  спавања  и  делује.  Сада  спавам  8  сати  без
престанка. Одмор је за мене био нешто најбоље. Снази од 80% и навише потребно је неко време да се
навикнете на то, али ћете тамо стићи. Почните са 0,01 мл према упутству и наставите даље. Покушао
сам са 0,025 за почетак ... следећи пут сам узео само 0,01 мл. 0,025 мл ме је ставило на кауч 10 сати.
Будите опрезни, али не заборавите да га узмете. Као што сам рекао Ноћ је право време за мене. Може да
ради дању и да одмара ноћу. " Јохн

„Дајем уље свом веренику (Јасону) и он није узет много и то га чини тако уморним. Спава већину дана.
Уклонићу га из тога на дан или два само да видим какве промене то чини ... онда му можда дајем мали
комад као 1/2 зрна пиринча (бар смо тако читали) можда убрзали смо то за њега. " Јасон

- Јасон, осећај поспаности је у реду и желиш да пацијент спава што је више могуће. Седативни ефекат ће
нестати за неколико недеља, али није ништа непожељно, напротив. Све најбоље, ЈБ

П: Направите данас нешто за човека за кога су бели мантили рекли да има две недеље живота и да више
ништа не могу учинити за њега. Надам се да ћу ускоро имати добре вести за све. Покушавајући да га
натерамо да престане са пушењем и промени начин исхране и још више како би имунолошком систему
дао шансу за борбу. Хвала Рицк и ЈБ на вашем знању и пружању правог лека.

О: Даве, пусти га да пуши, нема разлике ако једе уље. Такође, много ће спавати, па ће ионако толико
пушити.

Што се тиче промене исхране сада, па, требало би да је промени разумно, али не драстично, нека једе
како  се  осећа.  Не нужно кобасица,  већ  нешто  разумно.  Повећајте  му пХ тела,  нека  једе  сваки  дан
семенке из две јабуке. Најважније је да што је могуће брже унесете што више уља у њега. Још увек
постоји  шанса.  За  најбоље резултате  комбинујте  узимање уља,  супозиторија,  испаравање и локалну
употребу. Чак и ако не успе, живеће максимално квалитетно до краја живота, што је такође веома важно.
Сигуран сам да ће то бити више од две недеље, али видећемо. Доктори нису увек у праву са својим
предвиђањима када уље дође у обзир. Све најбоље, ЈБ

„Спавам јако чврсто и дуже него обично. Кад устанем, осећам се јако одморно, а не огорчено као кад
пушим. " Терри

„Лепо спавам и сањам, али се будим укочен. Потребни су сати да се укључи, а затим то траје дуго, дуго.
Користим га сваке ноћи. Уклања ми бол од артритиса и омогућава ми да спавам. " Катарина

„Имам рак и апнеју за време спавања. Не само да одлично спавам, већ се и не будим од налета врућине.
То је благослов. " Степхание

"Осећам се као да сам срећно мртав!" Мал

„Мој  ум  без  њега  је  као  гужва  у  Њујорку.  Уз  то  -  претвара  га  у  стање  Зен  баште,  а  да  и  даље
функционише на нормалном нивоу. ” Андрис

„Већ 20 година имам поремећај сна, РСО уље ми је помогло да заспим први пут и без болова сам се
пробудио! То, бре!" Бонние

„Имам хернију диска која притишће мој бедрени живац узрокујући снажан бол који ми пуца од доњег
дијела леђа низ лијеву ногу до прстију. Узео сам 3 ибупрофена свака четири сата само да бих могао
устати из кревета и ходати. Почео сам да узимам уље пре скоро две недеље због болова и упале. Сада ми
не треба никакав ибупрофен, спавам боље него што сам икада могао, моји сарадници су коментарисали
моје боље расположење и укупну срећу. ОСЕЋАМ СЕ ДОБРО! ” Јеннифер

Мојој 14 -годишњој јами дајем уље већ 4 недеље због рака. Понекад се мало „најежи“ и напије кад јој
дајем превише, али кад ужурбаност нестане, спава као штене.

Одбила је да узме ветеринарске лекове, па смо уместо тога добили мало уља. Још су рани дани, али
бележим њен напредак. Требало јој је око недељу дана да се навикне на уље и поново развије апетит.
Љубоморан сам, јер у овој фази можемо само себи да приуштимо уље за њу. Волим лепе приче свих! ”
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„Имам социјалну фобију (боље названу социјални анксиозни поремећај), депресију и несаницу. Никада
нисам узимао уље, јер га не могу пронаћи овде где живим, такође не могу сам да га узгајам и вадим ...
али сам пушио десетак пута,  осетио сам да сам након првог пута могао сада спавам кад год сам се
осећао  уморно,  имао  сам  „месец  живота  без  депресије“,  никада  се  нисам  осећао  тако  срећно  (без
депресије)  и  са  свом том  виталношћу  чак  и  узимајући  најмоћније  лекове  (који  ме  воде  до  других
здравствених проблема ) због тога се и моја социјална анксиозност (фобија) доста смањила и нисам
морала да будем „висока“ да бих то осетила, да сам пушила 1 или чак 2 дана пре него што морам да
изађем и разговарам са другим људима , боравак на јавном месту (оно што овај поремећај онемогућава),
САДА САМ ТО МОГАО УЧИНИТИ, поново сам се осећао живом као „нормална особа“, ниједан лек то
није учинио. Проблем је, због закона, првенства биљке, плус друштвене предрасуде и незнања о биљци,
не могу више ни да пушим, не желим да се „надувам“, само желим да живим поново без оних животних
ограничења,  много  је  анонимних  људи  који  живе  попут  мене  са  неком  врстом  фобије  и  другим
поремећајима и мислим да би уље могло бити решење. " Пабло

"Можете питати Рицка и или ЈБ-а, открили смо да је употреба производа са 20-30% сативе једна од
најбољих комбинација за проблеме везане за анксиозност." Бревстер

- Из ових разлога волимо да радимо са индика доминантним сатива укрштањима са 20%ТХЦ-а или
више. Ефекти најбољих уља су изузетно снажни и седативни, али еуфорични и још бољи афродизијак.
Када пацијенту дате лек са таквим ефектима, можете бити готово сигурни да ће уживати у узимању. Ко
не би? Добро спавате, будите се одморни, еуфорични и пуни жеље да некога усрећите. Коме се то не би
допало? ЈБ

„Ценим то што свакодневно учим о РСО -у и о томе шта је учинио за људе/ животиње. Ако ово уље
ради оно што кажу, потребно га је извикивати са највише планине - не смиривати. Нисам имао лично
искуство с тим, али бих сигурно да ја или било ко до кога ми је стало откријемо да нам је то потребно.

У међувремену сам прочитао што више постова.  Још нисам прочитао  пост који  каже:  "Хвала Рицк
Симпсон - тотално сам се надувао, било је супер, стари."

- Хвала вам на подршци, Деббие Нолан, сигурна сам да ћете врло брзо написати пост који ће управо то
рећи. Осећај у телу када се унесе права доза одговарајуће РСО за њих може се описати само као „веома
кул“. Или изузетно кул. Или можда невероватно кул. То је једно од најпријатнијих осећања које можете
доживети, врло је природно, смирујуће и умирујуће.

Као што кажемо, најбоља уља имају врло седативан, али еуфоричан ефекат када се прогутају. Дакле,
добро спавате, а онда се пробудите кикоћући се као дете. А када добро спавате и пробудите се кикоћући,
већа је  вероватноћа да ћете се осећати добро и одморно него када не спавате добро и не будите се
кикоћући. А када се осећате добро и одморно, ваше тело ће логично оздравити и радити боље. Нема
ракетне науке, као и увек са медицином канабиса. ЈБ

„Иако  ендоканабиноидни  систем  утиче  на  велики  број  биолошких  процеса  (попут  апетита  и  сна),
стручњаци верују да је његова укупна функција регулисање хомеостазе.

Хомеостаза  је  кључни  елемент  у  биологији  свих  живих  бића  и  најбоље  се  описује  као  способност
одржавања  стабилних  унутрашњих  услова  који  су  неопходни  за  опстанак.  Болест  је  једноставно
резултат  неког  аспекта  неуспеха  у  постизању  хомеостазе,  чинећи  ендоканабиноидни  систем
јединственом метом за медицинске примене.

-Другим речима, све је у равнотежи. Ништа ново. ЈБ

Глауком, враћање вида
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„Глауком и његови ефекти се у већини случајева могу лако ставити под контролу јер су многе сорте
конопље ефикасне у драматичном смањењу очног притиска. Није неуобичајено да особа која пати од
глаукома која користи уље конопље види значајно побољшање вида. Многи пацијенти чак морају да
промене наочаре јер су њихова стара стакла на рецепт сада превише јака.

Мислите ли да има смисла да очни лекари неће ни помињати канабис, иако је познато да је ефикасан
барем од 1800 -их?
Опет, уље конопље направљено од десних сојева је веома ефикасан третман за глауком и не знам ништа
боље или сигурније за смањење очног притиска. Утицај конопље на очни притисак познат је веома дуго,
али медицински систем покушава да избегне чак и расправу о употреби конопље за глауком. Нажалост,
чини се да се многи лекари данас више баве новцем него лечењем. Не могу да објасним како очни лекар
може седети тамо и гледати како пацијент полако ослепети и не рећи му шта конопља може учинити за
њихово стање. Пречесто, на крају, пацијенти потпуно изгубе вид јер су слепо веровали саветима својих
лекара. Чини се да многим очним лекарима губитак вида пацијента не значи много. Ипак, Мислим да је
то што раде срамотно и веома ми је жао оних којима је лишен вида само из похлепе. " Рицк Симпсон,
конопља: најлековитија биљка

„Управо сам направио пар" конопљиног уља "пре пар ноћи и парче путера. Давао сам пацијенткињи
тумор на мозгу уље, пре него што је узела уље, била је скоро слепа, након месец дана узимања уља, вид
јој се скоро потпуно вратио. Не бисте добили исте резултате од путера. Лековите резултате добијате од
путера,  међутим,  уље  је  много  концентрисанији  облик  лекова  и  делује  скоро  на  све,  ствари  су
једноставно невероватне. “Дион

„Када се узима усмено, мајци се враћа вид. Правно је слепа на лево око. Повреда ју је оставила без
сочива,  а  неколико  операција  оставило  је  глауком.  На  РСО  је  већ  годину  и  по  дана-  користи  га
свакодневно. Никада није приметила колико се вид враћа све док се није нашминкала. На то око је слепа
већ 40 година, па се сама увежбала како да нанесе шминку за очи затворених очију. То је био једини
начин на који је то могла применити на своје добро око, било је да затвори добро око остављајући је
потпуно  слепом.  Па,  последњи пут  кад  је  затворила  своје  добро  око,  почела  је  заправо  да  види и
фокусира се на слепо око. Шминка се само повремено, па није баш сигурна колико је прошло пре него
што јој се вид вратио, али након што је била на уљу више од годину дана, сада може разазнати слике,
боје,  па  чак и прочитати  одређене ствари из  њеног лошег ока!  Држао сам врећицу са  чиповима за
лежање, а са друге стране стола је могла да чита. Она мисли да би имала нови објектив да би јој се вид
потпуно вратио. Да би добила ново сочиво, мора се ставити на листу донатора органа- нисам сигуран да
ће њено осигурање покрити тако нешто, па за сада- Ово уље јој је дало чудо- чудо вида где је некада био
само мрак ! Тако да бих рекао да капи нису потребне- само стална опскрба! Сада крените у садњу свог
лека! О да- нема никаквих доказа о ГЛАУЦОМИ! " Линдсаи Да би добила ново сочиво, мора се ставити
на листу донатора органа- нисам сигуран да ће њено осигурање покрити тако нешто, па за сада- Ово уље
јој је дало чудо- чудо вида где је некада био само мрак ! Тако да бих рекао да капи нису потребне- само
стална опскрба! Сада крените у садњу свог лека! О да- нема никаквих доказа о ГЛАУЦОМИ! " Линдсаи
Да  би  добила  ново  сочиво,  мора  се  ставити  на  листу  донатора  органа-  нисам  сигуран  да  ће  њено
осигурање покрити тако нешто, па за сада- Ово уље јој је дало чудо- чудо вида где је некада био само
мрак ! Тако да бих рекао да капи нису потребне- само стална опскрба! Сада крените у садњу свог лека!
О да- нема никаквих доказа о ГЛАУЦОМИ! " Линдсаи

Ретке или не тако честе болести и болести

П. Здраво Рицк/ЈБ, јесте ли икада чули за ријетку болест Порфирију? Ако јесте, да ли сте некога лечили
РСО -ом и какви су резултати?
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ОДГОВОР: Не, нисам. Али судећи према ономе што сам прочитао о томе, не видим разлог зашто уље не
би требало да помогне у излечењу или да га стави под контролу. Дефинитивно ће помоћи код симптома
овог ретког и свакако веома непријатног стања.

Пратила бих протокол на нашем сајту, појела бих уље и користила га у супозиторијама (на тај начин ће
отићи право у крвоток). Локално бих користио уље у тинктури или масти за кожна стања/манифестације
(уклониће сав свраб и друге тегобе).

Појео бих најмање 60 г током два или три месеца, не бих користио никакве хемикалије, једноставно бих
следио упутства Рицка Симпсона. Ако 60 г не може да га излечи или стави под контролу, појео бих још
120 г. А ако то не би донело задовољавајуће резултате, једноставно бих почео да лупам уље у себи, један
два три грама дневно или чак и више ако бих могао да га узмем, и једноставно бих појео онолико колико
бих појео што је брже могуће . Зашто? Јер када вам уље не помогне, мало је вероватно да ћете пронаћи
нешто друго што хоће. Такође, агресивне болести треба третирати агресивно. Све најбоље, ЈБ

“Тако добре вести ЈБ & РИЦК !!! Данас сам отишао код лекара ради резултата теста!  Моја штитна
жлезда која је 22 године била недовољно активна и лечила се сада је прекомерно активна! Ја сам само
месец дана узимао РСО са пуним радним временом, такође трљам тинктуру право у грло и испаравам
РСО! Пресрећна сам због овога!

Он је заиста кул доктор који је био тамо и подржао ме у свему овоме и добро зна, У ствари, користим
РСО уље! Пошто је он доктор, он и даље жели да уради ултразвук на мојој штитној жлезди да провери
има ли чворова! Шта мислите о ултразвуку?

Увек ћу до краја дана узимати ово уље са поносом. Осећам да је то у реду! Лекови на рецепт су ЗЛИ!
Такође  имам  много  здравствених  проблема  које  тренутно  лечим  овим  дивним  уљем!  Цхиари
Малформација типа 1 можданог дебла такође имам озбиљан карпални тунел и још много тога!

Данас имам 45 година и не осећам се испребијано и повређено као некада! Да ли сам споменуо да сам
такође имао операцију мозга пре 7 месеци и да од операције нисам користио наркотике због отказивања
јетре због узимања лекова! Заиста сам доказ да је ово уље од Бога! Ово је све што треба да уносимо као
лек!

Хвала вам ЈБ и Рицк за све што радите од срца! Нема више лекова за штитну жлезду, ДА !!!!!!!! ”
Маргене

- Честитам, Маргене. Што се тиче ултразвука, мислим да знате одговор. Што мање скенирања то боље,
то је све што могу да кажем.

Ја лично не бих пришао никоме ко ми 22 године не би причао о нафти, али ако мислите да ти људи још
увек имају нешто да вам кажу, слободно разговарајте с њима, наиме ако вас заиста занима шта имају да
кажу о медицини. Али то је отприлике све што бих им допустио да раде, само говорећи, на тај начин не
могу вас повредити онолико колико би учинили да је њихов говор преведен у „потребу“ да се унесу
неке таблете по њиховом избору.

Најлепше жеље и клоните се оних који су вам 22 године дали погрешне савете. Будите срећни што сте
преживели њихове „третмане“, други нису били те среће. ЈБ

"Може ли се уље канабиса користити за лечење беснила?" Аами

- Аами, да, али вероватно ће бити потребно да се пацијент стави у кому на неко време, са веома високим
дозама уља, посебно у напредним случајевима. ЈБ

„Моја неговатељица има пацијенткињу којој је дијагностикован лупус и тровање живом по целом телу.
Након отприлике годину дана употребе домаћег уља, тровање живом је потпуно нестало,  а лупус је
скоро нестао. Фоликули длаке се узимају сваке 2 недеље да би се тачно видело шта и колико отрова има
у њеном телу ради ажурирања њеног успеха. Заиста је невероватно шта се природно може излечити. То
кошта мало, али је ипак здравије и вреди живота! ” Јессе
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„Дијагностикована ми је примарна мијелоидна фиброза, добила сам лекове који су помогли, али нису
били задовољни због све већих болова и без апетита и пада крвне слике, повећане величине слезине,
несанице. Након што сам годину дана узимао овај лек и нисам осетио праву фундаменталну промену,
одлучио сам да испробам РСО, само 1 месец на уљу, мој бол не постоји, апетит се вратио, крвна слика је
у порасту, спавам као камен. Агуае

„Користим га за лечење своје медицинске аномалије ... неколико болница у мом подручју кажу да то не
би требало бити могуће ...  али РСО је  невероватан  ...  Одбијам  ВП шант  у  свом телу,  имам болест
везивног ткива и неколико други ретки проблеми ... 4 операције мозга у 36 дана и одбио сам да напуним
наркотике ... искључиво медицинска марихуана, РСО и дисање ... Никада у животу нисам излечио тако
брзо ... чак и како то показују моје лабораторије моје тело је толико сјебано да мој бол заправо и није
тако страшан ... ”Кејти

„Ово слиједи од господина који је 1977. године учествовао у тешкој саобраћајној несрећи. Патио је од
парализе лица, сузни канали нису радили, морао је да користи мазива за очи, дјелимичан губитак вида
на једном оку. Осим тога,  имао је повреду главе која је  довела до проблема са памћењем, говором.
Ходао је са штапом и све ове протекле године провео у боловима. Ово је из поруке коју је послао. ==
„Уље ме поправља на ћелијском нивоу. Све ожиљно ткиво са моје десне стране је нестало! Сада имам
покрет десног ока. Могу се чак и насмејати, сада парализа у мом лицу нестаје. Све се то догодило у
последњих 6 месеци. Једном сам због болова од тумора повећао своју дозу на грам и дозирао 11/2 грама
дневно током дана. Пре пар месеци сам гледао телевизију и схватио сам да видим десну страну носа.
Први пут сам то видео од 1977. године. Почео сам да вежбам. Сада имам пун покрет. " Уље канабиса ...
не само за ракове. " Цоррие

Животиње - сведочанства

"Лечио сам тумор свог пса на уху РСО -ом ... Био је ОГРОМАН и сада је НЕСТО !!!!" Андреа

„Мој пас има остерсарком (рак костију). Ампутирали су ми ногу пре недељу дана, а он би требало да
почне са хемотерапијом за недељу дана. Са његовим раком, обично се шири на плућа, 95% паса угине
од рака плућа у року од годину дана. Да је ваш пас, да ли бисте сада покренули уље и још увек радили
хемотерапију, или без хемотерапије и чисто уље? За људе почињете са зрном пиринча, са псом од 70
килограма, да ли бисте почели са трећином тога два пута дневно? Хвала вам што сте ово прочитали и
нестрпљиво чекам ваш одговор. " Еда

„Еда, уље је спасило нашег драгоценог пса Софија. Умирала је. Дајте свом псу уље што је пре могуће ...
Хемотерапија ће је убити. Молитве са вама ... ”Бревстер

„Управо  сам  добио  неке  заиста  сјајне  вести  о  псу  мојих  пријатеља  које  сам  једноставно  морао  да
поделим! Пре неколико месеци, њен питбулл Макимус имао је тумор на једној од задњих ногу који је
растао ван контроле. Ветеринар је рекао мојој пријатељици да мора да плати више од 3 хиљаде да би му
ампутирали ногу, иначе ће се проширити и умреће за годину дана. Ово је било пре око 4 месеца. Тада,
када сам видео њен статус у вези његове планиране операције, послао сам јој поруку и предложио да га
уместо тога нахраним уљем канабиса.  Закључила је да ће покушати природни третман пре него што
учини било шта драстично и неповратно, попут ампутације. На њену срећу (и Макимуса), она је већ
имала картицу за канабис пошто живи у Калифорнији. Па је отишла у амбуланту за канабис и покупила
неке.  Давала  му  је  1  кап  уља  величине  грашка,  два  пута  дневно  уз  оброке.  Одмах  је  рекла  да  је
приметила да га мање боли и да се осећа много угодније. Осим тога, његове навике у исхрани су се
вратиле  у  нормалу.  Након неколико  недеља  могао  је  чак  и  да  трчи  без  шепања,  па  му је  отказала
операцију и наставила са природним третманом. Данас се вратила кући са ветеринарског прегледа и
открила да му је тумор ПОТПУНО ОТИШАО. Никакви трагови тумора нису остављени. Ветеринар је
био заиста шокиран када му је рекла како га је излечила.
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ФИИ: Ово је трећи пас за којег знам да га је спасило уље канабиса. Такође знам доста људи који су
такође спасени. Ако и даље мислите да канабис не лечи рак, онда нисте обраћали пажњу. Годинама сам
знао истину и никада нисам нашао никога, ни животињског ни људског, кога уље канабиса није успело
да спаси. Лара

„НЕСТАЛИ је неки Т-ћелијски ЦЛЦТ-1 карцином дечијег лимфома! Ићи ћемо код ветеринара само на
тестове сваке три недеље за ЦБЦ за мерење нивоа калцијума и ФНА ради праћења црвено-беле крвне
слике за т-ћелије рака.  Више јој нису потребни прописани лекови, али ћемо је држати на уљу Рицк
Симпсон -а које је свакодневно лечило рак до краја живота. Ми смо захвална породица. " Неком детету
је потребно чудо

„Невероватна прича! Правим и узимам РСО за одржавање здравља јер је моја породица имала доста
рака. Почео сам да га дајем својим псима, јер обоје имају мале туморе, а мој шетландски овчар има
дискоидни лупус, облик псећег лупуса. То је невероватно! За неколико недеља један од пасјих тумора
смањио се за 70%, а другом псу са лупусом иде одлично! Први пут после много година њен црвени,
отечени и болни нос зараста! Пробао сам рецепте, стероиде, дијету и ништа није помогло. РСО лечи
лупус мог пса, знам да може помоћи и људима! "Ешли

„Моја мачка је добијала 1/4 -1/3 пиринча у зрну величине 2-3 пута дневно за лечење и ублажавање
хроничних инфламаторних инфекција уринарног тракта  када више циклуса течности,  антибиотика и
лекова није могло, такође га је ставило на сирову исхрану и он је није се поновило. Наравно, за рак
бисте користили веће дозе. Уопштено, покушавам да пронађем дозу која изгледа не утиче превише на
њих - неће им наудити, али власник би приметио поспаност, инконтиненцију, вероватно мало пијанства.
Наравно да вас за рак није брига - само их повећајте што је брже могуће и постепено повећавајте дозе.

Ово је за „одржавање“ - на примјер, мој пас којем је одстрањено око од глаукома (и ради ОДЛИЧНО)
има ризик да ће и друго око имати глауком па јој дајем најмање два пута дневно мало уља и нашао сам
добар доза која не изазива инконтиненцију итд., али још увек узима уље. Рекао сам јој да узме још пре
ока због болова. Заиста се осећам као да јој је уље помогло више од конвенционалних лекова против
болова после операције - први дан или два је имала 1-2 дозе ветеринарских лекова против болова, а онда
сам отишла само на РСО, дан након операције већ је хтела је поново да игра лопту и била је срећна
девојка. Цхлое ће ми лизати РСО са прста - за разлику од моје мачке која то мрзи. ЛОЛ (…)

Не сматрам да РСО изазива анксиозност код животиња - осетљивост на светлост се може приметити при
већим дозама.

Чак сам користио и РСО на свом твору - био је веома стар и пробудио се једног дана да је одједном био
јако слаб, можда је имао мождани удар. Давао сам му мале дозе РСО -а током дана само да га заспим -
те вечери као да се будио - одмахујући главом и понашајући се као моји пси док једу канабис, само сам
га оставио да спава с мислима на шта му тело иде бар га не боли и не пати - имао сам пола идеје да ће се
пробудити у реду - нажалост јесте преминуо, али његов квалитет живота до тог последњег дана био је
одличан па осећам да му је РЗС последњи дан пружио најбоље могуће. Знам да га није болело и да је
спавао врло мирно и знам да није било превише РСО -а јер је био дозиран ујутру и рано поподне, па
ништа; проверила сам га врло касно те вечери само је спавао - могао се пробудити, али само је хтео да
спава. "

Вхитнеи - Најбољи квалитет живота до краја, то је такође веома важно када је у питању нафта. Хвала ти,
ЈБ

„Јуче је Цхлое, мојој 8 -годишњој стерилисаној женки Хеелер фокс теријер дијагностикован глауком на
једном оку. Притисак је био веома висок у њеном оку и можда је трајно слепа у њему. Урадили смо
хитан третман са ИВ течностима и манитолом, а она је на пар лекова. Притисак је мало пао, али не
много, и она тренутно не ужива у прилагођавању живота напола слепа. Желим да је лечим РСО -ом јер
је то било невероватно за моју бф и мој сопствени бол и заиста верујем у уље и приче које људи овде
причају су невероватне. Не желим да Цхлое на крају добије глауком на другом оку и желим да излечим
све што могу у захваћеном оку. Разумем да је уље помогло многим кућним љубимцима и био бих тако
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срећан када би Цхлое могла да поврати вид или чак вид у оболелом оку ... Хвала на било каквој помоћи
или савету!

- Вхитнеи, једноставно је пусти на уље. Нека уља су боља од глаукома од других. Најлакши начин да
сазнате колико би то могло бити ефикасно је да узмете дозу и ујутру посматрате очи. Ако су чисти,
потражите  други  сој  или  комбинацију  сојева,  ако  на  њима  имате  много  ствари  за  чишћење,  то  је
највероватније добар сој за снижавање очног притиска. Све најбоље, ЈБ

„Хвала ЈБ!  Јуче сам мислио да смо постигли невероватан напредак,  око је  било чисто (из њих сам
извлачио гооп цео дан), а зеница није била потпуно проширена и иако се није слагала са зеницом другог
ока, мислила сам да реагује на светлост, али јутрос поново изгледа све облачно. Можда ће на јаком
светлу као јуче изгледати боље ... Колико и колико често ми препоручујете да јој дозирам? До сада сам
радила врло малу дозу грашка, она има само 30 година и чини се да то утиче на њу, ови пси су увек
волели да једу стабљике и лишће или жохаре, да попуше дим итд. Па могу да кажем када је погођена
такође и због уља и чини се да на њу делује помало слично као да је јела стабљике, то ме ипак не
забрињава, имам осећај да то значи да „ради“. Вхитнеи

- Вхитнеи, дао бих јој то са нечим добрим два или три пута дневно. Што више у њу уђете и брже, то
боље.  Чак  је  и  она  морала  да  спава  дан  -два,  кога  брига.  Мала  кома  изазвана  конопљом не  може
нашкодити. ЈБ

"Звучи ми добро! Урадићу  то данас.  И она је  јуче  била прилично зонкирана.  Хвала на  тако  брзом
одговору ЈБ! ” Вхитнеи

„Мој пас је јуче појео део биљке јер је знао да ће му то помоћи у желуцу након што је ушао у заосталу
масноћу пилеће вечере и појео гомилу тога, много је корачала, а касније се пробила горе, а затим се
удобно одморила. Погодите шта јој је било у повраћању - листови лонца. Паметан пас. " Донна

„Здраво ЈБ, дајем РСО својим коњима. У ствари, уплашио сам се прошле недеље са мојим кашиком које
је било болесно, дао сам му око 1/3 грама нашег ИСО уља и он се тако ЗАБОРАВИО !! Био је под
седативима. Дакле ... делује на коњима и ако је 1/3 грама седатив на коњу, замислите лековита својства.
Требало му је око 24 сата да се ослободи последица тога. Смањила сам његово орално дозирање на
отприлике зрно пиринча за одржавање. ” Хеатхер

"Мислим да је то још 70 -их година ФДА први пут пријавила да канабис убија ћелије рака ... све што
знам је да је изгледа да је рак желуца моје мачке нестао, да сада добро једе, да се удебља и трчи као ново
маче ..." Тони

“Својој 19 -годишњој мачки дајем мљевени декарбоксилисани канабис од децембра 2011. Била је врло
летаргична, исцједала је какицу, знакове мачје сенилности ...  познаник који је радио код ветеринара
предложио је да јој дам 1/4 аспирина, 1/ 4 т метамуцил ... радила сам то неколико дана па сам одлучила
пробати канабис ... Сваких пар дана посипам малу количину њезине влажне хране ... она је још увијек с
нама !!! ” Лори

„ЈБ, направили смо јој неколико серија јер јој правимо нову серију свака 2 месеца, јер узима 1цц дневно.
Користили смо 2 различита соја. Она тренутно користи исту серију која је излечила рак моје мачке.
Цхарлие

„Морам да вам захвалим. Моја вољена мачка од 14 година дијагностикована је 1. јуна са карциномом
плочастих ћелија. Излечио сам га са РСО у ЈЕДНОЈ НЕДЕЉИ! Ветеринар каже да је то чудо. Одвео сам
га назад 8. јуна и он ме је питао да ли је то иста мачка, јер је тумор у устима скоро нестао и потпуно је
очекивао да се враћам да га спустим. Сада се скоро потпуно опоравио. Много га волим и морао сам да
вам захвалим што сте поделили како да направите лек правилно БЕСПЛАТНО! ”

„Мојој  мачки  је  прошлог  јуна  дијагностикован„  брзорастући,  агресиван,  неизлечив,  неоперабилан
“облик рака,  карцином плочастих ћелија  у његовој  прегради,  који  је  ружан колико звучи.  Добио је
максимално  1-3  месеца,  а  мој  ветеринар  је  нежно  предложио  да  га  „пустим  сада“.  Плакала  сам,
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размишљала о томе и одлучила да једноставно не могу гледати како умире. Отишао сам на интернет и
открио да постоји велики број лекова за рак. Почео му је давати бројне суплементе итд. Био је у реду,
али рак је и даље растао и утицао на његово дисање. Тумор је коначно почео да расте на другој страни
носа, а у децембру је почео да се спушта. Мислио сам, ок, сада је време.

Тада сам открио канабис и како он може убити рак.  Укратко,  Тед узима РСО од децембра сада.  У
почетку је била мала ситуација да добијете тачну малу дозу, јер је он мачка. И много мањи од човека.
Спава МНОГО боље, дисање му је боље док спава, апетит му се вратио, мада не на оно што је био. Ово
је све путовање у току и не знам како ће се то завршити.

Међутим, чини се да се тумор спљоштава, иако врло споро. Мислим да да ово није био тако гадан рак,
вероватно би се излечио пре неколико месеци. Мој ветеринар је одушевљен и импресиониран како му
иде.  Зато га узимам дан по дан и срећан сам што већина тих дана изгледа као добри дани.  Његов
максимални датум истека био је у септембру прошле године, тако да је добро. ” Анне-Марие Леидл

"То, бре!!!! И ја имам мачкицу канабиса. Висококвалитетно уље канабиса уштедело ми је то што сам
морао да дам 4800 долара ветеринарима  за  месара ...  мислим ух ...  да  оперишем ухо мачке да бих
уклонио тумор. Ура за конопце од канабиса и канине! ” ЛинЗи

„РСО супстанца је спасила живот псу од 40 лб-етил-екстраховано уље, иначе идентично РСО-у, које се
користило за спасавање мог пса који  је  попио комшијино средство против смрзавања.  Ветеринар је
преко телефона рекао да је завршила, прекасно и да вероватно неће преживети 40-минутну вожњу да би
била еутаназирана, па ми је саветовано да јој учиним удобно.

Мој  одани сапутник  пенио  се  у устима,  имао је  честе  нападе,  био је  јако  прегрејан,  а  грло толико
отечено да је једва дисала, падајући у и из свести. - дефинитивно умире, нема сумње.

Покушавајући да јој  олакшам одлазак са овог света,  загрејао  сам 1/2 грама уља у кашику путера и
буквално га прстом набио у њено грло, гурнувши отвор у њеном отеченом грлу. У року од десет минута
више није пенила уста, грозница јој је пукла, нормално је дисала, сви грчеви и напади су престали.

Жељно је пила воду, а затим је заспала 12 сати и пробудила се у наизглед савршеном стању, трчећи и
играјући се у року од неколико минута од буђења. Рекла сам свом ветеринару и замолила је да објави
догађај у студији случаја, а она је то одбила тврдећи да је канабис отрован за псе! " Алан

„Користимо га на нашој 14 -годишњој чивави која има нападе. Пре неколико месеци смо мислили да
неће издржати дуго, па сам помислио зашто не бих пробао мало уља? У року од једног дана постала је
као потпуно нови пас! Јела је боље и осећала се нервозно и желела је да се игра! Ове ствари заиста
функционишу за многе ствари! ” Минди

„Примили смо штене које је  згазио велики човек.  Она је  чивава играчка,  имала је  отвор четири до
четири инча који јој је покривао целу доњу половину. Постало јој је јако лоше и почела је да се хлади,
па сам одлучио да је покушавање суза не може превише повредити.

Када сам јој први пут дозирао, једва је могла да помери главу. Изузетно ми је драго што вам могу рећи
да је након недељу дана суза три пута дневно, она срећна, здрава и раздрагана мала задњица. Хвала
Рицку и ЈБ -у што су нас изложили истини. Моја супруга и ја верујемо да су је сузе спасиле.

Не заборавимо да сам дозирао играчку чиваву која је била мања од пола килограма са грамом РСО, 3
пута дневно. То је 3 грама дневно за штене које је имало мање од пола килограма, а налазило се на
самрти јер га је дечак згазио преко 300 килограма. Да је канабис заиста отрован, каимана не би и даље
била с нама, трчкарала је и скакала због дима корова. "

„Дали смо нашој тада 13 -годишњакињи да јој помогне са артритисом у задњим ногама и боковима ...
изненађење, такође нисмо добили само пролећног пса, већ и 4 штенета. Никако није требало да има још
литру, а сви су здрави и одлично се сналазе! Волим РСО! ” Јулие
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„Мој пас је имао проблем са кожом (осип због којег му је ишчупао крзно) и поновљену упалу уха.
Нисам имао  РСО,  али сам му дао  тинктуру  коју  је  направио  мој  пријатељ.  Крзно  му је  нарасло  и
инфекција уха се очистила. Ако је тинктура овако добро радила, размишљам са РСО да бих га могла
потпуно излечити. Па бих рекао да да, РСО би радио на раку пса исто као и на људима. Благословио те
Рицк и тебе такође, ЈБ. " Бетте

- Хвала, Бетте. Ваше размишљање је логично и исправно. Животиње имају бржи метаболизам, па их уље
лечи много брже него што лечи људе. Задовољство је лечити животиње уљем, обожавају да га узимају.
ЈБ

„Користим га на својим псима. Само нешто мање него што бисмо ми. Имам 12 -годишњакињу која је
прегажена и морали су јој извадити кук. Није замењено ... уклоњено! 4 недеље у ...

Нема ожиљка од операције, шетње, још увек шепајући, али се одлично сналази и користила сам уље
уместо  лекова  против  болова  ...  Деловало  је  одлично!  (...)  Имам деветогодишњег  Роттија  који  има
срчане глисте, страшне алергије, врло ниску енергију и губи косу на репу. Почевши од тога данас ...
Управо сам спасила десетогодишњу чиваву која има 3 тумора и знам да ће је ово исправити !!! “Долли
Дурбин

„Кекси за псе РСО ОИЛ и са локалном масти на канцерозним чиревима на нози била је 1/2 величине
новчанице од долара. Почела је да плаче устајући и дрхтање јој је било лоше. Знао сам да ће РСО радити
... Већ следећег дана устала је без плача и тресања, а неколико дана касније трчала је по дворишту са
својим малим другарицом Нуггет, штакорским теријером. То је било пре 6 месеци. Она је сада као пас
од 6 година, а не од 12 година. То је једна од толико прича којима сам сведочио у последње 2 године.

Моја прича је много дужа ... РСО ми је спасио живот. Нема више опијата. И најчешће врло мало бола.
Хвала Рицк Симпсон ... Мир с вама. ” Рон Иоунгблоод

П. Драги пријатељи, надам се да ћете ово добро пронаћи. Дајем свом осмогодишњем псу од 40 фунти
РСО за туморе који му расту на десној страни тела. Данас му је први дан лечења, нокаутиран је и спава.
Дао сам му отприлике количину зрна пиринча. Да ли је ово превише? Колико дуго и колико често бисте
препоручили

Дајем му уље? И сам сам на уљу. Временом се све више навикавам на „високо“. Морам на операцију
следећег месеца и планирам да користим РСО за своје болове и опоравак. Ако могу да радим на томе,
радићу до краја живота. Благослови ~ Много хвала

О. Цатхерине, одложио бих операцију ако је то могуће све док не поједете, рецимо, 180 г уља по граму
дневно (или више) у три дозе. Дајте псу половину тога ако мислите да му се не свиђа оно што је сада
добио. Спавање је део процеса зарастања, нема разлога за бригу и знак је да је уље седативно, што
желите. Што је моћнији и седатив, то боље. Све најбоље, ЈБ

„Шаљем вам новости о мом псу са дијагнозом рака костију. 1. јуна прошло је седам месеци, последњи
рендген не показује ширење на плућа. Нашли су нетакнути прелом у близини места тумора у нози, не
знају шта да кажу о томе. Обично ове псе који имају паузу морате да спустите. Закључили су да месечне
инфузије лека Зомета чувају нетакнуту па ће је наставити са испитивањем, док ће она примати месечне
инфузије Зомете. Али нема рака и они не могу да покупе тумор који је био пре 7 месеци. Само сам
мислио да желиш да знаш.  Овај  агресивни рак обично одузима живот псу у року од 4-6 месеци од
постављања дијагнозе. Ево је, 7 месеци, НЕМА ширења рака. Нетакнут прелом, али и даље хода као да
ништа није у реду. " Линда

„Након 9 недеља рак коже на мом псу је потпуно нестао !! Доза одржавања сада за тест живота. Мислим
да ће му сада бити не само угодније, већ и дужи живот. БЛАГОСЛОВИ РС & ЈБ !! > ;-) ”Гоблин

„Мој пас је имао 3 недеље живота. Тумори масовних ћелија по целом телу чистокрвног пит булл -а ...
После 3 недеље тумори се смањују на ИСО/РСО. Кунем се. Неколико пута се пишао, али сам знао да је
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то на боље. Он је још увек на томе. Чак и кад нестану, учинићу му његов лек. Волим те, ЈБ и Рицк. "
Боцај

„Већ 14 недеља дајем 14 -годишњој јами уље за лечење рака. Понекад се мало „најежи“ и напије кад јој
дајем превише, али кад ужурбаност нестане, спава као штене. Одбила је да узме ветеринарске лекове, па
смо уместо тога добили мало уља. Још су рани дани, али бележим њен напредак. Требало јој је око
недељу дана да се навикне на уље и поново развије апетит. Љубоморан сам, јер у овој фази можемо само
себи да приуштимо уље. Волим лепе приче свих! ” Јанине

„Видео сам ефекте из прве руке пса који је узимао РСО ... Првих неколико дана Руби (12 -годишњи пас)
је био болестан и помало се тресао, забрињавајући симптоми ако сте скептични по том питању, али могу
да вас уверим прођете 1 месец на лечење и пас скакуће пун живота трчећи уз степенице скачући на
кревет и столице пуни енергије, све време поново разигран. Очи су некада биле сузне и имале су сиви
покривач, сада се потпуно вратио у нормалу. Руби је имала прилично велики раст на унутрашњој страни
ноге и била је ту годинама, а сада је након што је појела уље скоро пала.

Захваљујући Рицку Симпсону ккк благослови ово уље, заиста ради, зашто нема сведочанстава да се
каже да не ...? ” Бретт

„Данас  је  3.  дан  за  лијечење  мог  пса  са  РСО (Рицк  Симпсон  Оил)  које  је  концентрат  канабиса  за
медицинско лијечење многих озбиљних болести. Има 13 година и пре отприлике 7 месеци добила је
нешто што јој је изазвало екстремну мучнину, велику слуз и неколико дана је била летаргична. Погледао
сам на интернету, рекао „псећи кашаљ или псећа прехлада“,  па сам овде попио неке антибиотике и
започео је курс. Није помогло, па смо је одвели ветеринару.

Наравно, хтели су да ураде крвну слику, рентген и скрининг слузи. Отприлике 500 рачуна ветеринара,
одбио сам па смо је започели са широким антибиотиком који га такође није додирнуо за месец дана.
Узела сам је назад и добила још два јача антибиотика, верски сам их узимала месец дана. Нисам ни
додирнуо!

Па је ветеринар пробао фунгицидни лек ... ЈОШ НИЈЕ ДИРАО БОЛЕСТ !! Тешко је утврдити шта је
оправдано потрошити на пса од 13 година ... Тако да сам пре отприлике месец дана престала са свим
лековима како бих јој омогућила да се опорави и започела је са РСО пре само 3 дана, укупно 6 третмана
и она је потпуно нови пас!

Нема слина, нема кашља, она има грицкалице и опћенито смо видјели НЕМОЈНО побољшање. Заиста
невероватно. Из свог личног искуства, могу да потврдим да је ово неки сјајан надреални лек. Хвала од
свег срца!" Сурвивал

„Мој пас је 13 -годишњи белгијски овчар. Пре неколико година на његовој страни се појавила мала
квржица.  Одједном  је  почео  да  расте  алармантном  брзином  пре  неколико  месеци.  Нажалост,
дијагностикован  му је  рак  ...  и  то  не  само један.  Након прегледа  имао је  много.  Имао је  и  других
проблема ... Углавном артритис и дисфазија кука. Операција није била опција јер је било сумње да ће
преживети анестезију. Нисам могао да поднесем да га гледам како пати ... једва је ходао и престао је да
једе. Одлучио сам да му дам уље канабиса као последњи покушај да му помогнем. Мој партнер Пат и ја
дали смо му малу количину (отприлике величине зрна пиринча) на кексу. То га је заиста погодило ... био
је нестабилан на ногама и спавао је сатима.

У наредних неколико дана смо изменили дозу и приметили да му се апетит одмах побољшао. Такође се
почео много лакше кретати и његов став је био много светлији. Како су дани одмицали, полако смо му
повећавали дозу. Прошло је 3 недеље и једва га препознајем као истог пса. Он је срећан! Маше репом,
разигран, једе, а најбоље је што је тумор упола мањи него што смо почели са уљем !!!! Наставићу његов
третман (имамо срећу да можемо сами да снабдевамо уље) и обавештавам вас. Очекујем да видим да
ови тумори потпуно нестају !!!!!!!! ” Јосие
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„Имам комшиницу која је у року од месец дана успешно уклонила туморе свом псу тако што јој је дала
лек.  Наставите  и  да,  врло  мале  дозе,  јер  је  Рицк  рекао  да  им  је  метаболизам  веома  висок  па  се
побољшавају много брже од нас. " Цовеи

„Излечио  сам  нашег  Творова од  рака  панкреаса  изазваног  инсулином.  Укрцајте  се,  треба  вам ваша
"крзнена породица". Ево Фловер током њеног лечења, она је овде мало разрогачених очију и спремна за
миран сан ..! ” Хемпи

„Да, излечио сам своју мачку од рака у јуну, када је ветеринар рекао да га спустим. Нахранио сам га
уљем и у року од 10 дана фатални тумор је нестао! Ветеринар је рекао да је то чудо! " Цхарлие

„БОГ БЛАГОСЛОВИ ЈБ -а и Рицка Симпсона на вашој оданости људима којима сте најпотребнији.
Направићу свој кад будем могао да помогнем људима које познајем којима су преко потребни. Моја
ћерка је мало зарадила од тумора на тумору на свом псу. Четири дана употребе рекла је да ће изгледати
као да ће отпасти. Још чекам коначне резултате. БОГ пред ХЕМИЈЕМ! " Грег

Квалитет живота

Може ли уље од конопље продужити животни век?

„Ако бисмо сви редовно узимали мале дозе уља од конопље, чврсто сам уверен да бисмо живели дуже и
били много здравији.  Дужи животни век био би од велике користи за човечанство, јер би омогућио
онима  који  имају  изузетне  таленте  да  постигну  много  више.  Пречесто  у  данашњем  свету,  људи
једноставно  постану  добри  у  ономе  што  раде  и  суочени  су  са  медицинским  проблемима  који  им
окончавају каријеру.

Свима нам је дато ово искуство које се зове живот како бисмо проширили своје способности и видике
како би се наше врсте могле развити на виши ниво. Осим тога, добили смо ову дивну биљку како бисмо
очували и заштитили наше тело од болести. Немогуће ми је схватити да би људска раса могла више
занемарити  љековити  потенцијал  ове  биљке.  Сада  када  је  истина  о  љековитим  моћима  конопље
доступна,  били  бисмо  помало  занемарени  у  својим  дужностима  и  према  себи  и  према  својим
најмилијима да одмах нисмо захтијевали бесплатну употребу ових лијекова.

Ако бисте ви или било ко други на овој земљи желели да живите дуже у стању одличног здравља како
бисте постигли максималан потенцијал за који смо способни, не видим како би ико могао да осети да
има право да нам наметне своју вољу или покуша да натера било кога да се уздржи од медицинске
употребе ове биљке.  С обзиром на то да се у животу треба живјети,  а сада сте пронашли начин да
избјегнете сву непотребну патњу, желим вам свима јако дуго и здраво постојање.

Сигурно сте чули толико људи који су вам говорили: „Ово не може успети, ништа неће помоћи. 
Доктор је рекао да ћу патити од овога до краја живота ... "

Дошао ми је велики број пацијената са здравственим стањима, чији лекари нису имали успеха у лечењу
и осећали су да је њихова ситуација безнадежна. Често људи немају чак ни дијагнозу шта им заиста није
у реду јер им у стварности лекари нису могли дати одговор. Већина ових пацијената којима сам давао
уље нису веровали да конопља може помоћи њиховом стању док нису  пробали лечење.  Био сам у
контакту  са  хиљадама  појединаца,  који  су  били потпуно  запањени оним што је  овај  лек  учинио  за
њихова стања. Ако уље од конопље не може излијечити ваше стање, вјероватно ћете открити да је ово
уље далеко најбоља доступна контрола.

Лекари воле да нам кажу да су многе болести и стања неизлечива, али овај лек не обраћа пажњу на
мишљења лекара и често ради оно што се сматра медицинским чудом. Ако имате медицински проблем,
испробајте уље и велика је шанса да ћете видети чуда која може произвести за вас.
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Има ли смисла људима не давати лекове на бази конопље?

Нема  апсолутно  никаквог  смисла  забранити  јавности  употребу  конопље  у  медицинске  сврхе,  а  у
стварности нико нема право на тако нешто. Једини разлог зашто је конопља уопште била забрањена
била је чињеница да је представљала стварну опасност за многе велике новчане бриге. Ограничавање
медицинске употребе најлековитије биљке на земљи на оне који настањују ову планету могло би се
назвати само злочином против човечности. Чини се да су сада владе и даље вољне да препусте својим
богатим пријатељима који су власници фармацеутских компанија свој пут, али на крају неће моћи да
задрже истину о овом леку.

Кад се конопља врати у уобичајену медицину, уништиће сву корупцију која се икада супротставила
њеној  бесплатној  медицинској  употреби.  Ова  биљка  брзо  поново  постаје  препозната  као  највећа
лековита биљка која постоји и лекови произведени од ње заувек ће променити лице медицине. Убрзо ће
јавност  одбацити  хемикалије  и  отрове  које  тренутно  називамо  лековима  и  захтеваће  употребу  ове
природне супстанце, како би се могли разумно излечити.

Мислите ли да људи у полицији не схватају да ће им пре или касније можда требати овај лек?

Многи људи у полицији дефинитивно знају да лек од конопље делује и сви би требали схватити да
немају право да се мешају у његову медицинску употребу. У ствари, ја сам испоручио овај лек великом
броју оних који и сами служе за полицију нашег друштва. Службеници РЦМП -а су ми чак послали
пацијенте  на лечење који  су умирали од терминалног  рака,  па  су многи службеници свесни да  ова
природна супстанца делује. Полиција се не разликује од нас по питању болести, и они се плаше рака и
других озбиљних стања.

Ипак, чини се да полицији јако тешко пада на памет чињеница да политика наше владе према лековима
од конопље убија и њих и њихове породице. Већина полицајаца покушава да отклони своје грешке у
погледу рација које изводе против оних који користе лекове од конопље говорећи да само раде свој
посао. Али то је иста линија коју су користили они који су радили у Хитлеровим логорима смрти и није
оправдавала њихово понашање тада, нити оправдава понашање данашњих полицијских снага.

Време је да се полиција пробуди у стварности онога што ради. Да ли полицајци мисле да није у реду да
јавност узгаја најлековитију биљку на свету за производњу овог лека? Или они сами не би тражили ово
уље да су имали вољену особу која је умирала и којој је било потребно лечење? Очекујем да би то
учинили, па је можда време да полиција почне да убија пиштоље у праве злочинце.

Одбијање употребе лекова од конопље у јавности је  злочин и полиција  мора престати да  спроводи
законе  који  су  усвојени  против  употребе  конопље  за  медицинске  потребе.  Конопља  је  једноставно
природна безопасна лековита биљка. Па како је полиција или било ко други могао помислити да има
право  одузети  некоме  са  озбиљним  медицинским  проблемом  дозволу  бесплатне  употребе  ове
супстанце? ”Рицк Симпсон, конопља: најлековитија биљка

Зашто се назива РСО?

„Рицк  то  није  почео  да  назива  РСО,  други  јесу.  То  је  добар  израз  јер  доводи  људе  до  Рицкових
информација о методама и материјалима. Рицк је с правом забринут због тога што људи називају нафту
која није направљена његовим методама и препоручује квалитету почетног материјала Пхоеник Теарс
или РСО. Он зна шта му је помогло у великом искуству у лечењу пацијената и жели да се увери да врло
болесни људи добију оно за шта он зна да ради, а не нешто што би „могло бити исто тако добро“ са
истим именом ... ”Матеј

„Без Рицка и његовог видеа не бих знао да лијечи рак ... иако сам био корисник и узгајивач око 27
година нисам знао да има ове квалитете у себи ... сада то чиним захваљујући Рицку Симпсону. .. и без
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његове храбрости и искрености сви бисмо живјели у мраку о томе ... из тог разлога мислим да је РСО
добар назив за нафту ... али РСО мора бити у складу са упутствима РС ... не нека идеја о мирисима шта
је најбоље ... ако није покварено - немојте то поправљати. " Петер

„Јацк Херер га је  почео називати Рицк Симпсон Оил или РСО. Рицк није хтео тако да га назове  и
требало је неко време да га убеди да је то заправо добра идеја. Трик је у томе што постоји много уља од
конопље/канабиса  и  постоји  много начина  за  производњу уља или екстракта,  а  многи пацијенти  су
преварени да купују уља или екстракте лошијег квалитета.

РСО се производи специфичном методом, од специфичних материјала, и на специфичан начин, па га
треба назвати како је - РСО. РСО није БХО (бутаново медно уље), РСО је декарбоксилирано и веома је
моћно и седативно. Најбољи РСО је 95-98% ТХЦ, 1-2% ЦБД и изузетно моћан и седатив. Већина других
врста екстракције једноставно неће произвести уље које је декарбоксилирано и тако јако и захтијева
пуно додатног рада. Обично прерађујемо велике количине канабиса, а Рицкова метода је врло ефикасна
и рационализована за прераду великих количина канабиса. Можете прерадити пола килограма канабиса
и произвести уље за мање од два сата, користећи опрему коју је лако пронаћи у већини дијелова свијета.
Поента је да се лек направи што је брже могуће како пацијент не би морао да чека. “ЈБ

„Није ме брига како се зове !!! Молим вас, назовите то како год желите, али немојте смећати човека
попут Рицка који је спасио хиљаде живота и цео свој живот предао ширењу вести. То једноставно није у
реду !! ” Донна

„Ја то стално зовем„ уље од конопље “, јер то је то, то је у речнику, само још једна реч за канабис. То је
стари модни израз, али ипак тачан израз. Сви знамо о чему прича. " Дион

„Магија је у глобуларној глави трихоме. Нигде другде ТХЦ не постоји на биљци. Биљка производи ТХЦ
за заштиту својих репродуктивних делова. Што се више приближавате тим деловима, пупољцима, то је
више трихома. Због тога пупољци имају највише доступних лекова. То је наука, а не нагађање. Још
једном хвала Рицк што ме је инспирисао да направим најбоље уље које могу. Прекрасно бистро уље
ћилибара. " Тони

„Колико кукуруза? Сви се не слажемо ЈБ. Јефтиније би било лепо, али хајде сада. " Рицк

- Рицк, ако би се канабис узгајао на хиљадама хектара поља, колико би хтео да платиш за њега? 20
долара по килограму? Или мање?

Заиста морате почети размишљати у тонама канабиса, а не у грамима. Потражња за уљем биће толико
велика да неће бити могуће узгајати све биљке само у „медицинским пластеницима“.  Најмоћнији и
седативни сојеви мораће да се узгајају на милионима хектара земље широм света.

На пример,  када  даме заиста  схвате шта уље може да уради са  кожом и борама,  захтеваће  20-30%
најбољег  уља  у  свим  својим  козметичким  производима  и  одједном  ће  се  појавити  потражња  за
милионима тона најбоље уље само за козметику. Затим додајте још неколико стотина милиона тона уља
за болнице.

За производњу килограма уља потребно вам је 5-8 килограма сувог пупољка. Један килограм уља ће
произвести 5 килограма козметичких производа - рецимо 100 тегли са 50 г масти/креме/лосиона/ружа за
усне/креме  за  лице/шампона.  А  стотина  стакленки  мелема/крема/лосиона/ружева/кремова  за
лице/шампона од конопље није ништа, то можете лако дати за један дан, увек ћете пронаћи некога ко би
им могао користити.

Дакле, поново почните да размишљате у тонама, а не у грамима. Знам да су тренутне цене много веће.
Нисам задовољан њима и учинићу све што могу да цена сувог пупољка на отвореном са поља достигне
10-20 долара по килограму. Зато што би та цена дала посао и добар посао милионима пољопривредника
широм света. И то би донело веома позитивну промену у животима свих нас. ЈБ

„Дозволите ми да резимирам већину онога што се дешава око уља Рицка Симпсона. Упутства говоре
људима А, Б, Ц и Д. Људи их читају и питају - ако не урадим А, да ли ће Б, Ц и Д и даље радити? Ако не
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урадим Б, да ли ће А, Ц и Д и даље радити? Ако не урадим Ц, да ли ће А, Б и Д радити? Шта ако не
урадим Д, да ли ће А, Б и Ц и даље радити? А шта ако другачије урадим А, Б, Ц и Д, да ли ће то и даље
произвести праву ствар?

Општи одговор је:  не, неће. Ако желите да направите РСО, следите упутства за реч. Ако желите да
направите нешто друго, следите друга упутства. Али немојте нас сматрати одговорним ако производите
другу врсту уља, а лијечење не успије и заврши непотребном смрћу пацијента.

Ако радите А, Б, Ц и Д, уље ће радити на најбољи могући начин. Зато су упутства ту. Ако то не учините,
неће или неће успјети. Тако је једноставно, зар не?

Шта бисте лично волели да добијете ако вам је потребан лек? Нешто што се показало да ради тако добро
или нешто друго, само да би онај ко је направио уље могао доказати или оповргнути своју хипотезу или
„методу“? У питању је ваш живот. Зато будите опрезни, размислите сами и учите од оних који су пре
вас прошли овим путем.

Најлепше жеље. Јиндрицх Баиер ”
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Надамо се да вам је ова књига помогла. 
Сада је ваш ред да нам помогнете другима.

Стварање ове књиге и размена информација је рад љубави. Нажалост,
љубав не плаћа рачуне.

Радимо  на  превођењу  ове  књиге  на  300+  језика  и  писању  још  10
различитих књига на ту тему.

Рачунамо  на  подршку  људи  попут  вас  да  помогну  око  трошкова
превода, истраживања итд.

Молимо  вас  да  сада  помогнете  тако  што  ћете  се  вратити  на  веб
локацију  на  адреси  хттп://ввв.хемпцурес.ворк и  кликом  на  дугме
ДОНИРАЈТЕ путем ПаиПал дугмета испод и донирајте све што сматрате
да вреди вама и вашим најмилијима.

Алтернативно, можете користити ПаиПал за слање донације директно
на адресу  ДОНИРАЈТЕ@ХЕМПЦУРЕС.ВОРК или можете донирати путем
БитЦоина на: 

1Д379НРКСНкХГЛд1дкМ56вкЗХбкХнисфДЈм

 

Ценимо вашу подршку и желимо вама и вашим вољенима здрав и 
срећан живот испуњен конопљом.
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